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Мото
„Не  можете  рационално  водити  економију  без  канабиса/конопље,  то  је  немогућа
мисија.Исто важи и за медицину – не можете добро и рационално да радите медицину без
канабиса, једноставно не можете да урадите посао на најбољи начин.Не зато што кажем,
већ зато што је то тако.” ЈБ

Зашто се зове РСО?
„Џек Херер је почео да га зове Рицк Симпсон Оил или РСО.Рик није желео да се тако
назове по њему и требало ми је времена да га убедим да је то заправо добра идеја.Трик
је  у  томе  што  постоји  много  уља  од  конопље/канабиса  и  постоји  много  начина  за
производњу  уља  или  екстракта,  а  многи  пацијенти  су  преварени  да  купе  уља  или
екстракте лошијег квалитета.

РСО се производи специфичном методом, од специфичних материјала и на специфичан
начин,  па га  треба назвати како јесте – РСО.РСО није  БХО (бутан мед уље),  РСО је
декарбоксилиран и веома моћан и седатив.Најбољи РСО је 95-98% ТХЦ, 1-2% ЦБД и
изузетно  је  моћан  и  седатив.Већина  других  врста  екстракција  једноставно  неће
произвести уље које је тако снажно медицински и често нису ни декарбоксиловано како
треба.Обично прерађујемо велике количине канабиса и Риков метод је веома ефикасан и
поједностављен за прераду великих количина.Можете прерадити пола фунте канабиса и
произвести уље за врло кратко време, користећи опрему коју је лако пронаћи у већини
делова света.Поента је да се лек направи што је пре могуће како пацијент не би морао да
чека.ЈБ”

„Рик то није почео да зове РСО, већ други.То је добар израз, јер води људе до Рицкових
информација  о  методама  и  материјалима.Рик  је  с  правом  забринут  због  људи  који
називају  уље  које  није  направљено  по  његовим  методама  и  препоручује  почетни
материјал  за  производњу  Пхоеник  Теарс  или  РСО.Он  зна  шта  је  функционисало  у
његовом великом искуству у лечењу пацијената, и жели да се побрине да веома болесни
људи добију оно што он зна да делује, а не нешто што би 'могло бити једнако добро' са
истим именом...” Маттхев

„Заувек сам захвалан што сам пронашао Рика Симпсона и Џеј-Би-ја... Променио је мој
животЛори”

„Без Рика и његовог видеа не бих знао да лечи рак... иако сам био корисник и узгајивач
око 27 година,  нисам знао да има те квалитете у себи...  сада имам захваљујући Рику
Симпсону. ..и без његове смелости и искрености сви бисмо живели у мраку око тога ...из
тог разлога мислим да је РЗС добар назив за нафту ...али РЗС мора да буде у складу са
упутствима РС ...не неке другеидеја особе о томе шта је најбоље ... ако није покварено -
немојте је поправљати." Петар

„Када сам радио у амбуланти, прерађивали смо велике количине канабиса... Говоримо о
стотинама фунти...  по екстракцији!Невероватно је  кроз колико ЦО2 или типа н бутана
пролазите.Прво сам опаметио и све претворио у балон хеш, а затим га извукао.Међутим,
БХО је заправо НИЖИ у ТХЦ-у него РСОАко га пушите, желите да буде што чистији за
ваша  плућа.Ако  га  једете,  ваше  тело  може  да  се  носи  са  мало  биљне  материје  без
проблема.Метода  нафте  најбоље  функционише  ако  је  правите  код  куће  за
конзумацију.Нема  много  људи  који  имају  приступ  лабораторијском  или  медицинском
бутану  да  би  извршили  екстракцију  БХО  и  вакуумско  чишћење  како  би  извукли  све
нечистоће.Риков метод је радио за мене и безброј других људи за које не видим потребу
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да поправљају нешто што функционише беспрекорно!“ Лее

„Баш ме брига како се то зове!!!Молим вас зовите то како год желите, али немојте рушити
човека попут Рика који је спасао хиљаде живота и цео свој живот дао ширењу речи.То
једноставно није у реду!!” Донна

„Стално га зовем уљем од конопље, јер то је оно што је, то је у речнику, само друга реч за
канабис.То је  старомодни израз,  али ипак исправан термин.Сви знамо о чему говори.”
Дион

„Екстракције бутана нису декарбоксиловане.Излази на прениској температури.Користим
ИСО 99 и био сам очајан и користио сам ИСО од 91 посто.Добро је функционисало и ово
сам само ја.Почео сам ово да правим 93. године са денатурализованим алкохолом, али
ово сам само ја јер сам један од многих.Докле год вам је сав растварач скуван, рекао бих
да је безбедније од онога што ће већина људи јести за ручак.

Овај лек ми је спасао живот када сам био на самрти.Уље је донирано и направљено је и
од нафте и  од ИСО и све док  је  сав  растварач  скуван,  никада не можете приметити
разлику.Хвала вам свима што делите знање, оно је непроцењиво, а наука је низ студија
које се понављају изнова и изнова.Колико сам схватио, ТХЦ у основи гуши ћелије рака и
зауставља мртве друге ћелије рака, али не оштећује здраве ћелије све док уносите јако
уље са ТХЦа загрејаним до тачке да га претвара у ТХЦ, чиме се активира ТХЦ топлотом.

Моје питање је како знати када је потпуно декарбоксилиран.Боб и Ен у Виллов Цреек
Спрингс Ца је мој Иоутубе видео и приказује ме након што ми је речено да имам 3 недеље
живота.Две године касније желим вам срећан Ускрс и верујем да сви, болесни или не,
треба да узимају овај лек и као превентиву.Не морате чекати да добијете рак или неку
другу болест.Љубав." Боб

--  Добро објашњено и добро речено, Бобе, хвала.Најлакши начин је да ставите уље у
чашу од нерђајућег челика и ставите је у рерну загрејану на 130°Ц око сат времена или
више.Или док нема апсолутно никакве активности на површини уља.Најлепше жеље и
срећан Васкрс.ЈБ

„БХО  и  РСО  су  два  различита  света  када  је  у  питању  лечење,  добар  РСО  је  скоро
немогуће наћи у амбулантама, много пута сам покушавао да их заинтересујем – неки су
веома заинтересовани, други не.Направите сами је довољно једноставно, испарио сам
алкохол из своје прве серије на хауби свог камиона по сунчаном дану у Пирекс посуди за
пите.Та прва мала серија ми је променила живот.

Правим и РСО и БХО ОНИ НИСУ НИСУ поређења АКО СТЕ БОЛЕСНИ И ЖЕЛИТЕ ДА
БИСТЕ  ОБОЉЕНИ  ---  МОРАТЕ  ДА  УЗМЕТЕ  УЉЕ  ТИПА  РИЦК  СИМПСОН  -  РСО  је
једноставан и ионако га не треба поправљати.Користите добар материјал за пупољке и
добићете добар лек.Мислим да је температура коришћена за прављење ова два кључни
разлог за разлику.Топлота активира лековита својства РСО.“ Мицхаел

„Магија  је  у  глобуларној  глави  трихома.Нигде  другде  не  постоји  ТХЦ  у  биљци.Биљка
производи ТХЦ да заштити своје репродуктивне делове.Што се више приближавате тим
деловима, пупољцима, то је више трихома.Због тога пупољци имају највише доступних
лекова.То  је  наука,  а  не  спекулације.Још једном хвала  Рик  што  ме  је  инспирисао  да
направим најбоље уље које могу.Прелепо бистро уље ћилибара.” Тони

„Познато је као РСО због моје кампање на друштвеним мрежама. ЈБ
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Високо ТХЦ или високо ЦБД уље?
„Мало сам збуњен.Мој пријатељ има рак бубрега у стадијуму 4 и рак на плућима.Да ли је
најбоље дати високо ЦБД уље или ТХЦ уље?ЦБД уље има само траг ТХЦ-а?Купио сам
му тубу од десет грама и има 18% ЦБД-а и мање од 1% ТХЦ-а.Идем ли о овоме на
погрешан начин?" Рицхард

-- „Да, није то, морате добити прави РСО.“Микеес

--  95-98%  ТХЦ-а  није  18%  ЦБД-а,  зар  не?Реците  ономе  ко  вам  је  то  испоручио  да
престане са тим.Висока маркетиншка помпа о ЦБД-у ће убити многе пацијенте који ништа
не сумњају, као што се чини, то је тужно.Зашто једноставно не могу да прате упутства која
заиста функционишу?Употреба уља са високим садржајем ЦБД-а је веома ограничена, не
делују тако добро чак ни на кожним обољењима, заиста не разумем зашто су сви тако
нестрпљиви око те ЦБД глупости.Да, и то је моћан лек, али његова употреба је заиста
ограничена у поређењу са правим РСО.

95-98% ТХЦ, 1-2% ЦБД, изузетно моћан и седатив и еуфоричан; то је ваше најбоље уље и
то ће најбоље радити.Прво пробај ово.Када то урадите, нећете додиривати ни прилазити
том високом ЦБД уљу и знаћете разлику и нико вас неће отети.Прво РЗС.ЈБ

„Ако радимо уље из одређене врсте која садржи 20% ТХЦ-а, како је могуће добити 98% из
њега?Не разумеј ово.” Асцен

-- Ако се добро процеди и прокува, лако ћете добити уље са око 95%.98% захтева мало
више вештине или изузетно добар сој.Не фокусирајте се превише на бројке, уверите се да
уље буде што моћније и седатив.Такође можете да га ревапоризујете да бисте га учинили
снажнијим.Све те информације су у Протоколу Рика Симпсонае-књига.ЈБ

„Имао сам веома велики липом на надлактици који је мој доктор желео да уклони.Након
отприлике месец дана 2 или 3 пута топикалног наношења уља, сада је величине новчића!
Такође имам сколиозу и дегенеративну болест диска и добијам ТРЕНУТНО олакшање при
локалној примени сваки пут када имам бол!Просто ме одушевљава!!” Јилл

„Мој муж је имао малу канцерозну лезију на челу која је потпуно нестала након месец
дана од наношења уља. Гина

"Ова биљка је заиста поклон." Цхелле

„Заиста уживам у овој страници и информацијама које могу да научим из ње.Међутим,
тако  је  разочаравајуће  чути  да  се  други  канабиноиди  осим  ТХЦ-а  сматрају
секундарним.Ова девојка и њени родитељи не виде ЦБД као секундарну.То јој је дало
живот.Није  ли  то  учинио  ТХЦ,  него  ЦБД.Престани  да  сереш  по  свему,  молим
те.Обесхрабрујете  људе  да  пробају  високе  ЦБД  сојеве  када  им  то  заиста  може
помоћи.Висок  ТХЦ није  одговор  на  све  и  зато  постоји  више од  једног  канабиноида у
биљци. Тина Бабцоцк

„ЈБ је одговорио о раку плућа, а не о Драветовом синдрому, нико се ни о чему не сере.За
рак, извештаји пацијената и научне студије показују да је ТХЦ оно што убија рак.Постоје
неке студије које кажу да је ЦБД користан за неке врсте рака, али мало их је у поређењу
са студијама које су рађене са ТХЦ-ом.Сада су напади и неки други услови високи ЦБД
оно што тражите." Келлин

--  Келлин  и  Тина,  уља  која  користимо  делују  и  на  нападе.А  пацијенти  би  добили
неупоредиво боље резултате када би користили праву ствар и покушали да излече узрок,
а не само симптоме.
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Не  одбацујем  ЦБД,  он  је  сам  по  себи  заиста  моћан  лек,  и  мислим  да  је  одличан  у
жвакаћим гумама за децу итд.,  на пример.Али ако желите праву моћ,  потребан вам је
најбруталнији РСО и пуно ТХЦ-а.Једноставно га испробајте на условима коже и видите да
ли ће опекотина или рана брже зарасти са правим РСО или са његовом верзијом ниског
квалитета високог ЦБД-а.Видео сам то својим очима, не морам да експериментишем са
високим ЦБД уљима за себе.Желим најбоље за себе као и за своје пацијенте.Већина уља
високог  ЦБД-а  су  секундарног  квалитета  у  поређењу  са  најбољим  и  најмоћнијим  и
седативним РСО са 95-98% ТХЦ-а.

Ваш главни проблем је што сте прихватили теорију јединственог канабиноида коју Биг
Пхарма  форсира  како  би  могли  да  профитирају  од  лекова  од  канабиса.Не  желите
лековезасновано на појединачним канабиноидима, желите најмоћније и седативно уље за
најбоље резултате.

И можете сами да узгајате биљке, а можете и сами да правите уље, заиста не морате да
га купујете од великих фармацеутских компанија које ће покушати да ставе огромну цену
на декарбоксиловану смолу канабиса без разлога осим њихове похлепе .

Можда ће вам требати и највероватније ће вам требати килограми уља једног дана - за
себе или своју породицу - колико желите да платите по граму?Долар је превише, ако су
биљке узгајане на отвореном и у великим размерама.Дакле, нема посебних пореза, ништа
слично.100% легализација  је  једини пут  и  то  се мора урадити  сада,  нема разлога да
стотине милиона пацијената широм света пати.Слободно расправљајте о томе; али то је
отприлике све што можете да урадите поводом тога.Све најбоље, ЈБ

„Не могу да замислим да користим толико канабиса за годину дана, али нећу оклевати да
умрем покушавајући. Сусие

„Молим  вас,  наставите  да  објашњавате  баш  онако  како  јесте,  ја,  на  пример,  водим
белешке и учим колико могу од вас о томе шта је добро за шта и тако даље, желим да
будем спреман и припремљен са правим знањем за мене и мој...Да нисте рекли да вам је
потребан  висок  ТХЦ,  мислио  бих  да  је  било  који  у  реду,  захвалан  сам  за  СВЕ
ИНФОРМАЦИЈЕ.” Вицки

„Рик је увек тврдио да је висок ТХЦ императив да би вам пружио најбољу шансу, с тим је
очигледно имао најбоље резултате.Постоје многе ствари за које би ЦБД могао бити бољи,
обично се користи код деце за Драветов синдром, АДХД и тешки опсесивно-компулзивни
поремећај, јер се многи људи још увек плаше да ће се деца надувати.ТХЦ је оно што вас
подиже.Пронашао сам неке људе који користе високо ТХЦ уље за лечење већине људи,
али  ако  пацијент  не  реагује  како  се  надао,  прешли  су  на  висок  ЦБД  и  ово  је
функционисало боље.

Претпостављам да су сви различити и сваки рак је другачији.Али док не буде дозвољено
да  се  ураде  сва  потребна  истраживања,  вероватно  је  најбоље  држати  се  Рицкове
методе.Висок ТХЦ, доминантна индикација према протоколу.Речено је да ако почну са
малим и удвостручују дозе свака 4 дана, пацијент може брзо изградити толеранцију и јака
поспаност ће се повући након неког времена на уљу.Риково уље је 95-98% ТХЦ-а, али
психоактивни ефекти вам неће штетити.

И када покушавам да одлучим чији метод да следим, не верујем да је неко имао више
искуства са овим леком од Рика.Видео сам холандски метод и само помислим ако неко
умире зашто би разблажио лек? Ницк

„Откад сам чуо за висока ЦБД уља која помажу код нападаја, одувек сам мислио да би
дете излечило ако би ти родитељи дали свом детету хибрид, али доминирало индика
уљем.Знам да ЦБД уља контролишу нападе и тако ми је драго што НЕШТО може помоћи
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деци као што је Шарлот, али замислите излечење које би се могло догодити ако би се
дали ТХЦ и други спектар канабиноида у биљци.Дакле, ваше дете пуно спава због ТХЦ-а,
њихова тела ће се прилагодити дози.Само мислим да је цела биљка најкориснија, а не
један издвојени канабиноид." Сара

„Медији се и даље фокусирају на одвајање канабиноида, али је доказано да и ТХЦ и ЦБД
убијају рак и смањују туморе.Уље Рика Симпсона направљено од Цаннабис Индица је лек
који  лечи  Ландона  и  Браве  Микаилу  и  многе  друге  и  свако  може  да  га  направи.Не
дозволите  да  вас  медији  натерају  да  мислите  да  треба  да  сачекате  овај  лек  или  да
одвојите ЦБД!ТХЦ такође ради са нашим ендоканабиноидним системом." Ханан

„Пронашао сам неколико сајтова на мрежи који тврде да продају високо ЦБД уље без
ТХЦ-а.Ја сам срећан и здрав, али се питам да ли би ово било вредно новца да га узмем
као превентиву.Једно је право научно уље.Тврде да испоручују на свих 50.Било ко?" Мике

„Право научно  уље се добија  из  индустријске  конопље,  која  нема суштински  ТХЦ.Мој
коракмама узима ЦБД уље и РСО за свој АЛС.ЦБД уље има предности, али мислим да
без других канабиноида није тако ефикасно, ако уопште и има.” Јеннифер

„У мом искуству у прављењу и коришћењу различитих сојева и мешавина уља, открио сам
да је тип само ЦБД неефикасан или мање ефикасан.Што ме наводи да верујем да мора
остати бар мали проценат ТХЦ-а,  како би ЦБД-и били ефикасни у вези са било којим
здравственим проблемом које лече. Богат

„Врло  често  ови  производи  неће  испунити  очекивања,  посебно  у  погледу  унутрашње
употребе.У  поређењу  са  правим  РСО  (тј.  декарбоксилованом  изузетно  снажном  и
седативном смолом канабиса са око 95% ТХЦ-а), ЦБД производи ће бледети у поређењу
са  већином  случајева.Они  ће,  на  пример,  одлично  функционисати  за  стање  коже  и
локалну  употребу  у  козметици.Када  се  користе  интерно,  они  ће  бити  много  мање
ефикасни од стварног РСО, у већини случајева опет.

ЦБД уља су једноставно другачији производ и не испуњавају критеријуме за прави РСО.У
поређењу  са  стварним  РСО,  ЦБД  уља  ће  врло  често  бити  само  прескупа  лажна
нада.Нажалост.

Дакле,  опет,  као и  увек,  производите  своје  уље кад  год је  то  могуће,  увек  радите  са
најснажнијим  и  седативнијим  материјалом  за  пупољке  који  можете  пронаћи.Изузетно
моћни и седативни индица доминантни сојеви са 20% ТХЦ-а или више раде најбоље и
дају најбољи принос.Само најбоље ради најбоље.Будите свесни тога и не дозволите да
вас неко опљачка.Можда је ваш живот у питању, будите веома опрезни.Врло често имате
само једну шансу, а другу нећете добити, не заборавите на то.

Подстакните своје законодавце да легализују узгој  и прераду биљке канабиса/конопље
без обзира на то колико ТХЦ-а има.Замолите их да то регулишу отприлике онолико колико
регулишу кукуруз или чај.ТХЦ и смола штите биљке.И мислим да биљке које могу да
произведу тако изузетно безбедан и ефикасан лек заслужују најбољу заштиту.Да ли се
слажете?" ЈБ

Последице
„Погледао сам календар на свом телефону да видим када је  8.  фебруар.Био је петак
увече и он је рекао да је спавао до понедељка ујутру.Хаха, благослови му срце.Узимајући
грам право нагоре, разумем то.Благослови, благослови, благослови га.” Маранда

„Када сам први пут почео да узимам уље, имао сам 'ужасне' нежељене ефекте, мора да
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сам појео пола кутије крофни!!!Ха Ха Ха!!!Волео бих да имам још мало да сам дивно
спавао!Сваки дан сам се радовао ноћи да бих могао да спавам.Узео бих мало уља у 7:00,
заспао бих око 9:30 и спавао до 8:30.Предивна!!!" Том

„Иронично  што  чујемо  толико  прича  о  људима  који  свакодневно  узимају  концентрате
канабиса,  без  хорор  прича,  без  зависности,  без  нуспојава  или  повезаних  смртних
случајева, али локални законодавци се боре против узгоја, употребе и продаје марихуане
у интересу јавности. забринутости за безбедност“, што је прикривање њихове лојалности
Великој фарми и „финансијског подмићивања Пиће-Барона да ограничи раст индустрије
канабиса у САД...“ Рапхаел

„Почео сам да дајем уље оцу ове недеље.Узнапредовали рак простате који се проширио
на неке тачке на костима.До сада много спава и вратио му се апетит.Није ништа јео због
болова  у  грлу  од  зрачења.Такође  се  део  његове  анксиозности  претворио  у  наизглед
весела дешавања у његовој глави!

У болници и даље узима лекове против болова који помажу код акутног бола док ствари
не буду под контролом.Доктори не знају за уље.Чак смо наговестили идеју комбиновања
уља  са  лековима,  али  су  се  доктори  вратили  са  измишљотинама  о  монструозним
нежељеним ефектима.Хтео сам да их замолим да нам покажу студије, али не желим да
угрозим татино ослобађање с обзиром да смо билиозначен као 'тешки' за преиспитивање
потребе за прекомерним лековима који га чине све горе и горе.

Не бих пожелео болничко лечење рака ни најгорем непријатељу.Чуо сам хорор приче, али
претпостављам  да  сам  на  неком  нивоу  мислио  да  ће  ствари  бити  другачије  за
тату.Искрено се надамо да није касно.” Едмунд

-- Едмунде, били су у праву што се тиче могућих нежељених ефеката, али оне би биле
узроковане хемикалијама које му дају, а не уљем.Што пре га вратите кући и напуните га
уљем, веће су шансе.Никада није касно да се почне са уљем, само је питање да ли није
касно да се она предухитри болест.Али то је директно повезано са тим колико ћете уља
успети да унесете у њега и колико брзо.

Овим не кажем да се не треба придржавати протокола или да треба почети са великим
дозама.Одведите га кући, пратите протокол и надајмо се најбољем.ЈБ

„Здраво Јиндрих, желим да поделим неке од 'нуспојава' уља.Прво сам већ неко време сам
правио и куповао у амбуланти (боље свој!),  немам никакво посебно стање или болест,
вероватно сам унео близу 30 мл од 2012, тако да…

–  Не  могу  више  да  пијем  алкохол...једна  чаша  вина  и  излазим!Нисам  покушавао  да
престанем да пијем, али моје тело то потпуно одбија и заиста је лепо бити чист!!

--  Ирис мојих очију је потпуно зелен...  нема више малих смеђих тачака ту и тамо (ако
знате иридологију, те мале тачке су показатељ квара органа или чак болести), тако да
бистре очи значе одлично здравље!

-- Исти ефекат за мог десетогодишњег овчара бистре очи и пуно енергије!(Попио је око 6
доза).Уље  и  сви  неочекивани  нежељени  ефекти!!Хвала  вама  и  Рику  на  свим  вашим
напорима да поделите овај лек са светом.Пуно љубави, Естел”

П.Да  ли  постоји  хостел  у  Калифорнији  или  Колораду  где  могу  легално  да  постанем
резидент и добијем уље да излечим свој рак?Хвала.

А.То је добро питање, Давид Царпентер.Колико ми је речено, све што вам треба је адреса
мотела и онда вам лекар може преписати канабис.Тако да мислим да није потребно негде
доплаћивати.Али ако неко са пословним мислима ово чита, дозволите ми само да кажем
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да многи људи из  целог  света не би имали ништа против да одлете у Колорадо или
Калифорнију на лечење.То није решење за све и они који немају новца неће имати ту
шансу, али би сигурно помогло многима другима који би или могли касније да помогну
другима.ЈБ

Када пацијенти који су узимали хемотерапију почну да користе уље, прво што уље треба
да уради је да детоксикује тело.Тако да је понекад потребно рецимо 120-150 г уља пре
него што почне да напада сам рак.Заиста није добра идеја узимати хемотерапију, посебно
када је апсолутно непотребна с обзиром на то да медицински систем већ десетинама
година зна за канабис као лек за рак.ЈБ

„Управо сам писао прошле недеље о повраћању на уље.Коначно сам престао и још увек
користим  исту  серију  уља.Сада  се  осећам  одлично.Мислим  да  сам  детоксирао  све
фармацеутске лекове из свог система.Било је то јадно искуство, али детоксикација никада
није забавна.” Робин

„Не знам сигурно, али претпостављам да сте прерано узели превише.Постоји таква ствар
као што је превисок и неки људи могу повраћати.Знам ово из личног искуства.(Управо сам
схватио да је то звучало некако снисходљиво.Нисам тако мислио.)” Тина

„Тина,  и  ја  сам  размишљао  о  томе  и  имао  сам  много  питања  зашто  сам  тако
болестан.Заиста  верујем у  тобио  детоксикован због  онога  што  ми се  десило прошлог
децембра.Мој онколог ми је рекао да сам у 'завршној фази' да сам остао без уља и да сам
добио ИВ Зомете да ми помогне да ојачам кости.Испоставило се да је уље деловало као
пилула за алергију и спасило ме од ефеката Зомете.Без уља, постао сам анорексичан,
имао сам јаке болове док ми је Зомета улазио у кости и повраћао сам, дрхтао сам и
хоспитализован.

Од тог инцидента нисам могао ни да седим у индијском стилу јер су ме зглобови и кукови
тако боле.Када сам поново почео да користим уље, у почетку сам био добро, али сам се
постепено разболео.Тада ми је јако позлило и када сам данима и јадно повраћала, десило
се нешто чудно, сви зглобови су ми се прочистили и после 6 месеци више немам болове у
зглобовима.Опет сам флексибилан.Могу само да верујем да је уље избацило то срање из
мојих зглобова које може да остане са тобом годину дана.” Робин

„Веома је  важно што је  пре могуће ући у терминалног  пацијента.Већина терминалних
пацијената је подвргнута хемотерапији/зрачењу, лековима против болова, итд.Уверите се
да је правилно направљен и почните да узимате што је пре могуће и не бих престао да га
узимам барем док рак не нестане у потпуности!“ Бонни

„Када вам доктори кажу, „ви сте терминални“, зар не бисте желели да покушате шта год
постоји?Размисли о томе...После такве дијагнозе,  шта имате да изгубите?Имам нећаку
која је данас жива...због овог уља...Треба ли да кажем више?" Царол

„То сам ја њена нећака.Заиста је функционисало.” Јоанне

„Одрадио сам полумаратон, прикупио 5000 долара за истраживање рака.Нисам знао да
већ  постоји  јебени  лек  и  да  ми  га  не  дају....Два  пута  су  ми  дали  јако  јаку
хемотерапију.Уништили су ми јетру; уништили су ми бубреге.Послали су ме кући да умрем
у априлу прошле године.Рекли су да нећу живети шест недеља.И ево ме данас, још увек
жив, јер сам пронашао ПхоеникТеарс.ца и Рицк Симпсон ми је показао како да направим
сопствени лек да бих могао да будем овде данас.

Морамо  свима  рећи  о  овом  леку.Сви  треба  да  знају:  постоје  стварни  медицински
производи од марихуане који ће вам помоћи да живите и помоћи вашим пријатељима који
имају рак.Сви морају да знају: нико не мора да умире од рака.Постоји лек, увек је постојао
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лек.Они само ...Биг Пхарма нам то не дозвољава.Како се усуђују?!Истраживање рака је
индустрија  вредна  више  милијарди  долара.И  шта  они  раде?Убијају  људе  попут  мене
својом  дрогом.То  је  срање!Постоји  лек!Уље Пхоеник  Теарс  делује!Реци свима.Молимо
вас!" Јоанне

„Здраво Рик Симпсон, верујем у уље и тренутно га користим за своју мајку која има рак,
али имам питање, кажете да треба да се конзумира 2 унце за три месеца, али моја мама
је веома слаба због болест и узима се само као унца и ускоро ће испунити три месеца,
али још увек га узимам, и желим да знам да ли је исти ефекат, јер сте рекли да би требало
да  буде  за  три  месеца.Молим  вас  да  ми  одговорите  на  поруку  јер  сам  забринут.”
Есмералда

„Не брините превише о томе колико је до сада узела.Само настави да покушаваш да је
натераш да једе још мало.Реци јој да поједе већи комад него што је икада раније, кад
ноћу оде на спавање, мало по мало моћи ће да поједе више.Уверите се да једе већу дозу
ноћу  и  брже  ће  изградити  толеранцију.Мој  тата  је  радио  исту  ствар  прва  три
месеца.Требало му је много времена пре него што је могао да поједе више од пола грама
дневно, а рак је нестајао чак и када је једва јео 1/4 грама дневно (тумор је постајао све
мањи).Сада има око грам дневно, а за 10 месеци је појео више од сто грама.Срећно!"
Јосе

„Здраво свима, имам пријатеља који покушава да излечи хронични случај лајмске болести
чистим ЦО (око 70-80% ТХЦ-а и направљеним од органског алкохола из житарица) који је
купљен од веома реномираног, приватног произвођача уља.Када је достигла око 3/4 грама
дневно пре око 3,5 недеље, почела је да има недостатак апетита, повремене мучнине и
веома мекано измет (скоро дијареју) унајмање 3 пута дневно – ово се дешава и сада и
није се уопште побољшало, али се није ни погоршало, што је добро.

Сваког јутра већ месец дана њено тело буквално избацује све у дебело црево како се
чини, а мирис се може открити на другом крају куће (извините због ТМИ!) Чудна ствар је
што је њена какица почела да мирише стварно отровно. ..скоро као хемикалија, отприлике
недељу дана након повећања дозе са 1/2 на 3/4 грама.Мирис је тако чудан - чак и не
мирише на какицу!!

Сада је на граму дневно (последњих 1,5 недеље),  а и даље је овако,  ако не и мало
горе.Не постоје никакви други проблеми или проблеми, а она заправо брзо зацељује и
ради  много  боље  него  што  је  имала  у  последњих  10+  година  антибиотика,  биљних
протокола  итд.До  сада  је  побољшање  њеног  здравља  било  изузетно  драматично...на
боље!!Да  ли  је  ова  измет  отровног  мириса  резултат  одумирања  лајмских  бактерија,
детоксикације или нечег другог?Заправо сам се питао да ли је можда имала рак дебелог
црева или неки други рак за који се уље брине, што би могло да изазове ужасан мирис и
честе меке какице.Неки савет тамо??Да ли је ово нормално?"

„Ово је оно што можете очекивати.Када сте на уљу...(ако је правилно направљено) тело
врши велику детоксикацију.Најједноставнији начин да се то опише је...  све што дође у
ваше тело што се леку не допада, наћи ће начин да избаци отпад.Звучи као да ваш лекар
зна шта ради јер се ови симптоми о којима се питате дешавају свима нама или нашим
пацијентима.Ова врста симптома трајала је супругу и ја више од 3 месеца.

Једина ствар која ми смета је да се у производу рачунају ТХЦ и ЦБД.Када производимо, у
просеку имамо 93-97% ТХЦ-а и између 1,34 и 1,59% ЦБД-а.Ово се може постићи само
променом растварача или променом декарбоксилације наведеног производа.

--  Додајте  семе конопље у  исхрану,  врло  брзо  ће  регулисати  какицу.Када  је  превише
течно, морате додати нешто чврсто.А то је семе.Уверите се да не узима никакве хемијске
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таблете.Мирис је детоксикациони, нема разлога за бригу.” ЈБ

„Нежељени ефекти укључују: гледање цртаних филмова цео викенд.“ Матт

Које врсте/сорте?

„У овом сам са Ричардом.Да ли имате листу сојева за које је доказано да делују?Од којих
добрих компанија за семе можете наручити?Управо сам наручио мало семена.Које ствари
треба да тражим у добром соју?ТХЦ, ЦБД, индица вс сатива?Сој који сам наручио има
ниво ТХЦ-а од 18-23% и ЦБД у распону од 0,7-1,0%. Цисцо

-- Волео бих да могу да доставим такву листу, Цисцо, али не могу и нећу у скорије време
док не будемо у  могућности да урадимо сва потребна истраживања да бисмо вам то
могли рећи.Ево шта сам написао Ричарду: Не могу стварно да наведем назив соја, увек
морате да га испробате и видите какве ефекте против болова има.Не знам шта је овај
пацијент користио.Бела удовица коју је Рик некада узгајао била је одличан лек против
болова, чини се да европске беле удовице немају толики ефекат.Као и увек, најснажнији и
седатив и индица (доминантни) сојеви са 20% ТХЦ-а или више, мешају уља из неколико
сојева  за  најбоље  резултате.Потражите  заиста  брутално  моћне  сојеве  који  ће  вас
закључати након неколико удисаја.Све најбоље, ЈБ

„Да ли мушка биљка има неке корисне компоненте?“ Билл

-- Младе мушке биљке коришћене су за влакна за меку одећу за богате.Не бих правио
лекове  од  мужјака,  неки  људи  ће  бити  алергични  на  полен  и  то  може  донети
невоље.Можете сокили користити за чајеве (ако су здрави и органски узгојени).Али од
биљака нећете добити најбољи лек.ЈБ

П.Да ли је Афгхан Кусх права ствар за производњу нафте.Направио сам уље од уличних
ствари и користио га последње две недеље јер сам имао проблема са спавањем, сада
спавам као беба и ујутро се будим одморан.Проблем је што је  тешко набавити добре
ствари у Лондону, зато сам наручио АК, само ми треба ваше мишљење.Много хвала

А.Не могу стварно да говорим о имену соја.Ако је моћан и чини вас поспаним, требало би
да произведе добар лек.Као што знате, препоручујемо најснажније и најседативније сојеве
(по  могућности  са  20%  ТХЦ-а  и  више)  и  најбоља  уља се  производе  од  комбинације
неколико веома потентних и седативних сојева, тако да бих покушао да наручим неколико
седативних сојева ако све могуће, то би било идеално.Али чак и уља појединачне врсте
могу учинити чуда, све што кажем је да се најбоља уља обично производе из комбинације
неколико сојева.Све најбоље, ЈБ

„Постоји добар разлог зашто Рик Симпсон препоручује коришћење само високог нивоа
ТХЦ-а  из  Индица.  Индица је  седатив  који  подстиче  одмор и  сан,  обоје  неопходно  за
лечење. Сатива даје енергију  и подиже ваш крвни притисак.  У неким случајевима ово
може  бити  опасно  за  људе  са  високим  крвним  притиском  или  компромитованим
системима, па пре него што дате савет, МОЛИМ ВАС да упознате тему. Не желиш никога
да повредиш. За већину људи, Станов савет (сатива ујутру, индица пре спавања) је добар.
Ако користите хибрид, уверите се да је најмање 80=90% Индике. Срећно." Гари

„Ц:  Здраво  Јиндрих.....Нов  сам у  леку  Рика Симпсона (имам рак)...Ја  припадам клубу
купаца канабиса овде... Тако да имам мали избор сојева за куповину.Само се питам шта
би  био  мој  најбољи  избор  индике  за  прављење  лека?Свака  сугестија  се  веома
цени.Хвала вам.
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ЈБ: Здраво Ц, узмите најјачу индику са највише седатива, пожељно неколико сојева.Ако
имате избора, купио бих 3-4 унце сваког од најтежих сојева/пупољака који су доступни и
направио уље од пола фунте тога.

Ц: ОК, хвала...шта мислите под најтежим?

ЈБ: Највише седатив, супер поспан, са нокаут ефектом

Ц: Извините, али ово ми је све ново.

ЈБ: Нема проблема.Изузетно, скоро наркотички седатив, веома тежак.

Ц: ОК

ЈБ: Користите ове речи и реците узгајивачима да ће они, надам се, знати о чему говорим.
Ц: Знам да имају куш, хаш долину.Не могу да се сетим других имена.

ЈБ: Опет, поведите некога искусног са собом и нека проба уместо вас.

Ц: ОК

ЈБ: И купујте најјаче седативне сојеве које имају, 20% ТХЦ-а или више.

Ц: ОК....хвала вам пуно за све што радите

ЈБ: Нема на чему, Ц.

Ц: И хвала и Рику...Ви сте ми до сада буквално спасили живот.

ЈБ: Рећи ћу му о теби.Молимо вас да пратите сва упутства на нашем сајту до речи за
најбоље резултате.Узмите уље према препоруци, повећајте пХ свог тела (сок од лимуна,
лубенице  итд.),  једите  семенке  од  две  јабуке  сваки  дан,  клоните  се  лекара  и  ЦТ  и
рендгенских снимака ако желите да живите.Они су мајстори да вас наговоре на своје
смртоносне  „одобрене“  третмане  и  многи  наши пацијенти  су  послушали  њихов  савет,
престали да користе уље и умрли.

Ц: Хоћу....хвала још једном.

(четири сата касније)

Ц: Хеј Јиндрих.Хвала вам на помоћи раније.На крају сам добио мешавину Индица ОГ
Кусха и Хасх Тартуфа.Чинило се да су људи у клубу мислили да је то најбоље што имају
за прављење лека.

ЈБ: ОК.Звучи добро.

Ц: Добро :-)...Мислите да ће то бити добро за прављење лека?

ЈБ: Не мислим баш ништа, осим ако сам не видим и испробам материјал.Имена звуче
добро и познато, али заиста не знам колико су пупољци моћни и шта сте заправо добили.
Ц:  Ах,  ок.Пијем  лекове  око  6  недеља...промене  у  мени  су  невероватне...Сви  који  ме
познају  су  запањени.Па,  ти  још  једном.Знате  Јиндриха,  срео  сам  жену  којој  је
дијагностициран исти рак као и ја, 3 дана након мене.Истих смо година, имали смо исти
стадијум рака, све је идентично.Понуђено ми је зрачење, као и она.Рекао сам да нема
шансе, радим лек за Рика Симпсона.Изабрала је зрачење.Јиндрих, умрла је пре 4 дана од
радијације, од страшних опекотина које је заражена.Имала је само 55 година, јака, али ју
је „лек“ убио.То ме чини толико сигурнијим да радим праву ствар са својим избором.
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ЈБ: Знам такве приче.Заиста је болесно шта раде пацијентима.Најлепше жеље, Ц.Знате
шта да радите."

„Мислим да би добар начин да се објасни разлика између квалитета уља био:

95-98% ТХЦ је једнако 95-98% шансе за потпуно излечење и преживљавање.

80% ТХЦ је једнако 80% шансе за потпуно излечење и преживљавање

70% ТХЦ је једнако 70% шансе за потпуно излечење и преживљавање

60% ТХЦ је једнако 60% шансе за потпуно излечење и преживљавање.итд.

Међутим, 100% ТХЦ није једнако 100% шансе за потпуно излечење и преживљавање јер
је друга супстанца од уља.

Када пацијент користи хемотерапију и зрачење заједно са уљем, или је раније прошао
кроз ове третмане, поделите проценте са два или три, можда четири или пет, у таквим
случајевима  једноставно  никада  не  знате  да  ли  ће  уље имати  довољно  снаге  да  га
пресече .Такви пацијенти треба да једу 2 до 3 пута више уља (120-180г у периоду од шест
месеци).

Ово се помиње само у сврху објашњења,како би људи боље разумели важност квалитета
и садржаја ТХЦ-а у уљу. Главни критеријум је да уља треба да произведу веома снажан и
седативни ефекат када се прогутају.Најбоља уља су изузетно седативна, али еуфорична
(тако да их поједете, заспите и пробудите се неколико сати касније кикоћући се као дете).

Када  добро  филтрирате  своје  уље  и  додате  неколико  капи  воде  на  крају  процеса
испаравања  (и  стога  немате  непотребне  биљне  материјале  у  њему),  такође  постоји
велика шанса дазаиста ће волети укус уља.Зато изнова и изнова и изнова - уверите се да
је  ваше  уље  увек  снажно  и  седатив  колико  год  је  то  могуће  за  најбољи  исход
третмана.Придржавајте се упутстава приликом производње и употребе уља, на тај начин
можете  бити  сигурни  да  сте  урадили  максимум  што  сте  могли  за  пацијента.Најбоље
жеље, ЈБ”

„Не верујем да мора бити 95 одсто. Богат

-- Не мора да буде 95% ТХЦ-а, богато, али уља са око 95% ТХЦ-а су најмоћнија и што је
уље снажније и седативније, боље делује као лек.Увек можете узети мање јачег уља и
радиће боље од више уља ниског квалитета.То је заиста тако једноставно.ЈБ

„Стандарди и контрола квалитета – да.Али само ако Рик одобри поменуте стандарде и
кц.”  Суе
--  Никада нисмо били против контроле квалитета,  Суе.Али реалност је  да је  контрола
квалитета немогућа у већини делова света због чињенице да је канабис илегалан и да га
лабораторије не могу тестирати.Заиста радимо са људима из целог света,  не само из
САД.Тестирање  је  тренутно  доступно  у  неколико  земаља,  врло  мало  људи  има
приступ.Већина наших пацијената се бори да нађе довољно новца да набави растварач и
кувало за пиринач, тако да што је нижи праг за њих, то боље.

Наравно, могли бисмо све да закомпликујемо, али не желимо то да радимо.Волимо да
буде  једноставно.Ако  пратите  једноставна  упутства,  произвешћете  уље  веома  доброг
квалитета.Оно што ставите у њега је оно што ће бити у коначном производу.Дакле, ако га
правите  од  здравих  биљака,  највероватније  ћете  произвести  уље  које  ће  бити  ок  и
бесплатно пестицид, хербицид и ко зна шта још.ЈБ
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На отвореном против затвореног

„Јефф, ствар је у томе што те, супротно популарном веровању, ТХЦ смирује.ЦБД блокира
узимање анандамида и чини вас нервозним.Из искуства знамо да се могу произвести уља
са 95-98% ТХЦ-а и да могу бити веома седативна.Али немам довољно резултата да бих
могао да кажем шта их тачно чини тако седативима;  плус свака серија је  другачија  и
ионако је  не можемо да репродукујемо,  тако да се тренутно не фокусирамо много на
тестирање, такође због околности у којима живимо.

Желимо да уља буду што снажнија и седатива/кауч за најбоље резултате у лечењу.Што
више наркотика седатива, то боље.Већина сојева са високим садржајем ЦБД-а које смо
видели није била ни близу потентности онога са чиме волимо да радимо, тако да их не
препоручујемо много, то је све. ЈБ

„Након што сам изгубио жену од рака у 35. години и док је мој брат чекао трансплантацију
јетре  последњих  пет  година  због  рака,  тражио  сам  РСО  у  амбулантама.Цена  варира
између 100 $/г па све до 30 г у држави Вашингтон.Једно од такозваних РСО места имало
је уље од безбожних 7% ТХЦ-а са вишим ЦБД-има, да ли је ово уопште вредно тога?То је
било 30 г уља.Уље од сто долара је било изнад 90, мислим 92%.Који је савршен баланс
све три психоактивне хемикалије?Хвала." Пустара

-- Хеатх, најбољи РСО је око 95-98% ТХЦ-а, обично око 1% ЦБД-а и изузетно моћан и
седатив, са нагласком на речи потентан и седатив (закључавање на каучу, мора да вас
учини веома поспаним и опуштеним када се прогута .Када се то не деси, пробајте другу
серију и задржите енергизирајуће уље за локалну употребу).

Што се тиче оних „високих ЦБД“ уља са 7% ТХЦ-а, барем сада знате зашто смо против
таквих уља – већина уља са високим ЦБД-ом која се тренутно испоручују су синоними за
оно што називамо смећем, јер знамо разлику између високог квалитета уље и у основи
све  остало.Заиста  је  најбоље  даједноставно  направите  своје  уље  кад  год  је  то
могуће.Узмите пупољак из амбуланти, купите најбоље што имају, па направите уље, од
тога  стварно  нема  ништа.Сам  не  бих  куповао  уље  ни  од  кога,  увек  бих  правио
своје.Желите  да  будете  сопствена  контрола  квалитета,  не  желите  да  зависите  ни  од
кога.Ако можете да направите шољицу кафе или мојито, можете направити и уље.ЈБ

„Знам 5 лабораторија које су све заједно НИКАД виделе „96% ТХЦ“ уље… Нико.Хиљаде
тестова  у  последњих  5  година.Ништа  близу  тога  –  чак  и  када  професионалци  из
лабораторије покушавају свом снагом да упореде узорак... Најчишће што могу да добију је
88%+.А ово су професионалци са исцрпним ресурсима на располагању.” Пхил

-- То само доказује да нису тестирали најснажнија уља која се могу произвести, ништа
друго.ЈБ

„Омг, толико контрадикторних коментара, тако сам збуњен?!?“ Диана

-- Слушао бих оне који знају шта раде и говоре.На вама је да изаберете ко је то.ЈБ

„То  је  добра  поента  што  сте  рекли  ЈБ.Ја  бих  се,  на  пример,  ослонио  на  оно  што
објављујете  и  савет.Јасно  ми  је  да  је  нафта  најпожељнија  (за  разлику  од
алкохола).Претпостављам да је збуњујући део то што је на Риковом сајту и његовој књизи
саветовано да се користи индица, али је познато да индица има већи садржај ЦБД-а, а ви
кажете изнад да је  граница између  њих  двоје  нестала.За  лаика као што  сам ја  то  је
збуњујуће.Индица против Сативе.ТХЦ у односу на ЦБД, итд, итд.Дакле, ако неко мора да
изабере најмање 20% ТХЦ-а,  онда не би требало да изабере Сативу?Или је идеја да
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изаберете Индицу, али са високим нивоом ТХЦ-а од најмање 20% ТХЦ-а (без обзира на
садржај  ЦБД-а)?Можете ли молим вас да ми дате савет како би почетник попут мене
могао да помогне члановима породице?“ Јиоти

-- Да, индица да, али најснажнији и седатив, ако је могуће.Висока пропаганда ЦД-а почела
је да се користи за гурање уља ниског квалитета.Плус наша идеална уља би имала 95-
98% ТХЦ-а.Дакле, опет, тамо нема толико простора за ЦБД.За нас су речи „потентан и
седатив“ важније од „високог ЦБД-а“.“ ЈБ

„У реду, можемо ли, молим вас, произвести сој без кикота?Мужевљево кикотање у 3 сата
ујутро стари.Лол." Тхистле

„Прочитао сам студије у којима се чисти ТХЦ ин витро убризгава у малигне ћелије и оне
апоптизују.Нисам видео такво истраживање за ЦБД.Чини ми се да је ЦБД приступ нешто
више од начина на који  људи могу да искористе канабиноидне лекове играјући се на
неосновани страх људи од ТХЦ-а и промовишући предности канабиса без „ужасног ТХЦ-а
који изазива зависност“. Зарађивање новца или зарада на ПРОВЕРЕНОМ учинку уља од
конопље уз промоцију ЦБД-а као чуда које је,  хвала Богу, супротно од ужасног ТХЦ-а,
јесте да се искористи лудило и смрди на превару.Не кажем да ЦБД нема користи,  на
пример  локално,  али  из  истраживања  је  јасно  да  је  ТХЦ  најлековитији.Повлађивати
прохибиционистима  и  фокусирати  се  на  ЦБД  је  велика  медвеђа  услуга.Како  ћете
објаснити фокусирање истраживања на једињење које је инфериорно?То је бесмислица.”
Цори

„Да, ЦБД се сигурно може борити против метастатског рака.Нарочито када је део уља
Рика Симпсона, које би требало да садржи 95-98% ТХЦ-а.То вам говори да важност ЦБД-
а вероватно није тако велика као што се представља.Али надајмо се да ће једног дана и
научници медицине почети да тестирају РСО.Ако следе наша упутства о томе како да
производе и користе уље, имаће исте сјајне резултате као и ми.Ако неће, па неће.То је
тако једноставно." ЈБ

Протокол Рика Симпсона
„Започните људе малим дозама, величине пола зрна сувог пиринча кратког зрна.Иако је
уље безопасно, мање је боље него више за оне који почињу са лечењем.У почетку узмите
само  малу  мрвицу  ове  невероватне  супстанце  сваких  осам  сати,  а  затим  редовно
повећавајте дозу свака четири дана и ускоро ће се ваша толеранција повећати.Ако особа
каже да није осетила његове ефекте или да их је осетила само благо, сматрао бих ово
добром дозом за почетнике.Само желите да унесете мало лека у њихов систем како би
могли да почну да се навикавају на њега.

Никада  не  знате  тачно  како  ће  особа  реаговати,  па  наставите  полако  и  повећавајте
њихову дозу свака четири дана, све док пацијент не може да прогута укупно један грам
свака 24 сата.Када се пацијент навикне на употребу уља, најбољи начин да се то постигне
је да узима дозе које су једнаке око трећине грама сваких осам сати, када се навикну на
његову употребу.Ипак, желео бих да подсетим оне који имају потешкоћа да им се доза
може повећавати спорије, али за најбоље резултате треба је уносити што је брже могуће.

Ово су упутства за дозирање које Рицк препоручује, ако пацијент може довољно брзо да
изгради своју толеранцију.Ако се поштује овај протокол, многи пацијенти могу да дођу до
тачке за три недеље да могу да прогутају једну трећину грама сваких 8 сати.Али у просеку
већини пацијената обично треба четири до пет недеља пре него што могу да прогутају ову
количину по дози, након чега могу да наставе да узимају један грам дневно док се не
излече или док се њихово стање не стави под контролу.
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Рик воли да испоручује овај лек у пластичним шприцовима, који немају игле, уместо тога
постоји само мали отвор кроз који се уље може истиснути.Он каже да обезбеђивање уља
на овај начин олакшава пацијенту да одмери своје дозе и спречава стране супстанце да
контаминирају лек.

Најлакши начин да већина разуме количину коју треба да унесе је да је упореди са нечим
попут сувог пиринча кратког зрна.Доза за почетнике би требало да буде око половине
величине једног од ових зрна пиринча или око једне осмине инча дугачка, ова количина би
била једнака отприлике једној четвртини капи.У неким случајевима, они са веома ниском
толеранцијом могу чак открити да је то можда превише за њих у почетку, па би, ако је
потребно, могли почети са још мање.

Дозе ове величине треба узимати три пута дневно, рано ујутру, средином поподнева и око
сат времена пре него што пацијент оде у кревет.Све што почетник треба да уради је да из
пластичног шприца исцеди пола зрна сувог пиринча и то је њихова доза.Иако је реч о врло
малој количини и неће штетити пацијенту, због своје потентности, ова супстанца се мора
користити са поштовањем.

После  четири  дана  у  овој  дози,  она  се  затим  удвостручује  на  дозе,  које  су  једнаке
величини зрна пиринча, или дозе које су дугачке око једне четвртине инча када се истисну
из шприца.Затим, четири дана касније,  доза се поново удвостручује и то се наставља
свака четири дана све док пацијент не може да прогута еквивалент од шеснаест зрна
пиринча по дози.Ова количина је једнака око осам до девет капи уља по дози,  што је
отприлике једна трећина грама.

Један мл је само нешто више од једног грама тежине, тако да ако пацијенти желе, могу
користити ово мерење да одреде своју дозу.У том тренутку, пацијенти обично настављају
са овом дозом све док не постигну жељени ефекат са својим здравственим стањем.Биће
пацијената који неће моћи тако брзо да повећају своју дозу, али Рик их позива да је узму
што је пре могуће, како би уље могло да им олакша патњу.Поред тога, биће и оних који
могу брже да узму овај лек и Рик нема проблема са тим, све док је пацијенту пријатно да
га узима брже, то једноставно значи да ће се излечити много брже.

У стварности, Рик сматра да пацијенти треба да остану у својој зони удобности када је у
питању употреба овог лека.Али он и даље сматра да било ко са озбиљним стањем не би
требало да се игра са овом супстанцом, јер ако се не узима правилно, можда неће моћи
да превазиђе стање које је требало да лечи.

Пошто је овај лек толико безбедан за употребу, обично не меримо тачно дозе, али за оне
који воле тачна мерења и поседују довољно тачне ваге, почните са око 0,01 г три пута
дневно прва четири дана.Затим, ако можете, удвостручите је на 0,02 г четири дана, затим
на 0,04 г четири дана, 0,08 г четири дана, 0,16 г и затим 0,32 грама.Ово би био идеалан
распоред дозирања за оне који могу брзо да прогутају ову супстанцу.

Када  будете  могли  да  добијете  висококвалитетне  сојеве  индица  пупољака  за  рад,
произведено уље ће бити изузетно седатив.Ово је  ефекат који  ће уље имати ако сте
произвели  право  „уље  Рика  Симпсона“  и  нема  много  разлога  за  бригу.Пацијенти
једноставно  заспу  и  на  крају  ће  се  пробудити.Неки  се  у  почетку  могу  осећати  мало
каменовано, али ће бити неповређени, а обично у року од сат времена након што устану
тај осећај поспаности нестаје.Ако је уље произведено од конопље сорте сатива, очекујте
невоље и дуготрајну енергију сатива хигх.Не желите да људи са озбиљним стањима као
што  је  рак  покушавају  да  узимају  уље  са  овим  ефектима  и  пацијент  неће  добити
медицинске користи које добра индикација може да пружи.Не воли свако да буде надуван
и  није  поента  медицински  да  се  претерано  напуше  на  ову  супстанцу.Али  у  неким
случајевима када је живот пацијената у опасности, давање већих доза може бити једина
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ствар која им може спасити живот.

Поента је  да се лек унесе у пацијента три пута дневно.Пацијент га може једноставно
ставити на прст, а затим састругати са зуба.Затим попијте хладну воду или чај и требало
би да их је прилично лако прогутати.Неки сојеви производе екстракт који нема пријатан
укус,  али  се  с  њим лако  може носити.Једноставно  ставите  пацијентову  дозу  на мали
комад хлеба и преклопите га, а затим га ставите у уста и дајте им да пију воде.Исто се
може урадити и са употребом банана или других врста воћа.Идеја је да се уље унесе у
пацијента што је пре могуће, али Рик и даље воли да види да они остају у зони удобности.

Сви су различити и наша толеранција на овај лек ће се разликовати од особе до особе,
тако да се уверите да је  пацијент задовољан количином коју  уносе.Уз многа озбиљна
стања, важно је да пацијенти брзо прогутају овај лек, како би могли да имају веће шансе
да преживе.Као што сам већ поменуо,  иако је  уље безопасно,  ако се узима превише,
често  се  пацијентима не  свиђа  искуство.Зато  полако  повећавајте  њихову  дозу;  на  тај
начин ће постати угодни за његову употребу.

Ипак, како волимо да кажемо, агресивне болести треба лечити агресивно, па да имам
нешто што је опасно по живот, унео бих онолико екстракта колико сам могао у најкраћем
могућем року.Мислим да се исплати припремити се, па би они који могу требало да почну
што пре да се навикавају на дејство уља, јер ће тада знати шта да очекују,  ако икада
треба да узимају веће дозе.

Стандардни  третман  за  враћање вашег  тела  у  добро  здравствено  стање је  60  грама
висококвалитетног  уља  унесеног  у  периоду  од  три  месеца.За  оне  који  су  узимали
хемотерапију и зрачење, добра је идеја да што пре унесу 120 до 180 грама уља.Обично
60 г може да излечи озбиљан рак, али за оне које је медицински систем оштетио, често је
потребно више да се спречи повратак рака и да се поништи штета коју су ови третмани
оставили за собом.

Када пацијент поново буде здрав, можете смањити дозу на један или два грама месечно
или онолико колико пацијент воли да прогута; из наше перспективе, што више то боље.Не
прескачите дозе одржавања, јер су важне за одржавање доброг здравља.Грам месечно
или кап  дневно  после посла  увече  не  звучи  много,  али  би,  према Рику,  требалобити
довољно да ваше тело буде здраво.

Поред тога,  воли да пацијенти  користе  друге природне ствари попут  семена јабуке  и
пшеничне траве у комбинацији са третманом уља.Из мог искуства, такође бих рекао да
пацијенти једу семе конопље (и тамјан,  смирну и хмељ),  јер  је  уље које  садрже тако
хранљиво и добро за тело.

Рик такође верује да пацијенти треба да покушају да што пре подигну пХ свог тела уносом
ствари попут лубенице или лимуновог сока итд.Он каже да је то од највеће важности и да
то може дати пацијенту много веће шансе да преживи.

Пацијенти такође треба да почну да једу више сировог воћа и поврћа и да једу мање
меса, посебно прерађених сорти, које садржи више токсина.Рик снажно верује у употребу
машина за цеђење сокова и сматра да велике дозе витамина Ц такође могу  бити од
велике користи.

Ово  је  протокол  Рика  Симпсона  и  то  је  разлог  зашто  ће  његово  име  бити  познато
заувек.То  је  вероватно  најважније  откриће  свих  времена  и  не  може  се  преценити
благотворно дејство онога што нам је овај човек дао.Каква корист од модерне медицине и
технологије када не функционише?Ако желите да видите резултате, покушајте са Риковом
методом лечења.

- 17 -



Били смо критиковани што смо ово уље назвали леком за све, али како другачије можете
назвати  супстанцом  која  се  може  успешно  користити  за  лечење  толико  здравствених
проблема?Чини се да неки мисле да речи лек за све значе да ће ово уље обезбедити
вечни живот,  али  то  није  била  Рикова  намера.Свакако,  овај  лек  вам може продужити
живот и можда ћете живети много дуже уз његову употребу, у то нема сумње.Ипак, то не
значи да ће обезбедити вечни живот.

Ово уље још увек није легално доступно већини, па ће бити потребно много времена да
се утврди колико додатних година може да обезбеди.За сада, на овај лек не гледамо као
на еликсир бесмртности и чврсто верујемо да вас не чини отпорним на метке.Ипак, како
Рик каже, ако икада пронађемо кључ бесмртности, сигуран је да ће конопља бити главни
састојак.

Немојте  мислити да када га  користите,  не можете заразити вирусом.Још увек  можете
добити такве ствари као што је грип, али његови ефекти могу бити знатно смањени и
опоравити ћете се много брже.У случају пандемије или нечег сличног, ако уносите или већ
уносите дивно уље које ова биљка може да обезбеди, ваше шансе за преживљавање би
се  дефинитивно  знатно  повећале.  Јиндрих  Бајер,Сузе  Феникса:  Прича  о  Рику
Симпсону,епилог прва два издања

„ЈБ, имам питање, мој брат има рак, извадили су му (медицинска установа) стомак, па су
му дали хемотерапију, која је произвела више рака до те мере да не може ништа да једе,
чак ни течност, повраћа.Онда сам му коначно набавио смолу; мој нови је направио, али
конзистенција је мало густа (види слику).Али он је то давао и узимао.Опструкција је на
горњем  делу  црева,  раст  рака.Уста  су  му  супер  сува  јер  узима  и  морфијум  због
интензивних болова.Коначно је попио мало течности, али је два пута повратио течност, а
не и трећи пут.Лекари су му дали две недеље и шаљу га кући.Шта могу да урадим???
Помозите молим вас, он има 11 грама смоле од ¼ фунте неког соја беле удовице.Можете
ли  ми  помоћи  да  пронађем  где  могу  да  набавим  прави  РСО  који  испуњава  све
квалификације  за  њега.Он је  у  Калифорнији,  ЛАа ја  сам у  Салвадору.Веома је  тешка
ситуација  и  нисам  могао  много  да  урадим  одавде.Молим  вас  неки  савет.”  Рицардо
--  Па,  што  пре  почне  да  узима  уље,  пре  ће  му  се,  надамо  се,  побољшати  квалитет
живота.Реците му да стави ту смолу у рерну загрејану на 130°Ц (266°Ф) око сат времена и
онда  почне  да  је  једе.Добро  је  почети  са  малим  дозама,  али  када  су  пацијенти  на
морфијуму, можете им дати више уља а мање морфијума.Првих неколико дана може бити
тешко због интеракција.Све најбоље, ЈБ

„Само желим да обавестим све да је моја прва серија уља за јело за моју маму била
велики успех и да сам добила добрих 4/5 грама од унце врхунског пупољка!Преко месеца
са мојим првим покушајем.И верујте ми, људи, заиста је лако као направити кафу!Волимо
те Рицк.......” Марк

Тамјан и миро
„Тамјан је одличан додатак третману са уљем канабиса.И интерно и локално.Ако живите
негде где уље канабиса није доступно, размислите о тамјану, он такође може учинити
чуда.Потражите најснажније и седативне врсте које можете пронаћи."ЈБ

„Пробао сам тамјан локално који помаже да се ослободите бола.:)” Цароле

„Користио  сам уље тамјана  из  Иоунг  Ливинг  Ессентиал Оилс  са  Пхоеник  Теарс  Рика
Симпсона.Мој тата је могао да издржи 10 сати без болова... Имао је рак у стадијуму 4 и
ходао је около као да ништа није у реду.” Схелли
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„Тамјан је одличан за многе ствари.Користим га на пјегама на кожи, сваки дан на лицу
помијешану са краставцем за тоник након умивања етеричним уљима.Зато изгледам тако
младо за 65 година.ЛОЛ!Шалим се.Имам четрдесет две.Али имам пристојну кожу јер не
користим парабене или хемикалије на њој.” Даниа

„У  продавницама  биља  потражите  га  под  другим  именом,  Босвелија.У  основи
функционише исто као и Адвил, али боље.” Схарон

„Постоји стари лек за који су потребни тамјан, смирна, маслиново уље и канабис.Светлост
на миро!!Чини чуда за дијабетичаре локално и интерно!” Бриан

„Све што расте у природи може да брине о нама.Синтетичке верзије свих ових ствари
показују се штетним.Све ове биљке (тамјан, смирна,  лаванда, каранфилић, пеперминт,
итд.,  итд.),  посебно  древне  биљке  у  својим  аутохтоним  зонама  провеле  су  године
усавршавајући своје заштитне агенсе од предатора и забринутости за животну средину и
те ствари се могу користити да не само лечи али лечи!“ Венди

„Он је предвидео да ће у следећој деценији одобрена употреба медицинског канабиса за
све врсте стања бити централна, јер ће се припремати лекови који делују као ТХЦ, али
без активног састојка који изазива „висок” ефекат на пацијенте.Мецхоулам није ограничио
своје интересовање само на канабис.Он је истраживао левону, хебрејску реч за тамјан
или Босвеллиа сацра, која се користила као тамјан у Светом храму у Јерусалиму.Хемичар
са Хебрејског универзитета, заједно са својим тадашњим студентом докторских студија
Ариехом Моуссаиефом,  показао је  да главни састојак блискоисточног  тамјана смањује
анксиозност и има ефекат сличан антидепресиву на мишеве.

„Талмуд помиње смолу босвелије као напитак који се ставља у вино да би 'отупио чула'
тако  да  [они]  осуђени  на  смрт  не  би  бринули...То  [њихови  налази]  пружају  биолошку
основу за дубоко укорењене културне и верске традиције."хттп://ввв.јпост.цом/Хеалтх-анд-
Сциенце/Тхе-ворлд-ис-гоинг-то-пот-352563
-- Уље канабиса и тамјан су веома слични по својим лековитим ефектима.Једноставно
додајте висококвалитетни тамјан (босвеллиа сацра) у своју исхрану или га једите три пута
дневно (150 мг три пута дневно за мање озбиљна стања и 300 мг или више за теже
болести и болове итд.) Или можете следити исти протокол и користите исте дозе као да
користите РСО.Тамјан такође може поправити ваше тело од нивоа ДНК навише, а такође
може да излечи рак и многе друге „неизлечиве“ болести.И то је добро знати, мислим.ЈБ

„Заиста  сам  љут  што  сам  јуче  покварио  Ахилову  тетиву.Нема  више  кауча  до  5к  не
могуједва хода.Има ли неко савет за брзи опоравак?” Јенна

-- Много уља локално као и интерно.Додајте уље тамјана и каранфилића у јак мелем од
канабиса или у мешавину са ши путером/кокосовим/уљем семена конопље.Као и увек, 20-
30% ТХЦ мелеми најбоље делују.Уживајте у третману.ЈБ

„Узео сам чисто етерично уље босвелије фреане за стадијум ИВ рака жучних канала, који
је метастирао у плућа и кости и моја јетра после 2 месеца сада има нормалну функцију,
без блокада и поништио сам своју дијагнозу од 9 месеци живота , а тумори на мојој јетри
се смањују и један умире!!Још увек сам веома заинтересован за уље канабиса, али сам
такође радио хемотерапију да зауставим ширење и знам да када се хемотерапију заврши
следећег месеца, желим да снажно ударим своје тело свим што могу.Купио сам књигу,
сада само треба да зна како да направи уље и да нађе некога да ми помогне.” Сарах

„Свратио сам да се поздравим. Још увек траје, 17. јул је 1 година откако сам почео са 1-
2мл дневно, мој живот се потпуно променио и скоро сам изгубила 200 фунти тачно, 9
фунти преостало, моја амбуланта апотека ми даје 179мг ЦБД до 179мг ТХЦ уља .5мл
дневно и 87% ТХЦ-а и 4% ЦБД-а 1мл дневно. И тамјан, смирну и сокове. РАДИ КАО ШТО
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ЗНАШ ЈБ, само сам хтео да те обавестим да још увек идем!” Билл

„Користим тамјан са смирном за Хашимото и делује! Штета што не могу да набавим нафту
тамо где живим јер је нелегално.” Цинтхиа

„Почео сам са овим пре 3 дана након што сам чуо за девојку која је смањила тумор на
мозгу са само једном капљицом овога на језику свака два сата. Линдзи

„Тајан стављам у капсуле већ неколико година. Некада сам узимао тамјан сам за лечење
рака (без хемотерапије или зрачења) у оним временима када нисам имао сигуран приступ
уљу канабиса. Када нисам имао РСО и приметио сам да се флеке почињу појављивати,
само сам ставио неколико капи светог тамјана директно на кожу и гледао како флеке
нестају  током  неколико  дана.  Био  сам  потпуно  задивљен!  Причам  људима  већ
годинама.Још увек морам да урадим колоноскопију (када добијем осигурање у ЦО) да
видим да ли је главни тумор нестао. Рак или не, наставићу да радим оно што радим, како
ми је онколог препоручио (доживотно). Он је задивљен!” Лиса

„Стављао сам смолу тамјана у храну свог пса два пута дневно неколико месеци и тумор
величине грејпфрута је нестао. Карен

„ТАМЈАН – речено је да смањује туморе и успорава, ако не и зауставља напредовање
рака. Знам да смањује туморе. Видео сам да туморе величине лоптице за голф сведе на
ништа!“ Тамара

"Учинио сам ово саставним делом своје методологије пре неколико година,  заједно са
уљима копаибе и лимунске траве, резултати су апсолутно невероватни. Хвала што сте
поделили ЈБ." Марк

„Један од разлога је барем то што им се у видео снимцима и блог постовима говори да
уље  тамјана  садржи  босвелинску  киселину  –  антитуморски  активни  састојак  у  смоли
тамјанове гуме.  Али није,  а  једноставан разлог  је  што је  босвелинска киселина много
претежак молекул да би био испарљив. Постоји неколико босвелинских киселина које се
налазе  у  смоли  тамјанове  гуме  и  имају  молекулску  тежину  у  опсегу  од  450  до  500.
Међутим, испарљиви молекули – они који могу да испаре – сви имају молекулску тежину
испод 300.“
-- Зато препоручујем жвакање тамјана и смоле смирне, а не уношење етеричних уља која
су (надајмо се/наводно) произведена од тамјана и смирне. ЈБ

"Уље тамјана ми је помогло да се отарасим Беллове парализе за недељу дана! Заиста
најбољи третман који сам икада добио, а који је био "законит"." Јасоне

„Користио сам тамјан, иланг иланг, а понекад и мушкарчану жалфију на Џастину за нападе
четири  месеца  и  приметио  сам  побољшање.  У  време  када  сам  почео,  имао  је  три
нападаја дневно и смањио се на један дневно и понекад два до три дана без напада.
Прочитао сам где Анђелика такође помаже код напада. Његов неуролог је за то, али нема
правог  знања  или  било  каквог  протокола.  Чини  се  да  ароматерапеути  нису  превише
упознати са употребом етерична уља и за  контролу напада.  Чини се да инхалација  и
разблажена локална примена делују, али било би лепо имати упутства. Научио сам на
тежи начин да постоје нека уља која треба избегавати као и било шта са једињењима
камфора  (ружмарин,  еукалиптус,  шиљак  лаванда,  шпанска  жалфија)  или  тујон  као  и
неколико других“. Јуди

„Наш лек  за  спасавање по избору је  искрен.  Ја  га  држим на полици и користим га у
разблажењу са МЦТ уљем. Исто уље које Рае користи орално са ЦО.
Шмркање или два испод носа, а затим у задњи део ушију, слепоочнице, врат, зглобове и
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доњи део стопала. То је најбољи лек за спасавање до сада. Брзо и ефикасно, али са свим
обелодањивањем; не сваки пут.“ Марко

„Уље тамјана долази од смоле стабала Босвеллиа серрата. Нека ароматерапијска уља,
парфеми  и  одређене  врсте  тамјана  садрже  ово  уље.  Ајурведска  медицина,
традиционална  здравствена  заштита  Индије,  такође  користи  уље  тамјана  за  лечење
неколико  стања.  У  западној  медицини,  уље  тамјана  је  од  интереса  због  својих
антиинфламаторних својстава, према Меморијалном центру за рак Слоан-Кеттеринг. Неки
нежељени ефекти  су  могући,  али  МСКЦЦ напомиње да  изгледа да тамјан  има мање
негативних  ефеката  од  лекова  који  лече  упална  стања,  као  што  су  стероиди  и
нестероидни антиинфламаторни лекови.

Гастроинтестинални  нежељени  ефекти  су  могући  када  се  узима  уље  тамјана,  према
Пхисицианс' Десктоп Референце. Они могу укључивати узнемирени стомак, мучнину, бол
у  стомаку,  осећај  печења  или  непријатан  осећај  ситости.  Уље  тамјана  такође  може
погоршати узнемирени стомак или бол у стомаку.

Уље  тамјана  има  ефекте  разређивања  крви  и  може  повећати  ризик  од  абнормалног
крварења,  као  што  је  приметио  Медицински  центар  Универзитета  Мериленд.  Ово  је
првенствено забрињавајуће за људе са поремећајем крварења, или било кога који узима
лекове или друге биљке са антикоагулансним ефектима, као што су варфарин, хепарин,
ибупрофен,  аспирин  или  гинкго  билоба.  Свако  коме  је  заказан  хируршки  или
стоматолошки захват треба да престане да узима уље тамјана пре тога.“ Шели

Прерада смола тамјана и смирне
Замрзните тамјан, измрвите га у миксеру као коцкице леда (неколико секунди на веома
великој брзини), а затим сипајте веома врело (100°Ц) маслиново уље на прах. Оставите
да се меша као коктел,  око 3 минута.  Сипајте мешавину уља у флашу и оставите да
одстоји неколико дана, раздвојите слојеве и добили сте екстракт тамјана. Додајте смирну
ако  имате  –  прерадите  на  исти  начин  –  замрзните,  изгњечите,  додајте  врело  уље,
оставите да одстоји, одвојите.

Затим додајте уље канабиса у мешавину тамјана, смирне и маслиновог уља. Можете га
јести, такође, три пута дневно. У њега бих додала и уље семена конопље, посебно, и
њиме бих масирала стопала. ЈБ

Пушење канабиса
„Моја  28-годишња  пријатељица  је  данас  имала  операцију  рака  дојке,  кажу  да  је  рак
уклоњен, али ипак желе да јој ураде хемотерапију.Разговарали смо раније и рекао сам јој
да одбије хемотерапију и праведноузми РСО.Да ли сам у праву у вези овога?Из онога што
сам прочитао о Пхоеник Теарс-у, мислио бих да је ово тачно, али бих желео вашу помоћ
да одговорим на ово.Хвала." Јустин

--  Браво,  Јустин.Без  хемотерапије  или  скенирања.Операција  је  била  непотребна.Нека
поједе 120-180 г уља у наредних шест месеци и следи упутства на нашем сајту.ЈБ

„Замислите да покушавате да научите људе како да носе панталоне...Изгледа лако.Шта
ако  вам  људи  свакодневно  шаљу  поруке  и  питају  вас  како  да  обучете  панталоне?
(отежавајуће) То је као дан свиња!Ако обучем панталоне и буде урађено како треба, ово је
начин на који ћу показати неком другом.Могао бих да се насмејем људима који желе да
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покушају да обују панталоне уназад и кажу: „Хеј, добро стоје, наравно, али то не мења
чињеницу да су наопачке!(Успело је за Криса Кроса).“  ЈБ нам једноставно говори шта
функционише  и  неће  нам  рећи  на  други  начин  јер  нема  потребе  за  другим
начинима.Пратите  упутства или идите  около  са панталонама наопако,  али немојте  се
љутити на ЈБ-а када схватите да вам је  само показао прави начин да то  урадите!Не
покушавамо да променимо текст у књизи, већ само истражујемо друге књиге!“ Чад

--  Хвала ти,  Чед,  ово је  било одлично објашњење и да,  у  праву си.Цело ово питање
медицине  РСО  је  толико  увредљиво  једноставно  да  га  заправо  чини  још
компликованијим.Превише је једноставно да људи у то поверују, наиме када не могу сами
да пробају лек и морају само да читају о њему.

А цела ствар је да су животи људи у питању.Разговарам са њима лично, видим бол на
њиховим лицима, не питајте ме шта ми то чини после свих ових година.За мене овде нема
много простора за импровизацију, нема времена за дуге бибоп соло или фрее јазз.Ово је
солидан олдтајмер блуз са дванаест тактова и дугачак је дванаест тактова.Рик нам је дао
упутства  која  треба  да  следимо,  али  сви  желе  да  поново  измисле  точак  због  неких
проблема са егом или других људских слабости.

Све што кажем о овоме је, прво савладајте кувало за пиринач и вентилатор.Прво РСО,
затим  сви  други  (мање  потентни)  облици  лекова  од  канабиса.Зато  што  је  потенција
важна.Што  је  уље  снажније  и  седативније,  то  је  боље  за  пацијента.Не  морате  да
тестирате унутрашње стање, прво га испробајте на кожним стањима и гледајте да ли брже
зараста са правим веома снажним и седативом РСО са 95-98% ТХЦ-а или са било чим
другим, то би требало да вам одговори.Онда знајте да се иста ствар која се дешава на
вашој кожи дешава унутар вашег тела када прогутате овај лек.

Једном када то урадите, у суштини ћете изгубити интересовање за мање потентне облике
лекова од канабиса.Не зато што у неким случајевима не могу да помогну, већ зато што
зашто летите другом или трећом класом када можете летети првом класом за исти новац
и у исто време брже и поузданије спасити живот?

РЗС је врхунски лек, а како ја гледам на све остало није врхунски лек.И желим врхунски
лек, зашто бих желео разблажени лек уместо праве?Што је уље снажније седативно и
потентније, то боље делује као лек - и ово се никада неће променити." ЈБ

„Најбољи РСО је 95-98% ТХЦ-а и изузетно моћан и седатив.Било шта друго осим тога
(сирови канабис, сокови, јестиви производи, високо ЦБД уља, недекарбоксиловани БХО,
тинктуре, мелеми, измишљотине, мацерати, како то кажете) је мање моћан облик лека од
канабиса.Сви облици лекова  од канабиса  су  у  одређеној  мери корисни,  наравно,  али
немојте се кладити у свој живот на мање моћне облике лекова од канабиса.” ЈБ

Стања коже, опекотине, екцем итд.

„Задобио  сам  опекотине  од  кључалог  уља  трећег  степена  на  прстима  у  недељу
ујутро.Велики пликови и веома болни.Сетио сам се да је  читање РСО невероватно за
лечење опекотина, па сам га пробао.ОМГ људи, опекотина је потпуно нестала за само 40
сати.Нема ни трага од тога.Применио сам добру количинуРСО на пликове, филе свеже
алое вере и завој.Поновљено 12 сати касније.Нема потребе за 3. апликацијом.ТИ РОК
РИК СИМПСОН.” Бобби

„Први  пут  када  сам  направила  уље (натопљено  у  кокосово  уље)  било  је  за  локални
третман леђа старијег комшије.Имала је ране по целом телу које су јако сврбеле.Стенице
су искључене, као и шуга, буве, скеетери и слично јер није била захваћена нигде другде
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осим леђа и нема знакова активности створења на њеном кревету.Знаш шта је њен син
урадио???Јако  је  попрскао  њен  душек  хемикалијама  да  би  се  решио  буба  које  нису
постојале.Дао сам јој  нови душек са изричитим упутствима да се НЕ прска,  мој  је  на
позајмицу док јој буде потребан.Морала је да оде у болницу због крварења чира и док је
била тамо је испољила проблем са леђима и знате шта су јој доктори рекли да уради???
Оперите јој косу и тело од вашки.Она нема вашке.Па шта мислиш, кога ћу ја саслушати да
јој  помогнем?Лекари?НЕ.Направио  сам  уље,  лечио  јој  леђа  са  њим  и  дошло  је  до
побољшања и лечења.” Мицхелле

„Моја снаха је дубоко пржила свињске котлете и у основи је умочила прсте у кључало
врело уље до првог зглоба и побелеле су као кувана пилетина.Ставили смо РСО на њих и
бол је  нестао за  отприлике минут или тако нешто,  премазала их  је  2  пута дневно са
РСО.Залечили су се веома брзо за само неколико дана и уопште није било губитка коже
или ожиљака.Невероватно је да сада мало држимо у фрижидеру у кухињи, па ако се неко
опече (посебно деца) одмах ћемо применити РСО, нема потребе да осећамо такав бол
када имамо природну биљку која ће се побринути за то .” Дебра

„Користио сам га код јаких опекотина од сунца.Одлично је функционисао, видео сам како
зацељује рану од ножа за мање од недељу дана.Лечи и халитозу.Користио сам га око
шест месеци и потпуно сам напустио лекове за нападе.Када сам истрчао, имао сам мањи
напад.Срећан  сам  што  могу  да  набавим  овакав  лек,  препоручујем  га  и  за  болове  у
нервима.” Јацк

„Користим пећ на дрва за  грејање,  тако да су ме опекотине на зглобу пратиле много
хладнијих месеци.Прошле јесени се дубоко опекао, још се нисам пробудио.Пре тога сам
добио  РСО уље,  па  сам га  нанео,  покрио  опекотину  и  за  два  дана  подручје  је  било
ружичасто, чисто, без пликова или опекотина!Продат сам 100%!” Јанине

„Задобио  сам  лепу  опекотину  од  сунца  одмах  након  бријања  главе  пре  неколико
година.Био сам на сунцу у Колораду око 14 сати сутрадан.Већ сам задобио тако јаку
опекотину на глави.Први пут су били потребни месеци да се излечи и све време је цурило
и болело.Последњи пут сам ставио лосион натопљен канабисом на своју епски изгорелу
главу.3  дана касније ољуштила се једном и потпуно зарасла.Канабис за  опекотине од
сунца!" Нате

"Имам питање.Да ли сте знали некога ко би ово користио за шиндре?Добијам их прилично
често, посебно када сам под стресом и само сам радознала.Хвала вам." Трина

- Само ставите уље на болна места, било сирово или у тинктури, и нека пацијент поједе
уље, за најбоље резултате.ЈБ

„Зглобови ми се љуште на прстима и воила, утрљајте мало уља, бол је нестао.Изгорео
сам  се  на  бурету  за  опекотине  прошле  недеље,  3  инча  црне  коже  која  мехури  на
унутрашњој  страни  зглоба.Мала  количина  уља,  завој,  два  дана  касније,  невероватна
ружичаста  кожа.Поново  примењен,  исто,  два  дана  касније  и  зацелио...Хвала  вам!!!"
Јанине

„Јутро Шкоте, разговарао сам са својом сестром синоћ и она каже да је излечена!!!!Лек јој
је излечио шиндре.:) Каже да се осећа дивно.Само сам хтео да будем 100% сигуран пре
него што сам ти написао.Хвала вам пуно на помоћи.”

„Мој  син,  као и  ја,  користили смо га само локално од првог тренутка када се појавио
шиндре. Ниједна новашиндре су се појавиле и нису откривени други симптоми. Чудо."
Матија

„Користила  сам  уље  у  стилу  РСО  за  вештичасту  брадавицу  на  лицу.Две  апликације

- 23 -



прекривене фластером и скоро га више нема!“ Леслие

„Такође сам уклонио 2 брадавице са њим.Имао сам их на нози цео живот.” Мицхелле

„Користио сам маслиново уље натопљено канабисом на опекотине и посекотине и оне
зарасту у року од неколико дана.Никада нисам видео ништа слично.Знам да би РЗС био
још бољи.Канабис је  коришћен за лечење свега пре него што је  наша влада постала
похлепна." Давиде

„Загрејала сам уље и помешала га са теглом креме за лице.Користим га 2 пута дневно и
већ  око  2  месеца.Дубоке  дубоке  бубуљице  које  сам  добијао  (знате  какве,  треба  им
недељу дана да испливају на површину и ОГРОМНЕ су!) више нису ту.Бледе и ожиљци од
тих бубуљица.Чак видим и да кожа почиње да се затеже!Смешно је да је овај пост овде
јер сам управо данас приметио резултате!Ово уље је невероватно, а крема за лице је
само једна од многих употреба.Хвала Рик.” Јеннифер

„Прилично сам се опекао на издувној цеви и ставио сам мало уља канабиса натопљеног
екстрактом семенки грожђа и залечило је за мање од недељу дана и једва да је било
болова или иритације и БЕЗ ОЖИЉАКА!“ Даниел

„Користио сам га на опекотинама и не могу да кажем где сам опечен.Без застрашивања и
без трагова.Сјајно.Имао сам опекотину недељу дана и није залечио.Користио сам уље и
за  четири  дана  имам  нову  кожу.Недељу  дана  касније  не  могу  да  кажем  где  сам
изгорео.Сјајне ствари.” Цлиффорд

„Да, да, излечио сам опекотине са РСО.И без ожиљака!” Ерин

„Бол  буквално  тренутно  нестаје  и  за  један  дан  упала  нестаје.Већ  сам  излечио  једну
опекотину  пре  неколико  месеци  и  имам  другу  коју  тренутно  лечим.Убрзава  време
зарастања недељама и недељама на чекању.Колико је јака опекотина и БЕЗ ТРАШЕЊА и
БЕЗ  осетљивости  на  месту  где  сам  био  опечен.Користим  уље  на  све  и  мислим  на
све.Такође сам недавно направио серију која није била квалитета коју бих икада јео, тако
да  се  стриктно  користи  локално.Урадила  сам  третман  лица,  ОГосх,  невероватни
резултати.Користим РСО за сваку болест коју можете замислити.“

„Много  ме  плаши  стање  коже  јер  сам  скоро  6  месеци  примао  ужасне  лекове.Ох
изненађење!Неколико недеља након третмана моја кожа је поново лоша.Ово је добро
знати.Био  сам  ужасан  на  тим  лековима,  нерасположена,  сува  кожа  која  се  љушти,
знојење, боже, било је страшно.Нећу се више виђати са доктором.” Никки

„Користио сам уље за инфекције коже, главобоље, уједе комараца, гљивице, спавање и
једноставно опуштање.Веома корисно на 1сткомплет прве помоћи." Силвиа

„Драги  господине,  ја  сам  стари  хипи  из  60-их  и  живим  у  северној
Калифорнији.Хибертизујем разне  Траин Врецк  и  Вхите  Видов 8-9  година  са  одличним
резултатима.Видео сам да је и Рик користио Белу удовицу.Тренутно помажем пацијенту из
Хосписа  по  имену  Џејсон  у  Редингу,  Калифорнија.  у  реконвалесценцији,  ко  је  био/је?
умирање  од  последњих  стадијума  МРСА  по  упутству  мог  старог  доктора  др  Роналда
Санда...Почео  сам га  са  тинктурама које  сам правио  и  давао  колачиће  и  од воде  до
екстракције пупољка и само од екстракције путера пре четири месеца.

Још један пријатељ од брата узгајивача са којим посећујем цркву Јединства окренуо ме је
на вашу веб страницу пре само три недеље.Почели сте са Џејсоном на „ЈОИ ГРЕАСЕ“ и
он је прошао кроз своју прву тубу и сада је на другој.Пре нешто више од месец дана
његова јаја су била величине веома велике диње веће од софтбалла...Откако је јео моје
пециво и уносио директну „Магиц Греасе“, сваким даном му је све боље и његове гонаде
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су се скоро вратиле у нормалну величину...Кажу да нема лека за МРСА???

Џејсон  има  веома  велике  чиреве  на  леђима  јер  не  може  да  лежи  на  боку  или
стомаку.Сада ми каже да јењавају и када се наш доктор појавио са другом екипом у граду,
сви нису могли да разумеју зашто није мртав или зашто му је  боље.Још нисам рекао
доктору о свом/нашем третману са уљем конопље, али ћу ускоро...Заиста желим дозволу
од доктора да сада третирам његове ране са Уљем локално, зар се не слажете???Ако
можемо да зауставимо МРСА код пацијента коме је остало само неколико месеци живота,
само  размислите  шта  би  ово  могло  или  треба  да  кажем  да  би  требало  да  каже
медицинској заједници.Мир и поштовање, Крег”

„Мој  муж  је  имао  30-годишњи  ожиљак  од  опекотине  која  је  захтевала  пресађивање
коже...Па  сам  помислио,  аха,  још  једно  место  за  експериментисање  са  овим
невероватним производом.Па, имао је мање од нуле веровања да ће то учинити било
шта...Након неколико наношења, он се мења, сада има пигмент тамо где га није било.Раст
косе тамо где нико није порастао за 30 година.” Ребека

„Имао сам опекотине другог степена по целом лицу и рукама од пожара у кући.Ставио сам
РСО помешан са какао путером свуда на месец дана и једва можете рећи да сам икада
био опечен.Невероватно је колико брзо делује и то је најбољи лек против болова који сам
икада имао.” Американисцх

„Имао сам младеж на глави који је недавно почео да сврби.Мазио сам једном дневно
неколико  дана  и  младеж  је  заправо  почео  да  се  смањује!Причајте  о  невероватном.”
Аманда

„Мој канабалм је такође био суспендован у кокосовом уљу, и веома ми је помогао када
сам имала алопецију. Матти

„Моја  девојка  је  имала  МРСА  инфекцију  2+  године  и  пробала  је  више  антибиотика,
укључујући  један  од  најјачих  доступних,  али  безуспешно.Користили  смо  мало  уља
кондензованог из црева испаривача на фластеру на отвореном лебдећу и оно је нестало
када је бол одмах престао.Њен квалитет живота је много бољи.

Имао сам сумњиву избочину на леђима 2 године која је на крају променила боју и много
ме болела и био сам веома сумњичав шта је то.Користио сам РСО на фластеру и нестао
је.Пробали смо ово јер смо видели Риков видео Рун фром тхе Цуре.Верујем да је ширење
ове поруке од огромног значаја и спреман сам да идем пуном паром путем активизма и
наших друштвених медија и емитовања како бисмо вам помогли да пренесете поруку.”
Роберт

„Имам фибромиалгију и лекови ми не уклањају бол.Али уље јесте.” Донна

"Ја  сам  верник...поправља  гихт...мора  довести  јин  и  јанг  у  равнотежу  јер  сам  раније
мислио да сам срећан, али у последње време проналазим осећај среће који извире из
дубине...Хвала Рику Симпсону.” Ирвинг

„Здраво Кори, дајем ***** лекове већ око 3 недеље за његов гихт у стопалу, а он је од
инвалидских колица постао у стању да трчи горе-доле степеницама и отишао је на 2 сата
пешачења преко викенда.Није само за Рак...само лечи.Требало је да сликам...Огромна
разлика.Обични  лекови  га  нису  додиривали.У  инвалидским  колицима  3  недеље  пре
лекова.”

„Користио сам га на опекотинама и не могу да кажем где сам опечен.Без застрашивања и
без трагова.Сјајно.Имао сам опекотину недељу дана и није залечио.Користио сам уље и
за  четири  дана  имам  нову  кожу.Недељу  дана  касније  не  могу  да  кажем  где  сам
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изгорео.Сјајне ствари.” Цлиффорд

„Да, да, излечио сам опекотине са РСО и без ожиљака!“ Ерин

„Бол  буквално  тренутно  нестаје  и  за  један  дан  упала  нестаје.Већ  сам  лечио  једну
опекотину  пре  неколико  месеци,  а  имам  другу  коју  тренутно  лечим.Убрзава  време
зарастања недељама и недељама у зависности од тога колико је опекотина тешка и БЕЗ
ОЖИЉАКА И БЕЗ осетљивости на месту где сам био опечен.Користим уље на све и
мислим  на  све.
**недавно сам направио серију која није била квалитета коју бих икада јео, тако да се
стриктно користилокално и урадио третман лица.ОГосх, невероватни резултати.Користим
РСО за сваку болест која се може замислити**” Мишел

„Направио сам, дао свом 18-годишњем сину.Сада нема знакова рака.Дугујем ти огромно
хвала Рику Симпсону.” Аманда

„Користио сам га да залечим отворене ране.Недавно сам користио свој дијабетички чир
који сам отворио.Излечио сам боље него што сам се могао надати.Такође је залечио мачје
огреботине преко ноћи.Остале огреботине преко ноћи.Нанесите уље на пола огреботине,
прекривено фластером, следећег дана третирану страну затворите у третирану отворену
страну  која  показује  инфекцију.Овај  лек  би  требало  да  буде  у  сваком  комплету  прве
помоћи. Јаред

„Од  11.  године  (сада  имам  скоро  30  година)  развијам  неку  врсту  гљивица  на  кожи,
углавном око врата, груди и леђа.Ове црвене округле мрље појављују се на мојој кожи
сваке године и узела сам све што је било потребно за лечење свог стања коже.Лекови које
дерматолози преписују  потребно је 5-6 дана да уклоне ове флеке и још 5 дана да их
потпуно елиминишу.

Пре неки дан сам приметио да се ове флеке поново појављују, АЛИ овог пута сам одлучио
да ставим мало уља од канабиса на њих...и то је заиста била магија!!!Нанео сам га само 2
пута и мрље су СВЕ нестале.Нисам могао да верујем својим очима!Нема више пилула и
крема  и  специјалних  шампона  за  мене!Сада  сам  направио  кокосово  уље  натопљено
уљем канабиса и наставићу да га примењујем још недељу дана да се уверим да се флеке
неће поново појавити.Хвала вам пуно РС & ЈБ за сву помоћ и информације, бићу вам
заувек захвалан.” Иоанна

„Да ли би уље деловало на папиломе или ознаке на кожи близу ока?“ Сеан

-- Да, Шоне, али пази да ти уље не уђе у очи или ће јако горети око сат или два.Неће
оштетити око, али је непријатно.ЈБ

„2002. године доживео сам ужасну несрећу.Имао сам ране по целом телу и изгубио сам
део кости  у  руци.После  пресађивања коже  и  костију  скоро  сам излечио  и  добио  сам
инфекцију  у  руци.Испоставило  се  да  је  инфекција  костију  и  морала  је  да  почне
изнова.Због тога кад год добијем посекотине/опекотине (ја сам заваривач) они би се увек
заразили.Прошле  године  сам  добио  ужасну  опекотину  од  парне  цеви  на  раду  на
стомаку.Одржавајући га чистим и употребом уља, излечен је у само једном додиру током
СЕДМЕ!Моје  мале  опекотине  од  завара  могу  трајати  4-6  недеља.Не  више  са  мојим
уљем.Зајеби Неоспорин, користим УЉЕ!“ Цхрис

„Загрејала сам уље и помешала га са теглом креме за лице.Користим га 2 пута дневно и
већ  око  2  месеца.Дубоке  дубоке  бубуљице  које  сам  добијао  (знате  какве,  треба  им
недељу дана да испливају на површину и ОГРОМНЕ су!) више нису ту.Бледе и ожиљци од
тих бубуљица.Чак видим и да кожа почиње да се затеже!Ово уље је невероватно, а крема
за лице је само једна од многих употреба!“ Џенифер
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„Завршио сам са радом за свог  шефа у шуми где је  била гомила отровног  храста на
гомили коју је требало преместити и спалити, а нисам имао појма да је тамо.Па наравно
да сам ухватио отровни храст.Мој шеф је видео да је на ивици целулитиса, а онда ме је
вратио  да  почнем  са  лечењем  уљем  Рика  Симпсона.За  неколико  дана  моја  рука  је
престала да цури, такође је почела да се окреће.НЕ МОЖЕТЕ МИ РЕЋИ ДА ОВА БИЉКА
НЕ МОЖЕ ЛЕЧИТИ НИШТА!“ Харри

„Отровни бршљан на мојој руци… Осип и опекотине нестају за 5 минута… Нема избочина,
нема осипа,  нема бола… Користим једно зрно пиринча РСО са мало кокосовог уља…
НЕСТАЛО за 5 минута!!!Волим своје уље!!!“ Естел

„Користио сам ово уље пре 3 године да убијем стадијум 4 рака простате.За почетак сам
користио хормонску терапију, а онда сам сазнао за РСО.Функционише.Ја лично познајем
десетине људи који  га  свакодневно користе за  многе болести.То је  огромна помоћ за
пацијенте са раком, али мислим да је то моја највећа запањујућаоткриће је лечило нечију
тешку псоријазу коју је имао преко 90% свог тела.Уношењем 1/4 до 1/2 грама уља дневно
током  6  недеља,  ова  особа  се  буквално  излечила  од  стања  од  којег  је  боловала  од
детињства.Могао  бих  сатима  причати  о  стварима  које  сам  видео  да  ово  уље
ради.Видећете, држите свој ум отвореним и урадите како Рик каже, неће вам бити жао.”
Дан

„Артритична псоријаза за мање од месец дана…” Гиуллиана

„Моја  псоријаза  је  нестала  након  што  сам  почела  да  једем  уље...  Само  локално
коришћење уља није помогло мојој толико – није нестала у потпуности док нисам почела
да га користим орално.Још се није вратило.Сада сам на дози одржавања,  тако да се
НАДАМ да је то довољно да спречим псоријазу.Нисам имао никакве знаке тога скоро 4
месеца.Доктори  су  ми  рекли  да  то  никада  неће  потпуно  нестати,  и  да  ће  се  једино
'разбистрити'  када сам стварно болестан и  када се мој  имуни систем бори са другим
стварима.Добро...Не осећам се болесно, а срање је НЕСТАЛО!” Линдзи

„Такође  је  излечио  тендонитис  за  неколико  дана.Чак  и  повреда  од  7  месеци.Само
утрљајте  мало  путера  или  РСО  на  болно  место  једном  дневно.Невероватно
срање.Користио сам РСО на опекотинама 3. степена прошле недеље-уторка, без знакова
опекотине након 40 сати третмана.Наравно да бих волео да сам га употребио чим се то
догодило.То би ми уштедело сате великог бола и држања леда на њему." Бобби

„Пријатељ ме је сео да гледам Рун фром тхе Цуре пре око две и по године мислећи да би
то могло да помогне мојој псоријази.Заједно смо направили уље - први пут за обоје - у
року од три недеље, моја псоријаза плака је нестала.Од тада правим уље и узимам га.Ако
гутам сваки дан, и наносим уље локално увече на појединачне тачке које се насумично
појављују, псоријаза је веома контролисана и скоро невидљива.Због овог искуства, скочио
сам  са  две  ноге  и  сада  поседујем  први  посао  медицинске  марихуане  са  потпуном
државном лиценцом у Колораду.Годину дана у мом послу, мом тати је дијагностикован
меланом стадијума ИВ – проширио се на плућа и јетру.Његов онколог му је дао 3 до 12
месеци и рекао му да буде спреман за негу у хоспису.Одмах сам му дао РСО режим и пет
месеци касније, његов рак је нестао.Отишла.Најлакша ствар на свету!Хвала Рик, што си
поново представио овај невероватан лек свету!“ Ерица

„Шта то не може помоћи?Кроз моје студије могућности су бескрајне.Имам цисту на десној
страни образа на лицу.Пет дана узимања уља (уношења) циста се брзо смањила.Уље је
било  направљено  од  смрзнутих  листова  и  малог  пупољка  који  је  био  натопљен  увек
бистрим.Смеша  је  стајала  2  недеље.Прве  ноћи  уља  моја  циста  је  имала  осећај
пецкања.Прошло је пет дана касније.Уље ради.Превише је доказа и наука иза свега је
невероватна.Постоје хемијска једињења која реагују на све наше рецепторе у нервном
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систему  је  дело  природе.Невероватан  део  је  то  што  се  све  налази  у  једној
биљци.ЦАННАБИС.Време је да видимо колико далеко људи могу да оду.Време је да се
развијамо.” Џереми

„Први  пут  када  сам  направила  уље (натопљено  у  кокосово  уље)  било  је  за  локални
третман леђа старијег комшије.Имала је ране по целом телу које су јако сврбеле.Стенице
су искључене, као и красте, бежаци, скеетери и слично, јер није била захваћена нигде
другде осим леђа и нема знакова активности створења на њеном кревету.Знаш шта је њен
син  урадио???Јако  је  попрскао  душек  хемикалијом  да  би  се  отарасио  буба  које  нису
постојале.Дао сам јој нови душек са изричитим упутствима да се НЕ прска.Морала је да
оде у болницу због крварења чира и док је била тамо је испољила проблем са леђима и
знате шта су јој доктори рекли да уради???Опери јој косу и тело за вашке, нема вашки.Па
шта мислиш, кога ћу ја саслушати да јој помогнем?Лекари?НЕ.Направио сам уље, лечио
јој леђа са њим и дошло је до побољшања и лечења.” Мицхеле

„Заразила сам се вирусом херпеса пре скоро 20 година.Ја сам један од оних који добијају
епидемије  5-6  пута  годишње  до  данас.Као  што  можете  замислити,  ово  ми  није  било
лако.Занима ме да ли стеимате било какве предлоге или знате за друге који су имали
успеха у лечењу канабисом?Хвала на времену."

--  Једноставно  нанесите  уље  (или  тинктуру  или  мелем  са  уљем)  на  места  избијања
херпеса.Поновите  по  потреби.Такође  је  добра  идеја  да  једете  најмање 60г  третмана,
понекад вирус херпеса потпуно нестане.Епидемије неће бити тако честе и нећете имати
болове итд. ако користите уље за лечење.Уље делује за све врсте херпеса и нећете наћи
ништа што боље делује на херпес од уља.Све најбоље, ЈБ

„Моја бивша жена је без вируса након што сам јој дао дозу!!!Њен доктор је био и остао је
збуњен.Била је ДАРЕ матурантица и сада чува неколико биљака за себе...” Томас

„Јутро Шкоте, разговарао сам са својом сестром синоћ и она каже да је излечена!!!Лек јој
је излечио шиндре. :) Каже да се осећа дивно.Само сам хтео да будем 100% сигуран пре
него што сам ти написао.Хвала вам пуно на помоћи.”

„Девојци са шиндром се десило нешто друго и никада није рекла породици шта није у
реду.Ево га, управо ми га је послала: „Здраво поново, јуче сам сазнала да је моја сестра
имала  израслину  на  штитној  жлезди  пре  годину  дана,  али  није  рекла  нашој
породици.Очигледно  јој  је  доктор  рекао  да  ће  пазити  на  то  и  ако  порасте,  онда  ће
оперисати.Није  било  довољно велико  да  се  уради  биопсија.У  сваком случају,  прошле
недеље је имала преглед код доктора и сазнала је да је тумор престао да расте.Она
верује да је лек зауставио раст.Зар то није дивна вест?Она наставља да га узима у нади
да ће њен следећи састанак доказати да уље убија туморе.Обавестићемо вас више када
се то догоди.” Сцот

„Негде прошлог пролећа приметио сам црвену мрљу на левој страни браде.Одбацио сам
ово као само рану која ће ускоро нестати.Па, није и онда пре него што сам то схватио
појавио се други; није причвршћено, већ донекле у правој линији од прве ознаке.Нанео
сам  неке  полиспоринске  и  друге  креме  које  сам  нашао  у  орману,  али  ништа  није
променило ни боју ни изглед.Док сам контактирао и ушао у ординацију свог доктора, било
их је још, али је почело да добија другачији изглед у неким областима.Изгледало је више
мрља.Када ме је мој доктор прегледао, имао је запрепашћен израз на лицу.Током наредна
два месеца преписивао је различите антибиотске креме и пилуле.

Све време је говорио, не мислим да је рак.Не мислим да је рак.Међутим, изгледало је
чудно да ми је рекао да не бринем о даљем заказивању састанака, само да долазим у
његову канцеларију сваке недеље како ми је рекао и да ће ме одмах видети, и то у својој

- 28 -



личној канцеларији, а не у соби за преглед. време.Рећи да сам био мало уплашен било је
потцењивање јер ово никуда није водило.Више пута сам га питао за посету дерматологу,
на шта је он одговорио: „Направићемо биопсију и онда ћемо те одвести код дерматолога,
ако немаш ништа против да се возиш у Халифакс“… „Идем у трену“, рекао сам му да
сазна које су то ознаке на мом лицу.Време је пролазило, а ја нисам чуо од Халифакса за
било какав преглед код дерматолога.Поново сам питао свог доктора… Затим је споменуо
да је дерматолог преминуо у Халифаку и да је онај који је био тамо био веома заузет, што
значи да ће проћи неколико месеци пре него што бих могао да дођем да га видим.Чинило
се да време вуче за петама… ништа се није дешавало…

Одлучио сам након што сам пробао лекове које ми је дао др. да узмем ствари у своје
руке.Направио сам неколико упита и успео сам да добијем РСО(Уље Рика Симпсона) или
једноставно речено, добро направљено уље конопље.Пратио сам упутства о томе како да
користим уље.Ставио сам мало на фластер и прекрио трагове на лицу ноћу.Свако вече
сам и гутао неке.

Из свега што сам прочитао, ове ствари вам не могу нашкодити, али могу вас оборити с
ногу ако у почетку  узмете превише.Па,  у  неколико наврата сам узео мало превише и
нисам могао да успем неколико дана.Међутим, оно што сам урадио је да сам наносио уље
ноћу једнако снажно као и јамогао без трошења.Могао сам да видим да је то направило
разлику.Сигуран сам да би то брже функционисало да сам одвојио време да прилагодим
количину коју сам узимао интерно како не би било нежељених реакција на моју моторичку
функцију.лол

Све у свему, ове ствари функционишу и приликом једне од мојих последњих посета мом
доктору рекао је: „Не изгледа тако агресивно као што је било.“ Због тога сам се осећао
много боље, као и извештај биопсије када се вратио да узорак ткива није малигни!Искрено
могу да кажем да се чини да је уље очистило шта год да је било на мојој бради.

Углавном  нема  растућих  црвених  ознака,  само  'сенке'  онога  што  је  некада  било.За
недељу дана идем код дерматолога.Надам се да може да баци мало светла на то шта је
то  или  шта  сам ја  имао.Волео  бих  да  знам сигурно  ради  мира.Дефинитивно  ћу  дати
новости када будем имао више информација.За сада… волео бих да пошаљем велико
велико хвала онима који су ми помогли да се излечим!” Билл

П.Питао сам се да ли би РСО помогао код опекотина моје мајке од зрачења?Одлучила је
да настави са „конвенционалним“ третманом, а сада јој је груди, у недостатку других речи,
сјебане.Боли га само погледати.Сећам се да сте се или ти или Рик једном опекли, ваљда
припремајући РСО, и показали слике како уље делује и на опекотине.Дакле, да ли би то
било добро за њу?

А.Утрљајте јој уље или мелем од конопље на груди и леђа.Наравно да треба да једе уље
и да се клони лекара и свих других таквих облика непотребних оштећења.ЈБ

„Моја мама (72) има болну испуцалу кожу на већини врхова прстију већ око 2 године ...
веома болна.Доктор каже:  "Да,  то  долази с  годинама."  Дуфусс!!!Помешали смо веома
малу  количину  уља  са  аквафором...Један  третман,  преко  ноћи...нестало!Њене  болне
пукотине  су  зацељене  и  настављају  да  буду  добре  већ  више  од  недељу  дана!
НЕВЕРОВАТНО!" Долли

„Користио сам уље на новој отвореној хируршкој рани.У септембру 2012. уклонила сам 2
тумора карцинома базалних ћелија са лица.Један је био велики и био је тумор који га је
ширио.Такође, унутрашњи тумор на мом образу је струган ради биопсије.Када сам дошао
кући и открио рану, имао сам кратер на лицу.

Прва 4 дана сам мешала ши путер и уље и наносила.Онда сам прешао на директно уље и
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нисам стао.Када сам отишао на постоперативни преглед, доктор који је мислио да ћу ићи
на пластичну  операцију  био  је  задивљен мојим излечењем.Одлучио  сам да  јој  кажем
истину,  да нисам користио рецепт,  да сам га  излечио уљем канабиса.Чула је  за  Рика
Симпсона и Пхоеник Теарс, није ме осуђивала и рекла је да наставим са добрим радом.За
месец  дана  идем  на  другу  операцију,  план  акције  за  зацељивање  ове  ране...Уље
канабиса.Хоћу ли рећи овом хирургу?На мом термину Пост!У љубави и светлости.” Патти-
Јо

-- Патти, неће бити потребна никаква операција ако наставиш са уљем.Или одложите за
још  60  г  ако  је  потребно,  али  се  држите  даље  од  операције  и  лекара,  ако  је  икако
могуће.То је тужан предуслов за успех лечења у многим случајевима.ЈБ

„РСО  је  учинио  да  моја  псоријаза  скоро  да  не  постоји.Већ  три  године  узимам  дозу
одржавања и моја кожа је чиста, ум ми је чист и никада нисам био здравији.” Ерица

„Видео сам некога ко ми је близак како користи Риково уље на опеклини која би оставила
гадан ожиљак и у року од недељу дана од наношења уља нестало је и није било трага
ожиљка или да је изгорело.” Џенис

„Сада  имамо моју  ћерку  на  уљу.Има  псоријазу  на  оба  лакта,  подлактицама  и  једном
колену.Сликао на почетку.За сада су нестала подручја са љускама.Кожа је црвена, али
глаткауместо  подигнутих  и  распаљених.Мање  површине  споља  су  потпуно
очишћене.Уверени  смо да  ће  ово  успети.Сликамо  сваки  други  дан  или  када  дође  до
приметног побољшања.Све ово за мање од недељу дана локалног коришћења уља.Хвала
вам пуно што сте подигли свест о овом леку који ће на крају излечити нације Рицка и
ЈБ.Сваки дан делим постове и говорим свима који желе да слушају.Почиње да тоне.” Рон

П.Да ли ове мешавине делују на акне??

А.Џенифер, уље делује за 'све врсте стања коже'. То значи укључујући акне.Све најбоље,
ЈБ

„(Сазнао сам за уље) пре 3 месеца претражујући на интернету лек за акне и розацеу.То је
одмах разјаснило!Ја додајем изо уље у кокосово уље да га користим на лицу и врату
једном  дневно.Мој  муж  каже  да  изгледам  15  година  млађе!Хвала  вам  пуно  што  сте
поделили ову информацију.Бог вас благословио све.Само тако настави." Тони

„Кунем се да зато изгледам много млађе од своје браће и сестара.Ја сам најстарији од
4.Већина људи каже да изгледам најмање 20 година млађе од своје млађе сестре. Мари

„Ради и за урасле длаке на лицу.Користио сам га на свом 23-годишњем сину са успехом у
2 апликације.ЈЕДНА ЉУБАВ." Патти-Јо

„ЈБ, имате ли неке научне доказе или само људи који тврде да су икада били алергични
на марихуану?Да ли је то могуће?Веома мислим да су трихоми ти који изазивају свраб,
јер  када  се  подрезујете,  имате  тенденцију  да  вас  сврбе  руке  попут  додиривања
изолације.Али две особе су ми рекле да верују да су алергични на марихуану и да избијају
у кошницама кад год су у близини или кад се дим издува у њиховој близини.Али волео бих
да обоје буду део моје студије, па сам се питао да ли је неко био сведок алергичне особе
на марихуану или је то сам искусио?

--  Видите,  канабис  је  биљка,  тако  да да,  неки  људи могу  бити  алергични на неке  од
његових компоненти, наравно.Али још увек нисмо видели алергију на уље и мислимо да
ће, ако се то догоди, људи само морати да пробају другу врсту са другим терпенима у
њему.Уље се користи за лечење алергија свих врста.Али има нас седам милијарди и
свако од нас је јединствен, па бих рекао да да, неки људи ће вероватно имати алергију на
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неке врсте уља.ЈБ

„Чарли  хода.Без  лекова  против  болова.Он  стоји  високо.Његови  кораци  су  равни  и
широки.Може  да  трчи,  скаче  и  игра.Врат  му  је  скоро  90  одсто  излечен.Овако  није
изгледало две године.Јуче је појео банану, пицу, пола сендвича, пржени пиринач, јогурт и
још много тога.НИКАД није јео оволико.(…)

Чарлијево  десно  колено  је  било  најгоре.Боље  је  око  50  одсто.Лева  је  скоро  потпуно
зарасла  осим што  ју  је  пре  неко  вече  сврбео  и  поново  направио  пликове.Али  ништа
битно...Највећа промена је рана на врату и испод пазуха.Врат је скоро потпуно излечен
као и пазуси.

Користим малу кап  уља у  његовој  г-цеви пре купања.Такође је  помогао код болова у
колену.Ако  га  боле  колена,  он  добија  тај  пад.Не  додајем  никакав  тиленол  или
ибупрофен.То ради трик.Такође правим своју маст.Имам машину за воду која филтрира
воду и одваја алкалну воду од киселе.Пошто је кисела вода са кисеоником тако добра за
кожу и такође је антибактеријска, узимам киселу воду и мешам је са метоцелулозом да
направим маст.

Додам концентрат да направим мелем који је по конзистенцији вазелина.Овим намажем
његове облоге и  користим га  на ранама.Само ОВО чини невероватну разлику  у болу,
сврабу и зарастању.Ускоро ћу вам послати слике.Узимао сам им сваку промену.Мислим да
ће  уље  трајати  још  месец  дана,  али  пошто  је  ово  први  пут  да  сам  то  урадио,  ја
јесамНисам сигуран.Одушевљена сам.Његов апетит никада није био тако добар.Јуче је
појео више хране него целе године.” Трисха

„Хеј  Рик и  пријатељи,  имам пријатеља који је  имао ову рану (цца.2  инча са 4 инча у
пречнику) на његовој левој лопатици већ 4 године, инфекција ееекинг, без краста на месту,
само  чист  отвор,  испод  површине  можете  осетити  тврду  квржицу  величине  бејзбола
осетљиву на додир .

Локално је применио уље 8 пута за 7 месеци са око 2 викенда и за унутрашњу употребу.
Красте и ожиљци су нестали, отворена рана је прекривена ожиљцима и мој пријатељ се
осећа благословено што је имао прилику да користи уље.” Ребека

„Имам квржице на врату на две тачке, једно у грудима и једно на стомаку...у последње три
недеље моји су се смањили...онај на потиљку и стомаку скоро да нема...онај иза уха је
упола мање...ГО УЉЕ КАНАБИС!!!!!!” Схарон

„Само да испричам своју  малу причу...један мој пријатељ већ дуги низ година пати од
дубоке венске тромбозе.Већ 2 године има рану на нози, величине четвртине...Након што
сам видео причу о Рику Симпсону,  предложио сам уље, рекао је  да ће пробати било
шта...Тако да сам ионако пушач набавио нешто уља.Рекао сам му да га узима два пута
дневно.2  зрна  пиринча  величине...Прошле  су  2  недеље...смејао  се,  то  одавно  није
видео...Рана се смањила?????...Почиње нова кожа???Ово не би могло бити???...Или би
могло???...Наставио је још две недеље...а онда се појавио са већим осмехом...рана је
НЕСТАЛА???...Потпуно  нова  кожа  и  без  бола...ВОВВВ...Сада  смо  верници,  видети  је
веровати...сачувај наду!“ Јасоне

-- Да, могло би бити, Џејсоне Хилдебрандт, видео си то и сада знаш како ћеш се понашати
практично према свему што се деси теби или неком од твојих пријатеља.Само утрљајте
мало уља и поједите га, заиста је тако једноставно.Хвала и све најбоље, ЈБ

„Јуче сам посекао прст на блендеру на послу.У 3 сата ујутру сам се пробудио од ударања
прстом  да  сам  пробао  лед,  пероксид,  неоспорин.Ништа  није  успело.Још  увек  је
пулсирао.Тада сам се сетио да би уље за слух помогло регенерацији ћелија и зауставило
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бол и залечило ожиљке и проблеме са кожом, па зашто не пробати.Па сам узео кап и
раширио је око целог врха прста.У року од 1 минута бол је нестао за 80%.У року од 30
мин.Могао сам да ударим прстом само са мало болова,  али без стварног бола.ја сам
продат.12 сати касније поново сам се пријавио и од тада немам болове.” Ребека

„Стрије?“ Амбер

-- Да.ЈБ

„Хеј Рик, желео бих да моје име остане поверљиво ако случајно објавиш ово (што ми не
смета).Моја девојка је имала веома грубо васпитање и прибегла је резању зглобова када
је била у депресији, овај проблем је годинама иза нас, али неки прилично гадни ожиљци
на њеном зглобу су и даље остали.Тамо је изузетно видљиво и поприлично мехуриће, то
је прва ствар коју многи људи примете када је први пут сретну, она не би волела ништа
више него да их се реши.

Дакле, моје питање је да ли би уље помогло да се отарасите ожиљака?Или барем помоћи
да буду мање видљиви?Волим то што радиш и волео бих да сам знао за уље када се мој
деда разболео од рака, ти си херој за све животе које си помогао да спасеш!“

--  Почните  да  наносите  уље  локално  на  ожиљке,  они  ће  највероватније  нестати  за
неколико недеља или месеци.Такође бих је ставио на уље, то ће помоћи код њеног ПТСП-
а из свих тих сећања на оно кроз шта је прошла.Такође ће побољшати квалитет њеног
сна.Снимите фотографије и видео снимке ако вам не смета, ожиљак ће заиста нестати -
или потпуно или ће бити једва видљиви.Све најбоље, Јиндрих

„Имам исти проблем са ранама на ногама.Прво зато што сам био преддијабетичар.Али
открио сам да сам веома осетљив на уједе буба и комараца.Ставио сам им уље и ставио
фластер преко ноћи и уједи су зарасли." Мицхелле

--  Оно  што  уље  може  да  учини  против  уједа  комараца  или  крпеља  је  једноставно
невероватно.Пробајте и видећете зашто кажемо да нико не треба да излази из куће осим
ако нема уља на себи.Уље има толико употреба да је неодговорно покушавати да живите
без њега.ЈБ

„Једи уље...Узимам уље два месеца, моја псоријаза је скоро 80% чиста и не морам да
користим никакав лек...И одузео ми је и артритис...” Ђулијана

„Користио сам мешавину маслиновог уља канабиса и за недељу дана моја псоријаза је
почела да се чисти.Нажалост, имао сам само мало и нисам имао довољно да га узмем
више и интерно и споља.ПРИМИТЕ, чак нисам имао ни прави РСО, већ уље канабиса
направљено на маслиновом уљу.” Теему

-- Надајмо се да ћеш ускоро добити још уља, Теему.Најбоље је да га користите локално за
контролу  симптома  и  да  једете  уље,  такође  желите  да  уклоните  основни  узрок
проблема.Све најбоље, ЈБ

„Добро делује и на убоде комараца и зубобоље.Моју ћерку су угризли комарци, не шалим
се, најмање 50 пута за 15 минута СА ОФФ! Дееп Воодс спреј против буба.Пробао сам кору
од  банане,  дезодоранс,  алое  веру,  дермапласт  и  хидрокортизон.Ништа  од  тога  није
смањило оток  (алергична је  на уједе комараца и они јако  отекну)  нити јој  је  пружило
олакшање.У очају сам састругао смолу из испаривача, помешао је са само мало кокосовог
уља да би се лакше раширило и „подмазао“ јој ноге њоме.У року од око пола сата сав оток
је  нестао  и  док  је  још  увек  имала  црвене  тачке  на  месту  угриза,  нису  је  сметале  и
избегавао сам да јој дам Бенедрил.

Имао  сам  апсцес  који  ми  се  створио  у  устима  и  смолу  из  вапеа  сам  спаковао  око
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захваћеног зуба и поново у року од пола сата оток се смањио и успео сам да га излечим,
од тада без проблема.Паковао сам га два дана да бих био сигуран.Сада могу да кажем да
сам паковањем смоле (ако имате Вапир Но2 унутар конуса где мењате екран скупља
скоро  чист  хеш,  такође  концентрисан.)  око  зуба  сам  добио  невероватно  висок  ниво,
вероватно више него што сам икада био у животу. .

Чак сам послала поруку свом мужу из дневне собе да га замолим за помоћ да дођем до
спаваће собе.Међутим, подјезични лекови делују боље, због чега вам у хитној помоћи, ако
посумњају на срчани удар,  прскају  нитро под језик.Сада је све у реду,  нисам умро од
предозирања, нисам се пробудио ужасно мамуран и најбоље од свега...Нисам морао да
узимам велике количине Тиленола или Адвила и да још више оштетим стомак и јетру.

Знам да смола није најефикаснији начин и нисам чак ни био сигуран да ли ће успети, али
то је оно са чиме сам морао да радим пошто живим у илегалној држави.Ипак сам мислио
да не може да шкоди.Једва чекам да живим у држави у којој могу слободно узгајати свој
органски полазни материјал највишег могућег квалитета, правити своје уље и излијечити
себе и цијелу своју породицу...укључујући и моју скоро двогодишњу ћерку која је прошле
године пролазила кроз пакао јер нико не може да схвати шта није у реду са њом.

Они мисле да сада има протеински поремећај, али то је само још једна ствар о којој се
разбацују јер немају појма шта заправо није у реду.Стављање на уље могло би јој само
спасити  живот.Иако  бих  волео  да  имам тачну дијагнозу  тако  да  знам шта  лечим,  али
суштина је да само желим да се моја беба осећа боље и ако то значи да се борим против
конвенционалног друштва, онда ћу то учинити. Сара

„Изгледа да нафта оживљава.Светли када се примени.Опалио сам руку (нећу вам рећи
како лол) али сам је излечио уљем.Остало је довољно чистог уља за 2 примене, а затим
је  убризгано  коришћено уљекокосово  уље.Уопште нисам имао  бол.И без  ожиљака  на
крају.Без парафинске газе, без инфекција, без таблета против болова.Хвала ти Рицк још
једном што си ово поделио са светом.” Царол

„Хвала вам није довољна за оно што сте урадили.Седим овде са уљем на свом отровном
храсту.НИКАД не бих покушао без тебе.Трајало је више од 2 месеца, додирујући скоро
100% мог тела прошле године јер је неко запалио ватру, тако да ћу га сада добити свуда и
још горе што кажу јер ми не градимо имунитет на ову.

Пре неки дан је искочио.Дакле, уље синоћ уопште није зауставило свраб.Међутим, видим
да свакодневно лечи ожиљке,  тако да верујем.Јутрос,  24 сата након првог наношења,
видим да делује и да зацељује сваку повређену кожу од мог гребања.Дакле,  са мало
пасте од цинк оксида преко мог уља верујем да сам можда управо пронашао 1# помоћ за
отровни храст.Једва чекам до следеће сезоне да видим да ли ће уље можда зацелити да
поправи  овај  проблем  доживотно.Ја  ћу  вас  обавестити.Зар  то  не  би  било  сјајно?Још
једном, хвала за све што радите.” Ребека

-- Уље може и то да поправи.То је лек или контрола свих здравствених проблема.Што се
пре примени, пре ће поправити оно што треба да се поправи, то је отприлике све.ЈБ

„Отровни бршљан на мојој руци...осип и опекотине нестају за 5 минута...без избочина, без
осипа, без бола...Користим једно зрно пиринча РСО са мало кокосовог уља...НЕСТАЛО за
5 минута!!!Моје уље!!!” Естелле

„Имао сам отровни храст на лицу, после другог дана је био од чела до врата, велике мрље
које сврбе, сирово и крварење од гребања.Помешао сам мало уља са мало кокосовог уља
да би се лакше намазао.Ставио сам га и одмах се ослободио свраба и бола, у року од сат
времена сировина и упала су нестали, до следећег јутра се није видело осим ако стварно
ниси погледао.То је свакако подигло неколико обрва и коначно су неки скептици морали
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да виде о чему увек говорим.Лековита моћ канабиса!“ Цинди-лее

„Желим да људи знају да је РСО отклонио огроман жуљ који је мој муж добио на пети док
је тако дуго лежао у кревету од тако лошег стања.Ставио сам уље на то и за недељу дана
је  нестало.Тотално  сам  се  плашио  да  ће  се  то  развити  у  нешто  много
озбиљније.Покривало му је целу пету.Хвала Рику Симпсону за све што радите.” Сусан

„Направио сам мелем од пчелињег воска, маслиновог уља, кокосовог уља и уља неима
који је излечио мој ужегли мирис стопала који имам више од 25 година...Додао сам уља
лаванде и цитруса да бих смањио мирис неема.И делује боље од било које креме за кожу
коју сам икада купио.А жена никада није била срећнија.” Роберт

-- Додао бих мало уља у мешавину, Роберте.Никада не шкоди додати нешто, плус сигурно
би функционисало још боље.Само уље може учинити исто,  када се помеша са уљем
семена конопље, на пример, а масажа стопала са јаким мелемом од канабиса је једна од
најпријатнијих ствари које се могу доживети на овом свету.Можете ли замислити како би
било сјајно за ваша стопала када бисте их једноставно потопили у млако неразређено
уље на десет минута?Можете ли замислити колико би ово било ефикасно за људе са
опекотинама, дијабетичким улкусима, раком коже итд.?Могу.ЈБ

„Када би жене знале да то преокреће старење коже и поправља оштећену кожу (као у
случају ове особе), подршка легализацији канабиса би прошла кроз кров!Цела економија
је  напредовала због  сузбијања овог  невероватног  природног  лека  и  сви  ћемо заједно
гледати како се урушава како се све више и више људи информише и једноставно почиње
да се лечи.” Гил

„Да ли сам прочитао боре?Помаже БОРИМА?" Маргие

П.Да ли га наносите на лице за лечење бора или га узимате орално или обоје?" Тони

А.И једно и друго за најбоље резултате, али само локална примена такође може учинити
много.ЈБ

„Треба ми рецепт за ћелавост.Да ли је један део уља конопље на десет делова уља од
конопље?Помоћ молим!Мој вереник губи косу и заиста не желим да га оставим... Имамо
близанце, тако да ми је потребно да остане ту, ха ха.” Јенна

--  То би могло да упали.Волимо да додамо 20-30% уља у уље семена конопље,  96%
алкохола или друге носаче, али мање од тога такође може учинити чуда када се користи
локално.У идеалном случају, наравно, имао би на располагању канту уља и користио би
га директно.Зато што неразблажени лек делује боље од разблаженог лека.Све најбоље,
ЈБ

„Као механичар,  користио сам уље на неким прилично лошим резовима и 100% сте у
праву...лечи кожу брже од било чега другог.” Цори

„Излечио сам своје гениталне брадавице са само 3 апликације за 2 недеље.Имао сам
неколико  веома болних третмана на ГУМ клиници у  болници који  су  само погоршали
стање.Користио  сам  отприлике  10  мг  на  сваку  брадавицу  (имао  сам  5)  свака  три
дана.Опрала сам се, али сам избегавала да користим сапун 3 дана сваки пут док се уље
не упије, затим окупала и поново нанела.Брадавице су се управо претвориле у мртву кожу
која се отрла без икаквог бола, остављајући за собом нову здраву кожу.Рекао сам свом
лекару опште праксе за  ово и он ме назвао лажовом?Имао сам среће што сам имао
пријатеља који ми је  направио уље од сенке и листова пупољака који  би иначе били
отпадни материјал.” Милес

„Тренутно сам у процесу лечења гадне младежи која је  поцрнела.Свако јутро нанесем
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велику количину на младеж, а затим прекријем фластером.За 3 недеље могу визуелно да
видим  да  се  младеж  смањује.Функционише.Такође  једем  по  мало  сваки  дан...каква
разлика у нивоу енергије.ЉЕКОВИТО БЛАЖЕНСТВО КРОЗ КАНАБИС!!!!!!!!” Беау

„Осећам се кривим што сам желео да га испробам на својој глави због мушке ћелавости.
Роберт

-- Немојте, ради и вероватно ће вам ионако требати мале количине уља.Наравно, можете
га ставити доста и било би боље, али ако растворите грам или више у 100 мл уља семена
конопље, мислим да ћете такође волети да видите шта ће то учинити, Роберте.Такође
додајте неколико милона мешавине уља семена и уља у ваш шампон и друге козметичке
производе које користите, такође ће вам се свидети разлика која ће направити.Снимите
фотографије, можете помоћи многима другима.Имамо само неколико фотографија тога,
нисмо се превише обазирали на то, разумљиво.Али заиста ради, покушајте и не стидите
се ни тренутка.ЈБ

"Признајем...ја  сам  неспретан...Имам  лошу  навику  да  забијам  зупце  виљушке  у
стопало.РСО директно на лицу места,  покријте  фластером,  бол је  нестао  за  секунде,
излечио за 3 дана.” Хеатхер

„Видела сам много мање моћну верзију уља да уништава псоријазу за неколико дана,
смањује отицање јајника првог дана менструације за 20 минута и спречава ожиљке и бол
када се одмах примени на мање опекотине.Заиста ме тера да се запитам шта би уље
могло да уради...” Берес

„Имао сам један од најгорих случајева атлетског стопала када сам имао 10 година, волео
бих  да  имам уље.Али сада  га  имам.Све  је  добро  47  година  касније.Лечи  скоро  све.”
Доналд

„Моја снаха је дубоко пржила свињске котлете и у основи је умочила прсте у кључало
врело уље до првог зглоба и побелеле су као кувана пилетина.Ставили смо РСО на њих и
бол је  нестао за  отприлике минут или тако нешто,  премазала их  је  2  пута дневно са
РСО.Залечили су се веома брзо за само неколико дана и уопште није било губитка коже
или ожиљака.

Невероватно  је  да  сада  мало  држимо  у  фрижидеру  у  кухињи,  па  ако  се  неко  опече
(посебно деца) одмах ћемо применити РСО, нема потребе да осећамо такав бол када
имамо природну биљку која ће се побринути за то .” Дебра

„Имао сам малу серију квржица на лакту, третирао сам их уљем...Недељу дана касније
мој лакат је гладак и нема избочина...Мислим да су то биле брадавице, али зато што не
верујем у докторе, не могу вам рећи са сигурношћу. Царла

-- Без обзира шта није у реду са вашом кожом, једноставно нанесите уље, покријте га
фластером  и  поново  наносите  уље  сваки  дан  или  два  или  када  фластер
отпадне.Опекотине, брадавице, екцем, псоријаза…Туље не занима шта је и поправиће га,
само дај времена и уља.ЈБ

„Направио  сам  „испирање“  од  уља  које  сам  направио  и  замолио  пријатеља који  има
ТЕШКУ псоријазу од главе до пете и који се није сликао више од 4 године да се опере
њиме.1  ПУТ -  док  је  прала  своје  тело,  био  сам у  ШОКУ гледајући  како  СВА црвена,
неравна кожа нестаје и видео сам НЕВЕРОВАТНО здраву кожу након сваког ПУТКА када
је обрисала део свог тела.Усликао сам је те ноћи и поставио их.САДА УЖИВА у сликању...
ДНЕВНО!

НЕКОЛИКО  других  је  питало  како  сам  га  мешао  и  био  сам  срећан  и  изненађен
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пацијентима са МС и другима који пате од болести користили су га у купатилима, а један
је рекао да је спавао као БЕБА без болова по први пут у животу.” Траци

„Мој пријатељ је имао цисту на лицу и након неколико дана узимања уља нестала је.И
уносио га је не користећи га локално." Јонатхан

„Узимам нешто више од величине зрна пиринча.Заправо сам мало надувао нос и моје
алергије су прилично нестале.Живим у кући на мотору са два пса и бомбардовани смо
поленом са суседног брда дрвећа.Прошле године сам узимао бенедрил сваки дан.Нисам
морао да узимам ове сезоне, а спавам много боље.” Јуди

„Нисам  пацијент  од  рака,  али  сам  имао  инфекцију  на  пети  која  није  реаговала  на
лечење.Чак сам радио на техници за негу рана... добио је инфекцију да престане да се
шири, али и даље није зацељивала.Намазала сам га уљем и за ЈЕДАН дан црвенило је
било мање.Други дан и црвенило је нестало.Трећи дан и инфекција поново изгледа као
кожа!Дивно лековито уље!” Таммие

„Био сам у тренутку када нисам излазио из куће.Добио сам осип за који је доктор рекао да
је  периорални  дерматитис  и  све  што  су  ми  дали  или  није  деловало  или  ме  је
разболело.Рекли  су  да  немају  појма  шта  га  узрокује  или  како  да  га  се  заувек
отарасе.Након што сам отишао у Ванкувер, одлучио сам да покушам да ставим РСО на
осип и видим шта ће се десити.Следећег дана је прилично нестало.Сада узимам уље
интерно и од тада нисам имао овај болни осип.Ова ствар је невероватна.Сада гледам
даму како лечи рак дојке и стомака овим невероватним стварима које нам је дао нико
други до сам Бог!!!” Чај

„Радио сам за компанију за базене и бање...светле сам пути, напољу цео дан.Појавиле су
ми се неке луде флеке на лицу, глави и руци које су увек биле кроз прозор возача.Уље је
очистило та места за неколико недеља!Сада уносим 0,5 грама чистог ТХЦ-а сваки дан да
бих  помогао  у  борби  против  било  које  болести  и  да  бих  одржао  свој  имуни  систем
јаким.БТВ никада није вакцина против грипа!Од детињства нисам имао грип.” Јаи

„Делује невероватно на опекотине и опекотине од сунца.Разређено маслиновим уљем.”
Рацхаел

„Пре 18 месеци моја нога се инфицирала због операције.Након што су доктори испробали
све антибиотике и процедуре, знали су да су у суштини одустали и послали ме кући да
чекам да се затвори.Тек након што сам почео да се лечим великом дозом канабиса, могао
сам да откријем да је регенерација почела! Ариел

„Користио сам га на херпесима и пликовима на уснама, деловао је боље него што сам
мислио.Знао  сам  да  ће  успети,  али  време  за  излечење  је  било  преко  ноћи  до  24
сата.Мислио сам 1-2 дана, а не 6 сати. Кевин

„Моја мама се решила флеке која јој је била на лицу скоро 2 године за 4 дана са уљем!!
Онда смо рекли,  ако  је  то  оно  што  може да  уради  спољашњим местима  рака,  само
размислите о томе шта ради унутра!“ Амбер

„Имао сам малу браонкасту тачку на левој страни која је постајала све већа. Показала
сам момку,  који је  намазао мало уља. Имајте на уму,  нисам мислио да ће то учинити
ништа. Четири дана касније проверио сам (заборавио сам на то) потпуно је нестао осим
малене црвене тачке на месту где се налазила тачка. Ништамајор, али ме је то учинило
верником.” Царол

„Здраво  ЈБ.Моја  ћерка  је  јуче  опекла  руку  у  рерни.Изашла  је  напоље и  показала  ми
опекотину на руци која је имала пликове.Рекла је да боли.Рекао сам јој да оде у кућу и
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узме  уље  и  стави  фластер  и  прекрије  опекотину.Рекао  сам  јој  да  ће  зацелити  без
ожиљка.Изашла је пет минута касније.Рекла је тата да је бол нестао.Рекао сам да је то
оно што уље треба да ради.

Моја  сестра  која  је  била  скептик  шта  уље  може  да  уради  и  није  одобравала  да  га
користим као лек.Никада није пропустила да ме погоди када је у питању уље.Али то је у
реду!Зато што смо и сви ми лагани толико дуго да смо веровали њиховим лажима.Моја
сестра  болује  од  тешке  болести  доктора.Да  скратим причу.Почела је  да  узима уље и
изгубила 60  фунти  у  последњих  шест  месеци.Она сада  истински  верује  у  нафту.И  то
отворено дели са свима.Хвала вам на свему што радите за овај циљ.” Рон

„Знам  да  момци  овде  увек  говоре  да  користите  чисти  РСО,  и  ја  сам  заиста  велики
обожавалац  тих  ствари.Међутим,  само  желим  да  обавестим  људе  да  је  инфузија
кокосовог уља направљена од листова шећера у потпуности заменила неоспорин за нас,
нисам морао да купујем те ствари 2 године.Ради боље и брже, и могу да га намажем по
рукама и лицу људи и не морам да бринем да ће им се разбољети ако га случајно поједу.”
Тина

--  Тина,  ништа  не  ради  боље  и  брже  од  чистог  РСО,  али  знам  шта  хоћеш  да
кажеш.Наравно,  мање  моћни  облици  лекова  од  канабиса  такође  могу  учинити
чуда.Проблем је у томе што успех није тако поуздан као код неразблаженог најпотентнијег
РСО.

Козметика  од  канабиса  ће  ускоро  заменити  већину  тренутно  доступних  козметичких
производа, и то након што жене сазнају шта уље може да учини за њихову лепоту.Уље
семена  конопље,  кокосово  уље  и  схеа  путер  су  моји  омиљени  носачи,  али  можете
користити  све  што  је  популарно  локално  где  живе  и  додати  уље у  то.20-30% РСО у
кремама  ради  одлично,  али  0,01-1%  такође  може  бити  од  велике  користи  за  мање
озбиљна стања и свакодневно одржавање.ЈБ

Продуцтион Типс
„Никад без обожаватеља!!!То значи никад.” ЈБ

„Неки вентилатори могу бити веома опасни, па ако неко не зна разлику (ја сам премотавач
електромотора)  може  и  вероватно  ће  запалити  растварач.Могу  се  користити  само
одређени вентилатори.Пошто већина људи не би знала разлику ако би цео дан гледали у
вентилатор,  ово је  добар савет.Треба узети у обзир,  ако електромотор на вентилатору
створи  унутрашњу  искру  при  покретању,  коју  не  можете  видети  споља мотора,  то  ће
запалити растварач.У затвореном простору је веома опасно место за прављење лека, као
што сам сигуран да већина вас зна!Разлог за то морају сви да знају…Електричне пећи,
светла, прекидачи, пећи, бојлери, лампе и скоро сваки електрични уређај у вашем дому
стварају, видели то или не, искру која ће запалити раствараче.Многе од ових варница се
јављају аутоматски и то никада не бисте знали!Чак и ако сте то већ успешно направили у
својој кући, то је као темпирана бомба која се можда неће упалити много пута, али ћете у
једном тренутку завршити са експлозијом од које би било немогуће побећи, дешава се
тако брзо!Сви у вашој кући биће у опасности!Молим вас, никада, никада не игноришите
ово упозорење.Јиндрих Бајер вам је овде дао један савет, који ће вам вероватно спасити
живот, ако га се придржавате.Хвала ти Јиндрих.” Антхони

„Слажем се са вама 100 посто, јер сам и ја дошао до истог закључка управо овог прошлог
викенда.Такође бих желео да додам да је коришћење филтера за кафу за процеђивање
нафте/уља такође најбољи начин...Коришћење сира или било чега осим филтера за кафу
ће вам заиста дати више уља, али ће бити слабије уље, вероватно зелене боје што вам
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доказујеу себи има доста биљног материјала.Суштина је да користите нафту и филтер за
кафу, и не дробите материјал више него што каже Рик.По мом мишљењу, Рик је усавршио
процес прављења чистог уља за лечење рака и прављења га на било који други начин од
начина на који он каже је безвредно губљење времена и материјала. Марие

„Здраво ЈБ.Које је најкраће време које можете оставити да се осуши ако вам је хитно
потребно?Хвала."  Присцилла
-- Док се не осуши.Али ја бих само брзо осушио, рецимо 5-7 г пупољака, то ће вам дати
око грам уља, довољно за почетак, а онда можете да га завршите када се добро осуши, за
недељу дана.Што мање рукујете почетним материјалом пре обраде, мање ћете смоле
трошити.Зато је најбоље да не декарбоксилирате почетни материјал (као што ГВ ради без
икаквог  разлога,  можете  декарбоксилирати  уље  са  мање  проблема  загревањем,  што
ионако морате да урадите да бисте уклонили остатке растварача).Најбоље је  ставити
пупољак у канту за обраду директно у просторији за сушење, без додатног руковања, кад
год је то могуће.Што мање додирујете пупољак, то боље.ЈБ

„Брајане, знам да услови нису идеални, али ипак ћу наставити да певам исту песму.Шта
друго могу да урадим и зашто да мењам мелодију и снижавам наше стандарде када их
није потребно снижавати?Наравно да ће бити разних врста уља, нека ће бити добра за
локалну употребу (до 60%), нека за рекреацију (60-90) а нека за лечење (90 и више), а
најбоља уља ће бити 95-98% ТХЦ и изузетно моћан и седатив, то је отприлике све што је
ту.Али сада морамо да научимо људе да постоји нешто попут 95-98% ТХЦ уља и да треба
да  циљају  на  најбољи  квалитет,  а  не  на  осредње  производе  који  би  могли  да
функционишу, али и не.

Ја лично нисам баш заинтересован да истражујем лекове који би понекад могли да делују,
ау неким случајевима само када имамо на располагању лек који ће деловати практично у
свим случајевима.

Све то цијеђење сока је добро и фино, али ћете открити да ће неких 10-20-30% људи
постати алергично на биљне материјале или им се неће допасти укус па их неће правилно
користити као лек.Канабис детоксикује тло у којем се узгаја, уопште не желите много да
уносите те биљне материјале.Понекад да, наиме када знате где је биљка узгајана и како,
али ја бих и сам био веома опрезан да пијем такве сокове, никад не знате шта је у њој,
заиста, а знам које се хемикалије користе за узгој канабиса.Тако да бих лично био опрезан
када бих препоручио сокове.

Уље мора бити декарбоксиловано да би правилно функционисало, морате га прокувати
или  не  ради  како  треба  и  неће  проћи  кроз  крвно-мождану  баријеру,  тако  да
„непсихоактивни сок“ сасвим логично никада не може да функционише тако добро као
декарбоксилована уља са 95-98% ТХЦ-а.Опет, пробајте на стању коже и видите разлику.

У основи, исто важи и за ЦБД – опет, да, радиће, наиме понекад иу неким случајевима, а
такође је и одличан лек, на пример када се додаје као састојак жвакаћим гумама за децу,
али осим тога ја увек би желео да користи најмоћнији облик лека од канабиса на првом
месту.зар не би?ЈБ”

„Из мог личног искуства не могу да кажем, то ме јако растужује.Такође имам поремећај
згрушавања крви и тешки хлорофил је не не за некога ко узима лекове за разређивање
крви због високог витамина К. Дена

„Вирџинија, морате да схватите да смо видели многа уља и да већина уља није ни близу
ономе  што  бисмо  желели  да  видимо  да  пацијенти  користе  за  своја  стања.Стратегија
„направи своје“ је једина која заиста има смисла, не желите да зависите од било кога да
прави уље за вас, желите да будете сопствена контрола квалитета и желите да знате шта
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је  у  то  и  како  је  направљен.Постоји  превише  превараната  и  већина  њих  не  пружа
адекватан квалитет и то је тужна чињеница, а једини начин да се то спречи је да научите
људе како данаправите своје како би знали разлику.А понекад и мала разлика у квалитету
уља може направити велику разлику у нечијем животу.Због тога стално покушавамо да
унапредимо квалитет и моћ уља.

Како ми гледамо на то, ако неко може да направи шољицу кафе, може да направи и уље,
нема ништа од тога.А онима који не могу сами да направе уље обично је потребна помоћ,
тако да им неко увек може направити ако је потребно, плус такви људи би требало да
могу  да  добију  и  95-98% ТХЦ РСО у  апотеци.Или  бар  у  свету  у  коме  бих  волео  да
живим.ЈБ

„1.) Самљео сам пупољке суве од кости само рукама, без брусилице.Почетни материјал је
изгледао као веома мали пупољци од цца.Пречника 5 до 10 мм, тако да углавном нема
праха.Како  сада  имам  своје  „кувачко“  искуство,  потпуно  се  слажем  са  вама  у  свим
тачкама,  осим тачке Ц.Видео сам уља направљена од алкохола која  су обично много
тамнија  јер  вода  у  алкохолу  раствара  хлорофиле.Направио  сам своје  уље са  чистим
петролеј етром лабораторијског квалитета.Ово уље је много светлије боје (златно-браон)
и има одличан,  укусан зачински укус  у  поређењу са алкохолним уљем које  сам имао
прилике  да  пробам.Моја  поента  је  да  верујем  да  нафта  не  уклања  толико  терпена  и
хлорофила  као  алкохол.Такође  кључа  много  контролисаније  и  управљивије  као
алкохол.Дакле,  моје  питање  је,  да  ли  мислите  да  је  могуће  да  комбинација
млевења/прања  нафтом  није  толико  штетна  за  квалитетно  уље  као  млевење/прање
алкохолом?

--  Немојте  прво  брусити  материјал.Свако  руковање материјалом са  сувим пупољцима
довешће до губитка ТХЦ-а и других канабиноида (фина прашина на столу је оно што је
требало да остане у канти).Да, млевење и нафта би били 'бољи' од млевења и алкохола -
та комбинација је готово загарантован неуспех, једноставно не можете направити добро
уље на овај начин.

Ставите пупољак у канту, навлажите га бензином, згњечите штапом два до три минута,
сипајте  мешавину  уља и  растварача  у  канту.Ако  радите  са квалитетним материјалом,
направите  друго  прање  и  сипајте  другу  мешавину  у  канту  са  првим  прањем.Ако  не
користите  материјал  високог  квалитета,  прво  прање  користите  само  за  унутрашње
потребе (и наставите да тражите бољи материјал за рад).

Етар производи сјајна уља (ми волимо уља од ћилибара више од тамних, али запамтите
да неки сојеви производе тамнија уља од других).Такође волимо уља од ћилибара из
практичних разлога - ко жели да има црне хлорофилне зубе?Али ми то не препоручујемо
много јер је прилично опасно радити са етром, тешко га је добити у већини делова света,
а ми смо веома забринути за безбедност оних који производе нафту.Може врло лако да
експлодира  на  релативно  ниским  температурама.Дакле,  за  већину  људи,  бензин  ће
радити  сасвим добро.Обично  користимо нафту,  али  би  етар био  растварач  по  нашем
избору.

Тренутна листа растварача које бисмо лично користили је:  1.етар, 2.чиста лака нафта,
3.99% изопропил алкохол, 4.алкохол за храну - пожељно 99%, али то је обично тешко
набавити и веома скупо.Када радите са 96% алкохола, преосталих 4% је обично вода.4%
од 10 литара је 4дцл, скоро пола литре воде коју ћете морати да прокувате - и потребно је
време које бисте могли да потрошите продуктивније.

2.) Такође сам ставио последње топло уље на 60°Ц на 1,5 х под вакуумом да бих потпуно
уклонио све остатке растварача.Као што сам Вам писао, 35 поједених грама касније сам
декарбоксиловао уље... Укус уља пре декарбоксилације је био много љутији, не бих рекао
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лошији, али сте у праву за подригивање.

-- Као што сам рекао прошли пут, подригивање је било од остатака воде.А вода је била ту
због  'научне'  ниске  температуре  коју  сте  користили.У  сваком  случају  морате  да
декарбоксилирате уље, тако да шпорет за пиринач који ће се искључити на 110°Ц ради
сасвим добро.Или би, наравно, најбоља ствар за коришћење била аипак - али опет, многи
људи их не поседују и не знају како да њима рукују, а ризик од експлозије је увек присутан.
Ако би неко користио непрописно дизајниран испиран за искувавање растварача, могао
би експлодирати и изазвати озбиљне повреде и срушити целу кућу. Али ако би се садржај
шпорета за  пиринач на неки начин запалио,  а процес се одвијао на отвореном или у
отвореном добро проветреном простору.Онда, ако онај ко производи уље не паничи, не би
требало да има превише проблема да стави ватру под контролу и да је увек добра идеја
имати апарат за гашење пожара при руци.

Што  се  тиче  вакуума  -  наравно,  зашто  не.Ако  имате  опрему  и  ако  знате  како  да  је
правилно користите, није лоше завршити уље на овај начин, ако желите да будете 100%
сигурни да у њему нема остатака растварача или ако желите да затворите уста оних који
су  против  петрохемијских  растварача.Неки  људи  то  користе  са  великим  успехом  и  ја
нисам против тога.Али, као што знате, већина људи не поседује ову опрему и многи наши
пацијенти не могу или не могу да приуште ни шпорет за пиринач и вентилатор, тако да не
препоручујемо усисивач као неопходност.

Погледајте колико је Риков метод лак и једноставан и на колико питања још треба да
одговоримо.Сада  замислите  шта  ће  се  догодити  када  додамо  информације  о  другим
методама производње уља.То ће само изазвати још више забуне и мораћу да проведем
дане и недеље покушавајући да одговарам на питања 'збуњених' људи, што ионако нећу
радити много дуже.

3.) Објасните зашто предлажете да се уље унесе директно из тубе, директно у уста, без
капсула?Неки проблем са апсорпцијом?Већину уља једем на папиру  за  цигарете,  али
ретко користим неке капсуле ако морам да одем од куће на више сати.Осим тога,  не
волим да имам све по зубима, јер је заиста тешко сићи…

--  Из  неколико  разлога.Главна  је  да  се  овај  начин  гутања  показао  најефикаснијим  и
најкориснијим за пацијенте.Побољшава хигијену уста јер такође дезинфикује уста, а затим
помаже код било каквих стања у дигестивном тракту или у грлу итд.У ствари, када ме
заболи грло, покушавам да намажем уљем задњи део уста и онда га држим у устима
докле  год  могу.У  већини  случајева,  грип  или  упала  грла  (или  његови  симптоми)  се
решавају преко ноћи.

Као што кажете, нешто уља остаје на вашим зубима и испод језика, тако да овај начин
гутања заправо  комбинује  сублингвалну  обраду  уља (ала  Сативек  и  други  спрејеви  и
тинктуре испод језика које људи користе) и прераду у стомаку и црева.Главна ствар је да
уље уђе у стомак.Дакле, ако имате уље не баш доброг укуса, можете ставити парче хлеба
или  банане  итд.  (или  папир  за  цигарете,  ако  волите  да  једете  хемикалије  у  њему),
преклопите  га  и  прогутајте  као  пилулу  и  исперите  је  водом  или  чајем  или  шта  год
желите.Оперите  зубе  уљем  након  рецимо  десетак  минута,  помоћи  ће  и  у  оралној
хигијени.Многа уља имају пријатан укус (нарочито када се почетни материјал не меље и
када се алкохол не користи за производњу уља.Хлорофил је обично лошег укуса и може
изазвати много непријатности, чак и када се користи локално – тамна уља ће запрљати
вашу одећу, то заправо не желите нити вам је потребно.)

Капсуле - а) морате да их купите од Биг Пхарма, чиме их издржавате својим новцем, б)
неки људи су алергични на њих, ц) неке се растварају у цревима а не у стомаку, д) дилери
често стављају мање уља у капсули него што би требало да буде, е) не функционишу тако
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добро за толико услова, ф) тешко је извадити уље из њих када желите да направите спој
или испарите уље за стања плућа или када желите да користите уље локално.Не кажем
да не можете да користите капсуле, само кажем да је боље научити да користите уље
директно  из  тубе.Након  што  се  више  вежбате,  научићете  како  да  користите  уље без
икакве непријатности.Ја лично волим да једем уље директно из шпорета за пиринач, само
умочим прст у њега и узмем онолико колико мислим да могу.Имајте на уму, ово је веома
„захтевно“ и обично ћете узети више него из шприца.Када је уље добро, 'предозирање' ће
вас само успавати, велика ствар.Али наравно, могу због свог искуства и толеранције, не
бих  ине  препоручујем  ово  почетницима  или  онима  који  немају  толико  искуства.Све
најбоље и теби Стефане.Јиндрих”

„Ако  сте  забринути  због  трошкова,  то  је  много  јефтиније  од  партиципације  за  већину
лекова против рака, а неки од лекова које узимате код куће против рака нису покривени
осигурањем.Да  је  некоме  у  мојој  породици  потребно  ово  уље  за  рак,  нашао  бих
начин.Срећно!!!!" Лиса

--  Слажем се,  Лиса,  уље је много јефтинији третман када се узму у обзир сви остали
трошкови и издаци.Осим тога, неупоредиво је безбеднији од било чега што би медицински
систем  обезбедио,  а  да  не  помињемо  да  ради  много  ефикасније  и  поузданије  и
дефинитивно га је забавније узимати него отров или зрачење.ЈБ

П.Зашто млевење сувог материјала доводи до губитка ТХЦ-а?Има ли објашњења за ово?
А.Да ли сте икада млели заиста моћан пупољак?Ако јесте, требало би да знате зашто.Тај
бели прах који је свуда око стола након што га самељете је ТХЦ (или трихоми) и то је оно
што  је  требало  да  остане  у  уљу.Осим тога,  када  се  меље,  онда  је  превише  фино  и
оголићете много онога што заправо нисте желели да скинете у свом уљу.

Обрадите  целе  пупољке  осушене  од  кости  након  што  их  навлажите  бензином  или
растварачем по вашем избору, али их немојте много дирати пре него што их обрадите јер
сваки пут када их додирнете, изгубићете нешто.Уља произведена од млевеног материјала
су знатно мање моћна од уља произведеног од пупољака који су згњечени након што су
били навлажени.

Прво брзо прање је најмоћније и уклања око 70% доступног ТХЦ-а, друго око 20%, а треће
око 5%.Када га самељете, добијате сва три прања (у ствари четири) у свом уљу и то не
желите.Квалитет изнад квантитета.ЈБ

П.Знам да препоручујете да сами направите РЗС, али у амбуланти има мало локалног и
само сам се питао која би требала бити фер цена за то?

А.За производњу грама уља потребно је 4-7 г висококвалитетног пупољка, тако да би то
требало да буде „права цена“.Хајде да не расправљамо о смешним ценама конопље, за
мене  права  цена  за  дозу  од  60г  је  50-100УСД  (или  мање,  ако  се  легално  узгаја  на
отвореном у великим размерама).Не кажем да тренутно знам где да га набавим по тој
цени.Уље врхунског квалитета кошта онолико колико кошта врхунски материјал тамо где
живите.ЈБ

„Само сам морао да ажурирам и обавестим вас да сам још увек жив!Радим одлично и
ЈОШ ЈЕ ЖИВ скоро две године након што су ми рекли да ми је остало још 3 месеца.Не
верујте својим лекарима!Још једном хвала што сте ми помогли да спасем живот!“ Лее

Декарбоксилација

„Тренутно декарбоксилирам целу биљку, као и правим РСО и путер/уља.“ Цхерил
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-- Немојте декарбоксилирати целу биљку.Направите уље од супер сувог пупољка (немојте
сећи,  не дирајте  га  превише,  увек  ћете изгубити ТХЦ који  тражите).Направите уље,  а
затим га декарбоксилирајте (ставите га у електричну рерну на 130°Ц око сат времена).Не
радите ништа са биљкама пре него што их прерадите у уље.Што их мање додирујете, то
боље.ЈБ

„Да бисте само ставили у рерну на 266 степени Фаренхајта (130 °Ц) на сат времена, на тај
начин  ћете  добити  укупан  декарбон  након  што  сагорете  сав  растварач  у  шпорету  за
пиринач или лонцу. Риан
-- Ипак, не бих користио лонац.Једног дана ћеш спалити своје уље.Шпорет за пиринач ће
се искључити, то је заиста боља опција, рекао бих.ЈБ

„Права декарбоксилација је веома важан део у савршеном прављењу уља јер је сирова
биљкане пружа много чистог делта9-ТХЦ и ЦБД-а, уместо тога има киселине значи ТХЦА
и ЦБДА.Да би се уклонила карбоксилна група, поступак је загревање.Урадите ово веома
пажљиво  да  не  бисте  сагорели  своје  вредне  молекуле.Нашао  сам  у  Јоурнал  оф
Цхроматограпхи добру напомену која би требало да буде потребна температура и време
за загревање уља јер у зависности од шпорета за пиринач температуре можда неће бити
довољне.Зато је добра идеја да се ваше уље загрева најмање 27 минута на мин. 122
степена Целзијуса.Увек проверавајте температуру грејне плоче помоћу дигиталног мерног
уређаја  да  не  бисте  прегрејали  уље.У  табели  испод  видите  тачке  кључања  главних
канабиноида  које  никада  не  бисте  требали  достићи,  иначе  ћете  их  скувати.Додатно
напомињем да је тачно оно што је Рик све време говорио у својим видео записима да се
уље не прегрева већ је топлота неопходна за прављење лековитог уља.Температура од
минимум 106,2 степена Целзијуса неопходна је за прави процес декарбоксилације током
одређеног времена на дијаграму око сат времена.Ако ваше уље има само кисели облик
ТХЦА и ЦБДА, оно није толико ефикасно јер се киселине не уклапају баш добро за ЦБ1 и
ЦБ2 рецепторе.Зато водите рачуна да то урадите на прави начин, јер оно што је Рик рекао
је истина, само најбоље направљено уље може да уради посао када зависи уживо.(…)

Да,  погледајте  и  протумачите  овај  научни  дијаграм  да  бисте  разумели  да  процес
декарбоксилације тече све време када загревате мешавину растварача канабиноида у
шпорету за пиринач.Дакле, графикони показују да је велика ствар довести температуру на
130 степени Целзијуса довољно дуго да се постигне максимална декарбоксилација.Све је
питање температуре и времена за постизање најбољих нивоа.

Ако користите дигитални инструмент за мерење температуре и ставите га на дно шпорета
за пиринач током целог процеса да испари растварач,  видећете да тек у  касној  фази
процеса када капи воде уђу на крају у шпорет, температура се креће око 100-110°Ц.Али
време у овом опсегу углавном није довољно дуго за цео процес декарбоксилације.Након
тога загревате уље у малом челичном лонцу на грејној плочи дуже време.Тако дуго без
активности (нема више мехурића гаса) загревате и чекате.Контролишите температуру и
најбоље је да не прелазите 130 степени Целзијуса око пола сата.Имајте на уму да ТХЦ
има тачку  кључања од 157 степени Ц,  па вас молимо да не ризикујете прегревањем,
иначе ће ваши жељени канабиноиди испарити и одлетети...

У  суштини,  није  важно  постићи  вршну  количину  декарбоксилације,  тако  дуго  касније
добијате довољно уља у свом телу.Занимљива је вредност ЈЕДНОГ грама дневно или
више које  треба да узимате.Наравно,  колико уља вам треба зависи од тога  колико је
делта9ТХЦ  заиста  у  уљу  -  значи  колико  је  ефикасна  била  декарбоксилација.Ако  се
придржавате Рикове препоруке и обавезно држите уље довољно дуго загрејано на 130
степени Ц - све ће бити у реду.Независно је који растварач користите." Стефан
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Растварачи
„Био сам закачен на растварач (нафта) док нисам сазнао да се нека обична биљна уља
(канола или репица) производе на веома сличан начин. Граеме

„Нафта је трговачки назив за петролеј етар, па покушајте да га потражите, кућни етар има
много индустријских употреба, одмашћивач за бојење разређивача. Ал

„ЗАПАМТИ да су ТХЦ и ЦБД неполарни...а хлорофил и Х2О су поларни...Дакле, најбоље
уље је направљено са неполарним растварачем...чисто је...без хлорофила." Мицхаел

„Мој пријатељ хемичар ми је поједноставио целу причу и објаснио ми зашто би нафта
могла бити боља (иако он мисли да није значајно): нафтена је неполарни растварач тако
да извлачи неполарне молекуле лакше и ефикасније (ТХЦ и ЦБД су у основи неполарни
молекули) и изостављају поларне молекуле.

Изопропил алкохол (и етар по том питању) је слаб поларни растварач тако да је веома
добар за ову сврху, али можда мало мање од нафте - пошто ЈБ каже да су тестирали оба,
и да су они били јачи.ЕДИТ: Ох, да, скоро сам заборавио: такође је рекао да нема страха
од нафте (или изо) која ће остати у крајњем производу ако следите рецепт који је дао Рик
Симпсон (мој пријатељ је рекао да не користите пластичну канту, међутим, али од стакла
или нерђајућег челика) и ако нисте сигурни, само урадите оно што ЈБ увек каже – додајте
мало воде и ставите је у рерну да потпуно испари.Ипак би користио изопропил алкохол,
јер сте сигурни да је то оно што би требало да буде...” Сандра

--  Сандра,  метода  коју  је  Рик  показао  свету  је  најосновнија,  најкомпликованија  и
приступачна.Готово је сигурно када следите упутства за Т.Стакло је добро, али се ломи и
не желите да се то деси, никада.Нерђајући је у реду, наравно.99,9% исо ради добро, али
ми бисмо и даље користили лаку алифатску нафту, кад год је то могуће.Или етар.ЈБ

„Такође препоручујем да се све охлади колико год можете пре вађења.Већина ставља
алкохол, канабис, контејнере,  све што је укључено у екстракцију у замрзивач на 24-48
сати.На тај начин ћете добити много чистији производ.Ваши приноси ће бити нижи, али
вам неће требати толико.Извините због грешака у куцању или речи које недостају, МС је
срање и немам лекове, лол.Благослови.” Цхуцк

-- Чак, замрзавање је добро и фино, али то није неопходно када радите са квалитетним
неполарним  растварачима  и  полазним  материјалом.Осим  тога,  не  волимо  да  нам  се
хладе руке,  собна температура нам добро функционише и нећемо имати проблема са
артритисом након неколико месеци или година замрзавања пупољака.Осим тога, често се
уље  прави  на  локацијама  где  нема  замрзивача.Дакле,  да,  можете  га  замрзнути  ако
желите, али ми то сами не бисмо урадили.

Ни сам не волим смрзнуто поврће, избегавам да га једем кад год је то могуће, па не видим
зашто бих правио изузетак и замрзавао поврће које ми се највише свиђа.Али да, може
помоћи када морате да користите алкохол за екстракцију  уља, тако да нисам потпуно
против тога.

Само што ми сами не користимо алкохол као растварач (или боље: није растварач нашег
првог  избора),  не  видим ни један разлог  зашто бих  плаћао држави додатни порез за
растварач који ионако ће испарити (осим ако не користите дестилатор,  што бисмо ми
урадили кад год је то могуће).Могу да купим литар лаке нафте за око 3-4 долара, литар
99% алкохола би коштао много више и произвео би мање уља и то уље вероватно неће
бити тако добро као уља произведена са лаким бензином или 99,9% изо .

Дакле,  где  је  тачно  предност  употребе  алкохола  као  растварача?Не  видим  ни  један
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рационалан  разлог  зашто  би  се  алкохолу  дао  предност  у  односу  на  чисту  лаку
алифатичну нафту ниске тачке кључања, када се узме у обзир да у уљу нема остатака
растварача о којима би се морали бринути када се уље правилно произведе.Када се не
производи како треба, у уљу има или може бити остатака растварача.Али немојте нас
кривити за уља која нису произведена како треба, ми заиста не можемо бити одговорни за
недостатак квалитета уља које испоручују други.То је тако једноставно.ЈБ

„РСО када је правилно направљен неће задржати већину растварача који користите.Као и
пошто РСО лечи рак и све што једете/дишете узрокује рак.Не бих био превише забринут
за  вишак  остатака,  ако  их  уопште  има.РСО  може  заузврат  да  поправи  наведене
ћелије/ДНК које су могле бити измењене током почетног гутања.Ако би растварач могао
да направи било какву штету, стварни ТХЦ у уљу ће поправити све штете које су нанели
остаци растварача. Аманда

-- Аманда је добро схватила.Они који су компулзивно опседнути са неколико ппм остатка
растварача  који  би  могао  да  остане  у  уљу  требало  би  једноставно  да  усисавају
уље.Уопште није тешко.Они који то не ураде и даље не морају много да брину.

Чак и да је у уљу било 0,1% остатка растварача (што би ионако било превише,обично има
неколико стотина ппм, можда, када се уље правилно производи коришћењем чисте лаке
нафте са тачком кључања око 80-100°Ц), било би 0,06 г остатка у дози од 60 г уља које би
се појело у периоду од два или три месеца.

Мене лично не брине много, то је сигурно, то је далеко испод граница за храну и далеко
испод количине остатака растварача који сте већ појели у својој храни.Шта мислите са
чиме се производи већина биљних уља?Код растварача, исти или слични угљоводоници
које користимо као раствараче.

Само да вас питам -- да ли заиста увек перете руке када сипате бензин у аутомобил?Ако
то  учините,  наставите  да  бринете  о  могућим  остацима  растварача  у  правилно
произведеном уљу.Ако не, или ако се сећате бар једном када их нисте опрали, нађите
нешто друго да урадите, постоји заиста много других озбиљнијих проблема о којима треба
да бринете.

Има  много  више  отрова  у  свакој  пилули  коју  прогутате,  то  је  сигурно.А  што  се  тиче
нафтних деривата - да ли узимате витамине, на пример?Да ли сте знали да се већина
њих прави од нафтних деривата?

А ако мислите да никада не бисте ставили ништа од нафте у уста, онда да вас питам –
чиме тачно перете зубе?Са комадом дрвета или четкицом за зубе?А шта је са другим
предметима и прибором за негу зуба који су направљени од пластике на бази нафте?Не
користите или нисте користили ниједну од њих?Ако имате или имате, онда опет, постоје
друге ствари које треба да урадите осим да бринете о остацима растварача у правилно
произведеном РСО.ЈБ

„Веома  једноставно  објашњење  бескрајног  питања...Лично  сам  користио  нафту,  изо,
алкохол и бутан за производњу уља...И далеко најбољи ...  најчистији ...најјачи...а  уље
најбољег укуса било је из нафте...Не разумем шта људи не воле… Уопште нема горива
када се уради како треба…а чини се да нафта још више скида и биљке...То ради много
брже...Тако чистије уље...(злато)...“ Петар

„Ови људи су дошли за мном на њиховој веб страници.Еринина група мрзи земљу по којој
Рик  хода.И  гангирају  сваког  ко  помене  Рика.За  мене  то  НЕ  треба  да  заступају
исцелитељи.

Цела ствар са Нафтом за мене је изговор да казним Рика.Јер на крају сви знају да ће уље
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канабиса  негирати  токсине  у  нафте.Рик  заговара  нафту  јер  је  већини  људи  лако
пронаћи.Рик јасно каже да преферира етар - и воли дестилатор.Нафта производи снажно
уље – то  је  кључно  –  снажно уље –  нешто што  заговорници изостављају.Алкохол од
житарица не производи снажно уље - и они који бацају Рика у смеће то знају.Нафта је
изговор за збуњивање људи – како би могли да кажу да им је уље боље.Где су били ови
људи пре Рика - где си био, молим те?" Том

„Лака нафта је фракција која кључа између 30 °Ц и 90 °Ц и састоји се од молекула са 5-6
атома угљеника.Тешка нафта кључа између 90 °Ц и 200 °Ц и састоји се од молекула са 6-
12 угљеника.Нафта се првенствено користи као сировина за производњу високооктанског
бензина  (преко  процеса  каталитичког  реформисања).Такође  се  користи  у  индустрији
рударства битумена као разблаживач, петрохемијској индустрији за производњу олефина
у парним крекерима и хемијској индустрији за примену растварача (чишћења).Уобичајени
производи направљени са њим укључују течност за упаљач, гориво за камп пећи и неке
раствараче за чишћење.

„Растварачи, нафта, нафтни дестилат...Звучи токсично као лабораторија за мет или тако
нешто.Молимо вас да разрадите метод за обраду водом.Да ли је могуће?" хришћанин

-- Нећете производити исту супстанцу као ми и биће потребно много непотребног додатног
рада, са знатно лошијим резултатом.ЈБ

"Баш  штета.Волео  бих  да  постоји  начин.Растварачи  и  њихови  остаци  су  токсични  и
опасни."хришћанин

-- Нема талога о којем бисте морали да бринете када се уље правилно произведе.Да ли
бисте то љубазно прихватили као чињеницу?Шта мислите са чиме се производи већина
биљних уља?ЈБ

„Нафта има хемијску формулу ЦнХ2н+2.Лака нафта има 5 и/или 6 атома угљеника, што се
своди на Ц5Х12 и Ц6Х14, такође познат као пентан и хексан.Дакле, оно што тражите је
нафта која је чиста мешавина пентана и хексана. Воутер

„Само сам хтео да објавим нешто о растварачима.Отишао сам до свог пријатеља који има
неколико доктората и магистара хемије и питао га шта могу да урадим да потпуно уклоним
нафту из уља.Рекао је:  „Узмите 5 мл изопропил алкохола и промешајте га након што
престане да бубри последњи пут.Испариће и са собом понети нафту.Токсичан растварач
тада постаје  нетоксичан растварач.Ово није  моје  право име,  штета је  што не могу да
користим свој прави налог из страха да ћу бити отпуштена или примљена као медицинска
сестра.” Боббие

„Да  бисте  пронашли  Напхтха  у  УК,  потражите  'брисање  панела'  или  'брзо  брисање
панела'.То је производ који се користи за поправку каросерије аутомобила, за чишћење
метала  и  не  оставља  трагове.Потешкоћа  је  у  проналажењу  детаљне  листе  тачних
састојака јер се они могу разликовати.99,9% изопропанола би требало лако пронаћи." Ем

„Пратили смо ваш процес користећи ВМ&П Напхтха и све је ишло по плану са изузетком
првих  неколико  извлачења  шприцева  који  су  испали  мало  течнији  него  што  смо
очекивали.Додао сам неколико капи воде и покушао поново и чини се да је у реду.Моја
једина брига/питање је укус.Још увек има укус растварача.Да ли је то у реду или треба да
урадим нешто више?Прималац овога спава око 12 сати сваки пут када узме уље.Да ли је
то тачно док не развије толеранцију?Свака помоћ је веома цењена.” Памела

-- Чини се да ВМ&П није добар растварач (иако неки МСДС листови кажу да би требало
да буде иста супстанца као што бисмо желели да користимо).Чини се да је тешка нафта и
не изгледа да је потпуно испарила и изгледа да захтева додатну негу.
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Додао бих мало воде и ставио у електричну рерну на 130°Ц на неколико сати, можда
преко ноћи,  или док растварач не нестане у потпуности,  неки кажу да је  потребно до
четири дана да се уклоне остаци растварача.Ако је уље правилно произведено и уље не
би требало да буде текуће, требало би да буде више као маст.Уверите се да је уље заиста
добро  филтрирано,  јер  остаци  растварача  имају  тенденцију  да  се  залепе  за  биљне
материјале.

Једноставно урадите тест прстом са растварачем који желите да користите.Уроните прст у
њега и видите да ли потпуно испари у року од 30 секунди или брже.Што брже испарава,
не остављајући филм, то боље.

Ако  не  можете  да  набавите  чисту  лаку  алифатску  нафту  (која  се  у  Европи  назива  и
бензин, тражите ЦАС број 64742-49-0, продаје се под много различитих назива, не оног
типа  који  се  користи  као  гориво  у  аутомобилима,  већ  оног  типа  који  се  користи  као
растварач или разређивач боје), изабрао бих 99% или још боље 99,9% изопропил алкохол
- чини се да је то могуће наћи скоро свуда у свету.

Тренутно  преферирамо лаку  алифатичну  (ниско  кључалу,  хидрогенизовану)  нафту,  јер
производи  боља  и  снажнија  уља  од  већине  других  растварача  који  се  тренутно
користе.Што је мање биљних материја и хлорофила у уљу, то боље делује као лек, бољег
је укуса и снажнијег.Читав трик је у томе колико је уље снажно и седативно.Што је јачи и
седатив, то боље.ЈБ

„Права нафта се НЕ продаје у САДНе у Трацтор Суппли-у или Хоме Депот-у или Лоусу
или чак Шервину Вилијамсу.Ипак се још увек продаје у Канади.Имам пријатеља који га
дестилује на 100°Ф и чува оно што растварач испадне, да га користи за прављење уља.
Стеве

„Ако живите у САД, онда нећете добити праву нафту, не може се веровати целој нафте
произведеној  у  САД због  лабавих прописа о  састојцима ове врсте растварача.Никада
нећете добити чисту нафту у САД, чак и ВМ&П може бити потпуно недоследан од једне до
друге боце и чак се не рекламира као чист.У Канади праве чист нафту и то је најбољи
растварач за употребу у поређењу са ИСО или Граин алкохолом, немојте правити велику
грешку и трошити лекове или још горе учинити себе или неког другог још више болесним
коришћењем погрешног растварача.Будите упозорени да ће нафта доступна у САД чак и
направити уље које изгледа потпуно како би требало, али би вам ипак могло бити јако
лоше. потера

-- Чињеница да се чиста алифатична нафта не продаје свуда у САД не значи да чиста
алифатична нафта са ЦАС бројем 64742-49-0 и тачком кључања око 60-80°Ц не постоји
или да постоји не производи боље уље од већине других растварача, када се правилно
користи.Ако не можете да добијете чисту лаку нафту, 99% или још боље 99,9% изопропил
алкохола би био наш други избор.

Али ипак не бих одустао – лака нафта или слични растварачи се користе за екстракцију
уља из биљака, па бих проверио код произвођача биљних уља и видео шта користе.Тамо
где живим у Европи, растварач могу да купим у скоро свакој продавници гвожђара или
фарби,  то  је  једна  од  најчешћих  техничких  течности  којих  се  сећам  из  детињства,
користили смо га за одмашћивање ланаца бицикла итд., а практично сви су имали флашу
од тога код куће.Тако да ми се цела ова бескрајна дебата о растварачима чини помало
смешном.Када користите праву лаку нафту, нема остатка растварача о коме бисте морали
да бринете, можда неколико ппм, баш као у већини јефтиних биљних уља која се често
производе са скоро истим растварачем као што препоручујемо.ЈБ

„Шпорети за пиринач су срање.Електрични роштиљ и посуда за печење од пирекса 9к13
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раде много боље.Уље се много лакше сакупља из пирекса и нема тефлона.Температурна
модулација је такође много више контролисана.Дубоко сте у свом егу ЈБ.Наићи ћете на
људе који су паметнији  од вас.То је  једноставно тако како је.Учите од њих уместо да
блокирате њихово знање из свог ума.Свако има мали део слагалице ЈБ.” Јоди

-- Џоди, наравно, пирекс је одличан, посебно док се не поквари и док не изгубите сво
уље.Морате разумети да су ово основна упутства намењена за употребу широм света са
што мање опреме.Многи људи не могу себи приуштити или чак пронаћи апарат за кухање
пиринча у неким земљама, то није тако једноставно као што сви мисле да јесте.

Наравно да можемо да вам покажемо веома компликован и скуп начин производње уља,
али бисте морали да ми обећате да ћете седети овде сваки дан годину дана и одговарати
на питања о томе.Већина људи још није савладала варјач пиринча и желели би да раде
са другим врстама екстракције, углавном на основу вере или зато што „сматрају“ да нешто
треба да се уради другачије.

РСО се  производи на  овај  начин,  тестиран  је  на  људима  и  ради.Што се  тиче  других
метода, мислим да смо их испробавали током свих година, немојте мислити да нисмо.Али
све што знам да ниједан други метод није испробан на толико људи са таквим успехом.И
имајте на уму да почињемо тамо где су други стали, нашим терминалним пацијентима је
потребно најбоље уље које могу добити - а то је РСО.Свиђало ти се или не.ЈБ

„Лагана алифатска нафта је  одлично функционисала,  одличног  укуса,  у  мом уљу није
остало ни трага растварача.Ако тачно следите Рикова упутства, не бисте требали имати
никаквих проблема.” Рицк

„Постоје 2 главне категорије нафте - лака и тешка.Лагана нафта НЕ садржи бензен, на
шта је Раина мислила (не хексан).Иако не бих препоручио чак ни лагану нафту осим ако
се екстракт канабиса не може тестирати након што је произведен на остатке нафте, може
се користити ако је то све што можете добити за растварач.Кључно је да се уверите да
сте прокували екстракту стање густе масти - у том тренутку би већина нафте требало да
нестане.Коришћење опреме за дестилацију је начин да се направи најчистије уље без
растварача, али изван капацитета већине просечних људи.Надам се да то помаже.” Марк

„Раина, нећу да се расправљам са тобом.Са Википедије: „Нафтни етар, упркос његовом
синониму за бензин, не треба мешати са бензолом или бензином, нити га треба мешати
са бензином иако га многи језици називају именом изведеним од бензина, нпр. „Бензин“
(немачки),“  бензен“  (холандски) или „бензина“ (италијански).Петролеј  етар је  мешавина
алкана,  нпр.  пентана,  хексана  и  хептана,  док  је  бензен  циклични,  ароматични
угљоводоник,  Ц6Х6.Исто  тако,  петролеј  етар  не  треба  мешати  са  класом  органских
једињења  званих  етри,  која  садрже  РО-Р'  функционалну  групу.  Моја  позадина  је
микробиологија -- где сам студирао органску хемију, нешто биохемију / неку неорганску
хемију...  Ја  сигурно  не  знам све,  али  знам понешто.Лака  нафта  НЕ садржи  бензен  –
тачка.Игнорисаћу твој коментар.Било би у најбољем интересу свих да не износите тврдње
изван научних података.” Марк

„Није тачно, заостали растварачи су најчешће отрови!ТХЦ НЕ може да поправи срчану
инсуфицијенцију од отрова.Главне фармацеутске компаније су оне које треба да праве
овај  производ  или  људи  који  су  прошли  курс  за  сертификацију  о  безбедности,  а  НЕ
ентузијасти канабиса у дворишту." Дерек

--  Они  могу  слободно  да  праве  своје  уље,  немам  проблема  са  тим.Нема  остатака
растварача о којима бисте морали да бринете да ли се уље производи правилно.ЈБ

„ЈБ, ти си светац што подносиш оно што изгледа као стотине чудних притужби и питања из
дана у дан.Само желим да вам се захвалим што сте овде и што сте активни у подршци
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излечењу против плиме пропаганде која  покушава да поткопа овај  рад.Срам их  било,
свака цаст!“ Марилин

„Шта бисте желели да поклоните свом оцу?Најбољи од најбољих или нешто што изгледа
слично,  али  једноставно  нема  праве  ефекте?Када  правите  лек  према  Рицковим
упутствима,  шанса  за  неуспех  током лечења је  веома мала.Када  правите  уље према
упутствима  'стручњака  и  научника',  правите  другачији  производ.А  на  основу  нашег
искуства, можда неће радити посао као оно што препоручујемо.

Па да ли би желео да ућутим и дозволим им да испоручују нискоквалитетно смеће?Или
бисте радије учили од мене/нас и знали како да то урадите како треба да бисте имали
исте резултате о којима говоре наши пацијенти?" ЈБ

„Слажем се ЈБ.Понекад морате доћи на исти интелектуални ниво као они и користити исту
тактику као и људи до којих покушавате да допрете.Било да је у питању препирка или
драма.Неки људи реагују само на драму и свађе.Тужно како јесте.Већина људи је још увек
незрела на тај начин." Митзи

„Користим 99% изопропил алкохол, то је оно што ми је било најлакше доступно.Користим
крему од пупољака усева, узгојене 100% органски и без пестицида, добро неговане и суве
од  костију.Ипомешати  га  са  више  индица  сојева.Лечио  сам  пацијента  са  Хоџкиновим
лимфомом, био је у стадијуму 4 и у року од 6 месеци од узимања уља према упутствима,
сада  је  без  рака!!Хвала  Рику  Симпсону  на  жртвама  које  сте  поднијели  да  би  ове
информације  биле  доступне  свима!Недавно  ми  се  обратио  још  један  пацијент  са
карциномом  4  стадијума  за  помоћ,  има  тумор  на  једном  од  бубрега  који  је
неоперабилан.Моли се да добијем два потврђена излечења заредом.Бог вас благословио,
Рицк  Симпсон  и  ЈБ,  наставите  да  ширите  вест  и  образујете  људе  о  овом  дивном
лековитом уљу конопље.” ГровГоддесс

-- Мешање неколико сојева је увек добра идеја.Гледајте једноставно, не знате за шта је
тачно  одређени  сој  добар,  па  када  помешате  неколико  сојева,  добијате  много  боље
ћебеефекат.Осим тога, таква уља ће вас одвести много више - они који 'рекреативно' пуше
лонац знаће о чему говорим.Замислите да седнете са својим пријатељима и да свако од
њих представи најбољи пупољак који има.За пар сати нећете моћи много.А то је ефекат
који  вам  је  потребан  за  најбоље  резултате,  па  опет,  мешање  сојева  је  прави
начин.Најлепше жеље и хвала,  ГровГоддесс,  увек ми је  драго да чујем о људима који
једноставно прате упутства и добијају резултате о којима причамо.ЈБ

„Користим  изопропил  алкохол  на  нула  степени  Фаренхајта.  Само  у  посудама  од
нерђајућег челика и сито постављеним на сито за екстракцију. Затим филтрирам кроз три
велика филтера за кафу у цједилу на мрежи изнад друге посуде.  Крајњи резултати су
само трихоми у филтеру. Овај рецепт је оно што сам узео да победим Хеп Ц.” Мицхаел

„Здраво ЈБ, имам проблем са електричним шпоретом за пиринач, све што сам видео да се
спусти на 100ºЦ, погледао сам све брендове на тржишту и сви они имају термостат који се
искључује када садржај достигне температуру.Шта ми препоручујете?" Цристина

--  Кристина,  у  чему  је  тачно  проблем?Уље  увек  можете  ставити  у  електричну  рерну
загрејану  на  130°Ц  (266°Ф)  и  оставити  га  тамо  око  сат  времена  и  тако  га
декарбоксилирати.ЈБ

„Када температура дође на 100°Ц, електрични шпорет за пиринач се гаси!Растварач не
стиже на 110°Ц. Цристина

--  Растварач  не  може  заиста  да  достигне  ту  температуру  јер  би  прокључао,
мислим.Оставите  да  кључа  растварач  док  се  шпорет  први  пут  не  искључи  (додајте
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неколико  капи  воде  у  последњу  серију).Затим  пустите  да  се  охлади  и  поново  га
укључите.То је све што радимо.ЈБ

„Поново се укључује и пусти да кључа док се не врати у?Затим се гаси и уље је већ
готово?“ Цристина

-- Укључите шпорет за пиринач, угасите га док се први пут не заустави, затим сачекајте
пет  минута  док  се  не  охлади,  поново  га  укључите  и  сачекајте  да  се  други  пут
искључи.Затим сипајте уље у чашу од нерђајућег челика и ставите је у рерну загрејану на
130°Ц (266°Ф) на сат времена и ваше уље је спремно.ЈБ

-- Хвала ЈБ, спасио си ми живот.Цристина

„Ви удишете нафту док правите уље.Удишете ОТРОВ када то учините тако.Ако можете да
осетите мирис, већ сте мртви.Осећао сам мирис Цолеман цамп горива, зиппо горива за
упаљаче  и  нафте  која  се  користи  за  делимично  чишћење  и  индустријске  примене
стотинама  пута  у  мом  животу...Још  није  мртав.Лол.озбиљно...Ако  користите  чисти
растварач (без адитива) и правилно прокувате растварач са мало воде која има вишу
тачку  кључања  додата  на  крају,  било  да  је  то  изо,  алкохол  или  бензин,  све  ћете
извући.Унесете  много  више  нафте  пумпајући  сопствени  гас  у  свом  аутомобилу  током
годину  дана,  него  што  бисте  добили  од  доживотне  употребе  правилно  направљене
нафте.” Маттхев

„Приступ Биг Пхарма са једним молекулом у развоју лекова НИЈЕ заснован на здрављу,
науци о резултатима... Заснован је на профиту од патента и потпуно је изобличио начин
на који гледамо на биљне лекове.Већина њих се јавља са природним пуферима, и мало је
вероватно  да  ће  изоловање  једног  једињења  бити  једнако  здраво  као  коришћење  у
облицима у којима се јављају.Етноботаничари су 100% у праву када кажу да је корисна
форма биљке она у којој  је /одгајана/,  па макар само сточари сточари ширећи семе и
полен најбољих биљака.Биљке које се користе у медицини биће најефикасније када се
користе у медицини у свом природном односу хемијских компоненти – погледајте однос
ЕФА у семену конопље – оне су оптималне за људско здравље.Зашто бисте извукли једну
од 3 врсте ЕФА, прерадили је и назвали је чудесним додатком (када постоје и 2 друге које
се занемарују, чија је комбинација НАЈздравији облик)?То је глупо.” Алане

П.Здраво ЈБ, нашао сам ову нафту у мом крају...(линк) Не пише Лигхт Напхтха... да ли би
ово и даље радило?Хвала још једном за сву вашу помоћ и супер информације!

А.Требало би да буде лака алифатична нафта -- проверите МСДС да видите да ли је
чиста лака нафта без адитива), шелит у Аустралији, (технички или индустријски) бензин у
Европи (бензин, небензен, а не тип који се користи као гориво у аутомобилима).Продаје
се под много различитих имена.Користи се као разређивач боје, растварач, одмашћивач,
некада је био врло уобичајен растварач у домаћинству или одмашћивач за текстил, може
се користити и као течност за упаљач итд.Тачка кључања око 60-80°Ц, што је нижа, то
боље.

Размажите мало на чисту Петријеву посуду или умочите прст у њу и ако испари у року од
тридесет секунди и не остави масни траг, требало би да буде у реду за употребу.Постоји
много добављача, не могу вам рећи који је најбољи или шта бисмо препоручили у овом
тренутку, тако да дајемо само општа упутства.

ЦАС број 64742-49-0, чист, нафтни дестилат, без адитива, ако је могуће, а тачка кључања
треба да буде што нижа.Већина рафинерија га производи, једноставно их питајте шта би
препоручили за биљне екстракте.

Друга опција  је  99% или 99,99% изопропил алкохола или веома скуп 99% алкохол за

- 49 -



храну.Изопропил  алкохол  и  алкохол  за  храну  нису  тако  ефикасни  као  растварач  као
нафта, и уклањају више биљних материјала и хлорофила у уљу, чинећи га мање моћним
и укусним,  зато препоручујемо коришћење нафте увек када је  то могуће/доступно.Све
најбоље, ЈБ

П.Рик,  у  Мексику  „нафта“  је  само једно од неколико назива  производа типа нафте.Да
бисте избегли фаталну грешку, да ли бисте случајно имали научни назив за 'нафту' коју
користите, молим вас?

А.Потражите чисту лаку нафту без додатних састојака.У основи је исто као и Цолеман
гориво које можете видети на слици испод, али потражите бензин без адитива против рђе
који се додају Цолеман гориву.

Ако сазнате да је лака алифатична нафта забрањена у вашој земљи (што је био случај у
Хондурасу, на пример), потражите 99% или боље 99,9% изопропил алкохола, требало би
да је лако пронаћи.99% алкохола је трећи растварач који бисмо користили, али бисмо
учинили све да га избегнемо јер уклања превише хлорофила и других нежељених биљних
материјала.Неки воле да замрзну растварач и почетни материјал када користе изопропил
алкохол  или  алкохол  као  растварач.Ми  лично  не  користимо  те  раствараче  осим  ако
морамо  и  не  волимо  да  нам  се  смрзавају  руке,  тако  да  заправо  не  промовишемо
замрзавање, али неки кажу да то помаже у побољшању квалитета уља.Када користите
неполарну чисту лаку нафту са ниском тачком кључања, не морате ништа да замрзавате
и и даље ћете добити добар производ ако пратите упутства.ЈБ

„Срећан сам што људи проучавају нове начине да то направе, то значи да вести излазе
тамо.“ Алициа

--  Надајмо се да се уље неће тестирати на вама.Радије бих користио оно што је  већ
доказано да делује, посебно ако имам терминалну болест, као што то чини већина наших
пацијената.Све најбоље за све експериментаторе.ЈБ

„Прво, Рик Симпсон предлаже коришћење НАПТХА.То се генерално сматра да није добар
избор,  а већина људи користи алкохол високе отпорности,  као што је  Еверцлеар,  као
растварач.

Друго, мој син има две године, дијагностикован му је терминални рак мозга и кичме када је
имао 15 месеци.Био је на високом ТХЦ уљу канабиса 8 месеци, БЕЗ хемотерапије или
зрачења, а тумори му нестају!У ствари,  већина њих је  потпуно нестала,  само је један
остао!!Уље канабиса делује!“ Сузетта

"Фантастичан!!!Молим се да се потпуно опорави и звучи као да јесте.Зашто људи на то не
могу гледати као на лек, а не као лек за опијеност?То је медицина и Влада не жели да нам
буде боље, него би радије видели да умиремо.И ја сам имао рак и многе здравствене
проблеме.У овом тренутку, од августа 2013. рак се није вратио.Заиста верујем да је ово
лек за рак.Зашто сви не могу да отворе очи за истину!!!” Линда

--  Уља  произведена  са  лаком  алифатском  нафтом  су  обично  снажнија  од  уља
произведених са Еверцлеар-ом.Што је уље снажније и седативно,  то боље делује као
лек.Дакле,  да сам на вашем месту,  поново бих размотрио растварач који користите и
уместо њега бих користио неполарни растварач.Најлепше жеље вама и вашем сину, ЈБ

„Коришћење Еверцлеара даје уљу зеленкасту нијансу.Сада тражимо 99,9% ИСО јер овде
не можемо да добијемо лаку алифатичну нафту у чистом облику.” Сара

„Замрзните свој растварач - Еверцлеар 190 прооф, 95% и ИСО 99% треба да се стави у
замрзивач преко ноћи и користи се одмах након што га извадите из замрзивача.Такође,
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замрзавање пупољака је добра идеја.Ако је алкохол охлађен у замрзивачу и брзо оперете
3-5 минута -  два пута док  је  алкохол још увек  хладан,  не би требало да има зелену
нијансу...” Јосе

--  Што је мање зелене у њој,  то боље.Што је мање биљних материја у уљу, то је оно
снажније.То  некако  има  смисла.Ако  одлучите  да  замрзнете  пупољак  и  растварач,
вероватно бих радио у рукавицама.Када користите добар неполарни растварач и добар
пупољак, није потребно ништа да замрзавате и и даље ћете производити одлично уље.ЈБ

„Могу ли да направим добро уље од хашиша?И користити мање нафте?" Јон

-- Нећете направити добро уље.ЈБ

„Занимљиво.Наравно, мислио сам супротно.Потребна помоћ?" Тиелман

--  Какву  помоћ?Није  то,  од  хашиша нећеш направити  оно  о  чему  причамо.Можете  га
растворити у лаганој нафти и филтрирати и биће моћнији од хеша, али то и даље неће
бити то и ионако од њега нећете правити 95-98% ТХЦ уља.ЈБ

„Јиндрих Бајер, шта мислите о печењу са сузама феникса?Као кад бих га ставио у шољу
путера од кикирикија, да ли је нешто?“ ЛинЗи

--  Линзи,  обично  кажем  људима  да  стављају  уље  на  шта  год  желе  да  направе  од
њега.Тако се види колико је  нафте.Оно што препоручујемо је толико снажно да бисте
ионако морали размишљати у микрограмима по порцији,  па само ставите кап уља на
чашу путера од кикирикија ако је заиста потребно.Знате да више волимо када људи једу
уље директно из шприца, то има своје предности.Мешање са храном увек ће разблажити
лек.ЈБ

„Али  немојте  осуђивати  свој  клуб  обожаватеља  јер  су  се  печење  и  вађење  путера
показали као лековити и много мање избегавајући...Сви смо заједно у овој борби, молим
вас немојте осуђивати друге који покушавају.” Памела

„Памела, печење и екстракција путера не пружају иста лековита и регенеративна својства
као ПЕРИОД уља канабиса.То ће излечити рак, задржати Црохнове симптоме, излечити
дијабетес,  лајмску  болест,  свеједно!Маслац  или  јестиви  производи се  уопште  не  могу
поредити  осим  ако  не  користите  фениксове  сузе  у  својим  јестивим  намирницама
МОЖДА.Мир и љубав." ЛинЗи

„Памела, не могу препоручити мање ефикасан метод.Право уље за најбоље резултате,
навикните се на њега, а затим повећајте своју дозу.Јела су често непредвидива, обично не
знате колико уља има у њима итд. ЈБ

„Нисам сигуран да ли имам шпорет за пиринач или лонац.Подешавање температуре само
каже лов мед хи, постоји ли начин да тестирам температуру?“ Џереми

„То би био лонац.Шпорет за пиринач обично има 2 подешавања.Кувати и загрејати.” Деб
„Набавите термометар за месо или ласерски термометар и тестирајте температуре са
другим медијумом попут воде или уља.Звучи као да имате лонац, који се може користити,
али морате стално пазити на температуру, било би боље да набавите шпорет за пиринач.
Луке

"Можемо ли користити вотку?" Моника

-- За коктеле?Да.ЈБ

„Квалитет за  храну“  једноставно значи да га  ФДА сматра безбедним.Тамо нема много
високог  стандарда.Дакле,  само изговарање „алкохола за храну“  не чини га бољим од,
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рецимо,  било  ког  генеричког  алкохола.А  ако  сте  параноични  због  једног  растварача,
требало би да будете параноични у погледу свих њих.” Бен

„Не могу да набавим изопропил алкохол или нафту у својој земљи!Па шта да радим?Како
да набавим ово уље јер не могу сам да га направим?” Аиесха

-- Направите уље од онога што можете да нађете, а затим га поново испарите, Ајеша, то
би вероватно био најбољи начин да се уради у таквим случајевима.ЈБ

„За  цијеђење сокова,  употреба  канабиса  из  ОРГАНСКОГ хидрогенског  узгоја  је  једини
БЕЗБЕДАН начин, јер је Јиндрицх Баиер више него у праву у погледу онога што би могло
вребати  у  биљци.Сви  имамо  своје  „љубимце“  вруће  теме  којих  се  плашимо  и  којих
пазимо,  али  све  у  свему  ако  усвојимо  сигурне  праксе,  читамо  (са  РАЗУМЕВАЊЕМ)
прикупљене научне податке и ВЕРУЈЕМО унутрашњем гласу опреза, можемо у разумном
року створити наше лекове.

Када  се  РСО  уради  како  треба,  лабораторијски  резултати  показују  да  у  уљу  НЕМА
растварача.Једноставна и једноставна ствар је да се то уради исправно са одговарајућим
растварачем.Волео  бих  да  видим  комплет  доступан  на  мрежи  који  има  СВЕ  што  је
потребно од растварача, лонца/тигања, рингле/горионика итд. за РСО, тако да све што
треба да урадите је да додате свој канабис.Мислим да би ово охрабрило пацијенте са
раком да га сами направе.

Захваљујем Богу на мом тренутном здрављу, чак и са мојим нападима МРСА, али знам
ако дође најгоре, имаћу храбрости да следим упутства Рика Симпсона и Јиндриха Бајера
да спасем свој живот јер имам превише за шта да живим (Љубљени муж и дечака којег
обожавамо) да се срушимо од страха.

Бог благословио Рика и Јиндриха за њихову снагу.Такође молим Бога да благослови све
оне који  овим путем иду  својим путем,  јер  то  није  лак  пут,  али  је  прави пут  за  лек.”
ПлатипусМом

-- Хвала пуно, ПлатиПусМом.Поруке попут ове ми дају енергију да наставим ову дугу, али
изузетно садржајну борбу за право свакога да слободно користи овај лек.Нећу стати док
ово постројење не буде потпуно легализовано широм света, то вам могу обећати.ЈБ

„Растварачи се могу очистити.Понекад произвођачи хемикалија додају друге загађиваче
из  сумњивих  разлога.Они  могу  бити  далеко  опаснији  од  растварача,  а  постоји  мало
униформности  у  начину  на  који  се  додају  у  раствараче.Они  који  разумеју  сложеност
производње  нафте,  која  није  само  питање  растварача,  сматрају  да  је  дебата
смешна.Колико сте коментара прочитали о хемијским пестицидима?Колики је проценат
ових који обично налазите у односу на непрочишћене раствараче?Где је та расправа?
Многи  људи  су  ову  дискусију  свели  на  избор  растварача.То  је  смешно!Урадите  своје
истраживање,  будите  скептични,  будите  цинични и  држите  доказе  које  прихватате као
чињенице високим стандардима, господине.” Павле

„Немој чак ни да се расправљаш са било ким овде, користи вакуум комору ако користиш
петрохемијске раствараче и уклонићеш остатке, ја сам ван овог поста.Уље канабиса лечи
рак, а нафта се може уклонити, алкохол од житарица за храну није тако јако уље као
петрохемијски растварачи.Управо сам направио серије растварача на бази петрохемије
(чиста лака алифатична нафта) и алкохола од житарица за храну (95%, 190 отпоран) и
тестирао оба уља са пацијентима, ирезултати су били исти увек изнова, уље направљено
од  чисте  лаке  нафте  је  у  ствари  јаче  и  седативније  од  уља  од  алкохола  у
житарицама.Реците то на овај начин ако желите да користите петрохемијски растварач
(нафта, бутан,  хексан,  ацетон) КОРИСТИТЕ ВАКУМСКУ КОМОРУ НА КРАЈУ ПРОЦЕСА
КАКО БИСТЕ ИМАЛИ НАЈЧИСТИЈЕ МОГУЋЕ УЉЕ!!!Усисавао сам и квалитет за храну, а
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требало је чак и дуже него што је уље направљено од нафте да се потпуно испразни
(муфинирање  и  бубрење  у  вакуум  комори),  тако  да  ето,  набавите  петрохемијски
растварач  и  бринете  о  остацима,  урадите  оно  што  раде  у  индустрију  и  ставите  га  у
вакуумску комору на 35 пси и гледајте како се остаци исисавају!!Крај брбљања и стварног
ИСКУСТВА!!!!!” Риан

„Ако  користите  праву  нафту,  у  уљу  неће  остати  никакав  остатак.  Тестирао  сам  га  у
лабораторији.  Добро,  било је мало талога,  али много мање од онога што добијете од
ужурбаног градског ваздуха, или на бензинској пумпи када пуните, или фарбате нешто у
својој башти...“ Шешир

„Правимо  уље  већ  неколико  година  и,  као  и  већина,  почели  смо  са  алкохолом  из
житарица,  али  нас  је  искуство  научило  да  користимо  безводне  раствараче.  Када  се
правилно обради, РСО ће имати нивое заосталог растварача знатно испод 100 ппм, а
исто се може постићи и алкохолом у зрну јер се мери само алкохол,  али део који се
занемарује је да алкохол у зрну носи воду, а вода носи живот. Видели смо РСО направљен
са ИСО и када се погледа под микроскопом нема живота али нека уља која излазе из
амбуланти, који инсистирају на житу, су пуна живих бактерија!

Провео сам доста времена и новца у лабораторијама и вероватно сам једина особа која је
узела алкохолно уље у зрну у лабораторију и тестирала га на резидуални растварач и
заостале нивое воде. У ствари, сигуран сам да јесам јер заиста не постоји алат за мерење
количине воде у уљу. Морао сам да натерам доктора да ради са разним алатима како би
отприлике утврдио колико је „лабаво везане” и „чврсто везане” воде остало и иако није
могао да наведе тачан број,  рекао је  да ће се мерити у процентима,  а не делова на
милион. Дакле, лабораторија и научник су ме убедили да никада не користим уље које
садржи воду. Иронично је да растварач није толико забрињавајући као вода, али урадите
математику; на 100ппм ћете потрошити 0,06 грама растварача током два или три месеца
док не победите своју болест. Тих 0,06 грама, или око 1,2 капи,

Такође сам радио са својим ГИ на свом плану лечења. Проверили смо бројке и при 100
ппм ИСО он није био баш забринут,  а на 10 пута већем нивоу његова забринутост је
порасла до могућег лабавог црева и лошег задаха. Ово је уље које сам некада спасио свој
живот и оно што данас користим за одржавање, али сада када амбуланте желе наше уље,
морамо да користимо и етил алкохол и сада се бројеви тестова враћају мало нижи док је
износ поврата увелико повећана. Још једном, када смо први пут почели, осетио сам да је
враћање Евер  Цлеар добра  идеја,  баш као што сам сматрао  да  је  то  добар избор  у
растварачу.  Наука  и  закон  су  доказали  да  су  моја  „осећања“  погрешна;  наука  ми  је
показала  да  вода  може  бити  штетна  и  да  је  у  ТТБ  државама  повраћај  Евер  Цлеар
кривично дело." Сеан

„Мислим да оно што Рик и Џеј Б покушавају да кажу јесте да је Риков метод уља помогао
многим људима, и док не будемо имали доказе да је  други метод екстракције једнако
ефикасан, држите се онога што функционише.” Ребека

РакИ докази

„Дана  22.4.2013.  примили  смо  резултате  најновијих  тестова  крви  мог  мужа и  иако  се
последњих неколико недеља бори са вирусом упале грла, добро му је.Овај екстракт уља
индица канабиса ради диван посао у лечењу његове леукемије!

Његов број лимфоцита стално опада и тромбоцити су у нормалном опсегу, тако да нема
бригеуопште док настављамо са нашом следећом серијом уља, то је Индица мешавина
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Блацкберри  Кусх,  Гранддадди  Пурпле  и  Васхингтон  Ред.Благословљен  добрим
вибрацијама  и  исцељујућим  мислима  које  улазе  у  сваку  кап  овог  лека  за  лечење
рака.Хвала ти канабис.” Дебра

„Радио за мене.Живот је поново јебено невероватан.” Зед

“Нисам могао боље рећи!” Петар

„Рицк Симпсон Оил има пуни научни кредибилитет ако се потрудите да прочитате научну
литературу“ Роберт Меламеде, звани Др Боб.

„Инхибиција  пута  преживљавања  ћелија  доводи  до  дефосфорилације  Бада  и
транслокације овог Бцл-2 протеина у митохондрије, а затим и до апоптозе. Умммм, лаичке
услове молим???” Шанса

-- То у преводу значи: „Канабис убија ћелије рака“, Шанса.ЈБ

„Из многих коментара и видео снимака које сам видео о уљу канабиса, морам да кажем
да  биљка  конопље изгледа  садржи  „подразумевано“  или  „оптимално“  подешавање за
људско тело.“ Реми

„Све што има кичму има ендоканабиноидни систем.Штета што половина становништва
још увек није свесна.Ендоканабиноидни систем би требало да буде у свакој научној  и
медицинској књизи.То је оно чему школе треба да уче наше будуће лекаре.Како људи
могу то озбиљно игнорисати, то је део начина на који тело функционише.Корумпирано је
бирање и одабир 'праве' науке за објављивање.То је лажна пракса.лол” Цхлое

„Делује  јер  је  снажан  имуномодулатор  који  јача  или  поправља  оштећен  имуни
систем.Такође  поправља  оштећења  ДНК  или  митохондрија  узрокована  лековима  који
уништавају  ДНК  као  што  су  инхибитори  реверзне  транскриптазе  и  инхибитори
протеазе.Поправљајући  своје  тело  од  штете  изазване  нездравим  начином живота  или
другим разлозима и поништавањем штете коју су нанели арв лекови, да, можете рећи да
лечи „сиду“.” Јохн

„Свака болест коју имате може вам помоћи ако се не излечи у потпуности овим уљем.Које
год питање да имате о било којој болести, одговор ће увек бити одлучно ДА.” Катхи

"Излечио је дегенеративне дискове у кичми, туморе и оштећење нерава за мог пријатеља
и излечио је туморе рака код мог пса." Сарах

„Ја сам студент медицине, студирам у области медицинске физике која се првенствено
бави оболелима од рака са стране медицинског снимања и радиотерапије.Све што могу
да кажем је  велико  ХВАЛА што  сте ме пробудили из  јако  лошег  сна.Истраживао  сам
бескрајне количине информација из свих могућих углова и немам ни сенке сумње у вези
са овим леком.Укључио сам се у свој курс јер сам искрено желео да помогнем људима са
раком  и  било  којим  другим  обликом  болести  у  којима  бих  могао  да  помогнем,  али
корумпирани медицински систем ипак преовладава.Чини се да је једини интерес (ОВДЕ У
ИРСКОЈ) искрварити умируће људе до последњег пенија на хемотерапији и раду пре него
што их баците у рупу када се новац заради.Гледао сам људе како умиру.Све кроз њихове
болести, постепено нестају, док још једем коктеле пилула и шта не, и осећам мучнину од
тога.Како могу да желим да будем део система који то ради?Не више.Ниси ништа мање
од инспирације и ти (РИК) си дотакао мој живот на начин који знам да морам да пратим, и
веруј  ми  да  радим  све  овде  у  Ирској  да  људи  знају  твоје  име.Не  морам  ни  да
коментаришем невероватне способности овог лека, јер чињенице говоре саме за себе, за
свакога ко је вољан да их истражује.

Знате, прочитао сам нешто пре неки дан и нисам знао да ли да се откачим или да се
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смејем.Водећи политичар у Ирској (Мицхеал Мартин) рекао је да употреба канабиса за
лечење МС или рака или било које болести што се њега тиче (погледајте) није подржана
јер  „ТАМОНИЈЕ  БИЛО  МЕДИЦИНСКИХ  ДОКАЗА  НИ  ИСТРАЖИВАЊА  КОЈИ  БИ  ТО
ПОТВРЂИЛИ." Морао сам да је прочитам неколико пута пре него што је утонуо.ШТА ****
није у реду са овим местом?Нема медицинских доказа??Жао ми је, али не знам ни како
да наставим ово а да се не наљутим...” Брендан

-- Драги Брендане, веома сам срећан што видите уље какво јесте и што ширите глас.Што
се тиче Мајкла Мартина, он звучи отприлике исто као и остали политички типови које сам
срео.Зашто дозвољавамо таквим корумпираним будалама да воде наш систем?Надам се
да  ће  г.Мартин  добија  рак  па  ће  практиковати  оно  што  проповеда  и  сам  узимати
хемотерапију.Хвала на подршци Брендане и настави са добрим радом.Ово је једна битка
коју ћемо добити.Најбоље жеље, Рик Симпсон

„Канабиноиди  инхибирају  раст  тумора  код  лабораторијских  животиња.Они  то  раде
модулацијом  кључних  путева  ћелијске  сигнализације,  чиме  изазивају  директан
заустављање раста и смрт туморских ћелија, као и инхибирањем туморске ангиогенезе и
метастаза.

Канабиноиди су селективна антитуморска једињења, јер могу да убију туморске ћелије
без  утицаја  на  њихове  нетрансформисане  колеге.Вероватно  је  да  канабиноидни
рецептори  различито  регулишу  путеве  преживљавања  ћелије  и  ћелијске  смрти  у
туморским и нетуморским ћелијама.

Канабиноиди имају повољан профил безбедности лекова и не производе генерализоване
токсичне  ефекте  конвенционалних  хемотерапија.Међутим,  употреба  канабиноида  у
медицини ограничена је њиховим психоактивним ефектима, па се осмишљавају терапије
засноване  на  канабиноидима  које  су  лишене  нежељених  нуспојава.  Мануел  Гузман  -
Другим речима, екстракти канабиса лече рак.Све што недостаје су људске студије.Зашто?
Питајте своју владу и оне који их контролишу.ЈБ

„Излечило ме је од рака… Мозак 4. фазе… Дакле, да.“ Кристал

„Тања, ради и појео сам га.Стани, погледај и слушај.Препоручујем узимање уља чак и ако
немате никакве болести.Одбраниће вас да се с њима слажете и учинити да се осећате
много боље него раније и ваше тело ће вам бити захвално.Затворени умови попут оних у
америчкој  влади  узрокују  многе  непотребне  смрти  од  штетних  третмана  као  што  су
хемотерапија и зрачење.Да је моја мама била вољна да проба уље радије него да следи
рецепт свог лекара за такву „праксу“, сигуран сам да би данас била са нама.Да није, не би
прошла кроз толику патњу, бол и на крају се удавила у сопственој плуралној течности
након  што  су  исти  лекари  бацили  пешкир  после  третмана  вредних  преко  100.000,00
долара.Клинике за хемотерапију и зрачење брину само о свом новчаном резултату, а не о
уштеди  и  удобности  пацијента.Постоји  менталитет  ротирајућих  врата  са  чекаоницама
само за стојеће пуне десеткованих и углавном ћелавих појединаца који чекају свој ред за
иглу.Имам проблема са вашим ставом и ставом лекара који је преписао лек.Лек не би
требало да се односи на новчану зараду.То је тужно стање ствари које МОРА да се мења
и  брзо  мења.Лично  се  уздржавам од  тога  да  будем испитаник  за  било  коју  лекарску
„праксу“. Ради како осећаш, Тања, али ја ти желим све најбоље.Хвала вам Рицк Симпсон
за све што радите и што сте урадили.Борићемо се у доброј борби; закона или без закона.”
Левис

„Рећи да лечи рак је прилично опасно и илузорно прецењивање иначе важеће тачке која
заслужује  више истраживања.Али не,  не,  не.Канабис  не  лечи  рак.У  овом тренутку  не
постоји дефинитиван и прави лек за рак, а само одређени број уображених медицинских,
прехрамбених  и  психолошких  напора  може  помоћи  да  се  смањи  ризик  од  смрти  од
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рака.Канабис не лечи рак и пацијенти то морају да знају.” Давиде

„РСО убија рак, друже...Пушење, не, али РСО да.” Кевин

„Помози ми овде, друже...“ Џеф

„Пре свега, 'рак' је било шта, од цисте до неуробластома, тако да је 'лечи рак' генерички,
привидан, неспецифичан.Затим, канабис има веома добар ефекат на умножавање ћелија,
штосигурно помаже, али не лечи систематски туморе.Опет, свака врста рака је другачија и
канабис је  показао на неки начин позитиван одговор на карцином дојке,  који  је  тип о
карцинома,  који  се  широко  и  веома  ефикасно  лечи  и  од  стране  конвенционалне
медицине.Узимајући  то  у  обзир,  потпуно  сам за  легализацију  канабиса,  али  иако  сам
веома отворен за алтернативне терапије,  морам да се не слажем са овом помпезном
тврдњом. Давиде

„Јиндрих Бајер, помозите, молим вас!!!” Кевин

„Рећи да канабис показује позитиван одговор у борби против одређених врста тумора је
тврдња коју могу да прихватим. Давиде

-- Давиде, прихвати шта год желиш, мени је у реду.Да, постоји врло мало чврстих података
о уљу Рика Симпсона,  али то је  само због корупције медицинског  система и њихових
господара новца.Ово ће се врло брзо променити када Колорадо и Вашингтон почну да
достављају своје податке.Осим тога, Израел и Холандија сада почињу да тестирају нафту,
а Чешка ће се вероватно ускоро придружити.

Колико знамо, и из нашег практичног искуства са хиљадама пацијената, чини се да уље
делује на све врсте рака много боље од било чега што тренутно испоручује медицински
систем.Ако  желите  доказ,  направите  мало  уља  и  пронађите  некога  са  раком  коже  и
гледајте шта се дешава када се уље нанесе на њега.Све најбоље, ЈБ

„Ако знате истину о богатима који стоје иза неких од великих добротворних организација,
почињете  да  схватате  куда  иде  ваш  новац.Такође  морате  да  погледате  историјске
информације као што је то како 1960-их, када је вакцина против полиомијелитиса била
узнемирена за 230 милиона Американаца, они нису били свесни да је вирус мајмуна св40
био у тим вакцинама.Затим је 1963. председник Никсон објавио рат против рака јер је био
свестан да ће доћи до епидемије рака.Видите да је СВ40 код мајмуна сакупио антитела за
ту  вакцину  од  стране  компаније  слиц.Може  проћи  и  до  30  година  да  се  покаже  као
рак.Сада, у исто време, била је приватизација америчког здравства и Никсон је изазвао
приватног  здравственог  радника  да  то  уради  ради  профита.Истина  је  да  су  створили
индустрију која се зове рак и не желе да општа популација зна за РСО. Маттхев

„Направи сам, питали смо Рика да ли можемо да га набавимо и након неког времена смо
схватили,  пошто  живимо далеко  од  Америке  и  не  можемо да  отпутујемо негде  да  га
узмемо због финансијских ограничења, управо смо погледали видео 100 пута , практично
запамтио, пронашао канабис од локалног добављача, купио шпорет за пиринач, алкохол,
чак  и  термометар  да  би  био  сигуран  у  температуру.Било  је  лакше  него  што  смо
мислили.НАПРАВИЛИ  СМО  САМИ.Мој  дечко  га  узима  већ  4  дана...Сачекаћемо  и
видети.Читали смо медицинске часописе и гледали многе документарне филмове,  сви
њихови налази су исти (клиничка испитивања рађена на УЦЛА, Харварду...) - уље убија
ћелије  рака!Зато смо одлучили да  га  направимо јер  на крају  крајева,  сада никада не
можете док не пробате!“ Иоанна

„Душо, питај своје комшије... неко близак теби можда већ има.Само питајте као што бисте
тражили аспирин?Махни двадесет." Пешчана
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„Сама чињеница да плацебо лечи неке људе је разлог да се заувек одбаци лек и проучава
уметност  плацеба.Пошто сте  рекли  да  никада  не  радите  плацебо студију  када  имате
ефикасан лек, у праву сте, то би убило половину ваших пацијената, болесних и окрутних.
Цхристопхер

--  То  би  заиста  било  болесно  и  окрутно,  Кристофере,  и  зато  ја  лично  то  нећу
учинити.Други могу ако желе, али ја нећу.Желим да медицински систем почне да користи
уље као плацебо - ако докажу да је шта год желе да користе безбедније и ефикасније од
уља (и забавније/пријатније за пацијента), онда могу да га продају .Ако не, онда не.То је
прилично једноставно и веома рационално, мислим.И тако ће ионако бити у будућности,
па зашто чекати?ЈБ

„Још неки доказ?Стварни, проверљиви доказ да канабис свима помаже у борби против
рака?Анегдотске  приче  не  значе  апсолутно  ништа  научно.Извињавам  се.Открио  сам
недостатак  доказа  који  се  објављују  и  толико  желим да  то  буде  истина.Али  да  ли  је
постојао БИЛО КОЈИ проверљив доказ БИЛО КОЈЕ врсте?Клиничке студије?Можете ли
уопште да објавите нешто?Само сам радознао.Ја нисам мрзитељ.Ја сам на твојој страни,
али...свеједно...” Си

„Постоје  бројна сведочења људи који  имају  рак  и  који  су  користили уље канабиса да
излече  себе  или  вољену  особу...уради  мало  истраживања,  Си.Ако  су  вам  потребне
„клиничке” студије, нећете их добити,  јер компаније које се баве истраживањем нису у
могућности да зараде новац од откривања ефикасности ТХЦ-а,  у  његовом природном
облику.Прво се мора претворити у „хемијску“ формулу и на тај начин продати.Све је у
томе да користите своју интуицију и здрав разум и сами дођете до својих закључака или
игноришете сведочења.Одлучио сам да им верујем!" Цхер

„Хеј  Ким,  изазивам те  да  ДОКАЖЕШ да је  канабис  као нетоксичан лек  за  спасавање
живота „реторика“.Срећно са овим.Некада сам звучао као ти.Онда сам одлучио да ћу
пробушити  ову  'реторику'  јер  ово  МОРА  ДА  БУДЕ  срање...  дечко  да  ли  сам
погрешио.Мислим  МРТВА  ПОГРЕШНО.Не  можете  порећи  научне  100%  ГВОЖЂЕМ
ОБЛОЖЕНЕ ЧИЊЕНИЦЕ.Ја то нисам могао да урадим, а нећеш ни ти.ЧИЊЕНИЦЕ су
ЧИЊЕНИЦЕ  и  ово  је  ЧИЊЕНИЦА,  Ким.АМА  &  Биг  Пхарма  су  КРИМИНАЛЦИ.Они  су
свесно дозволили да се овај дивни Божји дар демонизује и лаже ради ЧИСТОГ ПРОФИТА!
Дозволили су члановима твоје породице да пате и умру, Ким.Ако мислите да су ове Петро
хемикалије које продају медицина, најбоље размислите поново.Желите да откријете неку
'реторику', идите разговарајте са својим доктором, разговарајте са Америчким удружењем
за рак, идите разговарајте са својим произвођачима таблета за отров.Имајте на уму, Ким,
СВАКА  ПИЛУТЛА  ЗА  КОЈУ  ТВРДЕ  ДА  ЈЕ  'СИГУРНА'  НИЈЕ!Нађи  ми  једну  која  није
ТОКСИЧНА,  само  ЈЕДНУ!Ипак,  овде  имамо  НЕТОКСИЧНО  ПОВРЋЕ  које  производи
НАЈМОЋНИЈИ  лек  на  ЗЕМЉИ  за  који  је  ДОКАЗАНО  ЛЕЧИ  БОЛЕСТИ,  а  наши
„здравствени радници“ и Влада су сматрали за сходно да нам ускрате ово поврће које
спасава животе, дозвољавајући нам да патимо и умремо И да будемо смештени у затвору
да ствари у друштву буду још безбедније...Хоћете да причате о „РЕТОРИЦИ“???Надам се
да ће вам овај пост отворити очи за ИСТИНУ.Ако не, РИП Ким, нема наде за тебе и твоју
врсту, имате „клиничке недостатке ендоканабиноида“. Погледајте, истина је.” Дан

„Хвала вам пуно Рицк & ЈБ... Због вас сада знам истину.Здравље, мир и срећа.” Тина

„Рик Симпсон, тако си пун срања.Рак се не може излечити!" Јасоне

„Џејсон  мора  да  ради  за  владу.Видео  сам  како  то  ради  на  своја  два  ока.”  Маттхев
„Крис ако погледате Иоутубе видео на РСО, процес је ту.Ја бих користио Еверцлеар пре
него нафту, само лична ствар.Метју, Џејсон можда ради за владу ИЛИ је веома млад и
мисли да је научио сваки део података који постоје у универзуму.Тек тада он може дати
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општу изјаву да се нешто може учинити.Морао би да зна сваку јоту података." Јудие

„Лоши сте колико и пропаганда која прати марихуану...оно што радите за људе је сјајно и
све осим лечења рака НЕ!Ублажавање симптома и  помоћ људима који  болују  да.Али
ваши екстракти су сирови и далеко од чистог.Не радим за владу.Само знам срање када то
видим.”  Џејсон  „Имам поремећај  спавања већ  20 година,  уље РСО ми је  помогло  да
заспим по први пут и немам болова након буђења!То, бре!Џејсоне, зашто си уопште овде?
Ако не желите да знате ово, једноставно идите!” Бони

“@ Јасон!!!Докажите да то не лечи рак или СТФУ!!!” Јон

„Покажите ми доказ?А Џону је смешно како се мораш вратити на вулгаран језик као што је
„СТФУ“.Показује  колико интелигенције  заиста имате!Није  ни чудо што си из  Тексаса...”
Џејсон

„Џејсоне,  ако  желиш  да  наставиш  овако,  мораћу  да  ти  забраним  приступ  овом
сајту.Урадите више истраживањапре него што донесете своје пресуде.” ЈБ

„Забрани ми јеботе!Ти си лажов и немаш никакав доказ за било шта!Уради неко јебено
истраживање и престани да лажеш овим јадним људима!Ваше уље је сирово над куваним
прљавим ђубретом!На неки начин си у томе због новца!Зато ме забраните јер знам истину
и ТХЦ, ЦБД итд.НЕМОЈТЕ ЛЕЧИТИ ЈЕБЕНИ РАК, ви сте рак за заједницу медицинске
марихуане!” Јасоне

"Збогом, Џејсоне." ЈБ

„Мој муж је у праву.Имам 4 ПЕТ скенирања која то доказују.Када сам био тежак на уљу,
моји тумори су нестајали као луди.Када сам морао да смањим дозу, оне су стабилније
него што се смањују.Имам видљиве доказе да ствари раде.” Мариа

„Звучи као превара да се заради новац.Стварно мислиш да ће ми закон дозволити да
узгајам  конопљу  да  бих  направио  уље?Буди  прави  ортак.Добио  сам  леукемију  и  не
верујем ни реч ономе што кажеш.Ти јебени преварант који се моли за болесне треба да
будеш  затворен.Ако  сте  сигурни  да  ово  функционише,  урадите  нека  права  клиничка
испитивања.Много  земаља  ће  вам  дозволити  да  то  урадите,  немојте  користити  неки
изговор ФДА за хромо дупе!” Стевен

--  Стевен,  што  пре  добијеш уље,  то  боље за  тебе.Немојте  ме  кривити  за  недостатак
научних студија о уљу, заиста.Да је медицински систем заиста урадио оно што би требало
да уради, само ових осамдесет сведочења би било све што би морали да виде да би
спровели све оне десетине или стотине хиљада студија које ће морати да се спроведу.

Рик и ја заиста не можемо да приуштимо да спроводимо све те студије, то је далеко изнад
нашег буџета, плус не можемо да их спроводимо легално и на начин на који желимо да их
спроведемо, тако да је заиста на другима да сада раде свој посао.Колико ја знам, постоје
државе у којима је медицинска марихуана дозвољена, не знам зашто још нису урадили
студију.На пример, код рака коже, то би се урадило за неколико месеци, само уз локалну
употребу уља.Али изгледа да се то не дешава, или ја не знам за такве студије.

Али постоје научни докази који поткрепљују све што говоримо: ова студија је објављена
2006хттп://ввв.нцби.нлм.них.гов/пубмед/16908594а  овај  је  недавно
објављенхттп://ввв.нцби.нлм.них.гов/пубмед/23764845.

Надам се да ће задовољити ваше научне потребе и надам се да ћете добити уље пре
него што ваши лекари добију прилику да вас убију својим хемијским отровом, што никада
не би било дозвољено да је тестирано у одговарајућој и етичкој медицинској студији.ЈБ
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„Хвала, Рик Симпсон, што сте потврдили моје уверење о уљу канабиса...Имам ПТСП и
више не узимам лекове због употребе канабиса...Права ствар...Добијам противљење од
многих,  али знам шта ради и то промовишем другима...Још увек  је  нелегално овде у
МО...Али можда могу да помогнем у образовању људи тако што ћу поделити сва ваша
сведочења...а можда ће ускоро бити легално..“ Але

„Слажем се, као 12-годишњи ветеран који је недавно раздвојен због ПТСП-а, открио сам
да јестиви производи раде фантастично, и радујем се што ћу направити мало уља ове
сезоне жетве.“ Јон

„4 дана без тражења новог посла.Без нуспојава, повлачења и не одгризања глава!Ту је
твоје истраживање, лол.Шири причу!Ово нам треба.Дугујемо човечанству да учинимо свет
бољим местом.Ово је почетак.:)” Цхристина

„Истраживачи су закључили: „Подаци који су овде наведени су први за које смо свесни да
демонстрирају  критичну  улогу  ЦБ1  (канабиноидних)  рецептора  и  ендоканабиноида  у
етиологији  ПТСП-а  код  људи.Као  такви,  они  пружају  основу  за  развој  и  валидацију
информативних биомаркера рањивости ПТСП-а, као и за усмеравање рационалногразвој
следеће генерације третмана за ПТСП заснованих на доказима.”

Али  немојте  очекивати  да  ће  савезни  званичници  помоћи  да  се  овај  процес
унапреди.Године  2011.  федерални  администратори  су  блокирали  истражитеље  на
Универзитету Аризона у Фениксу да спроведу клиничко испитивање које је одобрила ФДА,
плацебом  контролисано,  како  би  проценили  употребу  канабиса  код  50  пацијената  са
ПТСП-ом.

Научни интегритет?Не када је у питању марихуана.Не далеко.”

--  Немојте  нас  кривити  за  недостатак  медицинских  студија  о  уљу  канабиса.Што  пре
схватите да да, постоји група људи који заиста контролишу овај свет и да ће једноставно
учинити  све  да  одложе  повратак  канабиса,  то  боље  за  вас.То  не  значи  да  нећемо
прогурати лек канабиса, то само значи да ће то трајати дуже него што је потребно или
очекивано.ЈБ

„Први пут када сам пушио канабис када сам имао 15 година, осећао сам се као да је мој
мозак изненада добио хемикалију која ми је  недостајала до тада.  Моја  анксиозност и
депресија су били толико подношљивији да су ми дали нови живот. Увек сам се питао
зашто је  нешто што је  очигледно тако добро за нас нелегално,  али то  је  мој  одговор
укратко. Хвала вам на одличном послу, поштовање вама Рицк и ЈБ” Милес

„Имам пријатеља који је бивши маринац и ратни ветеринар у Ираку.Он пати од тешког
случаја  ПТСП-а.Канабис  је  једина  ствар  која  му  помаже да  живи донекле  нормалним
животом.Ништа што му је ВА икада урадио или дао није стварно помогло.Моја супруга и ја
патимо од великих здравствених проблема.Канабис је једино што нам помаже.Управо из
ових  разлога  чинимо све  што  можемо да  покушамо да легализујемо ову  невероватну
биљку  овде  у  Ајови.Многи  наши  ветеринари  би  имали  велике  користи  од  доследног
легалног  приступа  квалитетном  канабису.Верујем  да  је  потпуна  легализација  једини
начин. Јустин

„Пимам уље од конопље у неколико стања и никада нисам тако добро спавао нити се
осећао тако добро.Хвала Рицк Симпсон & ЈБ што су објавили поруку да ова биљка чини
чуда за све што се може замислити!!Само урадите то људи и уверите се сами!!То је једини
начин да постанеш прави верник, веруј ми!“ Вал

-- Хвала, Вал.Истина је да ништа није боље од личног искуства са оним што уље може да
уради.Једном када пробате, на пример на опекотину или убод комарца и свраб и бол ће
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нестати за неколико секунди, свако може да вам каже шта жели и знаћете да вам може
рећи шта жели, али уље ће и даље бити најбољи лек који постоји.И пожелећете да имате
канту тога код куће, за случај да се нешто деси.

Не морате да верујете ниједној речи коју кажемо, само направите уље, пронађите некога
са  опекотинама,  раком  коже,  дијабетичким  чиром,  а  затим  га  примените  локално  и
гледајте шта се дешава.Затим запамтите да ће се исто десити у вашем телу када унесете
уље, и то је отприлике све што заиста треба да знате.ЈБ

„Прошлог априла, након 5 година без рака дојке, поново ми је дијагностикован.Овог пута
је то био стадијум 4, терминални са мецима до кичме, ребра, лимфних чворова, грудне
кости и дојке.У основи ми је понуђено палијативно збрињавање и речено да ће покушати
да ме сачувају од превеликог бола...Да одем кући и средим своје послове.Имао сам много
болова и преписивали су све више и више токсичних лекова против болова са ВЕОМА
гадним нежељеним ефектима (Перцоцет, хидроморфон и дексиметазон).Нисам могао да
радим на овим.

Мој  муж  је  почео  да  чита  ове  ствари  на  интернету  и  ја  сам,  у  најмању  руку,  била
скептична, али сам схватила да буквално немам шта да изгубим ако покушам.Жвакање
веома мале количине Беле удовице 3 пута дневно.Прошле недеље сам добио вест да су
моје  кости  потпуно нестале.Данас  ми је  реченода МРИ показује  ЗНАЧАЈНО смањење
тумора меког ткива.Сада нисам толико скептичан и осећам се одлично, без болова. Јулиа

„Пре  3  1/2  године  дијагностикован  ми  је  рак  дојке,  стадијум  3,  агресиван.Имала  је
мастектомију, хемотерапију и зрачење, а тестови су били негативни на још рака.Нажалост,
мој рак је метастирао и то га је довело до стадијума 4, агресивног за рак дојке.Сада сам
имао рак костију и имао сам фантомски прелом где ми је рак прогризао кост на левом
куку, а лева натколеница ми је била пуна рака.Пошто су ме упутили у правом смеру за
РСО, добио сам сјајне вести од скенирања грудног коша, абдомена и карличне области -
нема рака.Моји претходни прегледи су показали 8 тачака рака, 1 у левој нози, 5 у кичми и
2 у доњем лумбалном делу, ускоро ћу добити скенирање/рендгенски снимак тог подручја и
надам се да ћу  поново моћи да пријавим добре вести.Ово ми је  спасило живот!То је
сигурно надмашило речи доктора „Ви сте терминални, средите своје послове и дајемо
вам 4 месеца живота“, а то је било пре 16 месеци.(Требао бих да додам да она сада хода
уз помоћ шетача и спава у кревету што није могла да уради 3 године.Један од њених
следећих циљева је да буде довољно добро/мобилна да присуствује музичком џему са
мном.)

„Здраво Јиндрих, јуче сам завршио читање Рикове књиге.Одлична ствар!Искрено, заиста
ми не треба више доказа о заиста магичној моћи уља!Урадио сам и неке експерименте и
сваки дан откривам нешто ново што овај лек може!Невероватно!Нажалост, иако сам ја
убеђен и чак и ако је моја девојка убеђена, ипак њена мајка некако није у стању да се
потпуно  'пусти'...а  она  још  увек  није  сигурна  да  ли  ће  престати  са  усраном
хемотерапијом… Стално покушавам  да  износим добре  аргументе,  али  не  могу  да  се
одлучим уместо ње!Она је та која има рак и она једина може одлучити шта да ради са
својим животом.Знам да ће се на крају ипак излечити јер ћемо у њу натрпати толико уља
да ће бити немогуће да умре.Али ипак осећам да је тако глупо и тако опасно играти се са
овим јебеним хемикалијама, посебно када имате приступ природним лековима за које је
доказано  да  лече  рак!Читао  сам  о  вашем  искуству  са  раком  и  медицинским
системом...Заиста ми је жао због твог губитка… и сада боље разумем твој однос према
традиционалној такозваној „медицини“!“ Луиђи

-- Здраво Луиђи, хвала ти на лепим речима о књизи и штета је што мораш да прођеш.Њен
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избор  је  који  третман  ће  изабрати,  али  ја  не  бих  прилазила  хемотерапији  -  само  јој
прочитајте мамину причу, можда ће схватити да узимање отрова никада није добра идеја,
посебно када није доказано нити неопходно.Њене шансе да само преживи хемотерапију
ће се знатно побољшати ако узме уље, али опет, зашто би нанела још више штете свом
болесном телу?Уопште нема смисла. Све најбоље, Јиндрих

„Ово је битка са којом се многи добри људи морају суочити, неупућени доктор који мисли
да зна више, а да никада не крене напред у погледу нових еволуирајућих и постојећих
информација о канабису, његовим канабиноидима и способности да убије рак без штете
за  пацијента.Колико  је  сулудо  из  наше  перспективе  да  траже  отров  због  нечег  тако
безбедног, зашто?Да ли је то незнање или су уплашени?

Ишао сам код доктора једном у 5 година откако сам сазнао за ово уље за свој ИБС и било
је то због нечега што нисам могао сам да урадим.Ишчашени мали и ја смо користили уље
да се никада не инфицирамо,  уклонио сам шавове без муке и сваки пут када сам га
ставио, бол је одмах нестао због уклањања упале.Потпуно је излечен за 2 1/2 до 3 месеца
уместо физиотерапије и око 9 месеци до годину дана за лечење.Видио сам својим очима
изнова и изнова и нико ми то не може одузети.” Цовеи

„Лекари НИСУ научници нити се баве науком.Да јесу, тражили би од владе да им дозволи
приступ марихуани.Разлог је сада доказани део тела, ендоканабиноидни систем, који је
америчко медицинско друштво потпуно игнорисало.Док друге земље све више истражују
марихуану, а посебно раклечење, амерички медицински естаблишмент води Биг Пхарма,
велико  осигурање  и  велики  новац.Лекари  су  дали  контролу  над  својим  занатом  не-
лекарима  и  политичарима  заснованим  на  страху.Провешће  године  покушавајући  да
пронађу  алтернативе  под  контролом  адвоката  за  патенте,  истовремено  претећи
потенцијалним лековима.

Да  је  марихуана  сакривена  у  некој  дубокој  џунгли,  под  контролом  неког  неписменог
племена,  Биг  Пхарма  би  прва  контролисала  њену  производњу,  патентирала  много
различитих канабиноидних једињења, а затим се обратила лекарима да је 'препишу'.Али
највеће племе у САД већ почиње да виче истину.Штета за Биг Пхарма, ово племе није на
продају.” Брајане

„Тај доказ је код нас.И ми то делимо.Медицинска група [не треба се више третирати са
поштовањем]  гурача  дрога,  који  раде  за  подстицај,  бива  разоткривена.Мигољају  се  у
новчанику.Свесни су шта се дешава и њихова другарица из ФДА иде доле са њима.Ништа
другачије  од  било  ког  облика  тираније  са  којим  смо  се  сусрели  пре  него  што  смо
прихватили да је овај пут домаћи.Радимо ово сами себи.Постоји лек за рак, НЕМА ЛЕК ЗА
начин на који нам се МЕДИЦИНА у овом тренутку намеће осим ако не гласамо својим
џепом и својим листићима!“ Тхиелман

„Гледао  сам како  рођаци  и  пријатељи опадају  и  умиру  тако  брзо  након  што  су  били
приморани да потроше десетине хиљада долара да би били полако убијени када лек
израсте право из Мајке Земље.Хајде сад, пробуди се и помириши срање.Не скачите на
стереотипе и урадите ПРАВО истраживање.” Ами

„Имао сам старију даму са Алцхајмером.Била јој је потребна нега 24/7.Стално је палила
своју  кухињу покушавајући  да  кува.Хоћемо,  добила је  нафту и  за  месец  дана  поново
препознала своје унуке и почела да се опоравља. Јанет

„Знам да бих радије имао РСО него хемо/рад… Смешно како неки људи могу да одбију
РСО када нуспојаве свега осталог могу да вам оставе врло мало квалитета живота.” Керри

„То мора бити лако доступно.ТРЕБА да буде доступан" Што више читам, то сам више
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фасциниран. Схеллеи

„Следећи  пут  када  чујете  да  неко  каже  „Где  су  рецензиране  студије?“:  Претрага  на
ПубМед-у,  репозиторијуму  свих  рецензираних  научних  радова,  користећи  термин
„марихуана“  даје  скоро  20.000  научних  радова  који  се  односе  на  биљку  и/или  њене
саставнице, од којих је скоро половина објављена само у протеклој деценији.Поређења
ради,  претрага  по  кључним  речима  коришћењем  термина  „Тиленол“  даје  17.370
објављених радова.Претрага по кључним речима коришћењем термина „ибупрофен“ даје
10.500 објављених радова.Претрага по кључним речима коришћењем термина „Риталин“
даје 7.012 објављених радова,  а претрага кључних речи помоћу термина „хидрокодон“
даје само 630 објављених радова. Линн

„Нова студија о канабису/канцеру, коју финансира влада, ШОКУЈЕ научну заједницу...ТХЦ,
главни психоактивни састојак канабиса, може заправо да промени људски генетски код,
како би спречио рак и запаљенске болести.Шта?!!!!Шта шта!!!????

Рик Симпсон и његов главни вилењак, чешки активиста Јиндрих Бајер, то су говорили
много месеци, а ја сам био љубазан, али потајно исмејан на ту идеју, јер ми је то звучало
као гомила хокус-покуса (и  због  других  мањих  техничких неслагања која  сам имао са
њиховом  перспективом)....Лекови  не  могу  да  промене  ДНК,  зар  не?ПОГРЕШНО,
очигледно!СВЕТИ [БЛЕЕП]!!!!!!” Алане

„У реду,  шта год ово значило,  ово је  изван моје сфере стручности.Вероватно каже да
нешто попут  канабиноида  може да  излечи рак,  а  они  то  некако  раде  модификацијом
гена.И да је потребно више истраживања, као и увек.

Све што кажем је да је сама помисао на ствар најмања честица материје и да уље може
поправити и мисли.Гени су и даље превелики.Истраживање би требало да се фокусира на
то  шта  канабиноиди  раде  са  најмањим  честицама  наших  тела,  атомима,  кварковима,
струнама  итд.Ту  почињу  проблеми,  у  најмањим  честицама,  то  је  оно  што  треба  да
поправите ако желите да заиста решите проблеме.ЈБ

Ендоканабиноидни систем
„Сваки организам са ендоканабиноидним системом (ака: ЕЦС) може/ће имати користи од
канабиноида,  стварајући  хомеостазу  (хармонију)  унутар  тог  организма.Постоје  три
организма на овој  планети који немају ЕЦС: сунђери,  желе рибе и политичари.У реду,
можда је, можда, могуће да је последње преувеличано, само мало." Стеве

„Верујем  да  губитак  гена  за  сузбијање  тумора  игра  кључну  улогу  у  раку,  и  да  је  то
узроковано недостатком ендогеног канабиноида. Матти

-- Гени су превелики, морате ићи до најмањих честица, ту настаје проблем и ту га треба
поправити.Чак је и ДНК превелика. ЈБ

„Оставићу  науку  научницима,  што  ја  нисам,  ја  прикупљам  информације  из  онога  што
видим и осећам.Знам да сам боље и да су они са којима сам поделио своје знање бољи
или се опорављају, а пре свега мирни се не плаше своје болести или болести што чини
опоравак још бољим без стреса.” Келее

„Годинама је спутавао моје нападе.Медицинска професија је позната по томе да ублажава
мигрене  још од  19.  века,  а  Русо  је  2003.  спекулисао  да  је  крив  клинички  недостатак
ендоканабиноида." Том

„ПубМед има чланак  у  којем  се наводи да  ИБ,  мигрене  и  фибро могу  бити  клинички
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недостатак ендоканабиноида. Ериц

-- Наравно.Како то посматрамо, већина болести су симптоми недостатка канабиноида и
већина болести се вероватно уопште не би појавила ако би људи уносили мале количине
уља од дана када су рођени.ЈБ

П.Зашто  да  очекујем  од  доктора  да  подрже  тврдњу  да  канабис  лечи  рак?
А.Па, зато што лечи рак и то је све.ТХЦ изазива апоптозу, тако да изненађујуће изазива
апоптозу код свих врста рака.Зашто?Па, зато што декарбоксиловано уље некако улази у
све ћелије у телу ако се унесе у правим количинама.Ендоканабиноидни систем регулише
имуни систем, тако да када имуни систем функционише како треба, може да се бори и
против рака.Нема много тога, заиста, заиста је увредљиво једноставно.

Правилно произведено уље високог квалитета је ионако најбоља шанса коју пацијент има
(можда ће бити потребна операција у неколико случајева опасних по живот).А ако знате за
опцију  лечења која  је  сигурнија,  ефикаснија  и  забавнија  за  пацијента од уља,  реците
нам.Не постоји.

Погледајте шта Мецхулам и Пацхер кажу: „Упала/повреда ткива изазива брзо повећање
нивоа  локалних  ендоканабиноида,  који  заузврат  регулишу  сигналне  одговоре  у
имунолошким  и  другим  ћелијама  модулирајући  њихове  критичне  функције.Промене  у
нивоу ендоканабиноида и/или експресије ЦБ2 рецептора су пријављене код скоро свих
болести  које  погађају  људе,  у  распону  од  кардиоваскуларних,  гастроинтестиналних,
јетрених,  бубрежних,  неуродегенеративних,  психијатријских,  коштаних,  кожних,
аутоимуних, плућних поремећаја до бола и рака, и модулације ЦБ2. активност рецептора
има огроман терапеутски потенцијал у овим патологијама.

И  како  све  ово  радиш?Па,  са  уљем.Балансирате  нивое  или  их  стављате  упретерани
погон,  када  је  потребно.Можете  јести  уље,  утрљати  га,  испарити  га  и  узимати  у
супозиторијама, а између ове четири методе можете пронаћи начин да помогнете сваком
пацијенту на овој планети.Касније ће лекари убризгавати туморе уљем и на тај начин их
смањити у рекордном времену (не препоручује се код куће).

И зашто сам предложио рак коже (или дијабетичке чиреве или опекотине)?Па, зато што
видите шта се тамо дешава и обично не треба дуго да се излече уљем, највише неколико
недеља у већини случајева.Затим једноставно схватите да се иста ствар која се дешава
након  локалне  примене  на  вашој  кожи  дешава  унутар  вашег  тела  када  прогутате
уље.Опет увредљиво једноставно, али то је на крају врло прецизно објашњење.И онда се
вратите на оно што је  Мецхоулам написао:  „Промене у  нивоу ендоканабиноида и/или
експресије ЦБ2 рецептора су пријављене у скоро свим болестима које погађају људе, у
распону  од  кардиоваскуларних,  гастроинтестиналних,  јетре,  бубрега,
неуродегенеративних, психијатријских, коштаних, кожних, аутоимуних, поремећаја плућа
до болова  и  рака,  а  модулација  активности  ЦБ2 рецептора  има огроман  терапеутски
потенцијал у овим патологијама.

– Знајући све то, идем одмах да модулирам своју активност ЦБ2 рецептора.ЈБ

„Свако  ко  сумња.Могу  ли  да  вас  замолим  да,  МОЛИМ  ВАС,  прогуглате  речи
Ендоканабиноидни  систем.То  је  у  сваком  поједином  човеку.Људи  буквално  производе
канабиноидне  супстанце  у  свом  мајчином  млеку,  ово  је  доказана  медицинска
чињеница.Ми  буквално  имамо  огроман  систем  у  нашим  телима,  откривен  пре  много
година,  који  има  рецепторе  за  једињења  канабиса.Ово  је  такође  доказана
чињеница.Наука је  доказала да се ТХЦ закључава у ЦБ1 рецептор САМО оштећених,
нездравих  или канцерогених  ћелија,  и  СИЛА их  да  умру  кроз  апоптозу,  програмирану
ћелијску смрт.Ћелије рака производе церамид, ТХЦ га проналази и решава проблем.Опет,
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ово је медицински доказана чињеница коју можете пронаћи било где на мрежи, од стране
акредитованих универзитета и других истраживачких центара.Ово је права наука.НЕ неки
бикови се измишљају да би се надували.

Знам да је неколико деце излечило или излечило рак користећи канабис.Мој син је један
од њих.Мислиш ли да мој двогодишњак жели да се надува?Мислиш ли да желим своје
дијете на ногама?Хм нема.АЛИ, такође нећу да му дам хемо лекари су нам рекли да га
неће  излечити.И  свакако  не  желим да  умре.Тако...да,  употребићу  то  на  њему,  и  рећи
свима којима знам истину.И надам се да ћемо доћи до неких од оних који сумњају...Можда
ће једног дана овај разговор спасити њихове животе, или некога кога познају...” Сузетта

„Промене у метаболизму липида уско су повезане са раком.Неколико класа биоактивних
липида  игра  улогу  у  регулацији  сигналних  путева  укључених  у  неопластичну
трансформацију и раст и прогресију тумора.Ендоканабиноидни систем, који се састоји од
ендоканабиноида добијених из липида, њихових рецептора везаних за Г-протеин (ГПЦР) и
ензима за њихов метаболизам, појављује се као обећавајући терапеутски циљ код рака.

-- Ендоканабиноидни систем директно регулише имуни систем, тако да да, игра важну
улогу у лечењу рака.Није потребна универзитетска диплома да би се ово схватило.

А  како  регулишете  функцију  ендоканабиноидног  система?Са  канабиноидима,  можда?
А који облик канабиса је најмоћнији?Па, уље.И како пацијенти треба да га користе?Као и
већина других лекова, они могу да једу једноставно једу.Три пута на дан.Бинго.ЈБ”

Цанцер Тестимониалс
Мото: Чини се да се спонтана ремисија рака јавља изненађујуће често у 
присуству уља канабиса
„Пријатељ има рак костију.Управо сам почео са уљем прошле недеље,  бол је  нестао,
осећа се боље.Онцологидоктори су шокирани." Јое

„Гледао  сам  добру  пријатељицу  како  умире  од  рака  дојке  четвртог  стадијума,  на
последњим ногама након интензивне хемотерапије.Дао сам јој посебне колачиће, затим
фениксове сузе свака 4 сата.Оздравила је и напредује!Рекла је да се никада није осећала
боље!” Цхарлене

„Спасио си толико живота...Једна од мојих пријатељица је излечила рак костију за 45 дана
третмана уљем конопље. Гиан

„Мало сјајних вести јуче.Човек коме смо управо дали мало уља да га поднесе свом лекару
када је неколико недеља касније откривено да су тумори у његовим плућима нестали, као
и тумор на јетри који се смањио на само место.Једна мала цев!Имамо неколико њих у
покрету и сви су добро.Надам се да су ствари добре.Пхоеник Теарс је жив и здрав.” Цхрис

„Хозе:  Ажурирање  –  Мој  81-годишњи  пријатељ  је  оболео  од  3  тумора  заједно  од
карцинома сквамозних ћелија лица (рак коже).Нису имали шансе против најбољег лека на
свету.5 недеља на уљу и осећа се боље него за 15 година.Вратио му се апетит!Он добија
битку!!!Побеђујемо у битци!

Стив: Да ли је уносио уље и користио га локално?

Хозе: Оба

Стив:  Фантастично.Није  ли  невероватно  знати  да  тако  можемо  да  променимо  нечији
живот.
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Хозе: Почео је да трља 68% ТХЦ уља помешаног са маслиновим уљем и кокосовим уљем
на  образ  2  недеље  пре  него  што  је  испливало  на  површину.Такође  га  прогута  без
маслиновог уља након што га утрља са унутрашње стране образа.

Хозе: Јуче ме је назвао његов доктор и рекао ми да има рак коже и да би желео мало уља
да проба на себи.

Стив: То су фантастичне вести о доктору који жели помоћ.Браво пријатељу!!!!И драго ми је
да се твој пријатељ од 81 године вратио да поново ужива у животу.

Хозе:  Да,  заиста је  невероватно!Др П,  зваћемо га,  је  познати аутор неколико књига и
велики натуропата исцелитељ и доктор медицине.Он ми је упутио 5 својих пацијената у
последње 2 недеље.Сви пацијенти са терминалним раком."

„Пре  две  недеље  дао  сам  још  једном  свом  пацијенту/пријатељу  са  раком
коже/грла/пријатељу мало лековитог  уља да га прогута и  користи локално,  заједно са
мало кокосовог уља.У уторак ми је рекао да му се кожа на образу отворила и да је тумор
откривен.Рекао сам му да настави да примењује уље, али без кокосовог уља, само чисто
лековито уље.Ставио је лековито уље директно на откривени тумор и рекао: „Избочина
која је вирила нестала је до следећег дана.Почео је да се цеди у року од неколико минута
након што га утрљате.Исцурило је - уље је извукло рак као мелем." Тумор је био ту, сада
га нема...Две седмице!!!" Јосе

„Здраво  Рик  Симпсон  и  Јиндрих  Бајер,  желео  сам  да  поделим  неке  веома  СРЕЋНЕ
вести.Мамини снимци су показали „мерљиво“ смањење величине СВИХ тумора у јетри и
панкреасу.Такође, тумор у њеним плућима је сада ПОТПУНО, 100% НЕСТАО!!!Много је
захвалности за обилазак, али особа број један која заслужује највише љубави је Рик што
је тако отворено поделио ове информације са светом за почетак.

Хвала ти Јиндрих на свему што радиш, укључујући вашу љубазност и упутства.Знам да
још увек ходамо по љусци јајета са њеном дијагнозом/прогнозом, али ако ствари наставе
да се побољшавају (тумори се смањују или се „решавају“  како то називају без даљих
метастаза).На крају  ћу вам је  послати пре и  после медицинских извештаја како бисте
видели да сте помогли да спасете живот невероватној, вољеној, активној жени која даје,
која је на отвореном и сади свој биљни врткако куцам.Пуно љубави, Барбара”

-- Здраво Барбара, хвала, улепшала си нам дан својом е-поштом.Поздравите своју маму
уместо нас и уверите се да не иде на било које друге скенирање, рендгенске снимке или
друге канцерогене глупости.Нека прође како се осећа, требало би да поједе 120-180г уља
током шест месеци или мање.Да сам на њеном месту, ионако бих јео уље сваки дан до
краја живота, рак има врло мале шансе када је уље присутно у телу.Дозе одржавања су
изузетно важан део ове методе.Све најбоље, Јиндрих

„Муж моје пријатељице је излечен од рака што је  збунило његове онкологе који су га
обавестили  да  има  3  месеца.Ово  је  упозорење:  пошто  су  били  запањени  његовим
чудесним излечењем, пријавили су га на МРИ са контрастном бојом сваких 6 месеци.На
његовом  последњем  МР-у  његово  тело  је  реаговало  на  боју  и  срце  му  је  стало  на
магнетној  резонанци  и  скоро  је  умро.Слажем  се  са  ЈБ.Тестови  су  токсични  колико  и
њихови „лекови“.Бити пажљив."Цолетте

„Моја  мама  је  уљем  излечила  свој  стадијум  3  малих  ћелија  рака  плућа!!Да  ли  сам
споменуо да је била без рака само четири месеца након дијагнозе?Е, то се догодило.”
Зора

„Мој  тата такође има рак  панкреаса који  се  проширио на његову јетру  и  плућа током
хемотерапије,  а  затим  се  поново  проширио,  био  је  веома  лоше  и  брзо  се
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погоршавао.Почео је са нафтом пре 3 месеца.Најновији преглед у понедељак показује да
је свих 7 тачака нестало, а рак панкреаса се смањио.Осећа се 100% боље и враћа се
квалитет живота.Уље је заиста невероватно.” Лиса

„Мој тата је такође на уљу за рак панкреаса који се проширио на седам других места.На
уљу је 5 месеци.Свих седам флека које су се појавиле током хемотерапије нестало је од
почетка употребе уља, а рак панкреаса се смањио.Нафта му је спасила живот!“ Лиса

„Здраво, само сам хтео да вас обавестим.Тата је имао још један преглед откако је почео
да узима уље пре 5 месеци за рак панкреаса.Последње скенирање показало је да се рак
у  панкреасу  смањио  и  да  је  осталих  7  тачака  које  су  се  појавиле  док  је  био  на
хемотерапији  нестало  од  почетка  примене  уља.Нови  резултати  показују  да  се  рак  у
панкреасу  поново  смањио  и  да  нема  других  тачака,  што  је  проклето  фантастично  с
обзиром да је зато рак панкреаса тако смртоносан због брзине којом се шири.Дакле, 8
месеци уз 5 од тих месеци коришћења нафтног тате је одлично.У ствари, сада се осећа
боље него када му је први пут постављена дијагноза.Зато још једном хвала Рицку, ЈБ и
свима који помажу да се ове информације открију.Да није било нафте, не бих имао тату!“
Лиса

„У октобру 2013. мом тати је дијагностикован рак плућа, лимфних жлезда и панкреаса.Рак
панкреаса је 95 посто смртности.Дали су му 2-4 месеца живота.Одмах смо га пустили на
уље, чим смо чули за ове ствари.26. марта 2014. мом тати је дијагностикован рак без
рака.Невероватно!!Ово уље је спасило живот мом тати.Боље спава и боље једе.” Мелиса

„Мој тата је такође имао рак панкреаса четвртог стадијума.Такође је имао 10 флека на
јетри...  то је  било крајем новембра 2012.Сада има 1 место на јетри (.08)  и 1 место у
панкреасу (8 мм).Побеђујемо ово.Његови лекари су шокирани.Он добија на тежини и све у
свему се осећа одлично.Уље натопљено канабисом је такође добро." Ангие

--  Не играј  се са разблаженим лековима,  Ангие.Добар је  за  локалну употребу,  али не
желите да дајете уља натопљена канабисом пацијентима са раком као једини лек.Напад
пуном снагом пуног спектра најбоље функционише.

Посебно за оне који „морају“ да оду да сниме „превише виде“ како лечи.Такви људи треба
аутоматски да додају још 60 г уља у протокол јер су само непотребно прошли кроз високо
канцерогену  процедуру  „да  виде“  како  се  осећају.Радозналост  кошта,  извините  због
тога.Честитам и желим све најбоље.Сјајно је видети успехе људи који мисле другачије.ЈБ

„Ја  сам  преживео  рак  панкреаса  у  стадијуму  4  захваљујући  овом  уљу.Почео  сам  са
хемотерапијом у  децембру  2013,  сви (више од 200)  других  у  студији  су  умрли.Ја сам
једини који је узео уље и морао да га кријем од доктора.Сада када сам се огласио у вези
са уљем и он ме је прогласио да немам рак од 5. јуна, још увек покушава да ме убеди да
наставим са хемотерапијом.Одбијам!Испоставило се да је све што је овај доктор урадио
погрешно, али све што је рекао Рик Симпсон показало се као истина.Моја медицинска
документација показује шта су доктори рекли, требало је да умрем до јануара, али ево ме
крајем  јуна.Хвала  Рик!Уље  ме  је  спасило  од  рака,  надам  се  да  ће  ме  спасити  од
хемотерапије. Будди

„Ја  сам чињенични доказ да  РЗС има директан  утицај  на  МПНСТ и  НФ1.Медицински
картони,  МРИ,  ПЕТ,  ЦАТ  скенирање  доказују  значајно  смањење  величине  тумора  и
авидности." Кристине

„Имао сам тумор од 3,7 цм на тестису.Узимао сам један грам РСО дневно без других
лекова и када сам се вратио доктор је био збуњен.Рекао је да је тумор нестао и да то не
може објаснити.Па сам му рекао да узимам РСО.Рекао је: „Нисам превише образован о
овој теми, али рећи ћу да то мора бити једини разлог да то нестане. Недавно сам имао
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још један искачући прозор и мислим да је то зато што нисам дао дозу одржавања.Тако да
ћу  радити  још  један  грам  дневно  током  30  дана  и  видети  да  ли  ће  нестати  као
претходни.Онда се побрини да одржавам после.” Брандт

„Ок мој Пеепс.Данас је дан за који сам се само надао да ће се икада догодити.Резултати
биопсије су стигли.Цоррие Иелланд ЈЕ УПРАВО ДОБИЈАЛА ПОТВРДУ ДА ЈЕ ЊЕН РАК
100% ПОТПУНО НЕСТАО!!!!ЈА САМ БЕЗ РАКАЕЕЕЕ!!!!!Чак ни било каква дисплазија, а
камоли велики Ц.

Мојим невероватним, невероватним пријатељима који су заједно били заслужни што сам
могао да приуштим лек = апсолутно нема речи да опишем колико сам захвалан свакоме
од вас.Сви сте невероватни!

Хедер која ми је прва послала БЈЕЖИ ОД ЛИЈЕКА -- Тај видео ми је буквално промијенио
живот.Ко би то помислио, хеј?Волим те!Рику Симпсону, Јиндриху Бајеру од срца...ХВАЛА
на вашем знању и подршци.Данас сам жив због свих вас!

Заиста сам благословен што имам тако невероватну породицу и пријатеље.” Цоррие

„Здраво  Јиндрих,  само  кратко  да  вас  обавестим  да  сам  данас  посетио  свог
доктора.Извештај  каже да се рак (рак аналног канала)  више не може открити.Прошле
јесени су ми рекли да имам 2-4 месеца ако не урадим зрачење.Одлучио сам да не радим
радијацију и да покушам са РСО.Очигледно, успело је!Од срца хвала, хвала, ХВАЛА Рику
и себи!!!!“ Цоррие

-- Цоррие, бтв, који је то рак био?Ставите уље на ожиљак, вероватно ће и он нестати.У
сваком случају, клоните се доктора, нема више скенирања итд., и побрините се да једете
што више уља колико можете да одржавате.ЈБ

„Имао  сам  прилику  да  разговарам  са  Риком  пре  отприлике  2  месеца  у  радио
емисији...Причао сам му како ми је рсо већ толико помогао...Имала сам исти рак као
Фаррах  Фавцетт...Рак  аналног  канала...то  је  прилично  ретко...да  се  не  меша  са
колоректалним  карциномом...и  имам  НЕОООООО  намеру  да  икада  зауставим  уље.”
Цоррие

--  Ни  ја  не  бих  имао  намеру  да  икада  престанем  да  користим  уље,  то  је  сасвим
разумљиво.ЈБ

„Моја  најновија  прича  о  успеху.Ово  је  жена  у  касним  50-им  годинама  којој  је
дијагностикован стадијум 3, али веома близак стадијуму 4 рака плућа.Данас сам добио
ово: „Па, моја мама је отишла на ЦТ пре месец дана и добила је резултате пре неколико
дана.Потпуно је нестало!Њен доктор их је прочитао и рекао да је већа маса чиста и да
више ништа није остало...

Она још увек има ХОБП, али радићемо на томе и њено пушење лол...Хвала вам пуно за
свесавете  и  знање  о  стварима  којих  никада  нисмо  били  свесни.Све  се  сложило  са
разлогом и тако смо срећни.Бог благословио тебе и твоју породицу." Цоррие

-- Чини се да се спонтана ремисија рака плућа јавља изненађујуће често у присуству уља
канабиса.ЈБ

„После само 4 грама видели смо драстичну промену у крвним извештајима (ЕСР) и тесту
бубрега мог оца који има рак мокраћне бешике, добро спава, насмејан, само се надам да
ће се вратити у нормалу, гледајући у Рика Симпсона. посвећеност и самопоуздање, ишла
сам против свих доктора и нисам дозволила свом оцу да прође хемотерапију, до данас се
не кајем због своје одлуке. Хвала, Рик Симпсон.” Арпит
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„Управо  сам  примио  неке  ОДЛИЧНЕ  вести  које  бих  желео  да  поделим  са  свима
вама.Имам жену овде у БЦ, показао сам у правом смеру са раком дојке.Метастазирао је
на њена плућа, стомак и мозак.Била је на лековима месец дана и јуче је била код свог
онколога.Сви тумори су се смањили,  а њен тест  на тумор маркер је  НОРМАЛАН.Још
једном Пеепс – УЉЕ КАНАБИС УБИЈА РАК!” Цоррие

„У реду, сви моји дивни Пеепс, ово ће бити дуго читање, али мислим да сам можда ударио
ПАИДИРТ јуче.Нисам видео свог зубара од прошлог септембра.У то време сам био у јеку
борбе  за  живот.Мом  стоматологу  је  тада  речено  да  имам  рак.Имали  смо  уобичајени
разговор, где сам му рекао да не радим зрачење и да радим „алтернативно лечење“.У то
време ме је питао шта радим.Оклевао сам да му кажем, пошто је био познат по својој
„ригидности“, али сам му рекао да гледаБежите од лека.Заправо ме је назвао након што
га је одгледао.Рекао је да је као медицински професионалац имао тенденцију да буде у
боксу, да је имао брата (доктора) и још једног брата (фармаколога) и како понекад „немају
све одговоре“.

Премотај унапред до јуче.Био је запањен када је видео како добро изгледам и на тренутак
остао без речи када сам му рекао да је уље канабиса деловало.Почео је да поставља
разна питања.Многа од њих су „научна питања“ на која нисам могао да одговорим.Питао
је о клиничким испитивањима, различитим болестима леченим канабисом итд.Жели да
разговара са својим братом о мени, као и о канабису као „леку од рака“, а такође жели да
његов брат истражује канабис као лек.Да ли би било у реду да ми узме број мобилног и
адресу е-поште?

Ево где постаје велико.Његов брат, др Џејк Тајсен, некада је био декан и био је пионир
програма фармакологије на Универзитету Ватерло.Сада је консултант за фармацеутске
компаније и специјализован је за „Нове приступе у лечењу рака“. Он је снажно везан за
Канадско друштво за борбу против рака.(Такође, он је тај од кога је влада тражила да
води истрагу о разводњеном хемо скандалу.) Џон је говорио, за шта је његов брат често
говорио,  мора  да  постоји  нешто  боље  за  лечење  рака.Нешто  природно,  а  не
хемијско.Рекао сам му да „не тражи даље“. Канабис је „нешто природно“. Цоррие

„Мојем мужу је првобитно дијагностикован рак простате пре скоро 6 година.Веровали смо
медицинској заједници и кренули традиционалним путем лечења само да би нам рекли да
смо  „катастрофални  неуспех“  након  4,5  године  када  се  рак  вратио.Истраживала  сам
доследно скоро 2 месеца све алтернативне терапије, укључујући ваше уље од конопље, и
у року од 3 месеца број рака код мог мужа се преполовио.Десет месеци касније и његов
ПСА је пао на 0,11 - не може се детектовати.

Веома  је  жалосно  чути  да  наша  влада  одбија  да  призна  било  какву  алтернативну
медицину,  укључујући и уље од конопље,  у  лечењу болести,  међутим као и  ви нисмо
имали ништа осим подсмеха „професионалаца“,  па чак и неких чланова породице.Сва
„друштва“ напољу су велике фармацеутске контролне групе, али ја „схваћам“ у вези с
расклапањем  система  од  милиона  људи  запослених  у  индустрији  која  је  толико
корумпирана  која  зарађује  20  милијарди  долара  годишње  да  никада  неће  бити
лека.Намерно!!

Цео  овај  процес  ме је  открио  колико  дубока  зечја  рупа заиста  иде  и тренутно  сам у
процесу писања књиге о  својим налазима на одговарајући начин под називом „повези
тачке“.То  је  историјска  перспектива  ГМО-а,  индустријске  пољопривреде  и  велике
фармације и њиховог утицаја на здравље сваког појединца.Наставићу да вас пратим на
овој веб страници и желим вам све најбоље и добро здравље.Хвала вам за све што сте
урадили и што настављате да радите.С поштовањем, К”

„Пријатељ, у касним стадијумима рака, који је патио од програма мучења хемотерапије и
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зрачења за леукемију, сазнао је кроз винову лозу за „Бјежи од лијека“ и одлучио је да
проба уље након што му све остало није успјело излијечити болест.Нажалост, оставио је
прекасно да би се спасио, али су ме његово знање и брига спасили.Уље које није имао
прилику да користи покренуло ме је на путу опоравка.” Стефан

„Мој свекар је јутрос посетио свог доктора онколога на прегледу.Ућутао је др.Мој свекар
болује од леукемије 15 година.Био је на уљу.Данас му се број белих крвних зрнаца вратио
на нормалне границе.Какав рак??УЉЕ КАНАБИС ЛЕЧИ ЉУДЕ ОД РАКА!” Карен

-- „Ништа боље од доктора који је ућуткан!хехе Волим га!Улепшао ми дан!” Јацкие

„Здраво поново Рик!Надам се да ће вас овај  е-маил добро наћи.Пишем данас да вас
питам  колико  дуго  пацијент  треба  да  остане  на  уљу?Имамо  пацијента  са  огромним
тумором.Почео је 15. марта и до сада је прошао преко 40 грама.Од другог дана је узимао
1,5 грама или више дневно.Да ли се заустављате на терапијској дози од 60 грама?Новац
је фактор за овог пацијента.Своје лекове до сада није платио ништа.Њихов Неговатељ је
донирао првих 60 грама уља,  али не може заувек  давати бесплатне лекове.Хвала на
доприносу.Ценим твој увид.С поштовањем, Јанет”

„Драга Џенет, кажете да је узимао 1,5 грама или више дневно од другог дана.Уље које
производим је толико јако да просечној особи обично треба око 5 недеља да дође до
тачке  у  којој  може  да  унесе  1  грам  дневно.Можда  постоји  проблем  са  сојем  који  је
коришћен за производњу ове уљне конопље. Сојеви конопље могу много да варирају у
својим  лековитим  способностима,  тако  да  би  проблем  могао  бити  сој.Обично  када
пацијент прогута 60 грама уља рак нестаје.Али ако није, наставио бих да им дајем уље
док не буде.Време које је потребно и потребна количина уља могу се знатно разликовати
од особе до особе.Сви смо различити и неки људи зарастају много брже од других.Обично
ће људи који су тешко оштећени хемотерапијом и зрачењем захтевати дужи третман и
више уља.Уље мора да поништи сву штету коју су ти такозвани третмани оставили за
собом.Мој савет би био да покушате да произведете уље од другог јаког соја индица, али
свакако  га  држите  на  уљу,  то  је  једина  ствар  коју  знам  да  би  му  могла  спасити
живот.Најбоље жеље, Рик Симпсон”

„Уље канабиса вас не може спасити од смртоносне хемотерапије.Уље може више помоћи
ако пацијент одбије хемотерапију." Стеве

„Нисам сигуран да ли је ово успех - али сигурно га рачунам као један!За случај да се неко
запита зашто имам мушки глас, то није зато што сам пушио цигарете или тако нешто –
никад нисам пушио,  већ зато што су ми одстранили штитну жлезду.Имам 51 (и по!)  и
користим уље од својих 20-их.Увек ми је било пријатно да испарим.Пре неколико година -
почео сам да имам проблема са гутањем, а моји лекари су пронашли чворове на мојој
штитној  жлезди.Чворови  на  штитној  жлезди  да  сам  морао  да  идем  на  тестирање  на
рак.Када то ураде - само ти забију велику иглу у грло и уђу у чворове да се тестирају.Не
дају вам ништа - нема анестезије - због локације.Зато урадите ово неколико пута и видите
да ли можете да седите мирно.У сваком случају – након што сам убоден на 6к – и моја
штитна жлезда је постала толико велика да сам имала проблема са гутањем и дисањем –
уклонили су ми штитну жлезду.Са свим раком у мојој породици - мислио сам да ћу бити
испред.Нема рака.Ниједан.Ја сам једини у породици који је до сада избегао рак.Бавим се
нафтом од својих 20-их.Имао сам скоро светест за рак тамо због породичне историје- и
нада до сада Хвала Богу!Ти уради математику :-)” Јанет

„Делио сам Фениксове сузе Рика Симпсона на свом Фацебоок зиду много пута... а онда је
једног дана моја пријатељица била на самрти са лимфомом.Када је видела моје постове о
уљу,  одмах  је  почела  да  узима  уље  и  сада  је  БЛОКАДА  РАКА!Њени  лекари  су
задивљени.Рекли су јој да има још три месеца живота... ПОГРЕШАЛИ СУ." Јамие
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"Ја сам лечи жену са ТЕРМИНАЛНИМ карциномом, РС конопљиним уљем и коначно јој је
боље.ФУНКЦИОНИШЕ!" воодоотаттооо

„Ради  исту  ствар  сада.25%  ТХЦ  СКИВАЛКЕР  ОГ,  последње  ОГ  уље  мој  ПСА  је  био
160.После 100 грама данас је 7.” Јимми

„Здраво  Крис,  ажурирај...рак  одлази...добила  је  позив  од  свог  збуњеног  онколога  јуче
ујутру.Обично имамо састанак лицем у лице, али овај пут ју је позвао да је обавести о
резултатима свих скенирања урађених пре неколико недеља.Јетра - рак се више не може
видети.Рак плућа, један рак плућа је нестао, а други рак плућа значајно смањен.Мада није
споменуо  груди...Тако  да  га  мама поново  зове  ради  неколико  питања  и  да  закажемо
термин  да  уђемо  и  поразговарамо  с  њим  и  да  погледамо  прошле  и  недавне
скенирање.Бојим се да је била помало шокирана када је докторка почела да говори о
нестанку карцинома јетре и плућа, а заборавила је да пита за подручје груди.

Сва скенирања су била за предскрининг за ново испитивање хормонске терапије...али
докторка каже да она више није кандидат за хормонску студију коју пацијент мора да
имарасту канцерогеним областима и све њене области НЕ расту већ умиру.Пресвукли
смо се са резултатима нафте!!!Када сам разговарао са Риком пре месец дана или нешто
више у вези са мојом мајком, он ми је предложио да она оде на други 90-дневни третман,
тако  да  то  планирамо  почетком  септембра.У  међувремену  ћемо  је  ставити  на  дозу
одржавања. Вау!Од почетка третмана знала је да уље делује на њене туморе, осећала је
како се смањују и нестају.Сви смо тако захвални што сте ме упознали са својом идејом о
документарцу и поделили овај третман.Заувек захвална, Синди“

„Здраво драга Кори...Само сам хтео да те обавестим да сам дао уље које сам имао од
своје маме пријатељици која има рак дојке...Узела је месец дана и у ремисији је...Неке
ћелије рака су мртве у тумору...И докторка је била зачуђена и позитивна и очигледно ако
буде имала боље резултате следећи пут ће почети да раде нешто у вези са уљем.Тако
сам срећна и хвала Богу што ми је дозволио да овој жени дам те информације о уљу
канабиса..:)) Тако бих волео да је моја мама могла узимати уље сваки дан...”

„Здраво Рик, имам добре вести.Моја мајка није могла више психички да поднесе сазнање
да има рак дојке, па је подвргнута операцији.Међутим, она је појела 30 г дозе, а пила је
биљне чајеве од неког типа који има све врсте лековитог биља и ставила је и завоје од
ових биљака.У сваком случају, када су доктори извадили тај карцином, није био већи од 7
мм и од 100% ткива, само 1% је био активан, малигни и у фази умирања.3 доктора су ово
гледала и рекли су да тако нешто никада нису видели...Дакле, да је прошла више од 1-2
недеље без операције, све би нестало.Сада свакодневно узима уље по 1 и по грам и сада
схвата да је операција била потпуно непотребна.

Међутим, сада је много мирнија него што је била, јер је полудела, па нисмо могли да је
одговоримо од операције...али сада је све добро,  а и биље и уље су такође урадили
своје.У сваком случају, глупи доктори су јој дали 23 радиотерапије, али је она рекла да то
неће да ради и доктор је између редова рекао да је у праву.Невероватно је колико далеко
ови доктори иду.Сви кажу здраво, Рицк.Хвала вам пуно на препоруци и дајтејош једном
велико хвала Јиндриху.” Саса

„Рик...пријатељу  је  управо  уклоњен  тумор  на  мозгу  из  главе...има  флеке  на
плућима...желе да има хемотерапију и зрачење...да ли би узимање уља било губитак док
сте  на  хемотерапији  и  зрачењу?Видети  какав  је  након  уклањања тумора  на  мозгу  је
изванредно,  он  је  80%  бољи  него  што  је  био  прошле  недеље  са  том  ствари  у
глави...Желим да му кажем да не ради хемотерапију и зрачење и да ради уље, али то није
мој избор...” Шерон
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-- Схарон, то би повећало његове шансе да преживи.Али у ствари, ако узме хемотерапију,
мораће да прогута 120-180 г уља након тога само да би поништио штету.Наравно, ако
преживи тровање.Све најбоље, ЈБ

„За све вас насмејане који мислите да је Рик Симпсон преварант, требало би да знате да
је Мишел Олдрич управо излечила свој стадијум 3 рака плућа уљем канабиса, које су
обезбедили Валерие Цоррал и ВАММ!Зашто медији  и  лекари већ једном не почну да
говоре истину?!Канабис лечи рак, дођавола!!!И неодговорни људи су ти који покушавају да
заташкају ову стварност, а не људи попут мене и Томија који желе да свет сазна истину о
канабису и раку.” Стевен Хагер

„Само сам желео да кажем велико хвала Рику Симпсону,  Џеј-Би-ју  и било којој  другој
особи која је  била повезана са оним што је Рик урадио током година.Мојој  супрузи је
дијагностикован тумор на мозгу пре скоро 18 месеци и онколози су одмах одустали од ње
јер је већ била у трећој години стадијума 4.Почели смо са уљем почетком 2014. и имали
смо и смањење величине тумора и повећање њеног квалитета живота.Скоро 18 месеци
од дијагнозе тумора на мозгу, моја жена и даље вози сваки дан и може да ради 3 дана у
недељи да би била заузета.Њени нивои енергије се такође полако враћају и она воли
чињеницу да јој коса поново расте!ЛОЛ - ништа од овога не би било могуће да није било
труда и упорности људи попут тебе.Хвала вам пуно и наставите са добрим радом.” Барри

„Пре 5 недеља ми је дијагностикован тумор величине 12 мм у доњем десном плућном
крилу.Ставио сам 1/3 г РСО који сам сам направио, а који је био дубоке златне боје, у
малу желатинску капсулу и убацивао га као супозиторију 2 пута дневно уз помоћ цевастог
алата „налик шприцу“ који се налази код женке. крема за лечење гљивичне инфекције која
је била у мом ормарићу.Ово је био изузетно ефикасан и лак начин за убацивање капсуле
супозиторија...После неколико скенирања у наредне 4 недеље, тумор се смањио за 1 мм
и био је неактиван...што значи МРТВ!!!Ово је трајало 4 недеље и сада се не тиче рака
др.Хвала на савету ЈБ...и то није било апсолутно еуфорично.Уз то, узимао сам 1 г истог
уља 3к дневно.1 МЕСЕЦ и убио је мој рак!!” Габриелла

„Хвала Рик Симпсон!!Уље канабиса је за неколико месеци излечило 8,8-годишњу битку
против рака мозга моје 15-годишње ћерке!!!!Бог те благословио!!!!!!" Карен

„Здраво  свима,  имам  сјајне  вести.Супруга  је  у  понедељак  добила  резултат  ПЕТ
скенирања.Имала је рак 5 година након 6 рунди хемотерапије и једне трансплантације
матичних  ћелија,  а  онда се опет вратио.Пре 6  месеци је  требало да уради још једну
трансплантацију, али је отказана јер нису могли да нађу донора.Тако је почела са уљем.У
понедељак нам је доктор рекао да је рак нестао.Хвала за уље, Рицк.Ти си човек, хвала.”
Луц

-- Хвала, Луц.Медицинска документација би била више него добродошла.Требало би да
остане на дози одржавања.Појео бих што више уља кад год је то могуће.Нека се држи
даље од више скенирања,  ако је  могуће.Иоутубе видео сведочење би било сјајно.Све
најбоље, ЈБ

„Желео бих да се захвалим (ккк) за уље које је донирано за мој рак!!Од сада, у мом телу
нема рака!!Заиста ради људи, доказ је сав у мојој медицинској документацији!Хвала вам
пуно и велики реквизит за Сузе!!!” Бецки

„Свака част  Јиндриху,  био је  потпуно у праву када је  реч о локалној  примени која  се
примењује директно на кожу, а не на завој.Разлика је била као ноћ и дан.” Ронние Смитх
-- Наравно.Одлично делују и тинктуре са 20-30-50% уља, јер лако улазе испод површине.У
неким случајевима, уље семена конопље (или схеа путер) и мешавине уља конопље су
такође веома корисне.Али логично, што више уља добијете право на рану, то боље.ЈБ

- 71 -



„Писао  сам  раније  да  смо  имали  успеха  у  лечењу  рака  дојке.Сада  су  лекари  рекли
пацијенткињи да су њени резултати толико добри да мора да иде на посао.Пацијент је
рекао ХВАЛА БОГУ, а докторка је рекла да мора да му захвали не богу, а ја питам зашто
ништа  није  урадио,  али  јој  стално  говори  да  мора  на  хемотерапију  и  зрачење...луди
доктор...

Али ми смо то подигли на виши ниво, лечимо нечије лице јер је уништено таблетама пре 5
година.Ова особа је имала велике проблеме са цревима и прво мисле да је рак и дају јој
неке јаке таблете које су јој потом уништиле лице била је као жаба.Онда су рекли да би то
могла бити Кронова болест и тако даље и тако даље.

Моја  поента  је  да  је  ова  особа  покушавала  да  излечи  своје  лице  5  година  без
успеха.Наносила је уље од конопље на лице 5 пута и опет не можемо да верујемо како јој
кожа сада изгледа.ОМГ, тако је срећна сада да поново може да буде своја.

Покушавам да сликам, али на свака 3 дана, али кожа је тако брзо зарасла да не могу да
вам покажем како јој је лице изгледало раније, али уз њену дозволу ћемо наредних дана
показати њене старе слике (само кожу лица) и нови да ви људи видите разлику...” Јасмин

„Ја сам 39-годишња жена са 2 године и срела сам се са раком дојке.Ово уље је мој лек и
лек.Ови људи су тако пуни похлепе.Они немају појма о болу и мукама кроз које пролазимо
ми и наше породице.Само себична похлепа.Карма.” Салли

„Па, две недеље...Доктор је рекао да имам тумор од 2-3 цм у бешици.Хтео је да ме одведе
директно  у  ОР.Успео  је  да  нестане  за  мање  од  14  дана.Потврђено  ЦТ
скенирањем.Дијагностикована 15. 2., ЦТ скенирање урађено 29. 2..” Герсх

„Ово  ЦТ  скенирање је  урађено  14  дана  након  што  је  уочен  тумор  од  2-3  цм  у  мојој
бешици.За само 14 дана,  користећи само есенцијално уље канабиса,  у бешици се не
примећује  тумор.Само  канабис…  14  дана…отишла.Молимо  законодавце  да  разумеју
ово.Не одузимај  ми лекове.Ово није само још један начин да се напијете.Овај  лек ми
спашава живот.” Герсх

"У РЕДУ ...Добио сам извештај о патологији.Тумор у мојој бешици се смањио пре него што
су га  извадили.Последњи пут  када  га  је  доктор  видео,  било  је  око  2,5  цм.Када су  га
уклонили, смањио се на 0,5 цм.Питам се шта ће овај доктор рећи о томе.” Герсх

„Пре 8 месеци, пронашли су туморе у мојој бешици, који су изгледали као мали шиљасти
јежеви.У извештају о патологији се каже да су високог степена, веома агресивни малигни
карциноми.Могли би бити одсечени.Пробао сам неколико локализованих третмана, али
сам морао да прекинем јер сам се превише разболео.Моја друга операција у децембру,
пронашли су више тумора и нови веома агресивни малигни рак који лежи равно на зиду,
тако да нису могли да га исеку.Ова врста се брзо шири на друге органе.

Зато када је јучерашња операција показала, НЕМА РАКА, а мој доктор је рекао да ми је
бешика  чиста,  као  код  детета,  осећам  се  као  чудо!Ево  шта  сам  урадио  ако  сте
заинтересовани.Не паничите, само користите оно што можете и умерено уживајте у ономе
што волите...” Мишел

„Мој  брат  је  имао  декубитус/чир  у  стадијуму  4.Од  само  4  стадијума,  ова  фаза  је
неизлечива.Према  западној  медицини,  када  једном  достигнете  стадијум  3,  не  можете
зацелити без пресађивања коже.Кости и ткива су били видљиви, али локални РСО током
3 дана је проузроковао појаву новог раста коже!Болничарке су то назвале 'чудом'. Био је
то само канабис!

Попео се са 0,2 на 1 пун грам дневно.5 би ме стварно збунило, али му је било потребно
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више  за  довољно  ублажавање  болова  од  рака  костију  да  би  заспао.Требало  би  да
правите уље са индиком, тако да би свака висока доза требало да натера корисника да
заспи чим проради 1 до 1,5 сат касније.То вас ставља у дубок сан и већину свог лечења
обављате када добијете леп дубок, РЕМ сан.

Што више узимате, то није непријатан осећај.То само чини да заспите брже и дубље.Ако
се ипак пробудите рано из сна, можда ћете осећати вртоглавицу као да сте пијани, али не
на непријатан начин.лол

РСО је омогућио мом брату да миран сан први пут после неколико месеци након што је
био у  болници.Испаравање биљке пружило му је  више олакшања од његових 80+ мг
оксиконтина и других пк коктела.Био је и на фентанилу ИВ, али га ништа није опуштало
толико као РЗС.Никада то нећу заборавити!” Мицхелле

„Сада живим своју причу РСО.Борба против ретке врсте рака јајника.Имао је операцију и
хемотерапију  и  усвојио  много  здравији  начин  живота,  органску  интегралну  храну,
суплементе итд., Али рак се вратио.Онда сам нашао Бежи од лека!Требало је неко време
да се ствари организују, пошто је канабис овде у Новој Зеландији илегалан.Али успео сам
да  направим  малу  серију  уља  и  почео  да  га  користим.2  недеље касније  моји  тумор
маркери су порасли са 200 на 140, први пад за годину дана!!Остало ми је без уља после 5
недеља и требало ми је 2 месеца да се докопам више.Туморски маркери су се поново
подигли (262 на последњем тесту...) али сада смо 3 недеље касније и држимо фиге да ће
поново бити доле са следећим тестом крви...

Верујем у РЗС и сматрам да треба да га учинимо доступним свима којима је потребан!Чак
и  ако  РСО  не  излечи  мој  рак  (али  верујем  да  хоће!),  то  ми  је  већ  донело  много
доброг.Пружа  ми  одличан,  миран  сан!И  регулисало  је  моје  пражњење  црева...Имам
огромно  дивљење  за  оно  што  је  Рик  Симпсон  учинио  за  човечанство.Он  заслужује
Нобелову  награду  за  најбоље медицинско  поновно  откриће!И  за  оно  што  ви  и  ваша
организација радите!Ја сам само једноставан грађанин који поштује закон и осећам се
ужасно  због  тога  што  морам  да  радим  незаконите  ствари  да  бих  се  излечио.Зато
наставите!Када добијем енергију, придружићу се покрету!“ Дини

„Због Рика,  буквално сам видео резултате РСО.Кратко сам радио за клинику.Када сам
почео тамо, дошао је човек са четвртом стадијумом карцинома грла.Он је стављен на
РЗС.90 дана касније потпуно је излечен.” Царл

„Управо сам лечио мог тату коме је дијагностикован рак мокраћне бешике.Тумори су мртви
након 5 недеља лечења.Хвала Рику Симпсону на вашем знању, инспирацији, одлучности
и вашој љубави према људима.” Цхристине

„Сада сам направио РСО за две особе, оба пута са одличним резултатима!Један је имао
МРСА, наносио је уље топикално недељу дана...ИЗЛЕЧЕН!!Други је имао карцином коже
базалних ћелија, примењиван топикално 2 недеље ... ИЗЛЕЧЕН!Ох, и имала сам флеку на
лицу,  мислила  сам  да  је  можда  неки  рак  коже,  па  сам  се  наносила  локално  6
дана...ГОНЕ!!!” Мариах

"Фантастичан!Моја мајка се борила са раком дојке од фебруара 2011.  и рак је полако
метастазирао по целом телу, укључујући њена плућа која су морала да се дренирају скоро
сваке недеље неколико месеци - 11 мл течности против рака је испуштено скоро сваки пут
када је ушла.Донедавно.У року од недељу дана од узимања РСО оток на њеном лицу и
врату је нестао, као и розацеа.Чак је престала да узима лекове за крвни притисак које је
узимала више од 20 година и течност у плућима јој је пала на 6мл!!!Верујем да је ово лек!
Дивно је коначно видети ту сребрну поставу у тако ужасној болести.” Ангел

„Па погледајте ово!
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- Супрузи је дијагностикован рак грлића материце ИИИ-б стадијума 14.12.2012.

- Супруга је почела да пије уље од канабиса непуних месец дана након тога.

- Супруга је почела са хемотерапијом и зрачењем непосредно пре фебруара 2013. године.
(У Тексасу нема много избора)

- Супрузи је речено да једва да има знакова рака, 6. маја 2013.

Мање од 5 месеци и моја жена је прилично победила рак ИИИ фазе, све због уља!“ Цолт

„Драги Рик, Бог те благословио!Изгубио сам мајку, баку, вољене тетке и ујаке и пријатеље
због  рака  током  година.Али  она  која  ме  је  најтеже  погодила  била  је  моја  прелепа,
интелигентна, дивна сестра Ким.У јулу 2010. године у 42. години дијагностикован јој је рак
плућа  четвртог  стадијума,  а  до  фебруара  2011.  умрла  је.Не  знам  које  је  третмане
користила јер никоме у породици није рекла да умире све до прекасно, а њен бивши муж
наркоман је ушао у њену бригу и закључао породицу.За уље сам сазнао тек последњих
месец дана, а од тада сам вредно истраживао.У почетку сам мислио да је то змијско уље,
као и многе друге ствари, али до сада сам навео 27 људи који тврде да су њиме излечили
или значајно смањили рак.27 људи!!!И то само на Јутјубу и онлајн блоговима!Волео бих
да сам знао за ово 1997.  године,  када је  мојој  мами постављена дијагноза,  или 2000.
године када је моја бака изашла из ремисије, или 2010. када је мојој сестри речено да иде
кући и умре, или прошле године када је мој брат -Лаву је дијагностикован рак уста и грла и
морао је да му уклони пола лица и реконструише га.Али сада јесам, захваљујући теби.Бог
вас благословио и све које волите, и хвала вам што радите толико да овај дивни лек буде
доступан свима.” Денисе

-- Драга Денисе, шта да кажем?Убили су моју маму хемотерапијом због раног карцинома
малих ћелија плућа, тако да знам тачно како се осећаш.Ништа пријатно.Све време, лек је
требало да буде доступан и то не само зато што неко жели да заради.Ц'ест ла вие, али
неће сви то тако мирно прогутати као ја.Веома је трауматично искуство када сазнате шта
све уље може да излечи или контролише и шта је све коришћено уместо њега.

Молим  вас,  пошаљите  ми  листу  тих  онлајн  сведочења,  могла  би  бити  занимљива  и
корисна за друге којима је био испран мозак као и мени пре него што сам упознао Рика и
сазнао  за  право  стање  ствари  у  области  „конвенционалне  медицине“.  Хвала  вам  на
подршци и што сте нам помогли да ширимо вест о овом леку.После две и по године рада
са Риком, све што могу да кажем је да правилно произведено и употребљено уље ради
управо оно што он каже да ради.ЈБ

„Здраво  Кори!Још  једном  НЕВЕРОВАТНА  вест.Мој  пријатељ  **********  са  којим  сте
разговарали и послао га у *** у Лос Анђелесу, па он је на уљу канабиса већ око 2 месеца и
отишао  је  на  медицинске  прегледе  данас  и  у  његовом  телу  ВИШЕ  НЕМА  РАКА!!!!!!!
ПРЕКИД УЗБУНЕ!!!!!!!Он ти је више него захвалан што сам му причао о теби и више него
захвалан што си му причао о ****!!!ХВАЛА ВАМ заувек више.Тако сте тако добри што
помажете свим овим људима које чак и не познајете и спашавате животе широм света!
Возићу се до Лос Анђелеса да радим са **** и покушаћу да зауставим сву своју дијареју и
да ме склоним од тоалета 60-80 пута дневно.Шта кажете на ово за још један невероватан
извештај??Толико волимо ово!!”

„Желим  да  поделим  коментар  мог  доктора  данас.Већ  ДУГО  имам  инфекцију  бешике!
време и др је лечио инфекцију.Данас је из прве руке погледао камером (није баш забавно)
И!!Чини се да  имам остатке  масе мокраћне бешике (тумора)  која  је  УМРЛА на месту
(његове речи, не моје) и која узрокује да се инфекција задржи.

ПОНОВО!ЊЕГОВЕ РЕЧИ, НЕ МОЈЕ; др је рекао: „Бавим се медицином више од 40 година
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и никада нисам видео да тумор умире на месту без неке врсте спољне интервенције.“
Искидао сам уље и стављао га од марта, али откако је дошао мој усев, дупло сам дозирао
уље око 6 недеља.Идем на малу операцију чишћења 8. октобра како бих се уверио да је
маса нестала (ако је не прођем пре тога).

ИМАО  сам  извесну  сумњу  у  вези  са  нафтом,  али  ЉУДИ,  НЕ  СУМЊАМ  ВИШЕ.Имам
довољно материјала за пупољке да направим око 5 или 6 унци уља.Материјал који се
користи  је  Сатива  Бленд  Пинеаппле  Кусх,  25%  ТХЦ.Не  могу  вам  рећи  колико  сам
задовољан досадашњим резултатима.Још нисам ништа рекао свом доктору јер ће у ФЛ
онда неки др одбити да вас лечи.Тако да за сада не зна ништа.” Јохн

-- Али знаш више него довољно, Џоне.Честитам.Наставио бих да узимам уље и оставио
бих операцију за касније.Нема више скенирања ако је  икако могуће.Узео бих и уље у
облику  супозиторија,  увек  желите  да  уље  добијете  што  ближе  болном  месту.Такође,
покушајте да направите уље од више соја за најбоље резултате, ако можете.Све најбоље
за тебе, ЈБ

„Потпуна  сагласност,  ЈБ.И  подвући  одлагање  операције.Сваки  инвазивни  рад  на  телу
дозвољава  инфекцију  у  ваш  систем.Због  аљкавих  навика  и  потпуног  непоштовања
сопствених  чудотворних  лекова,  сада  имамо  бактерије  које  једу  месо  отпорне  на
антибиотике,  распрострањене у  већини болница.РСО ће  то  поправити,  али  шта  је  са
хируршким 'промашајем'?Бежите од лекаговори све.” Тиелман

„Пре 3 дана лечили смо карцином базалних ћелија код пријатеља са РСО.Данас смо га
проверили и скоро је нестао.Поново смо применили РСО и покрили завојем.Проверићемо
га  за  наредна  3  дана  и  очекујемо  да  га  нема,  судећи  по  резултатима  претходна  3
дана.Овај му је на десној руци.Претходни карциноми које смо му излечили били су на
његовој левој руци.Ура, ради.” Марк

-- Да јесте.Не бисмо радили оно што радимо да није.ЈБ

„Мојој мами је недавно дијагностикован рак мозга четвртог стадијума, управо је завршила
круг зрачења.Доктори су шокирани колико јој добро иде!У почетку јој је било прилично
лоше, изгубила је способност да прича.Од када смо почели да јој дајемо уље, све је боље
и боље, сада је у стању да ради ствари које раније није радила као што је изговарање
фраза уместо једне или две речи, и нормално ходање.Такође можемо рећи да је њено
разумевање  много  боље.Такође  се  никада  није  разболела  од  агресивног  зрачења  и
хемотерапије које је радила.Ни један дан мучнине или повраћања!Тако да је увреда да
било ко каже да то не функционише!Исправите своје чињенице!Такође је ВЕОМА лако
направити!Сви знају  некога  ко  зна  некога  ко  може да  набави марихуану за  вас!Имам
упутства о  томе како да  узмем третман,  па ако  је  неко заинтересован,  објавићу то  у
коментару!“ Диана

-- Дајана, клони се те хемотерапије и зрачења.Уље би посао обавило много лакше да му
лекари и њихове методе нису стајале на путу.120-180 г уља високог квалитета, што је
брже могуће, нема више канцерогених скенирања ако је икако могуће.Све најбоље, ЈБ

„Зовем се Џорџ и желео бих да вам дам своје сведочење.У 82. години, 22. децембра 2010.
године, дијагностикован ми је рак једњака.Речено ми је да ћу имати 6 месеци до 2 године
живота  и  да ће можда бити  потребно  да  ми се  у  неком тренутку  стави  у  грло  након
третмана зрачењем да бих помогао при гутању.

Пре моје дијагнозе, имао сам проблема са дисањем и гутањем хране, имао сам оток на
обе ноге и био сам уморан од лагане активности.Био сам подвргнут зрачењу почетком
2011.До  септембра  2011.  имао  сам  потешкоћа  са  гутањем  и  жвакањем  чврсте
хране.Осећао  сам  се  као  да  се  гушим.Моја  храна  је  морала  бити  исечена  на  мале
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комаде.Више сам волео да једем кашасту храну и Боост шејкове.Такође сам осетио јак
гас у стомаку.Гас ми је прошао кроз стомак као гром и муња.Почео сам да доживљавам
епизоде вртоглавице, отежано дисање, кратак дах и знојење.Била ми је лоша равнотежа и
нисам се могао добро кретати.Било је тешко носити намирнице до свог апартмана без
кратког даха и знојења.

Касније ме је јака вртоглавица послала у болницу и доктор ми је дао другу таблету за
крвни притисак.Убрзо након мог боравка у болници, пришао ми је странац и понудио ми
уље од конопље за лечење рака и упутио ме на веб локацију Пхоеник Теарс за више
информација.У почетку сам био узнемирен и ужаснут због узимања уља од конопље, увек
сам мислио да је канабис лек који може да изазове зависност и одведе ме до других
тешких дрога.Након истраживања уља од конопље Рика Симпсона одлучио сам да ћу
узети третман.Схватио сам током и након третмана да је уље конопље/канабиса „капија“
за боље здравље.

Након моје прве дозе -1/2 пиринчаног зрна уља конопље, одмах сам приметио да делује у
мом  телу.
- Осетио сам како ми струји кроз тело од прстију до ножних прстију.Доживео сам осећај
опуштености, среће и побољшања свог хумора.Ноге су ми биле гумене које су избледеле
после 6 сати.Дисање је било тише током одмарања и током спавања.

После дана/недеља: Моје гомиле/хемороиди су нестали.Бол у рамену је смањен.Краткоћа
даха се смањила.Од другог дана нагомилавање гасова и нелагодност у  стомаку су се
смирили и постали редовнији и настављен је третман.Смањио сам и престао да узимам
таблете за крвни притисак јер ми је крвни притисак постајао пренизак.Када сам престао да
узимам таблете за крвни притисак, мој крвни притисак се нормализовао.Оток обе ноге и
скочни зглоб је знатно смањен.Обуздао сам апетит и регулисао тежину - до сада сам
изгубио  26  фунти.Боја  коже  се  побољшала.Вртоглавица  је  нестала.Откуцаји  срца  су
редовнији  и  не  толико  узнемирујући,  с  обзиром  да  имам  неправилан  рад  срца  од
рођења.Пражњење  црева  је  постало  редовније.Доживео  бољи,  мирнији  сан.Баланс  и
координација  су  побољшани.Може  се  боље  кретати  без  кратког  даха.Постао  је
артикулисанији  у  разговорима.Променио  сам  свој  поглед  на  ствари  и  подигао
расположење.Променио сам поглед на марихуану.

Генерално, сви симптоми које сам имао пре него што сам узео третман са уљем конопље
су  нестали.
Требало  ми  је  3  1/2  месеца  да  завршим  третман.Ово  искуство  није  било  тако
непријатно.Било је то прилагођавање, када сам повећао дозе, али после дан-два све се
прилагодило.Пратио сам повећање дозе које је предложио Рик Симпсон мање-више.

После 2 месеца лечења, моја посета онкологу је била изненађујућа.Изјавио је да ми је
боја коже добра, крвни притисак и рад срца су нормални, а пошто нисам имао проблема
са гутањем, није било потребе за прекидом.Такође је навео да је рендген са претходног
прегледа изгледао добро и да нисам морао да се враћам најмање 6 месеци.Обично сам
био заказан да посетим онколога свака 3 месеца...

Верујем да је уље од конопље убило мог рака.Сва друга побољшања здравља која сам
доживео од уља конопље чине да се осећам као нови човек.Потпуно сам задивљен чудом
уља од конопље.Тако сам захвалан што сам одлучио да узмем уље од конопље.

Уље конопље ми је обновило здравље и продужило живот.Хвала ти Рицк Симпсон, Бог те
благословио!Наставите са  добрим делима!Потпуно сам уверен да  уље конопље може
спасити животе.Хвала вам." Георге

„Мини ажурирање за Џорџа....До данас је изгубио +31 фунту, а сада је, недавно, морао да
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посети свог стоматолога, због губитка тежине (некада је имао око 280 фунти).Научио је да
би могао прилично лако да добије тежину ако би сада желео, међутим он бира здравију
нижу  тежину  и  начин  живота),  морао  је  да  поново  постави/подеси  протезу.Његов
стоматолог је приметио како добро изгледа и да му је боља боја.

Морам да напоменем да је Џорџ рекао да је још увек добро дисао, и да до данас више
нема проблема са гушењем, раније ове недеље је вечерао одрезак, кромпир и поврће, а
храна му опада много, много лакше него икада пре његовог „лечења“. Каже нам да је
посетио свог  лекара опште праксе(редовни док.)  раније  ове недеље...Његов доктор је
узвикнуо: „Вау!АреЈеси ли сигуран да си исти Џорџ којег сам раније видео?“ Такође, његов
доктор  је  рекао  да  му  се  боја  побољшала.Џорџ  ми каже да  је  касније  свом доктору
показао колико је  још течности изгубио у обе ноге говорећи му да мисли да је  скоро
нестало...Тада је доктор рекао: "Џорџ, више немаш едем."

Набавио је неке старе медицинске папире, а такође му је речено (сада) да треба/може да
покуша  да  добије  свој  стари  рендгенски  снимак  плус  ЦТ  снимак  (на  диску)  од  свог
онколога  на  следећем  састанку  (јун).Покушава  да  раније  уђе  на  преглед  код
онколога...сада уз помоћ свог лекара опште праксе.Приликом те посете он ће тражити
магнетну резонанцу.Прешао је дуг пут... међутим, његов једини стварни проблем тренутно
(иначе каже да би био сјајан!!) је да има неправилан рад срца од рођења, а у последње
време је  мало више него обично.Не знам да ли његов губитак  тежине изазива његов
неправилан рад срца или узбуђење због овог догађаја који му је променио живот или шта
је то сигурно, знам само да желим да се ово поправи за њега.Сада има упутницу да види
кардиолога у вези његовог откуцаја срца итд.Такође је недавно његова боја постала још
боља, има више црвено/ружичасто лице, а циркулација му је још боља.Па, то је све што
сам могао да добијем за сада... Мир 1♥”Слобода

„Хвала Рицк/ЈБ  што  сте  јуче  дали  одговор  на  моја  питања.Знам човека  чија  га  мајка
има.Хтео сам да имам нешто што бих могао да му пошаљем да погледа.Супер сте.Волео
бих да могу више да помогнем.Ова информација сада стиже до многих.Урадио си тако
сјајан посао говорећи свету о томе, Рицк.Могли бисте се сматрати модерним свецем.Без
зезања.Чудесан човек.Не могу рећи довољно добрих ствари свима о вама Рицк & ЈБ који
су  остали  уз  вас  у  свему  овоме.Мислим  да  ћу  куповати  5  књига  сваког  месеца  да
помогнем  Рику.Чувајте  сјајне  информације,  момци.Ти  си  најбољи.Мир  и  здравље
свима.РСО.Божији лек.” Петар

„Па, Рик и Јиндрих, мој труд и посвећеност РСО су се коначно исплатили.Пратим Рикове и
Фениксове сузе од 2004. и одмах сам поверовао у лековите способности уља.Ширио сам
реч и стајао иза тога 100% чак и када су се људи смејали и називали ме лудим.Сада сам
излечио 3 особе са терминалним карциномом, а мом последњем пацијенту дугујем велику
заслугу  што  је  заправо  прошао  кроз  медицински  систем  и  одбио  све  третмане  и
документовао да је користио РСО да излечи свој рак...оба плућа су му била пуна рака и
дали су му 3 месеца живота када му је први пут дијагностикован...пре 5 месеци.

Данас је званично без рака и заправо је добио 27 фунти.Лекари за рак су одушевљени
његовим чудесним опоравком за само 5 месеци уз једва икакву њихову помоћ и заправо
кажу  да  је  здравији  него  они сада.Лол.Јео  је  уље пред лекарима у  болници и  носио
часопис  Веед  ворлд  са  чланком  о  Пхоеник  сузама,  показујући  га  свим  осталим
пацијентима и ширио глас о РСО.Ускоро ћу добити копије све болничке документације да
му је РЗС излечио рак...У његовој документацији пише да је користио уље од конопље за
лечење.

Саставићу причу за њега што је пре могуће како бих помогао да се шири вест колико год
је то могуће.Такође знам за још 25 људи који су видели како чудо РЗС делује за многе
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различите болести и сада раде на томе да се излече... прича се!!!!:) У име излечених, а
ускоро и многих других у мом крају, желим да вам кажем ХВАЛА момци на даљем труду и
посвећености поновном откривању панацеје...Ви сте спасиоци...Буквално!!МИР И ЉУБАВ
из ПА” Стеве

„Неко сам ставио уље на малу тачку на њеном раку коже (лице) и након једног дана,
изгледа још горе.Да ли она има реакцију или уље прво извлачи ствари на површину коже?
Све изгледа зеленкасто као да је заражено.Да ли је то нормално?Понекад?" Мигуел

„Да, ово може бити нормално!То је добар знак, ако осетите свраб и видите да уље ради,
онда  ставитејош више  уља на  њему.Зеленкасто  би  могло  доћи  од  уља.Да  ли  је  уље
правилно направљено?" Анна

„О, да, није зелено од уља, то је златно уље које ја правим, то је најчишће што можете
добити  док  ово  правите  код  куће.Заиста  је  као  инфекција  зелено  беличаста.Био  сам
прилично сигуран да је ово уље које ради свој посао, само сам желео неку потврду од
неког другог.Хвала." Мигуел

„Здраво, морам да вам испричам причу о чуду које се догодило јуче.Имам пријатељицу и
њено  име  је  Сханнон  О'Бриен.Она  је  17  година  преживела  рак  мозга.Она  има
неоперабилни тумор који расте већ око годину дана.Порастао је до скоро целе величине
њеног мозга.Поделио сам са њом РСО, и  јуче су њени резултати магнетне резонанце
показали  да  се  тумор  смањио  за  скоро  половину.Узима  га  од  фебруара.14.Морате
схватити да је ово била Здраво Маријо.Тако сам захвалан што је мој дух пронашао вашу
причу и успео сам да је пренесем даље.” Надине

„Моја жена користи РСО већ 11 месеци.Она има метастатски рак дојке ИВ стадијума и
онколози у  Центру за  рак  МД Андерсон рекли су  јој  да је  предалеко напредовала за
хемотерапију, зрачење или операцију.Отпутовала је из наше куће у илегалној држави 26
сати  право  у  легалну  државу  да  би  је  добила.Њени  тумори  се  смањују.Да  је  имала
приступачност која јој је потребна (тренутно узима само 2 грама дневно), верујемо да би
до  сада  била  без  рака.РЗС  одржава  моју  жену  у  животу,  а  имамо  и  сина
хендикепираног.Бог зна да њен посао овде није завршен!“ Фредерицк

„Па,  Рик,  осећам  се  боље.Био  сам  на  РСО  око  30  дана  због  тумора  на  мозгу  и
дијабетеса.Шећер ми пада.Престао сам са инсулином пре 2 дана јер је  шећер у крви
пренизао. Јефф

„Такође је отклонио рак дојке другог пријатеља стадијума 1.Од тумора величине лоптице
за голф постао је мањи од зрна грашка за две недеље.0,4 г  два пута дневно,  сирово
уље.Други  пријатељ  са  раком  коже  уклонио  га  је  топикалним  раствором  утрљаним
директно на кожу.

На себи сам се решио инфекције и отока на лошем зубу, очистио сам плућа после напада
астме и уклонио две функи флеке са коже које су можда биле,  а можда и нису биле
рак...никада нисам прегледао и то  је  отишао...упс.Без  хемотерапије,  без  зрачења,  без
нежељених ефеката, без проблема.” Бруце

„Желео бих да се захвалим ЈБ за сву његову помоћ!Као што неки људи знају, моја жена
има рак дојке у стадијуму 4 који се проширио на њене кости.Докторка је рекла да има
толико тумора да су морали да престану да броје и дали су јој 6 месеци живота!Почели су
је на хемотерапији последњих 5 месеци, дао сам јој 5 зрна пиринча РСО уља за месец и
по!Управо  сам  био  сведок  чуда  свог  живота!Управо  је  добила  магнетну  резонанцу  и
скенирање и нису могли да пронађу никакве знаке рака!

Не могу да докажем да уље има икакве везе са тим, али сам 99% сигуран да јој је помогло
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да превазиђе грбу!Није завршила ни протокол хемотерапије, остало јој је још 4 месеца
лечења!2012. је речено да се рак стадијума 4 не може излечити, па као што сам рекао,
уље мора да је деловало!Препоручујем свима који имају рак да нађу ово РСО уље што је
пре могуће.Не може ништа да боли!Као што сам рекао, хвала ЈБ за сву помоћ!“

"Колико капи величине пиринча да јој дам у фази одржавања??" Јефф

-- 1-2 г месечно може бити довољно, Џеф, кап ноћу је све што већини пацијената треба
као доза одржавања.Али она је узела хемотерапију, тако да бих волео да је видим да
поједе најмање 60 г што је пре могуће да уклони штету коју је хемотерапију оставила за
собом.Хвала ти, ЈБ

„Користио сам уље које сам направио користећи Рицк-ове видео инструкције и излечио
сам себе од Дифузног  лимфома великих Б ћелија  стадијума 4,  наводно „неизлечивог“
фоликуларног рака за само 58 дана!!

Од тада сам наставио да правим уље за себе и друге и видео сам преко 10 потврђених
случајева плућа, дојке, простате, мозга, дебелог црева, леукемије, панкреаса, пацијенти
се  излече  самикористећи  тамно  зелена  уља!!Ја  правим  уље  користећи  И  листове  и
цветове због специјалних антиинфламаторних једињења која се налазе САМО у зеленим
листовима!

Изгубио сам цело дебело црево  1992.  године.Имам 'торбу'  направљену од мог  танког
црева која ради као нормалан водовод већ 20 година која је требало да се испразни пре 7
година!Према  мом  гастроентерологу  у  ПАМФ-у;  Он  приписује  велику  употребу
канабиноида здравој врећици „у бољем стању него пре 20 година на дан када је први пут
стављена“. Чуо је исте резултате од многих других пацијената који користе канабиноиде и
сада то препоручује својим пацијентима!“ Цраиг

„Само желим да вам се захвалим.После 5 година „будног чекања“, фоликуларни лимфом
мог мужа диже своју ружну главу.Он је 3 недеље у уљу и осећа се одлично, чак и игра
голф 4 дана у недељи.Обавештаваћу вас како наставимо.” Јоице

„Отишао сам на своје двогодишње скенирање и они су ПОТПУНО ЧИСТИ ОД РАКА И
ОШТЕЋЕЊА  ОД  ЗРАЧЕЊА  КОЈУ  СУ  ВИДЕЛИ  ПРОШЛИ  ПУТ.ПОТПУНО  САМ  ОД
БОЛЕСТИ, РСО ОИЛ.КАКО ЈЕ БОГ ПОСЛАО УЉЕ РИКА СИМПСОНА ТОЛИКИМ...ХВАЛА
ВАМ што сте пренели све информације које радите.” Линда

„Жена мог пријатеља има рак дебелог црева у касној фази.Лекари су је послали кући,
рекли јој да више ништа не могу да учине за њу.Проширио се на њена плућа и мозак.Коју
дозу треба да прогута?Колико би јој времена требало да изгради толеранцију?Да ли би
требало да нарасте да узима 3 капи величине зрна пиринча дневно?Хемотерапија коју су
јој дали учинила ју је преслабом...неће јој више давати хемотерапију...Надам се да уље
може да поправи учињену штету пре него што буде прекасно.Дали су јој још 4-6 месеци...”
Симон

-- Симон, исти протокол као и за било шта друго.Када се навикне на лек, што више и брже
једе, то боље.ЈБ

„Почео сам пре четири месеца да правим уље од канабиса за свог рођака који је одустао
од тога да издржи чак и до 2014. након што је његов доктор, 4 пута за мање од годину
дана,  хируршки  уклонио  много  рака  из  унутрашњости  бешике,  дао  му  неколико
хемотерапеута и рекао следећи корак му је био уклањање бешике.Почео је да узима уље
у јануару, а пре две недеље је сазнао да нема рака.Сада прави своје уље и свакодневно
узима дозу одржавања.” Цхарлес
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„Здраво, само сам мислио да са вама поделим добре вести.Пацијент са раком о коме сам
вам раније говорио недавно је прошао кроз ЦАТ скенирање.Нема присутних тумора!!!На
грудима му је био тумор величине бејзбол лопте.То и остали тумори су потпуно нестали!
Једино  што  је  остало  је  мало  ожиљног  ткива.И  он  и  ја  славимо  Бога  за  овај  диван
лек.Канабис, дивна биљка, дар који нам је свима дао од Бога.Сви треба да се захвалимо
Рику Симпсону и жртвама које је он поднео да би народ постао свестан шта Божја биљка
може да уради.Пацијент је вратио 40 килограма које је изгубио.Изгледа здравије и боље
него што сам икада видео.100% сам уверен и истински верујем да уље Рика Симпсона,
када се прави и користи правилно, може излечити рак.Сада, након 12 година борбе са
овом болешћу, овај пацијент је без рака.За ово можемо само Богу дати своју славу.

Хвала још једном, Рицк, што си био стандуп тип који је дао велике жртве за људе.Већ
годину дана ширим вест шта РЗС може.Сада сам 100% уверен да је све што је речено у
вашим видео снимцима заиста плаво.Узимам још једног пацијента са раком у стадијуму 4
и веома сам уверен да ће се ослободити рака за мање од годину дана.Наставићу да
ширим  вест  најбоље  што  могу.Такође  ћу  помоћи  колико  год  могу.Истина  ће
победити.Хвала  вам  за  све  што  сте  урадили  и  још увек  радите.С  поштовањем,  Гров
Годдесс”

„Др. Рондеау ми је пре Божића рекао да је ова црна тачка на леђима меланом.Отишао
сам код њега након што је почело крварити.Вратио сам се кући и почео да стављам уље
за пупољке на леђа,  а  такође сам почео да једем стално уље.Требало је  мање од 2
недеље  и  место  на  леђима  ми  се  разјаснило  и  наставио  сам  да  једем  око  2  унце
уља.Једва траг на леђима и осећам се фантастично.

Филип је такође прошао једногодишњи преглед и више од годину дана је био без рака.Па
то називају слободним од рака.Не мора да иде код доктора најмање 3 године.Није узимао
хемотерапију и зрачење, узео је око 4 унце уља канабиса и још увек једе по мало скоро
сваки дан.Мало људи је победило рак црева.Рик је наш херој.” Флуте Воод

„Тешко је поверовати само људима који нису имали прилику да се едукују о лековитој
моћи уља канабиса... Живим у крају одакле је Рик Симпсон, а лековиту моћ видимо већ
10 година.Лечи рак, дијабетес, мишићне поремећаје, зубобоље, посебно чудесни лек за
опекотине (мора се видети да бисте веровали).

До сада нема ничега што смо видели на чему неће функционисати, ако се узима правилно
и  редовно.Посебно  добро  за  рак  коже,  мучнину,  грчеве  у  стомаку  и  шта  год  је
потребно.Добар сан.Не постоји ништа што ублажава стрес као уље канабиса, а већина
наших унутрашњих проблема је узрокована стресом.Па изволите.Срећно свима.Заиста
ради, само му треба веровати.Поуздајте се у Бога и Рика Симпсона.” Терри

„Све што знам је да сам био спреман да идем, нисам могао више да издржим, изнео сам
своју причу овде, а мој анђео је иступио и прикључио ми РСО уље.Престао сам да једем,
и са само неколико зрна пиринча у уљу, могао сам да осетим промену у себи.Пре тога, мој
живот је био на каучу са грејним јастучићем, без пића.Али другог дана, био сам у кутији за
лед, тражио нешто за јело, истуширао се.Некима то није велика ствар, док не дође време
када не можете да стојите довољно дуго за туширање.Остао сам на томе, угојио сам се,
почео поново да живим, заиста вратио свој живот.Жао ми је само што нисам знао за то
пре него што сам имао операцију.56, бела жена жртва рака дојке Кетлин”

„Мој  отац  сада  има  75  година,  пре  неких  18  година  мом  оцу  је  дијагностикован  рак
стомака,  подвргнут  је  уклањању  стомака,  провео  је  15  година  учећи  како  да  поново
живи.Пре 3 године речено му је да мора да уклони доња црева и део дебелог црева због
лезија од рака.Пре 2  године речено му је  да је  нови рак  на местима која  се не могу
оперисати...
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Када сам сазнао за ово, направио сам 24-часовну серију уља (350 грама горњег пупољка
у 1/2 галона Еверцлеар-а).Годину дана касније, када је отишао на преглед, др није могао
да пронађе његов рак, очигледно уље чини рак невидљивим и неефикасним до смрти...Он
сада лечи  своју  најбољу другарицу  Ели,  свог  пса  лабрадора,  који  има туморе...и  она
веома лепо реагује на уље...ја сам ваш највећи фан у САД.Мој живот је ово уље.Хвала
Рик Симпсон.” Ребека

„Само морам да поделим ову одличну вест са вама и вашим пратиоцима...Радни пријатељ
моје жене рекао јој је пре неколико месеци да се рак панкреаса њеног мужа вратио по
други пут,  моја жена и ја  смо већ знали за ваш РСО па смо их ставили на вашу веб
локацију да сазнамо више о томе итд., па је почео на то одмах и јуче се вратио у болницу
по резултате његових најновијих тестова, болница му је углавном говорила да му поново
треба хемотерапију, али оно што се заправо десило када су погледали резултате је да је
рак дефинитивно постао много мањи него што је био када су први пут приметили да се
вратио, скоро нестао.Били су збуњени како је могло да се смањи (онда би требало да
науче о свим врстама лекова, а не само о отровним).Рекли су да желе да уклоне оно што
је преостало, али ја сам му саветовао да само настави са истим дозама које је радио
раније,  јер  је  то  очигледно  имало позитиван ефекат,  и  да  не пушта  те  кољаче близу
себе.Био сам тако срећан што сам чуо вести и једва сам чекао да вас обавестим. :)” Марк

--  Браво,  Марко,  погледај  како се пацијент  осећа,  скенирање у  већини случајева није
потребно.Ако  поједе  120-180г  током  шест  месеци,  изгледа  да  нема  много  разлога  за
бригу.ЈБ

„Постоје хиљаде документованих доказа да заиста лечи рак код људи који су одбили да
имају било какве везе са лекарима, само уље.Имао сам рак стадијума 4.Остало ми је
само 3 месеца живота и то пре 14 месеци.” Том

„Само да вас обавестим, ево новости о мом ујаку Тому.Његов нови ниво ПСА је 0,1 и
стабилан.Хвала вам што сте нам дали знање да му спасемо живот.Био је у стадијуму 4
рака простате.Тражимо да направимо сведочанство.Бог те благословио." Схерри

„Томе, користио сам ово уље пре 3 године да убијем рак простате 4. фазе.За почетак сам
користио хормонску терапију, а онда сам сазнао за РСО.Функционише.Ја лично познајем
десетине људи који  га  свакодневно користе за  многе болести.То је  огромна помоћ за
пацијенте са раком, али мислим да је моје најзапањујуће откриће било излечење нечије
тешке  псоријазе  коју  су  имали преко  90% свог  тела.Уношењем 1/4  до  1/2  грама уља
дневно током 6 недеља, ова особа се буквално излечила од стања од којег је боловала од
детињства.Могао  бих  сатима  причати  о  стварима  које  сам  видео  да  ово  уље
ради.Видећете, држите свој ум отвореним и урадите како Рик каже, неће вам бити жао.”
Дан

„Од мог опоравка од улцерозног колитиса и рака мој гастроентеролог сада има СВЕ своје
пацијенте на производима од канабиса, јер су они најмоћнији антиинфламаторни лекови
за које зна...и делују БОЉЕ НЕГО БИЛО КОЈИ ЛЕК КОЈИ МОЖЕ ПРЕПИСАТИ!!!” Цраиг

„Знам да лечи рак...Излечио сам маму 3 пута и она је сада без рака.” Мц Јаи

„Користим уље 5 недеља и јучерашње скенирање кућних љубимаца показало је значајно
смањење  тумора  костију  и  нема  доказа  о  више  хиперметаболичких  тумора
јетре.Првобитно  сам  се  представио  са  стадијумом  4  костију  и  живим  раком  пре  3
месеца...Рекао бих да ради.И то је било само првих 8цц, време је да се искључи наредна
52!!” Лаура

--  Одлично,  Лаура,  дивно  је  чути  то,  али  клони  се  више  скенирања или  рендгенских
снимака ако је  икако могуће.Не желите да зрачите тумор, ваш онколог би требало да
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може да вам објасни зашто то није добра идеја.Све најбоље, ЈБ

„Слушај, истраживао сам ово месецима.То подржава Харвард.Користе га у Шпанији.Због
чињенице да је то незаконито, нажалост, не могу вам ништа више рећи.Могу да кажем да
мој муж има рак у стадијуму 4 са туморима на мозгу.РС каже да своје здравље никоме не
верујете.Па нисам."Прескочио сам месец" да тако кажем.Стала сам чврсто на ноге и мој
муж је добро.:)” Лиса

„Драги ЦуреИоурОвнЦанцер.цом, пре неког времена сам читао о уљу Рика Симпсона и
одлучио да покушам да га направим.Већ дуго узгајам марихуану.Користио сам неке од
својих  најбољих  пупољака  и  направио  неко  врхунско  уље  од  конопље.Пробао  сам  и
нисам могао да верујем.Био је толико моћан да није личио на ништа што сам икада имао.

Након што сам покушао, знао сам за пацијента који се у том тренутку борио са раком
(Ходгкиновим  лимфомом)  око  11  година.Понудио  сам  му  да  будем његов  медицински
неговатељ марихуане и да му дајем уље без икаквих трошкова све док узима уље према
препоруци.У то време ми је био више него мање странац.Упознао сам га годину дана
раније на састанку клуба саосећања и тада сам сазнао да има рак.Заиста сам желео да
видим да ли уље може да излечи рак, као што је поменуто у Рицк СимпсонуБежите од
лека.

Дакле, након што смо ступили у контакт са овим пацијентом и презентовали му понуду,
предали смо уредну папирологију нашој држави и почели са лечењем.Поставили смо га
до места где би он био у поседу биљака, тако да би на крају могао сам да обезбеди уље.И
то је био део договора, да научи како да себи помогне.Почели смо са лечењем.У почетку
му је било тешко јер је уље било тако снажно, а узимање три пута дневно може бити
прилично  тешко.
После три месеца тумор на горњем делу грудног коша почео је да се смањује.После пет
месеци  тумор  је  потпуно  нестао.Затим  је  отишао  на  ЦАТ  скенирање.Резултати  су  се
вратили  да  је  без  рака!Лекари  покушавају  да  излече  његов  рак  најмање  11
година.Хемотерапије,  трансплантације  коштане  сржи  и  тако  даље.Све  што  је  било
потребно је око пола фунте врхунског пупољка претвореног ууље конопље.Он има своје
резултате пре и после ЦАТ скенирања на диску (ускоро ће нам бити достављени).Иступио
је  и  јавно  говорио  људима.У  ствари,  он  је  сада  неговатељ  који  помаже  другим
пацијентима са лековитим конопљиним уљем!“Богиња раста”

„Пре годину дана мој онколог нам је рекао да ускоро контактирамо хоспис, рак дебелог
црева се вратио у моја плућа и дебело црево, уклоњен је из дебелог црева 09. и јетре у
11.Мој муж је инсистирао да пробају још једну рунду хемотерапије.У исто време када сам
открио уље канабиса, почео сам да га узимам истог дана када и хемотерапије.Мој тумор
маркер је био 17,6.После ЈЕДНОГ третмана (и 2 недеље уља) мој тумор маркер је био
10,6.Прошлог  петка после 2  третмана и 5  недеља уља,  мој  тумор маркер је  4,8.Моја
медицинска сестра ми је рекла да не зна шта радим, али ова хемотерапија није требало
да да ове резултате.Осећам се боље него што сам се осећао за дуго,  дуго времена.”
Диане

„Здраво Јиндрих, јуче сам завршио читање Рикове књиге.Одлична ствар!Искрено, заиста
ми не треба више доказа о заиста магичној моћи уља!

Урадио сам и неке експерименте и сваки дан откривам нешто ново што овај лек може!
Невероватно!Нажалост, иако сам убеђен и чак и ако је моја девојка убеђена, ипак њена
мајка  некако  није  у  стању  да  се  потпуно  "пусти"  ...и  још увек  није  сигурна  да  ли  ће
напустити  усрану  хемотерапију...
Стално покушавам да износим добре аргументе али не могу да се одлучим уместо ње!
Она је та која има рак и она једина може одлучити шта да ради са својим животом.
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Знам да ће се на крају ипак излечити јер ћемо у њу натрпати толико уља да ће бити
немогуће да умре.Али ипак  осећам да је  тако глупо и тако опасно играти се са овим
јебеним  хемикалијама,  посебно  када  имате  приступ  природним  лековима  за  које  је
доказано  да  лече  рак!Читао  сам  о  вашем  искуству  са  раком  и  медицинским
системом...Заиста ми је жао због твог губитка… и сада боље разумем твој однос према
традиционалној такозваној „медицини“!“ Луиђи

--  Здраво  Луиђи,  хвала  ти  на  лепим  речима  о  књизи  и  штета  је  што  си  морао  да
прођеш.Њен избор је који третман ће изабрати, али ја не бих прилазила хемотерапији -
само јој  прочитајте  мамину причу,  можда ће схватити да узимање отрова никада није
добра идеја, посебно када није доказано нити неопходно.Њене шансе да само преживи
хемотерапију ће се знатно побољшати ако узме уље, али опет, зашто би нанела још више
штете свом болесном телу?Уопште нема смисла.Све најбоље, Јиндрих

„Пријатељ ме је сео да гледамБежите од лекапре око две и по године мислећи да би то
могло помоћи мојој псоријази.Заједно смо направили уље - први пут за обоје - у року од
три недеље, моја псоријаза плака је нестала.Од тада правим уље и узимам га.Ако гутам
сваки  дан,  и  наносим  уље  локално  увече  на  појединачне  тачке  које  се  насумично
појављују, псоријаза је веома контролисана и скоро невидљива.Због овог искуства, скочио
сам  са  две  ноге  и  сада  поседујем  први  посао  медицинске  марихуане  са  потпуном
државном лиценцом у Колораду.Годину дана у мом послу, мом тати је дијагностикован
меланом стадијума ИВ – проширио се на плућа и јетру.Његов онколог му је дао 3 до 12
месеци и рекао му да буде спреман за негу у хоспису.Одмах сам му дао РСО режим и пет
месеци касније, његов рак је нестао.Отишла.Најлакша ствар на свету!Хвала Рик, што си
поново представио овај невероватан лек свету!:-)” Ерика

„Направио сам двонедељни курс уља...Могао сам то да приуштим само сваки други дан,
али  псоријаза  на  мом  телу  је  скоро  нестала.дајем7Моја  картица  за  узгајивача  на
отвореном ове године како бих могао да добијем довољно сировог материјала у једном
тренутку да направим 60-дневну серију да излечим ово срање једном заувек!!!” Сопхие

„Уље канабиса лечи рак.Ја сам пацијент са раком дојке у трећем стадијуму и користим
уље да се излечим. Аделе

„Без  хемотерапије,  без  зрачења...  РСО  и  промена  исхране...  РСО  ми  је  излечио  рак
стомака без икаквог тог срања...” Дале

„Здраво Рик, разговарао сам са тобом пре неколико месеци и од тада сам пробао уље за
своју депресију.Тешко је рећи да ли је био ефикасан или не, јер је једна унца (28г) давала
довољно  само  за  око  10  дана.Пред  крај  10  дана,  неколико  дана  сам  патио  од
депресије.Постојао  је  стресор  који  је  био  укључен  у  мој  живот,  али  сам  могао  да
функционишем иако са депресивним осећајем.Па ко зна, можда је и горе било без уља.

У сваком случају,  пробао сам и уље на једном од карцинома коже мог пријатеља (76
година).Био је то заиста гадан рак, око 8 мм веома жутог центра окруженог црвенилом које
се протеже око 75 мм у пречнику.Оставио га је само 2,5 дана јер су му свраб и мирис били
превелики.Међутим, када је прекривач уклоњен (то је био водоотпорни завој), рак је скоро
нестао.Нажалост, он има бројне карциноме коже и не може да приушти новац потребан за
њихово лечење.Зато их је спалио са много бола.Он је скептичне природе и за њега је
веома значајно да хвали уље.

НЕКЕ ДОБРЕ ВЕСТИ.Мој син похађа последњу годину на Универзитету за хемију и рекао
је  свом  професору  органске  хемије  (кинеском  господину  рођеном  у  Аустралији)  о
резултатима  и  био  је  прилично  заинтересован  и  намераваће  да  истражује  и
експериментише са уљем на разним људима са раком коже.Нисам сигуран колико ће ово
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трајати, али ћу вас обавештавати.Са кредибилитетом професора, могли бисмо да уђемо у
врата бирократије.Поздрав, Варвицк, Аустралија”

„Направио  сам,  дао  свом 18-годишњем сину… Нема знакова  рака.Дугујем ти  огромно
хвала Рицк Симпсон.Мом сину је  у октобру дијагностикован синовијални сарком након
уклањања тумора пре биопсије...Речено му је да ће рак и даље бити тамо и да се могао
проширити на плућа због агресивног типа рака који је...Најновији резултати теста, они не
могу да пронађу никакав траг о томе због свог  запрепашћења...Уље канабиса је  била
једна од многих ствари које сам га почео узимати скоро одмах након дијагнозе. Аманда

„Мојој блиској пријатељици давали су морфијум за бол од тумора на мозгу.Сам морфијум
је  изазивао  зависност,  повлачење  и  само  је  погоршавао  ствари  током  његове
употребе.Сам канабис је био једини лек који је пружао олакшање за симптоме повлачења,
депресију, бол и сам рак.Твоја порука је оно што је спасило мог пријатеља.” Јаспер

„Тако сам узбуђен због нафте.Овог прошлог месеца био је први пут да сам прочитао или
чуо  за  то.одушевљен  сам...Господине  Симпсон,  многи  од  нас  вам  се  захваљују  на
несебичном и пуном послу који сте урадили за цело човечанство.Ти си моја дефиниција
хуманитарца!!!Волонтирао сам у Хоспису од 1998. године, видео сам многе како пате и
умиру,  чак иу мом наручју.Помисао да је толики део ове патње могао да се ублажи је
буквално запањујуће...” Цинди

–  Сигурно  јесте,  посебно  када  се  узме  у  обзир  да  су  све  информације  о  „чудесним
лековитим моћима“ уља Рика Симпсона тачне.Правилно произведено и коришћено уље
заиста може да излечи рак, дијабетес и хиљаде других стања.Заиста може помоћи код
болова  који  морфијум  неће  додирнути.Заиста  подмлађује  тело  и  обнавља
мишиће.Мислим да речи запањујуће то не описују у потпуности.ЈБ

"ОМБ.Управо сам добио вест од некога коме дајем Фениксове сузе ко је имао рак бубрега,
мислим да је имао рак бубрега.Након узимања уља током 90 дана, најновији ПЕТ снимак
показује да су тумори нестали..Ово је невероватно.Видео сам да Фениксове сузе лече
многе од када радим са њима.Хвала вам што сте ми помогли да помогнем другима да
излече.” Грегг

--  Честитам  и  хвала  ти  што  помажеш  другима,  Грег.Нема  више  скенирања,  само
уље.Скенирање је канцерогено, може изазвати повратак рака и ко то жели?ЈБ

„Здраво  драги  драги  Рик  Симпсон  и  Јиндрих  Бајер,  надам  се  да  сте  обоје  добро  и
срећни.С обзиром на количину е-поште коју морате да добијете, сигуран сам да ме се не
сећате од пре неколико месеци, па сам укључио нашу претходну преписку.Мама је жива и
веома здрава!Рећи да смо веома захвални је потцењивање.

Приликом постављања дијагнозе у фебруару 2012. године (аденокарцином панкреаса у 4.
фази са метастазама у јетру и плућа) њена прогноза је била 3 до 6 месеци са очекиваним
озбиљним смањењем здравља током тог временског периода.Уместо тога, она је жива,
срећна и здрава 10 месеци касније.Знам да се обојица противите хемотерапији, као и
ми… Али када су рекли 3 месеца, бацили смо СВЕ на то укључујући хемотерапију заједно
са  почетком  РСО  одмах.Речено  нам  је  да  нико  не  остаје  здрав  као  мама  на  толико
хемотерапије  Гемзар  колико  је  примила.РЗС  је  морао  да  је  за  то  време  одржава
здравом.Хемотерапија  је  престала  пре 6  недеља када  је  одлучила да  може да  осети
почетак оштећења хемотерапије.Сада је без хемотерапије 6 недеља и осећа се одлично.

Од њене дијагнозе у фебруару 2012. године, након почетног нагомилавања, узимала је
грам РСО дневно (приближно 300 грама укупно до сада).Последње скенирање обављено
у понедељак 17.12.2012. показало је веће смањење тумора, укључујући документацију да
су неки од тумора премали да би се могли визуелизовати ЦТ скенирањем.Била је  то
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невероватна вест!Онда смо у уторак добили резултате њеног лабораторијског рада.Након
што смо добили тако добре вести о скенирању, били смо шокирани када смо чули да се
њен тест туморских маркера (ЦА19-9) повећао са 285 на 2100.Да ли сте икада раније
видели да се ово дешава?Да ли имате неко објашњење зашто или како су се маркери
повећали?Има  ли  уопште  идеја?Неки  предлог?Ово  питање  је  добило  неколико
произвођача РЗС-а, али до сада нема коначног одговора.

Ево њених досадашњих резултата за ЦА19-9.Нормалан ниво је МАЊЕ ОД 37. Није рађен
тест туморских маркера приликом иницијалне дијагнозе у фебруару. 4-30-12...23,568; 5-30-
12...5,240; 6-18-12...4,458; 8-8-12...538; 10-8-12...285 (последња хемотерапија је била 10-
29-12); 12-17-12...2,100.Моја породица ће ценити сваки ваш допринос!Пуно љубави, Б”

„Драги Б, ЦТ скенери дају огромну дозу зрачења и то је оно што ју је могло изазвати, плус
хемотерапије је било потпуно непотребно.Натерао бих је да поједе 180 г најквалитетнијег
уља  што  је  пре  могуће.Нема  више  ЦТ  скенирања  или  било  које  друге  канцерогене
глупости, само уље и онолико колико она може да поднесе.Прво морате да поништите
штету од хемотерапије и зрачења и биће потребно неко време, само је отежало посао за
уље.Као  да  дајем  противотров  док  јој  пумпа  отров  у  венама,  мени  то  уопште  нема
смисла.Најбоље жеље, Јиндрих Бајер”

„Пришла ми је жена са раком дојке пре отприлике 4 недеље и успела да је усмерим у
правом смеру.Она има прилично значајан тумор (мислим да може имати више од једног) и
у стању је да га осети.Прошло је само 3 недеље откако је почела да узима уље, а тумор
већ дефинитивно омекшава.Није лоше за 3 недеље!Осећам се веома охрабрен за њу и
само ЗНАМ да ће ова дама бити још једна успешна прича.Једна љубав." Цоррие

„Мој тата има 89 година, рак коже на лицу.Три пута сам га водио у болницу да ми га исече,
што га отвара инфекцијама да не спомињем да га водим из старачког дома и назад, тешко
му је.Почео сам са уљем канабиса пре неколико недеља.Неки од њих су величине мог
бебиног прста до мог палца.Било их је 11 које сам лечио, а сада су 4 оне величине палца
величине бебиног прста.Они само умиру и падају са коже зацељени.Задивљен сам као и
све медицинске сестре и доктор.”Стеве

„Желео бих само да кажем да сам изузетно срећан што могу да саопштим да је снимак
мог таста за његов рак по други пут потпуно чист након првог на којем се виде флеке на
плућима.Упалили смо га на уље одмах након што је први показао флеке.Канабис му је
узео  плућа  и  очистио  их!Речено  му  је  да  треба  хемотерапију.Били смо против  тога  и
ставили смо га на уље.Канабис лечи рак!!!” Карен

„Лечи и  рак  грлића  материце!Нисам могао да приуштим третмане (чак  ни ЈЕДАН...)  и
прошао сам годину  дана  без  икакве  медицинске  помоћи...али  сам пушио скоро  сваки
дан...онда  годину  дана  касније  на  мом  годишњем  прегледу,  доктор  и  сестре  су  били
одушевљени...нису  могли  да  нађу  ништа  осим  малог  ожиљка  на  месту  где  је  рак
био...Сада  сам  100%  без  рака...захваљујући  марихуани...не  доктори...не  "лек"...не
третмани...али  због  чисте,  биљне,  ПРИРОДНЕ биљке...Ја  сам живи доказ...Доктори су
рекли  да  је  требало  да  будем  на  нивоу  5  карцинома  јер  сам  прошао  без  икаквог
лечења...али ипак је НЕСТАЛО...без њихове помоћи...толико су се одушевили да су ме
послали у ДРЖАВНУ БОЛНИЦУ у ЛИТЛ РОКУ (УАМС) на додатно тестирање...и УАМС
није нашао ништа осим благих ожиљака...рекли су да је то чудо...Мислим да је то била
само марихуана...Легализуј то већ...помоћи људима...зар се човечанство не бави тиме?“
Моника

„Користио сам уље канабиса за лечење карцинома базалних ћелија на глави,  врату и
лицу.УСПЕШНО.Ово је идеалан рак за истраживање.То је јасно видљиво голим оком, а
све промене које се дешавају се лако виде.Покушао сам да изазовем интересовање за
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ово овде у САД, али федералци имају било кога,  и чини се да су сви настрадали од
додира.Видите шта можете да урадите.” Јосепх

„Имам квржицу на бутини, некада је била тврда, скоро 2 цм, а сада је мање од половине и
постаје мекша (4 недеље).“ Катри

„И управо сам сазнао да сам без рака након што сам био на уљу 5 месеци узастопно!“
Мими

П.ЈБ,  да  ли  имате  нешто  о  лечењу  одређених  типова  тумора  који  се  називају
хемангиобластоми?Пратим твоје постове, као и друге.НИКАД нисам видео третман ове
врсте тумора осим ексцизије.Имам их гомилу.” Граеме

А.Не лично, сигурно нисмо имали прилику да лечимо све дијагнозе познате човеку лично,
али судећи по ономе што сам сада прочитао о томе, не видим разлог зашто уље не би
помогло.Колико ја знам, могу то да дијагностикују само помоћу ЦТ скенирања, а како ја то
гледам, свако ко ради ЦТ треба да поједе најмање 60 г уља након тога.А ако поједу тих
60г пре операције, у већини случајева сигуран сам да операција неће бити потребна јер
тумора неће бити.Тако да бих и сам свакако пробао уље.Све добре жеље, ЈБ

„Сама чињеница да плацебо лечи неке људе је разлог да се заувек одбаци лек и проучава
уметност  плацеба.Пошто сте  рекли  да  никада  не  радите  плацебо студију  када  имате
ефикасан лек, у праву сте, то би убило половину ваших пацијената, болесних и окрутних.
Цхристопхер

-- То би заиста било болесно и сурово, и зато ја лично то нећу учинити.Други могу ако
желе, али ја нећу.Желим да медицински систем почне да користи уље као плацебо - ако
докажу  да  је  шта  год  желе  да  користе  безбедније  и  ефикасније  од  уља  (и
забавније/пријатније за пацијента), онда могу да га продају .Ако не, зашто онда не.То је
прилично једноставно и веома рационално, мислим.И тако ће ионако бити у будућности,
па зашто чекати?ЈБ

„Никад није касно да се прихвати чињеница да је канабис једноставно лек.Истовремено,
никада није касно да почнете да користите уље као лек, без обзира на то какво је ваше
стање и колико је тешко.Уз употребу уља обично постоји велика шанса да се пацијент
опорави, или ће им уље обезбедити максималан квалитет живота до краја.И то је такође
важно.ЈБ”

„Када пацијенти који су узимали хемотерапију почну да користе уље, прва ствар коју уље
мора да уради је да детоксифицира њихово тело.Дакле, у неким случајевима, пацијент ће
можда  морати  да  прогута  прилично  мало  уља  пре  него  што  почне  да  напада  сам
рак.Заиста није добра идеја узимати хемотерапију, посебно када је апсолутно непотребна
с обзиром на то да медицински систем већ десетинама година зна за канабис као лек за
рак.ЈБ”

П.'Терминални' пацијенти са раком: Да ли их почињете агресивно са 1 грамом дневно или
радитеда ли су спремни за више од недељу дана?Савети из искуства?

А.Не, увек почињемо са малим дозама и углавном следимо упутства.Наравно, ако имају
претходно искуство са канабисом и знају  да нема чега да се плаше,  понекад можете
почети са већом дозом.Али никада не знате како ће пацијент реаговати на уље,  плус
обично  узимају  мешавину  различитих  лекова,  тако да бисте  можда желели да  будете
опрезни и пазите на крвни притисак пацијента итд.Општа препорука је да се придржавате
упутстава, она је мање формална – пратите свој инстинкт и расуђивање и када пацијент
нема „шта да изгуби“, не бих оклевао да му дам велику дозу када је то потребно (акутни
бол у леђима итд.) .Грам заиста висококвалитетног уља може неискусном кориснику да
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добије веома висок ниво, а ипак не штети.Понекад се чак и кома изазвана конопљом може
показати корисним и сигуран сам да ће се тако користити за анестезију пре операције пре
или  касније,  али  управо  сада  желимо  да  видимо  да  пацијенти  остану  у  својој  зони
удобности што је више могуће.Надам се да сам добро објаснио.Најбоље жеље, ЈБ”

„Цоррие, пријатељу, помогла си ми са ***.Давао сам му лек за неуроендокрине туморе.Био
је на леку 1 месец и почиње да се смањује.Био је толико велики да га је притискао на
стомак, али сада је све до те мере да поново може да једе, а његов доктор је рекао да
никада није видео да се тумор попут тог смањио тако БРЗО.То га је избезумило и све
крвне слике су се вратиле у нормалу, тако да је још један на путу до излечења и то је
ОДЛИЦНО.А ти си ОДЛИЧАН и Бог је велики.”

„Имам пријатеља који има рак мозга и имам Цмл.Уље ради за обоје!!!Мој пријатељ је у
мојим очима доказ из прве руке да је ово уље чудо ...Имао сам сумње раније, али не сада!
Узми уље, РАДИ!” Тилер

„Уље  канабиса  након  једногодишње  употребе  и  само  коришћење  уља  канабиса
променило је  рак  из  типа паукове  мреже у  туморе када су  сада  могли  да циљају  са
одређеним обликом хемотерапије,  она је  такође  повећала своју  дозу  уља на 3  грама
дневно.Пре 18 месеци родитељима је речено да је њен рак мозга у терминалној фази и да
јој је остало око 18 месеци живота и да би јој хемотерапија купила само неколико месеци,
тако да су као одговор на ваше питање обоје допринели ремисији,  надам се да је  то
одговор на ваше питање. Мицхиган Цаннабисцанцерпројецт

„Прошле  године  ме  је  пријатељица  моје  мајке  питала  да  ли  могу  да  направим
шестомесечни курс уља од конопље за њену маму, од најквалитетнијег канабиса.Имала је
рак  врата.Направио  сам  јој  уље  по  савету  са  Иоутубе-а,  а  затим  сам  га  послао  у
Русију.Користила је први шестомесечни курс са невероватним резултатима и тражила је
још једну дозу од 6 месеци, послао сам јој још један терет и сада је 14 месеци касније
доброг здравља.Радиш невероватан посао, Рицк.Хвала вам." Гаретх

„Здраво,  моје  име  је  Алиса  и  имам  16  година.Године  2011.  дијагностикован  ми  је
анапластични астроцитом трећег стадијума.Ми (моја породица и ја) смо донели одлуку да
користимо концентрат канабиса.Универзитет у Мичигену нам је рекао да није вероватно
да ћу преживети више од неколико година, а сам рак је био неоперабилан јер је био у
формацији  паука.Прошлог  јануара  сам ишао  на  своју  редовну  магнетну  резонанцу  на
Универзитету у Мичигену.Сви тумори су нестали."

„Моја мама има рак плућа у стадијуму 4 и то је допутовало до њеног мозга, али откако је
користила уље канабиса РСО, добро јој је.Њени резултати крви су се одлично вратили и
осећам се веома захвалан јер осећам да је РСО дао мојој мами шансу да се бори са овим
раком...” Шенон

„Ја  сам  мушкарац  од  68  година  који  је  живео  у  ономе  што  сам  сматрао  нормалним
здравим животом без већих проблема и одржавао сам се годишњом вакцином против
грипа и прегледима.Моје телесне функције су биле у реду и све је изгледало у реду док се
једног јутра нисам пробудио са страшним болом у стомаку.Мислећи да је у питању слепо
црево или кила, моја жена ме је хитно одвезла у хитну помоћ.Имао сам хитну операцију
око 2 сата касније, 15. августа 2012, и постојао је огроман тумор на мом дебелом цреву
који је уклоњен заједно са 14 лимфнихчворови.Недељу дана касније моја унутрашњост се
отворила и отровала ме и то је довело до друге операције.

Почео сам да се осећам боље 4 дана касније, био сам на ногама и полако се враћао
покретљивост и почео сам да крварим.Вратио се на операцију број 3 и дан касније имао је
благи срчани удар.Убрзо након тога -33 дана на интензивној интензивној нези - отпуштен
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сам и  носио  сам ТОРБУ ЗА СТОМИЈУ.Торба је  била  код мене 8  месеци и  операција
преокрета је урађена без компликација.Хирург је рекао да се рак није проширио даље од
чворова.

Упркос томе, одвели су ме до Клинике за рак и почели да разговарају о хемотерапији и
зрачењу  као  „наставку“.  Стандардни  протокол  рекли  су.Срање  сам  рекао!Неће  бити
зрачење мог тела или његово више тровање хемотерапијом или зрачењем.Онколог на
Клиници за рак није расправљао и изнео је контроле свака 3 месеца током годину дана,
што је подразумевало ЦТ скенирање и анализу крви.

Набавио сам материјал како је навео Рик Симпсон и направио РСО.Пратећи сва упутства
за  процес  екстракције  и  користећи  нафту  као  растварач,  добио  сам  готово  уље  у
шприцеве и почео да га гутам два пута дневно, сваки пут у малој количини.Завршио сам 4.
праћење на Клиници за рак и констатовали су да ЦТ НЕ показује ништа што би указивало
на присуство РАКА.Анализа крви показала је ниво ЦЕА на 1,4, али шта дођавола, свако
има ћелију рака или две у себи.Они сматрају да било шта 5+ изазива забринутост.Сада
припремам још једну серију и узимаћу је свакодневно као превентивну меру.СВИМА који
сада  болују  од  рака  предлажем  да  урадите  исто.Немамо  шта  да  изгубимо  и  све  да
добијемо.” Герри

„Да ли је прекасно да се спасе неко ко има стадијум 4, а већ има кожу и кости и једва хода
од губитка снаге?“ Тумбле

"Никад није касно.Употребом овог уља виђена су многа чуда.Ако не може да их спасе,
најмање што ће учинити је да им олакша патњу без оштрих нуспојава лекова.Имајте на
уму  да  ако  почну  са  високим дозама,  биће  доста  сна  док  се  њихова  толеранција  не
изгради.Веома је моћан.” Ницк

„Један од старешина у  нашем граду  добио је  3  недеље да  преживи рак  јетре  трећег
стадијума.Његова породица окупљена около га је пробудила.Пробао је ово уље.Прошле
су  две  године  добро  је.Без  рака,  лекари су  га  тестирали успут.Неће  ни  да  причају  о
овоме.Нема пара за проналажење лека.Верујем да ради.......” Боби

„И ја, без рака штитне жлезде!“ Мицхелле

„Кажи шта хоћеш о мени, спријатељи се са мном, суди ми...Твој аргумент је неважећи!Ово
је последњи преглед који ће мама икада добити!!!КАНАБИС УБИЈА РАК!” Зора

Стејси:  У  којој  фази  је  била  твоја  мама?Знам  да  сте  то  већ  једном  објавили,  али
заборавио сам.То је сјајан извештај одмах!!

Давн:  Стејси,  то је  био стадијум 3  малих ћелија  карцинома плућа.5 тумора са малим
мецима у горњем лимфном систему.

Дебби: То је тако феноменално!Никада нисам чуо да је неко лечио мале ћелије, чак и са
свим  редовним  протоколима.Ово  је  изванредно!Не  само  да  сте  спасили  живот  својој
мами, већ ћете ово спасити и друге животе јер је то доказ да канабис делује.Хвала вам
пуно  што  сте  поделили  ово!
Зора:  Деббие,  она  је  све  урадила,  уље  канабиса  -  хемотерапије  -  зрачење  АЛИ  је
излечена пре него што су јој урађени хемо и радијациони третмани, тако да је одбила
преостали третман и остала са уљем...Које она и даље узима и узимаће СВАКИ ДАН до
краја живота!

Стив:  каже  'ово  је  најкомпатибилније  са  променама  након  зрачења'.Да  ли  је  имала
зрачењетерапија?

Давн: Стеве, да јесте, али никада није завршила...Др је сломљен!
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Пацијент:  Линда  В.,  Датум  сервиса:  16.11.2013.,  Поступак:  ЦТ  ГРУДА  СА
КОНТРАСТОМ.Урађена је ЦТ грудног коша...Поређење је направљено са претходним ЦТ
грудног коша од 8.7.13.ИНДИКАЦИЈЕ: Ово је 64-годишња жена са историјом рака плућа...

НАЛАЗИ:  Постоји  повећана  интерстицијална  промена  и  задебљање  интерлобуларног
септума...што  је  побољшано  у  односу  на  претходни  испит....Нема  дефинитивних
медијастиналних  чворова  меког  ткива  или  медијастиналне  аденопатије.Нема
дефинитивних доказа о аксиларној лимфаденопатији или хиллар лимфаденопатији.Осим
пострадијационих промена у медијалном аспекту десног  горњег  режња,  нису показане
додатне паренхимске плућне замућености или сумњиви плућни нодули.Трахеја и главни
бронхи  су  отворени.Нема  плеуралног  излива.Величина  срца  је  нормална.Нема
перикардног  излива.Визуелизовани  делови  горњег  абдомена  су  неупадљиви.Нема
фокално агресивне луцентне или склеротичне коштане лезије.

УТИСАК:  Побољшање  пострадијационих  промена  у  десном  брежуљку  и  медијалном
аспекту десног горњег режња.Нема дефинитивних доказа о рекурентној или резидуалној
болести."

„Имао сам неоперабилни рак зоби, то је карцином малих ћелија доњег режња мог левог
плућа. Добио сам веома скупа уља од канабиса и ћелије се смањују. Био сам Терминал и
рекао сам да ћу бити мртав до Божића 2013. Па, још увек сам овде захваљујући ТХЦ-у.”
Јохн-Миацхаел

„Нафта  је  поништила  сва  оштећења  радијације  и  излечила  невероватно...Медицинска
марихуана ме је СПАСИЛА и држи ме даље од 5 апотека.Изгубио сам десни бубрег због
хемотерапије и почео је да се грчи тамо где ме боли кожа на мени...и у року од неколико
минута  након  конзумирања уља у  тинктури,  учиним  да  напади престану  и  клоним се
месецима...

Невероватно и то је само једно што су уља преокренула оштећење нерава у мојим очима
изазвано хемотерапијом где ми је дијагностикован глауком, а приликом моје последње
посете пре само 6 месеци уопште нема знакова глаукома и мој вид је бољи када узимам
лекове. ..” Тереза

„Знам човека који је имао стадијум 4 који се ширио као луд.Дато му је 10% шансе да
преживи годину и речено му је да среди своје послове.Рекао сам му да гледаБежите од
лекаи да пробам лек.У року од годину дана дијагностикован му је да је 100% без рака и
сада  је  неговатељ  неколико  пацијената,  а  све  је  то  захваљујући  дивним  лековитим
моћима канабиса и режији Рика Симпсона.Па хвала ти Рик.” Џејмс

„Моја тетка, са стадијумом 4 глиобластома, прешла је из инвалидских колица у ходање
након само три дозе!Њена лева страна била је парализована више од месец дана.Али
сада потпуно функционалан!!Узбуђена!" Ницолетте

„Имао  сам  глиобластом  који  има  високу  стопу  смрти.После  6  месеци  хемотерапије  и
зрачења, мучнина и повраћање, бол у бубрезима и све осећај тровања.Након што су ме
коначно послали кући рекавши ништа више што не можемо да урадимо, променила сам
исхрану на чисту храну органски узгојену из своје баште.Пијем зелене смутије, узимам
витамин  Ц.Затим  сам  додао  кисело  воће.Пријатељ  ми  је  онда  донео  мало  Риковог
уља.Па, прошлог петка је звао мој онколог и рекао ми да сам БЕЗ РАКА.Толико љубави од
мог срца до твог.То је био спас за живот." Тања

„Моја тетка је узимала уље већ 6 недеља.Њени терминални тумори су се сада смањили
за преко 50%.Ради.” Боосбоис

„Имам пријатељицу којој сам ово рекао пре 4 месеца јер је њен отац био на хемотерапији
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и постајало све горе, сада је скоро без рака....и осећа се одлично.” Рутх

„Ради – излечио је рак моје жене када га је хемотерапио/радио проширио – рекли су да
погледамза алтернативе … сазнали смо за нафту – рак је нестао за 3 месеца / 90 дана –
сада га плаћамо унапред.” Цхрис

„Користим  уље  око  годину  дана  да  спречим  поновни  раст  тумора  глиома  на
мозгу.Пренесите моју захвалност Рику, изгледа да третман помаже мом општем здрављу
и није било поновног раста.Да ли неко зна која би била добра доза за некога ко покушава
да спречи понављање тумора мозга 2. степена СЗО?„Стандардни“ савет је да ће поново
израсти и захтевати хемотерапију.Мој доктор је предложио да 50% порасте у року од 3
године, што сам победио за неколико месеци.Засада је добро." Четири двадесет

„Управо сам добио вест од пријатеља да је његов другар излечен од рака плућа у ИВ
стадијуму.Девет лекара се сложило да су му остале недеље живота и да се то проширило
на  његове  кости  и  мозак.4-5  недеља  на  уљу,  а  сада  доктори  кажу  да  су  поставили
погрешну дијагнозу, у питању је мања инфекција плућа.Нема знакова тумора или маркера
рака у његовој крви.Укључио сам га на Пхоеник Теарс и показао му како да направи серију
користећи  мање,  приступачније  количине  биља.Слободно  користите  ово,  само  ме
оставите анонимним.Хвала вам и Бог вас благословио.”

„Радио сам у колективу и дуги низ година и имао сам рак коже на левој руци јер сам је
висио кроз прозор док сам возио.Сада знам да нико не треба да ми верује, али почео сам
да стављам РСО уље сваки дан и кунем се да га нема.Требало је неколико месеци, али је
заиста нестало тамо где је било годинама.” Ранди

„Упознао сам преживелу особу која је одабрала да користи уље уместо хемиотерапије и
радијације опасне по живот... добила је мање од годину дана... без рака је већ 5+ година и
никада  није  изгубила  длаку  или  је  била  слаба  и  болестан  од  третмана...природни
нехемијски лек!!Није превара!!” Гвендолин

„Управо  сам  послао  поруку  једном  од  мојих  Пеепс-а.Имала  је  не-Ходгкинов  лимфом
стадијума 4 и троструки ударац (што значи да је имала 3 возача, како су јој објаснили и
рекли да је један од карцинома заправо штитио други од хемотерапије), тако да је њена
једина медицинска опција била трансплантација коштане сржи.Њен онколог којег је данас
видела рекао је да ће јој се „рак до сада вратити“, пошто је одбила трансплантацију.Ово је
њена  порука:  „Управо  сам  посетила  свог  онколога.Моја  крв  је  добра.Радим  праву
ствар.Хура, добри резултати, добре вести, нема рака.” Канабис убија рак! Цоррие

„Рик ми је показао како да преживим већ 3 године борећи се са 4 различита типа рака у
пределу бешике. Сада сам на 2 и свакодневно се борим користећи РСО Не знам да ли ћу
победити у овоме, али била је то добра борба и сада сам 3 године после жетеоца и још
увек се борим... Хвала Рик и посада... Бог благословио...“ Григорије

„Ми правимо РСО за мог мужа.Он болује од реуматоидног артритиса.Такође је управо
победио Хоџкинсов лимфом.Користимо 99,9% изопропил.Не остављамо га у растварачу
дуже од 3-5 минута.Овако није зелено са хлорофилом.Мој  муж НИЈЕ морао да узима
никакве  лекове  за  свој  РА.Не  отиче  и  не  боли.Бог  благословио  тебе  Рика  и  твоје
пријатеље што деле овај невероватан лек!“ Џенис

„Лично  сам  био  сведок  да  лечи  обе  врсте  карцинома  коже  и  стадијум  четвртог  рака
простате код мог ујака. Такође сам видео како се успешно бори са лимфомом. Такође са
великим успехом лечимо туморе на нашем псу. Тумори су нестали у око 85% након два
месеца локалног уноса са храном. Такође га дајте нашем 9-годишњем немачком овчару за
артритис. Воли га и заиста јој је вратио квалитет живота, посебно бољи од Римадила који
је ветеринар преписао пре неколико година!“ Јасоне
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„Излечио сам свој рак костију и јетре у стадијуму 4, излечио сам гадну опекотину на руци,
регулисао крвни притисак, гледао како нестају проширене вене, изгубио сам 90 фунти,
престао да узимам лекове против болова, ублажио опекотине од сунца локалним уљем,
излечио  пса  мојих  пријатеља  од  рака  костију...  хммм,  шта  друго...артритис  у  мојим
прстима,  заборавио  сам  да  га  имам.  ЛУДО  је  да  је  магија  ове  биљке  незаконита.
Замисли." Лаура

„Ово ми је променило живот након што ми је дијагностикован ЦМЛ (хронична мијелогена
леукемија) пре скоро годину дана и погледао сам видеоБежите од лекао томе како је уље
канабиса излечило терминалне пацијенте са раком.Па, ја сам живи доказ да ради.То ми је
променило ниво рака.Још нисам излечен, али надам се да ћу једног дана ускоро моћи да
кажем да сам преживео,  тако  да осим ако  нисте  прешли миљу у  ципелама било ког
пацијента од рака, немојте почети да лупате нешто о чему ништа не знате.” Денисе

"Верујем.Мој пријатељ је имао 3 врсте рака.Добио је 3 недеље живота.Сада, 2 године
касније, он је остао на једној врсти и ради добро.” Сандра

„Сви сте помогли да се спаси живот моје маме.Једна година без рака!” Величанствено

„Прича  моје  маме:  „У  септембру  2010.,  мојој  мајци  је  дијагностикован  рак  јајника  4.
стадијума и  добила  је  6  месеци  живота  без  лечења  и  годину  и  по  дана  да  живи  са
лечењем. Одмах је отишла на хемотерапију и рак је реаговао прилично добро, иако је
опустошио њено 70-годишње тело које је само 85% опорављено од Гуиллаин Барреовог
синдрома.

Наставила је са још хемотерапије и морала је на хитну операцију у децембру 2011. јер су
њен  ГИ  и  гинеколошки  систем  били  испреплетени  што  је  довело  до  тешке
инфекције.Уклоњено је онолико рака колико се могло уклонити; била је веома близу смрти
и некако је успела да преживи операцију и опоравак и могла је да оде кући, иако још увек
није била без рака.

У  међувремену,  пријатељ  ми  је  почео  да  прослеђује  информације  о  марихуани/уљу
канабиса и његовој употреби против рака.Полако сам почео да слушам и да истражујем;
Био сам запањен оним што сам почео да налазим и наставио да истражујем…

Током  следеће  године  мама  је  прошла  још  хемотерапије;  узимала  је  морфијум  и
оксикодон против болова.Њен квалитет живота се погоршавао, као и њен став „никад не
одустај, поштено Богу, Окие из Масцогееја“.

До јануара  2013.  прошла је  пети  круг  хемотерапије.Њена претходна  година  је  била  у
борбама;  била је  исцрпљена,  претучена,  повређена,  а  хемотерапија  више није  имала
лековито дејство.

Речено нам је да се рак проширио на њену бешику и јетру, и да ће је рак јетре бити оно
што ју је захватило; нису могли да га зауставе, али су се надали да ће то моћи успорити и
купити јој мало времена.Прошли смо временски оквир који нам је првобитно дат након
првобитне дијагнозе, али смо и даље осећали да мора да се уради више.

Била је готова и спремна да одустане; завршила је са хемотерапијом; "не више!" Она је
рекла.Отишао сам да је видим и почео да разговарам о ономе што сам научио током
прошле године плус о уљу канабиса и његовој употреби против рака.Упркос свом строгом
васпитању  1950-их  на  сиромашној,  религиозној,  тексашкој  пољопривредној  земљи  и
панхандлеу, била је отворена за гледање документараца или два на мрежи о нафти и да
чује  више  о  пријављеним  причама  о  успеху,  итд.После  много  дискусија,  и  давања
продајног предлога који само син умируће мајке може дати, натерао сам је да пристане да
проба уље.
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Након што је почела са дозом мањом од половине величине зрна пиринча, прогутаном у
празне витаминске капсуле, видела је да је њена употреба наркотика опала за 50% у року
од два дана и ово смањење је остало током целог њеног времена на овом леку.

Мама  никада  у  животу  није  имала  ТХЦ  производ  и  ово  је  за  њу  било  велико
прилагођавање.Понекад  су  ефекти  били  веома  позитивни,  али  углавном  само  врло
седативни.Повремено  је  тхц  био  мало  прејак,  али  не  можете  бити  оштећени  од
предозирања, па је отишла да легне и помоли се док не прође.Спавање је део процеса
зарастања, тако да је седативна природа дизајнирана.

Убрзо је мамин ЦТ тумор почео да расте на 455 и она је почела да повећава дозу уља што
је брже могла.На препоруку њеног лекара, посетила је гинеколошког хирурга за рак и он је
пристао да уђе и покуша да уклони што је могуће више рака.Операција је била заказана
за крај јуна и до тренутка када је стигла, број тумора је пао на 405, а мама је прогутала
преко 100 грама уља.

Када је хирург изашао из операције да разговара са мојим оцем, његове тачне речи су
биле: „То није могло боље! Уклонили су велики рак за који су знали да постоји, али није
било мањих канцерозних тумора за које су очекивали да ће видети.Мама се опоравила од
операције  и  њен број  тумора је  остао испод 20 (нормално је  34)  од јула 2013.;  њено
последње скенирање мачака из децембра потврђује да је још увек без рака од јула 2014.
Величанствено

„Мој  брат  је  имао лимфом,  стомак,  метастазирао  на  кичми.Лекови  које  су  му  давали
држали су га будним целе ноћи сваке ноћи и дана и недељама није могао да заспи или
једе.Један грам пилуле уља и он заспи 18 сати и једе до миле воље.Недељу дана касније,
78% је без рака.Доктор је био збуњен.Нисмо му рекли јер је био у нездравственом стању,
али  канабис  је  спасио  његов  и  наш  живот.Сада  годину  дана  касније  МОЈ  БРАТ  ЈЕ
ПОБЕДИО ЛИМФОМ!То нико не ради...без канабиса.” Еррл

„Имао сам велику подлост, пре неког времена.Узео бих кап дневно.Особа која ми га је
дала тражила је назад.На крају га је дао жени која је нестајала од рака.Није могла да једе,
пије, а камоли да живи.Имала је мање од 70 фунти.Мој пријатељ јој је дао уље...воила!
Почела  је  да  једе,  пије  и  наставила  своју  борбу...успешно.Чврсто  верује  у  лековита
својства канабиса.” Тара

„Веома верно читам све што објавите.Мој тата је умро јер је имао рак.Хтели су да ураде
само зрачење.Имао је један третман и промашили су га, па су га у суштини спржили.Умро
је за 2 дана.” Анита

„Данас сам добио поруку од човека коме сам донирао велики износ.Имао је тумор од рака
у  грлу.Храни  се  на  сонду  од  почетка  априла  2013.Жена  болесника  зове  све  у
сузама.После 4  недеље узимања уља 2 пута дневно,  нестаје.Потпуно нестало...Јео је
чврсту  храну...Нема  нових  третмана  или  нових  лекова,  само  РСО.Поделите  знање,
спасите живот.” Јаред

„Ја сам преживео рак у стадијуму 4 и, док сам радио хемотерапију (НИКАД више), могу
вам рећи да су ми сви лекови који су били преписани за борбу против мучнине, помоћ у
сну итд. само учинили још болеснијим!!Тек када сам прешао на медицински ТХЦ, могао
сам да једем, спавам, опуштам се и издржим!!Хвала Богу да живим у Калифорнији где је
то легално, срце ми је за оне који немају приступ!” Хеинз

„Молим вас поделите како други не би погрешили као ми.Дијета је тако важна!!!!И онда, за
неке, као дама овде у Сент Џону, којој је пре 4 године дијагностикован карцином малих
ћелија 4 стадијума, и остало јој  је 2-3 месеца живота, управо сам разговарао са њом,
добро је!! !!!!!А она има 73 године!!!Изгубио 2 сестре од рака плућа.И...њен син нам је то
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рекао, ЈЕР му је неко то рекао!!!!” Бронвен

„Излечио сам рак  са РСО око 6 пута укључујући рак  мозга,  најбрже што сам излечио
нечији  рак  је  13  дана!!!Лол,  голица  ме.Такође  је  излечио  дијабетес,  катаракту,  ИБС,
артритис, седе длаке и висок крвни притисак.Лудо помислити колико сам сумњао у ове
ствари!!!Сада ћу веровати у било шта.” Јаде

„Да, може да излечи седу косу.Раније сам га претварала у балзам и наносила на косу и
лице.Вау, ствари раде чуда.” Бриттнеи

„Видео сам троје људи који су се лечили уљем.Једна од дијабетичког чира на стопалу,
након што је њен доктор рекао да стопало мора бити ампутирано.Један од "терминалног"
рака јетре.И један одпреосетљиви пнеумонитис, настао након полијевања Агент Оранге-
ом у Вијетнаму.Његов лекар из ВА рекао му је да је стање „избориво“, али да ће га на
крају  убити.Неколико месеци касније,  овај  човек  је  хоспитализован са грипом и његов
лекар је наредио ЦАТ скенирање.Наручио је друго скенирање након што је помислио да је
прво помешано са другим пацијентом.Онда је  питао  мог  пријатеља „шта се дођавола
дешава“ – ожиљно ткиво на његовим плућима је зарасло и он је „у суштини имао плућа
нормалне особе“ – из стања које је требало да буде неповратно. Боотх

„Мој муж каже да се не осећа другачије узимајући уље за свој сада нестали рак.Он је на
томе већ 3 месеца, само је дошао до нивоа одржавања и све је одлично!Каква чудесна
биљка!“ Деборах

„Неуро  ендокрини  стадијум  ИВ  у  глави  панкреаса.Датум  постављања  дијагнозе  мај
2012.Нафта  је  почела  децембра  2013.Тумор  се  смањио  за  20%.Туморски  маркери  су
смањени са 73 на 23 (нормални опсег 0-30). Јоанна

„Ја сам ТЕРМИНАЛНО преживео рак због уља од конопље.2008. године дијагностикован
ми је сарком меког ткива.Имао сам 5 недеља зрачења, 8,5 сати операције.а 8 недеља
касније речено ми је да сам терминална јер се рак тако брзо проширио на моја плућа.Био
је  неоперабилан  јер  је  постојао  између  25-40  метова.Хемотерапија  није  била
опција.Добио сам 3 месеца до годину дана.1 месец касније почео сам да узимам уље, а
годину дана касније  ЦТ није  показао знаке рака у  мојим плућима.Ова ствар ради!Рик
Симпсон ми је спасао живот!" Салобрена

„Узимам  РСО  од  23.  децембра  2013.  јер  ми  је  у  новембру  2012.  дијагностикован
колоректални рак стадијума 4.Моји тумори нису порасли у последња 3 месеца.Уверен сам
да уље делује.” Сусан

„У ремисији сам након месец дана коришћења уља.Хвала вам!Речи не могу да објасне
како  се  осећам.Могу  поново  да  путујем.И  јести  много  боље.Спаситељ  је  оно  што
јеси...Хвала још једном.Мој тата је преминуо од рака, па бих волео да сам тада знао за то.

Такође, само да напоменем.Ја сам два пута преживела рак.Скоро да нисам успео.Волео
бих да сам и тада знао за то.Никада не бих отишао конвенционалним путем, што ме је
замало  убило.Хемотерапија,  зрачење,  3  операције  и  илиостомија  са  операцијом
преокрета.Нисам могао да једем или напуштам своју кућу дуго времена.Хвала вам!Хвала
вам!И.Хвала још једном.Поново сам жив.” Карин

„Лично сам лечио људе од леукемије, од рака, од лајмске болести, рака грла, рака коже,
свих врста ствари, користећи смолу канабиса.Стално користим смолу канабиса и није ме
брига ко то зна.Да, полиција, ако слушате, ја стално користим смолу канабиса и није ме
брига шта мислите о томе.” Мак Иган

„Лично сам видео лупус стадијума 4 и рак са неколико неоперабилних тумора; дат мање
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од  два  месеца,  излечен,  још  увек  овде  после  3  године.Поремећаји  нападаја  су
нестали.Излечен  дијабетес,  излечена  Кронова  болест  и  неколико  других  цревних
болести.Хеп Ц.Отказивање јетре,  отказивање бубрега.Сви поремећаји бола укључујући
фибро  и  неуропатију.Нема  на  ИоуТубе-у  хиљаде  изјава.Али  људи  које  познајем  су
спасили.Излечио и вратио се квалитетном животу.

Члан сам организације која лечи пацијенте који користе медицинску марихуану од разних
болести.Сви  смо  пронашли  и  користили  уље од  конопље  Рика  Симпсона.Екстракција
марихуане.Постоји безброј стања које ово лечи и лечи.То је нешто што се може набавити
у свим правним државама од вашег домећа.И процеси.Ја лично не користим нити бринем
о амбулантама већ сваком своје.Једноставно волим што могу  да се бринем о себи и
другима које волим кроз овај лек који обнавља живот.

Ова биљка постоји у Библији.Нешто на чему наша држава тврди да је заснована.Ипак, то
одузима и уништава ресурсе наше планете да би заменио све што је било и за шта је
добро.Финдтвој глас.Говорите и не заустављајте се док то не буде потпуно легално.Поља
конопље  обновљена  за  све  немедицинске  сврхе  и  људи  се  поново  третирају  као
људи.Благослови  све.Волео  бих  да  је  ово  први  протокол.Не  хемотерапију  или  велику
фармацију  која  је  изазвала више здравствених  проблема него  што  сам се  првобитно
лечио.Срећно исцељење.Зашто не покушати?" Бристи

„Мој  пријатељ је престао да узима хемотерапију и почео је  да узима уље и боље му
је.Доктори су рекли да је то неизлечиво, али сада кажу да је чист!!!!” Катие

„Имао  сам  18  месеци  хемотерапије  пре  него  што  ми  је  неко  поклонио  уље  Рика
Симпсона.Неизлечива  смртоносна  болест  је  нестала.Још увек  лечим  уљем  оштећења
нанесена хемотерапијом.Престао је са хемотерапијом пре скоро три године.Хемотерапија
је била губитак мог здравља.” Енох

„Хвала, хвала, Рик, добио сам га на време и данас сам без рака и такође изгледам боље
него икада.” Ранда

„Ууу, уље Рика Симпсона је НЕВЕРОВАТНО!!Хвала вам што сте поделили са светом како
да направите овај диван лек за све.Натерао сам своју пријатељицу Кармен да узме уље
када јој  је  дијагностикован рак Ходгкиновог лимфома.Већ годину дана је БЕЗ РАКА!!!А
моја Аддисонова болест је НЕСТАЛА без икаквог трага и доктори не могу да објасне како
и зашто јер се то НИКАД раније није догодило.АЛИ могу и РАДИМ!!!Канабис ЛЕЧИ!!!” Ами

„Данас пре годину дана неко ми је веома близак рекао да има терминални рак.Речено му
је да има 8 месеци живота.У року од 5 дана дао сам му мало уља од канабиса да прогута
тако што је појео половину уља величине зрна пиринча.У року од 6 недеља дошло је до
смањења величине његовог тумора и није било знакова да се шири као што су рекли.

Срећан сам што могу да кажем да је тумор био величине великог грејпфрута, а данас је
величине  жира.Уље  канабиса  му  је  спасило  живот.Наставиће  да  једе  уље  док  га  не
нестане.Не само да лечи његов терминални рак, већ је такође имао невероватан ефекат
на његово здравље.Био је преддијабетичар и гојазан, а сада је на савршеној тежини и
срећнији  је  него  икада!Охрабрујем  све  да  погледају  терапију  уљем  канабиса.Молимо
погледајте видео РИК СИМПСОН „БЈЕЖИ ОД ЛИЈЕКА“ на Иоутубе-у...То би само могло
спасити ваш живот или некога кога познајете.Дајте им дар живота!” Јосе

„Да....Хвала вам господине Симпсон, ваш сјајан изум ми је помогао да победим рак.Са
дијагнозом 7/2007 са шансом од 20% или мање да преживим, онда сам започео третмане
након што сам упознао Рика на једном догађају.Употреба уља ми је спасила живот.Моја
леукемија је у ремисији и и даље ми је сваким даном све боље, а захваљујући уљу могу
да поделим истину са вама.....Мир и љубав." Мицхаел

- 94 -



„Јуче је био прелеп дан за прављење лека за спасавање живота Џенис (бака).Она узима
РСО већ око 6 месеци.Тумор јој је нестао, оток иза очију је нестао, изгубила је 106 фунти,
камење  у  бубрегу  нема,  крвни  притисак  нормалан.Али  преокрет  у  њеном  укупном
здрављу није био ништа друго до чудо.Када је дошла до моје куће пре 6 месеци једва је
могла да се пење уз степенице, сада трчи горе-доле и кружи око мене!Ако желите да
сазнате више о томе како да лечите Псеудо Тумор Церебри са уљем канабиса, Џенис или
ја бисмо били срећни да разговарамо са вама о томе!Једна љубав.пеацеловеЦУРЕ.Волим
те бако!!” Дебра

„Лекари су ми рекли да имам 6 месеци живота ако не узмем њихову хемотерапију..........то
је било пре 11 година...Да није било уља, вероватно бих угризао прашину.Сад сам здрав
као вол и нисам морао да губим косу!!Хвала што сте ово донели свету.” Цраиг

„Мој најбољи пријатељ коме је на јесен требало да остане још само 6 месеци, сада је
скоро без рака!!!Имао је 40 метастаза у јетри од рака дебелог црева.Хвала ти Рик на свом
истраживању и искуству и што си их поделио!И у Холандији сте помогли да се спаси
живот!Љубав од натуропате који је био инспирисан вама.” Марлоес

„Мојој пријатељици је дијагностикован рак плућа у стадијуму 4 пре 3 године и добро је.Он
се куне у ове ствари.” Рицхард

„РЗС ради.Нисам анегдота.” Тиелман

„Рик  Симпсон,  хвала  ти  пуно.  Жив  сам  због  знања.  Победити  рак  јетре,  костију  и
простате.У року од неколико месеци од почетка узимања уља, рак јетре и костију били су
у ремисији, више се није могло видети на скенирању.Лоуис

„Када је истраживање рака дошло до мојих скупљања, рекао сам им да ћу им дати више
од новца, записао сам име Рика Симпсона и рекао им да то на Гуглу. Бог те благословио."
Јане

„Само људи могу бити довољно глупи да дозволе другоме да их спречи да се излече
природним путем...Мислим колико је то смешно?Незнање је човеков најгори непријатељ.”
Сол

Додатни савети за пацијенте са раком плућа
П.Овај је неко време био на уљу и још је морао да користи лекове против болова, па смо
тражили више начина како да помогнемо пацијенту.

А.1) Направите још једну серију  уља и покушајте да је  помешате са оним које имате,
потражите што је могуће више седативно уље, не желите да енергизирате пацијента.

2) Покушајте да произведете уље из више соја истовремено, обично има бољи ефекат на
тај начин и може ефикасније да третира многа стања. Опет, потражите најмоћнији седатив
Индица пупољака са 20% ТХЦ-а или више од различитих доступних сојева индица, да
бисте произвели најефикаснији могући лек.

3) Било би боље да је престала да користи уље у капсулама.Желите нешто од тога у
њеним устима за додатну сублингвалну апсорпцију (можда ћете открити да на тај начин
има бољи ефекат против болова)

4) Направите супозиторије од 0,3-0,5 г са какао путером и нека их користи најмање два
пута дневно, може да их користи анално као и на уста.

5) Нека испари уље неколико пута дневно - кашаљ је пожељан, она треба да искашља
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све што јој није у плућима, укључујући и те туморе (требало би да се једноставно смање и
онда распадну и она ће их искашљати).

6) Направите уљну тинктуру са алкохолом (20-30-50%, у зависности од тога колико уља
имате;  1-2мл уља у 4мл 96-99% алкохола) и нанесите на место које је  оперисана.  са
капаљком, обично ће бити довољна једна или две капи, а на овај начин можете уштедети
много уља.Наравно, можете нанети мало уља и директно на место и покрити га завојем и
понављати свака три дана или када завој падне.

7)  Направите  мелем са  ши путером или растворите  мало уља у  топлом уљу семена
конопље  или  висококвалитетном  екстра  девичанском  маслиновом  уљу  и  утрљајте  га
неколико пута дневно.Ово би требало да помогне да се елиминише бол у њеним ребрима,
а можете га користити и за чиреве од пролећа и било шта на њеној кожи.

8) У њену исхрану укључите семенке конопље, срца од конопље и уље семена конопље -
најмање шаку семенки/срца, или 1-3 кашике уља од семена конопље.

9) Покушајте да замените лекове против болова и фластере уљем што је пре могуће.Ако
почнете да примењујете уље локално, требало би да вам помогне.Супозиторије такође
чине чуда за стање плућа.Што више уља унесе и што брже то уради, то боље.Требало би
да остане на грам или више дневно док не победи болест, а затим да остане на дози
одржавања од 1-2 г месечно. ЈБ

Артритис, бол, мишићи

„Мој пријатељ је у несрећи пресекао неколико тетива на рукама које су довеле до његових
прстију.Користио је уље на њу одмах након операције да би помогао њено зарастање и
зарасло је тако брзо да су морали рано уклонити шавове, то је за њега заправо било
болно јер су му се већ залепили за кожу, нису били растворљиви шавови.Његов хирург и
физиотерапеут су били потпуно одушевљени тиме, али му није рекао шта је урадио до
последњег прегледа.Не знам да ли су му веровали или не, али ја знам шта сам видео
својим очима и он зна шта је доживео.” Тина

„Треба  ли  вам  неки  доказ?Моја  сестра  је  послата  кући  са  још  неколико  месеци
живота.Није могла да изађе из  кревета са тим у плућима.Пре 5 недеља је почела да
користи уље.Пре 3 недеље и све ове недеље и прошле недеље она се сада вратила да
вози свој ауто, ради своју башту и лол она је дебља од било ког од нас, њена друга 4
брата и сестре.Ово је стварно захваљујући Рику.Волим те човече.” Анди

„Ажурирање: Прошле недеље сам споменуо брата који помаже свом брату тако што је
набавио  потребан  материјал  за  прављење  уља  Рика  Симпсона  за  лечење  његовог
исцрпљујућег реуматоидног артритиса.Звао је вечерас да ми каже да његов брат једе,
смеје  се,  разговара  телефоном  са  пријатељима  и  породицом  након  што  је  прилично
спавао током дводневне снежне олује и Супер Боула.Желео је да зна да ли му је можда
дао превише јер се никада овако не понаша.КИЦОШ!(смех) Звучи ми као да му иде сјајно
осим у случају Супер Боула, дуго издахне и каже: „Хвала човече, лепо је што се мој брат
вратио, опет се смеје.“ (То чини све вредним људи)

Ово је после само три дана, тако је добар осећај знати да СМО МОГЛИ ДА СТВАРНО
ПОМОГНЕМО НЕКОМ КО ЈЕ ИМАО АПСОЛУТЕЛИ НЕМА НАДЕ.Ово је друга особа са
реуматоидним артритисом коју познајем 1 на 1 лицем у лице да је уље Рика Симпсона
помогло.Ми нисмо обучени лекари – ми смо само момци који су чули за уље, натерали
неке да га пробају  и  открили да делује,  ми смо само обични људи попут вас који  су
предузели акцију да помогну вољеној особи – ништа више.” Мицхаел
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„78 дана на нафти сада и видећете неке позитивне резултате!!!Имам РА и нисам имао
никакве  упале  од  почетка  овог  третмана  уљем  конопље.Нема  напада  астме,  нема
копривњаче, нема притужби!!!” Беверли

„Имам РА годинама.Од када сам га лечио уљем канабиса, нисам имао буктињу и нека
оштећења зглобова су заправо нестала.Имам болове, али ништа као што сам имао пре
него што сам открио лекове.Ионако сам дуго био токер,  али пушење није довољно за
хроничне болести и тешке болове.” Марк

„Дај човеку рибу, он ће јести један дан (осим ако није риба, само сојина пљескавица са
рибљим уљем).Научите човека да пеца и он ће имати пун стомак за цео живот.Хвала вам
што  сте  нам  дали  оно  што  би  већина  наплаћивала.Тренутно  не  користим  РСО  из
финансијских разлога, али када сам могао, потпуно је контролисао мој нервни поремећај
(РСД).Нисам  могао  да  излечим,  али  сам  био  задовољан  што  сам  контролисао
симптоме.Заменио је узимање 9 таблета дневно.Хвала вам." Сафе

„Здраво Рицк & ЈБ, желео сам да пријавим још један добар исход личног узимања уља:
ово је  отприлике 8.  дан уља.Узимам га најмање два пута дневно,  око 1/4цц до 1/2цц
дневно.Имао  сам  изузетан  успех  у  боловима  у  пети/стопалу/скочном  зглобу  –  сваким
даном постаје све боље и боље!Флексибилност се враћа на моје повређено раме и синоћ
– приметио сам, током масаже, да се ОГРОМНИ чвор на мом левом рамену/врату који је
изазивао  толики  бол  у  том  рамену  заправо  СМАО  на  величину  пистаћа.  величине
ораха.Ово би могао бити разлог зашто мој бол у рамену тако брзо нестаје.Нисам сигуран
који  је  чвор/био,  али  ми  је  драго  што  нестаје.Да  ли  су  тестови  икада  закључили  да
канабиноиди  заправо  смањују  упалу  ткива  и  повећавају  покретљивост  зглобова  и
еластичност мишића?Није ме чак ни брига шта тестови кажу--  продат сам и нисам се
осећао овако добро угодине!!!

Био сам потпуно забринут да НЕћу имати енергије  и само желим да спавам,  спавам,
спавам док га узимам.Али --- мени је сасвим супротно -- имам повећану енергију и немам
никакву летаргију током дана.Волео бих да могу да те ОГРОМНО загрлим!!!” Хеатхер

„Успео  сам  да  напустим  хемо  лекове  који  сам  узимао  због  реуматоидног
артритиса.Међутим, пут је био дуг пут.Године 1997. био сам у озбиљном МВА, због чега
сам остао инвалид и зависан од фармацеутских производа.Преко 14 година имао сам
преко 10 операција на обе ноге,  прошао кроз депресију,  бес,  фибромиалгију  (коју  сам
излечио  без  традиционалних  лекова  лекара),  године  физиотерапије,  алтернативних
модалитета медитације, акупунктуре, реикија итд.Довео ме је до тачке физичности да сам
поново могао да идем на кратке шетње, пливам кругове у базену и назад у редовном
програму вежбања који  сам могао физички да остварим.Током деценије плус времена
узимао сам стероиде, лекове против болова сваке врсте,  антиинфламаторне лекове и
тако  даље.Пре  две  године  бол  се  повећао  и  био  је  другачији  од  онога  што  сам
доживљавао са остеоартритисом од повреда на неколико места по телу, врату, грудном
кошу у леђима и доњем делу леђа, као и ногама и коленима.Руке и стопала су ми биле
толико болне и отекле као и руке су ми се деформисале од оштећења од реуматоидног
артритиса и након многих тестова и путовања код реуматолога дијагностикован ми је и
стављен на низ испитивања лекова и протокола који су укључивали одмах почетак на
метотрексату, хемо леку за лечење РА, 6 месеци након тога дали су ми други лек заједно
са хемо леком који је имао страшне нежељене ефекте,  али сам морао да трпим кроз
протокол пре него што сам могао да пређем на други бољи и скупљи лек (у главама Биг
Пхарма-е)  све  док  сам  још  на  хемотерапији,  тако  да  сам  после  годину  и  по  дана
хемотерапије и додатних РА лекова имао пријатеља који ме је упознао са видеом „Бежи
од лека“, причом о РСО .Па, за мене од када сам први пут погледао тај видео и много,
много више од тада, то је потпуно променило живот.Почео сам прошле недеље новембра
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2012. и убрзо сам почео да примећујем одређене промене у свом благостању, доста сам
спавао од уља, али то само значи да сам се лечио, требало је времена да ми се врати
апетит али на крају јесте, моја коса је била значајно побољшање, поново је сјајила и није
се проредила и опадала.” Венди

„Уље ми је излечило гихт за 5 сати.О томе се ради!НЕМА ВИШЕ БОЛА!” Мицхаел

„Користим га за лечење негативних ефеката повреде мозга и хроничног бола у целом
телу.Стрес погоршава моје симптоме, али марихуана ми помаже да се носим са стресом
веома  ефикасно.Помаже  да  смирим  и  свој  ум  и  тело,  омогућавајући  ми  да  се  боље
фокусирам  на  задатке  и  да  не  будем  узнемирен,  раздражљив,  нервозан,  депресија,
итд.Сматрам да то побољшава моје расположење и да су моји одговори на спољашње
стимулансе одмеренији  и ограниченији,  а не импулсивни чин.Надам се да су вам ове
информације од неке помоћи.Немам дозволу и оклеветан сам тако што ме називају  и
третирају као наркоман.То само по себи храни моју депресију и онемогућава да оздравим
и да се вратим на посао. Фред

„Ево шта је хашиш уље уопште учинило за мене.За четири године нисам узео онолико
таблета за анксиозност и лек против болова (укључујући хероин) до којег сам могао да
узмем само 1/8тхтаблете  против болова два пута дневно.Имам грчеве мишића који  се
осећају као да ме убоду и недавно су ми почели напади када ми понестане уља.Такође
имам  мигренске  главобоље  и  дијагностикован  ми  је  низ  психијатријских
поремећаја.Немам појма колико синтетичких лекова би ми лекар преписао.Али уље се
брине за све.Такође треба да напоменем да сам радио ИК тестове са и без утицаја хашиш
уља.Постигао 148 са, 122 без.Да ли то значи да је постао паметнији... скоро до генијалног
нивоа?Можда сам скоро геније са АДХД-ом и хашиш уље лечи то стање?Свакако сам био
бољи на колеџу када сам похађао онлајн часове да бих могао да лечим током наставе.У
сваком случају, хашиш уље је одговор на већину светских проблема.” Јими

„Још једно ажурирање о узимању уља за болове у пети/стопалу/глежањ.4 дана узимања
уља орално 3 пута дневноослободио се мог бола и поново ми дао пуни опсег покрета са
десном ногом/петом/скочним зглобом.Јуче сам заборавио да узмем јутарњу и поподневну
дозу  и  до  краја  дана  сам једва  ходао,  зглобови  су  ми се  поново  укочили  и  био  сам
јадан.Дошао сам кући, појео мало уља и у року од 15 минута почео сам да враћам ту
флексибилност  и  бол  је  нестао,  шепање  је  престало.Изненађујуће,  одузима  сву  моју
укоченост  у  рамену  од  старе  повреде  од  саобраћајне  несреће  пре  20  година  и
ублажавајући бол у рамену, онда ми уклања сав бол у врату од мишића у рамену који су
ми затегнути и извлаче ми кичму из равни .Нема више ни главобоље од укочености у
рамену.Ово  је  била  потпуна  потврда  за  мене  да  уље  делује  за  ублажавање  болова
заједно са многим другим магијама.”

„То није лек за рак или нешто слично, али желео сам да обавестим Рика да шепам на
десну пету већ скоро годину дана, нисам сигуран шта није у реду с тим и знам да ће ми др
дати лекове које не користим. Не осећам се пријатно да узимам, па сам се само суочио са
болом.

Недавно смо се упознали са РСО преко пријатеља Чарлса и почели смо да га правимо.У
последња два дана,  гутао сам уље неколико пута дневно и јутрос сам се пробудио и
нисам шепао.Мој  муж  је  то  одмах  приметио.Приметио  је  да  уље мора да  ради своју
магију!Хвала Рицк Симпсон![:)] Осећам се одлично!" Х

-- Драги Х, хвала на добрим вестима, увек волимо да чујемо о њима.Помешао бих уље са
уљем семена конопље или маслиновим уљем и направио тинктуру и користио уље и
локално.Наравно, једење уља је кључ правог излечења и сва упутства о употреби уља
налазе се на нашем сајту.Све најбоље, ЈБ (из ФБ поруке)
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„Сломио сам ногу пре две недеље и добио сам више олакшања од нафте и канабиса него
од опијата из горштака, само сам рекао да Биг Пхарма не чини ништа за мене. Мицхаел

„Сломио  сам  леђа  на  два  места  1987.Пио  је  алкохолно  и  пио  таблете  до  1994.
године.Напустио  је  много  и  урадио  НА  и  АА  ствари,  постао  саветник  за  дрогу  и
алкохол.Хронични  бол  у  леђима  ме  је  натерао  да  поново  проценим  лекове  против
болова.Постао сам зависник од ЛА-а, морфологије и хероина.Почео сам да пушим траву
због лошег емфизема и престао са свим опијатима.Садашње студије показују да канабис
смањује повлачење зависности од опијата и смањује потребне милиграме за више од
половине ако се користи са канабисом.То је чудесни лек за све.:)” Џон

„Повредио  сам  леђа  у  раним  двадесетим.Био  сам  мучен  од  ишијаса  скоро  2
деценије.Последњи пут  сам то  погоршао пре  5  година  и  било  је  најгоре  икада.Током
периода од 4 месеца, то ме је удвостручило тако да сам био скоро до тачке када више
нисам могао да се вратим назад у купатило.Имао сам ниво бола 10 више од 2 месеца и
морао сам да останем на каучу ослоњен на јастуке.Нисам могао да се исправим довољно
да легнем у кревет.

Млада дама која је била пријатељица са мојим дечацима рекла ми је да треба да пробам
медицинску марихуану јер је помогла њеној мами са МС.Ја сам јој се насмејао и рекао јој
да  је  то  за  пацијенте  са  раком  и  људе  који  су  гори  од  мене  и  да  не  могу  да  се
квалификујем.Нисам знао, али ова млада дама је знала доста о тој  теми и после још
неколико  недеља  погоршања,  претпостављам  да  јој  је  досадило  да  гледа  како  се
беспотребно патим па је довела своју маму да разговара са мном.Њена мајка ми је рекла
да ћу се лако квалификовати, што сам касније и урадио, и да ће то помоћи.Рекла ми је да
поједем пупољак  куван  у  мало уља на ниској  температури на тосту.Био сам очајан  и
урадио сам то.Моја породица је рекла да сам отприлике 15 минута након што сам јела
канабис заспала и слинила...лол.

Пробудио сам се следећег јутра, што је било мало чудно јер нисам имао незабораван сан
више од 2 месеца, и прво што сам приметио је значајно смањење бола, рекао бих око
20%,  и  отприлике  исто  побољшање  опсега  покрета.Био  сам  одушевљен  и  веома
изненађен.Наставио сам да једем канабис и током следећег месеца поново сам стајао
усправно.Овако  сам пронашао Рика  Симпсона.Једноставно  сам пронашао на  Гоогле-у
антиинфламаторно  средство  канабиса  и  Бежи  од  лека  је  било  једно  од  првих
истраживања које  сам икада  урадио на ту  тему.5  година касније  и  моја  леђа се тако
осећајутребало би.Редовно  једем канабис и  он  смањује  упалу на ништа.Повреда је  и
даље присутна.Ако закорачим у рупу или нешто, боли ме, али није потребно дуже време
да се опоравим и леђа ме никада не боле осим ако не урадим нешто глупо.” Јоди

„Поправио сам артритис и шећер у крви,  анксиозност,  депресију  и несаницу.  Ја кажем
артритис, али то је тешка дегенеративна болест диска. Буквално не могу да ходам без
уља (узимам га већ 2 године). Пролазим кроз 120 наркотика сваких 14 дана. Нисам попио
ни једну таблету против болова више од годину дана.  Прво  сам га  узимао само због
артритиса и нуспојава (одличан сан и без бора). Ја сам у најбољој форми свог живота. 45-
годишња бака. Мајка 3 деце.” Евергладе

„Након што сам узимао све,  од оксикодона до употребе фластера фентанила током 3
године, након чега је следио 160 мг морфијума дневно током још две године, а затим ми је
речено да морам да уградим пумпу против болова, одлучио сам да је довољно.Зауставио
сам хладну ћурку (не бих препоручио да се то икада ради) и почео са канабисом.Чак и у
данима када је бол и даље ван контроле, а којих је мало, мој ум чак и не обраћа пажњу на
то.” Мицхаел

„1981. био сам у МВА.Ишчашио сам десно раме.Десна рука ми је била парализована од
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нерва до кичме који су били истегнути.Нисам могао да добијем никакво олакшање од
ужасног бола који сам трпео.Пробудила бих се усред ноћи плачући од муке.Осећао сам се
као да су ми игле гурнуте под нокте и пролете право уз моју руку.Узео сам првих 400,00
долара које ми је  дао контролор осигурања и рекао да мој рођак доведе пријатеља у
болницу са неким МЈ.Након пушења МЈ бол је потпуно нестао и могао сам да се вратим
на спавање.Ово је речено.Мислим да би Риков начин узимања уља био бољи од пушења
или испаравања, иако уживам у оба.Живели." Рон

„Знам да бих после тродневног третмана РСО могао да трчим… без болова!Први пут за
15  година  због  фузије  кичме  која  је  оставила  трајно  оштећење  нерава  и  стални
бол.Капсуле натопљене кокосовим уљем такође делују одлично.Нисам имао жељу нити
сам узимао свој Перцоцет откако сам почео са режимом уљаних капсула.Чак је и смањио
жељу за пушењем марихуане узимањем капсула. Терри

„Ажурирај, омгош!Рвао сам се са својим сином!Стално сам се рвао са својим дечацима,
посебно са својим најмлађим сином.Буквално годинама нисам могао да се рвам са њим!
Он сада има 22 године, ја имам 52 године.Због болова по целом телу услед артритиса
било је изузетно тешко кретати се, а још мање рвати се!Али данас јесам!И скоро сам га
имао, али сам почео да се смејем, лол.Не могу да вам опишем колико је ово узбудљиво!!
Чак и после немам болове, осећам се одлично!!!” Кејси

„Имам хернију диска који ми притиска ишијасични нерв и изазива јак бол који пуца од
доњег дела леђа низ леву ногу до прстију.Узимао сам 3 ибупрофена свака четири сата
само да бих могао да устанем из кревета и да ходам.Почео сам да узимам уље пре скоро
две недеље због болова и упале.Сада ми не треба ибупрофен, спавам боље него икада,
моји сарадници су коментарисали моје боље расположење и општу срећу.ОСЕЋАМ СЕ
ДОБРО!” Јеннифер

„Чак и ако немате рак, размислите о превентивном одржавању свог тела.РСО у малим
количинама користи се свакодневно.Дозвољавате свом телу да се бори против свих врста
гадних вируса и грешака.Нисам видео свог „лекара примарне здравствене заштите“ 15
година због канабиса и свих његових лековитих својстава.Без обзира шта ми пође по злу,
РСО је једна од првих ствари за којом посежем.

Иначе, 3 пута сам сломио леђа.Замењени су пршљенови и дискови са Л-4 на С-2.Морао
сам да вратим кичму на карлични део... морао сам да уклоним АЦ зглоб.Бавио се раком
јетре и хепатитисом Ц.Лечим се 100% канабисом.РСО је само алат у мом арсеналу.” Рицк

„Хвала вам пуно на вашем раду.Имам 25-годишњу повреду кичмене мождиненевоље са
ранама и отоком у ногама и стопалима.Пробао сам малу количину на лошој рани на врху
стопала и у року од неколико дана дошло је до значајног побољшања.Чини се да ни оток
није тако лош.Моје питање је о почетном материјалу од којег је направљена серија.Било
је са високим садржајем смоле и довољно зрело, али није било сасвим излечено и имало
је мало пљеснивог мириса (иако су били јаки сојеви). Мислите ли да ће то утицати на
укупан квалитет уља?Такође,  оставио сам преостало уље на грејачу шољице за кафу
много дуже од „неколико сати“ и оставио сам га тамо око 7 сати.Мислите ли да би то
утицало и на квалитет?Готов производ изгледа како сте рекли да треба.Баш као маст за
осовине са тамнозлатним остатком ћилибара.БТВ, почео сам да га дајем свом старом псу
који је  имао огромне болове и има проблема са кретањем.Такође је  показао значајан
напредак.Хвала још једном за све што сте поделили и урадили.У почетку сам био мало
скептичан, али сада сам запањен! КСКСКС

-- Радите са оним што имате и тражите бољи материјал.ЈБ

„Прошло је скоро годину дана откако сам почео да користим уље канабиса за лечење свог
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РА и настављам да видим позитивне резултате и могу искрено да кажем да је по мом
мишљењу мој РА у ремисији.Такође сам видео неколико других позитивних нежељених
ефеката као што су губитак тежине, нормални нивои крвног притиска (крвни притисак је
опао за 30 поена), брзина пулса између 50 и 60 откуцаја у минути, нема више депресије и
најбоље од свега нема више токсичних лекова на рецепт. Том

„Сада могу да устанем из кревета одмах након буђења уместо да се осећам као да имам
90 година.Зглобови се померају много лакше, више не пате од болова.Заувек искључите
одређене лекове!Заиста невероватна биљка коју треба престати оптуживати да је ЛОША.”
Царол-Анн

„Верујем да је  регенеративно то што је  нашим телима потребан да би се обновили и
излечили, ја сам добро патила од артритиса, ублажио је бол и обновио флексибилност
мојих руку. Пре годину дана нисам могао ни да куцам без озбиљног бола.Тога више нема,
сада су ми руке нормалне и флексибилне, могу писати и шити.И мој очни доктор је био
изненађен што су ми очи заправо боље сваки пут када одем." Келее

„Имао сам операције и безброј кичмених удара на једном месту на доњем делу леђа.Све
је то изазвало дебео ожиљак који се осећа и пршљен се упали и заиста је болан.Имао сам
много бола, очајнички тражио олакшање.Дакле, Гејл је утрљала мало (1 кап) РСО (уља
канабиса) на лицу места и натерала ме да легнем да се упије.Па, уље је мало пецкало,
али осим тога, нисам мислио да ради много.Па, 20 минута касније, бол је нестао и био
сам у несвести до јутра!Спавао сам фантастично, а када сам се пробудио, леђа ми је
била  боље,  а  ожиљак  није  толико  густо.Дивно  ми  је,  али  уље  као  да  разбија  старо
ожиљно ткиво.Уље канабиса је  невероватно и да нисам читао друге приче попут ове,
мислио бих да сам луд!“ Мицкеи

„Бака  моје  девојке  има тежак  артритис  и  не  може да  отвори руке.Пробали смо мали
експеримент са уљем Рика Симпсона и рекли јој да га утрља на руке.У року од неколико
минута од наношења, њене руке су почеле да се опуштају и након још неколико, могла је
поново да помера прсте без бола.Било је заиста невероватно видети да се тако нешто
дешава.” Дуане

„Нема сумње да то функционише.Приметио сам тренутне резултате.Већ сам урадио план
А.Третман уља је био план Б.Волео бих да сам прво пробао уље.Прошао сам кроз године
бола који нисам морао.Узимао сам таблете против болова свака 4 сата.Прошле су само
две  недеље  третмана  уљем,  али  се  осећам  много  боље.Такође  користите  алкалну
воду.Невероватно!!!" Џејмс

„Уље Рика Симпсона је посебно.Користио сам канабис за ублажавање симптома бола
годинама, али је једва покривао моје симптоме.Знао сам да моја повреда не зараста у
потпуности.Када сам почео да узимам Рицк  Симпсон Оил,  већ сам покушао да једем
различите екстракте направљене од канабиса и сви су имали неке краткорочне ефекте,
али би се тада осећао или прегорео илиједноставно не би трајало довољно дуго.Никада
се нисам осећао савршено.Чак сам пробао производ који ми је продат као Рицк Симпсон
Оил који је био гадан и неефикасан - чувајте се екстракта ниског  квалитета који неће
учинити  ништа  и  немојте  се  обесхрабрити  због  тога,  јер  је  права  ствар  једноставно
речено,  чудо.Узимао  сам  све  веће  количине  опијата.Уље  Рика  Симпсона  помаже  у
апсорпцији опијата, али је и само по себи веома јак лек против болова.Траје цео дан и
више не примећујем никакве високе или нежељене ефекте од дозе коју узимам.У стању
сам да урадим много више као особа без болова и осећам како ми се распон покрета
повећава и знам да се лечим.У ствари, моје опште здравље је било невероватно – увек
сам имао много болести или инфекција и имао сам изузетно чисто здравље откако сам
почео да користим ово уље.Сада поново узимам опијатске лекове против болова док се
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још  осећам  боље.У  међувремену  сам  повремено  пробао  друге  различите  врсте
екстраката као што су уље хашиша или јестиво.Сматрам да је ублажавање болова од уља
Рика Симпсона за ред величине јаче од било ког другог канабиса, било да се једе или
пуши.Он је  у  сопственој  лиги за  ублажавање симптома чак  и  у  поређењу са  најјачим
екстрактима  воска  канабиса.Сада  намеравам  да  једног  дана  потпуно  престанем  са
опијатима." Мике

„Користим ово уље.Имам мишићну дистрофију и имам сталне здравствене проблеме од
Стевенс Јохнсоновог синдрома/ТЕН.Ово ради.Ради боље него БИЛО КОЈИ фармацеутски
на тржишту.Безбедан је и ефикасан.Без тога не бих могао да функционишем.Омогућава
ми да будем продуктиван.Радим пуно радно време.Пре него што сам узео уље, био сам
на тешким лековима који нису чинили ништа осим што су ме претворили у зомбија са
мноштвом нежељених ефеката.

Да  заокружим  своје  „брбљање“,  дозволите  ми  да  кажем  ово:  Онима  који  верују  није
потребно  никакво  објашњење.За  оне  који  немају,  ниједно  објашњење  није  довољно
добро.Ја сам живи доказ ефикасности овога.И то треба учинити легалним и доступним
свима.” Лаурие

дијабетеса
„Уље подмлађује панкреас и, веровали или не, често почиње да производи инсулин чак и
након  година  неактивности.Многи  пацијенти  могу  престати  да  узимају  инсулин  након
неколико недеља на уљу.Уље такође помаже у лечењу или контроли свих других тегоба у
телу у вези са дијабетесом.

Појео бих уље и/или га користио у супозиторију.Пушење или испаравање такође могу
помоћи у смањењу нивоа шећера у крви, али ефекти су веома ограничени у поређењу са
уносом уља.Користио бих уље локално за дијабетичке чиреве, једноставно нанесите уље,
покријте га завојем и понављајте то свака три дана док се чир не излечи.Помешао бих
уље  семена  конопље  са  екстрактом  и  користио  га  за  масаже,  што  ће  подстаћи
циркулацију крви и помоћи у спречавању отока и других тегоба.Такође бих укључио семе
конопље и уље семена конопље у своју исхрану.ЈБ”

„Тип два је скоро нестао, без скоро свих лекова, бори се против саркоидозе са њим, ради.
Јефф

„Кокосово уље такође помаже у стабилизацији нивоа шећера у крви код дијабетеса!!Мој
локални продавац је пробао и ради као шарм, рекао је!!Такође се осећа психички много
боље [више енергије] и такође губи тежину!!Све у реду!!" Робин

„Шећер у крви ми је полудео (и до 400+- месецима - веома опасно) и то ме је буквално
излуђивало.Климнуо сам главом за воланом - па сам престао да возим - стварно лоше
ствари!Доктори су ми чак забранили лет за Њујоркда видим своју маму за Божић.

Па - доктори су пробали један инсулин, па два - нису урадили апсолутно ништа.Дакле -
коначно сам им рекао - доста!!Идем на уље (никад нисам рекао доктору да сам то раније
радио) и повећао сам своју дозу на свака 2 сата.Па - погодили сте - мој шећер се вратио у
нормалу.Мој доктор је један од оних згодних момака са Харварда - и он је запањен.Један
гол  за  варваре!!!!Дакле  -  сада  имамо  потпуно  документован  случај  дијабетеса  где  је
спашен живот - Ја!!!!!!-- :)” Јанет

„Драматична промена, прекинуо сам скоро сав инсулин.Повремено ћу морати да користим
Лантус, дугорочноделујући инсулин, али не често.Почео сам да користим РСО из много
разлога,  али  један  је  био  у  нади  да  ћу  моћи  да  скинем  инсулин  и  коначно  видим
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стабилнији  ниво  шећера  у  крви.Користио  сам  300  јединица  Новолога  дневно,
краткотрајног инсулина и 200 јединица Лантуса и 4 таблете Метформина дневно.Још увек
узимам  пилуле,  али  могу  да  живим  са  тим  пошто  више  не  морам  да  користим
инсулин.Нема више забадања стомака иглом 6 до 8 пута дневно!Моје нивое шећера је
лакше контролисати и више не видим очитавања од 2 до 5 стотина.Такође више не видим
драматично низак ниво шећера од 30-их.То је Бог послао и прва ствар која ми је заправо
одржала ниво шећера." Дена

„Моји  нивои  шећера  у  крви  пре  дијабетеса  били  су  изнад  140,  а  сада  сам  на
100.Проверите крв пре него што узмете уље, дајте му око 10 минута и проверите поново и
много ће пасти.Мој је урадио толико тога када сам морао да попијем Гатораде да бих се
изједначио.” Мицхелле

„Ја сам дијабетичар зависан од инсулина и са једном туром уља од 60 грама, прешао сам
са 100 јединица дневно на 50 јединица инсулина. Леслие

„То је  потпуно избалансирало моје  нивое.Добио сам „МЕТФОРМ“ да узимам орално и
никада нисам узео пилулу од прве и поново сам се пробудио и помислио: „Не, повећајте
количину уља сада  када  ми је  дијагностикован  дијабетес  типа  ИИ.“  Моји  нивои скачу
између 3,4 и 7,2.Апсолутно највиши ниво који сам успео да подигнем био је 8,1 након што
сам појео буквално врећицу слаткиша укључујући и чоколадицу као експеримент.Мало
сам уљао када сам га гурнуо на 8.1 и почео да проверавам нивое сваких 10 минута да
видим да ли могу да их натерам да падну.10 минута након уља пао сам на 7,3 и када сам
тестирао на 20 минута након уља пао сам на 4,8.” Мицхелле

„Могу да користим само мале дозе уља.Због тога имам хипогликемију пуном снагом.Али
то је добра ствар јер сам почео са 45/10 ињекција дуготрајног и кратког инсулина пре осам
година.Истраживао  сам  своју  нову  болест  и  марихуана  се  стално  појављивала  као
природни  лек  заједно  са  другим  зачинима  као  што  је  цимет,  тако  да  сам  почела  да
користим капице од хашиша док "право" уље није било доступно.Били су толико јаки да
сам мислио да ћу умрети први пут када сам појео хашиш.Да не спомињемо пуну дозу
РСО.(Али РСО тада није био ни опција за мене) Али једном када је употреба уља (зрна
дневно) изазвала преосетљивост на ињекције инсулина два пута дневно и заглавио сам
се на рачвању пута да бирам РСО или пуцњаве.Зауставио сам пуцње и наставио уље.

Уз промену исхране и повећану дневну активност (вежбање) сада имам 5,7 А1Ц, изгубио
сам 60 фунти и немам више фантомских пекућих болова (дијабетичка неуропатија).После
неколико месеци лечења морао сам да пређем на глицерин и алкохолне тинктуре и да
радим само годишње третмане уљем.Зато што је мој шећер почео да пада прениско.

Има чудесне способности лечења дијабетеса.Како канабис делује на ендокрини систем
тела треба приметити и детаљно испитати.Радије бих био зониран месец дана годишње
на  третману  уља  него  да  урадим  730  снимака  генетски  модификоване  ДНК
свиње.Користим  биљне  сорте  сатива  да  екстрахујем  своја  уља  и  правим  своје
тинктуре.Најбоље ради за моје симптоме.Пробао сам индику и приметио да једноставно
не могу да функционишем и да желим да једем више и да ми је све време хладно.Сатива
је убрзала мој метаболизам и рад срца, потиснула апетит и изазвала хистеричне нападе
смеха (мој омиљени нежељени ефекат).

Ако вам је шећер висок, почните са ниским доследним дозама.И даље желите да осетите
шта се дешава са вашим телом.(Један проблем који сам имао био је да нисам знао да ли
ми се врти у глави од уља или мало шећера, тако да ћете проћи кроз неке тест траке
првог  месеца  док  не  сазнате  шта  осећате).И  бићеш  јако  жедна  особа.Вода  је  ваш
пријатељ са овим третманима.Висок шећер узрокује да сте стално жедни, као и уље, па
узмите и то у обзир.
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И не брините превише да ће вам шећер у почетку пасти.То није као принудно спуштање
инсулина.Уље само улази и ради оно у шта ја волим да верујем јер покрећу све ваше
органе и то им заузврат помаже да очисте крв и такође има одличан однос са нервним
системом и верујем да ваш мозак има бољи осећај за ваше тело кроз ове канале и зна да
пошаље све своје природне исцелитељске способности на делове под стресом.(У мом
случају мој панкреас, бубрези и крв.) Имајте на уму да је то само моја теорија и ја нисам
научник, само говорим о томе како функционише за мене и на најбољи начин на који
рационализујем његове ефекте.Добро је водити дневник и имати редовне здравствене
прегледе и крвне анализе како бисте означили свој напредак.Једном када ваш А1Ц дође
под контролу и ваша бубрежна функција буде боља, онда ћете знати да сте на правом
путу и онда се само одржава на том нивоу на којем ћете радити и ни на који начин није
тако енергично као да стигнете тамо.Највероватније ће захтевати само ниске константне
дозе и промену начина исхране која дијабетичарима није страна.(Требало ми је око шест
месеци да пређем са А1Ц од 11 на 7 и још неколико подешавања у исхрани и вежбању да
бих га довео до 5.(Вјежбање на води има мали утицај и радило је одлично за мене.)“
Антхони

„Користим  1  грам  уља  дневно  за  тешку  дегенеративну  периферну  неуропатију  и
олакшање је невероватно!“ Лаурие

„Мој муж је годинама узимао канабис и недавно уље РСО, због дијабетеса.Не само да му
је  стабилизовао  шећер  у  крви,  већ  је  и  ПРЕОКРЕЋАО  његову  хроничну  болест
бубрега.Дијагностикована му је КББ стадијума 3 и постављали су га да буде на листи
давалаца  бубрега.Почео  је  да  узима  тинктуре  и  РСО  уље  и  сада  је  у  стадијуму  1
ЦКД.Лекари су му рекли да то није могуће.Решили смо се тих доктора и добили новог!
РСО  уље  је  такође  снизило  његов  крвни  притисак,  стабилизовало  његову  анемију  и
дијабетичку  ретинопатију  (до  сада  је  требало  да  буде  потпуно  слеп,  каже  Вестерн
Медицине).Хвала Великом Духу за прелепу биљку канабиса и све што она пружа!!Хвала
Рику Симпсону што је пружио информације о томе како да направите есенцијално уље
канабиса и сведочења оних који то раде!” Јулие

„Мој партнер има тип 1 и једење мало уља помаже да се стабилизује њен ниво шећера.То
је заиста поклон...” Спацелеаф

„Примао сам 4 метформина и 4 диамикрона дневно, мој шећер у крви је био 12% након 12
сати брзог теста шећера у крви.Мој доктор је, изгледајући помало разочарано, рекао: "Па,
претпостављам  да  вам  више  не  требају  таблете  за  дијабетес."  9  месеци  након
излечења.Сви  моји  симптоми,  бубрези,  артритис,  холестерол,  крвни  притисак,  све  је
далеко боље на уљу него на таблетама.То је чудо.

Шећер ми је пао као камен тачно око 6.  недеље лечења.Једне ноћи сам се пробудио
смешно, шећер у крви ми је био испод 4%, 3,2%.Престао сам да узимам 8 таблета дневно
које сам узимао због дијабетеса типа 2.То је било пре 17 месеци.Све у свему, пио сам 15
таблета  дневно,  сада  ниједну.Дакле,  Мицхаел,  уради  третман  на  нивоу  излечења.3
месеца, 60 грама [пратите упутства на Риковом сајту], ваш дијабетес ће нестати.” Петар

„Уље канабиса је једина ствар која би зауставила бол моје неуропатије.Чак ни Окицонтин
није могао да отклони сав бол као што је  то учинио ЦБД у уљу канабиса помешан у
крему.То  је  дивна  биљка  за  све  врсте  медицинских  употреба,  и  коначно  је  људи
препознају." Феттер

„Рик ме је индиректно спасио од судбине горе од смрти након онога кроз шта сам прошао
са  специјалистима  за  срце.14  месеци,  преко  22  различита  теста  у  4  болнице  и
медицинском центру."Ви сте најгори сценарио, једна страна вашег срца је мртва, можда
ће вам требати трансплантација срца." Онда после 14 месеци нису могли више да раде
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тестове, урадили су бајпас.

2  године  касније  отишао  сам  на  преглед  код  новог  кардиолога  који  је  рекао:  „Нема
никаквог оштећења на вашем срцу, ко вам је рекао да је било оштећења и да сте имали
срчани удар?То није истина." Играо сам се за наивчина.Дакле, када ме је доктор послао
специјалисти  за  дијабетичаре  који  ме  је  послао  специјалисти  за  бубреге,  радије  бих
задремао  на  снежној  обали,  а  затим  прошао  крозопет  нешто  као  здравствени
специјалисти.Онда долази уље.Сада сам здравији него што сам био за 20 година.” Петар

„Ја сам жена од 79 година и живим у Француској.Желим да поделим са вама своје лично
искуство  са  уљем  конопље.Мој  муж  Јероме  је  пре  неколико  месеци  имао  сломљену
тртичну кост и кук због пада.Од тог тренутка све је кренуло наопако, трпео је велики бол и
агонија је снажно лебдела над њим.Мој унук ми је рекао да зна веома ефикасан природни
лек који би вам могао помоћи у овом болном стању.Користимо уље од конопље за његове
ране и зацељене, али отечене, и дајемо орално малу количину дневно.

Морам да кажем да је опоравак био невероватан, али има још нешто што треба да знате,
мој муж је одавно патио од еректилне импотенције па сам одлучила да дајем поред уља,
нанесем га на пенис, резултат је био најневероватнији које сам видела током свог живота,
сада је мој муж савршено способан да има интензиван секс неколико пута дневно, плус
величина његовог пениса да се много повећа на величину коју сам имала мој муж када
сам била млада.Можда изгледа необично да особа мојих година да ово сведочанство, али
мислим да је здравље једнако важно као и добар сексуални живот.Хвала Рик.” Роцхелле

-- Хвала, Роцхелле.Да, здравље је важно колико и добар сексуални живот, и да, уље ради
управо оно што сте описали.ЈБ

„Који сојеви помажу мушкој импотенцији, ЈБ?Мушкарци ово морају да знају...” Томаш

-- То је добро питање, Томас.Једноставно идите на сајт за преглед сојева и потражите
сојеве  са  пријављеним  ефектима  афродизијака.Затим  набавите  мало,  испробајте  га
пушењем,  а  ако  вам се свиђа ефекат,  направите уље и  користите га.То је  отприлике
све.Неки сојеви вас чине напаљенијима од других,  а неке комбинације сојева ће бити
ефикасније од других комбинација сојева или уља.То је отприлике све што могу да кажем
у овом тренутку.Пробајте уље, ако нема ефекта који тражите, направите или набавите
другу серију док не нађете право.Тако би требало да буде.ЈБ

„Моја  стопала  се  због  неуропатије  осећају  боље  него  било  када  у  последњих  десет
година. Леон

„Рекао бих да су шансе да су проблеми са менталним здрављем постојали пре употребе
канабиса;  да  их  је  нелагодност  менталне  болести  нагнала  да  покушају  да  се
самолече.Имам Ц-ПТСП и  био  сам у  активној  зависности  од  (најмање)  12  док  нисам
постао чист са 33.То је пре 5,5 година.Пробао сам скоро сваки лек који сам могао јер се
нисам  осећао  „у  реду“.  Очистити  се  за  мене  је  значило  психијатријске  лекове  и
рехабилитацију и неколико година терапије.

Након што сам пронашао канабис (поново) пре годину и мало, и користио га за проблеме
са дисковима,  био сам шокиран када сам открио да  ми више нису  потребни неки од
психијатријских лекова које сам узимао најмање 3 године.Такође ми је дијагностикован
дијабетес  типа  2  непосредно пре  него  што  сам открио  медицински  канабис.То  је  био
директан резултат неких психолошких лекова!Сада имам редован ниво шећера у крви и
радим на томе да престанем да узимам последња 2 лека (антидепресиви који се морају
полако одвикнути) у року од 2 године. Јенн

„Имао  сам  и  дијабетес  типа  2.Свакодневна  употреба  канабиса  омогућила  ми  је  да
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престанем  да  користим  неколико  лекова  на  рецепт  који  су  ме  буквално  убијали
изнутра.Ова  промена  ми  је  дала  енергију  и  осећај  јасноће  који  нисам  имао  дуго
времена.Повећана енергија значила је да сам заправо ЖЕЛЕО да идем у шетњу.Почео
сам да идем на часове аквафита.

Направио сам неколико лаких промена у  својој  исхрани.Једна промена је  та што сам
почео да једем више канабиса.Обично у облику чоколаде направљене са кокосовим уљем
натопљеним  канабисом  (супер  здраво  уље,  веома  корисно  за  детоксикацију  јетре  и
помаже у губитку тежине).

У  првој  години  свакодневног  коришћења  канабиса,  изгубио  сам  нешто  више  од  40
фунти.Мало сам се вратио, али јаНисам нимало забринут због тога јер знам да сам у
последње време под мало већим стресом и да ће се свакодневним коришћењем (посебно
једења!) канабиса моје тело са задовољством бринути о себи, онако како је дизајнирано.”
Јенн

„Не знам да ли сте то знали, али 2011. године мој дијабетес је био лош, бубрези су ми
испуштали 12 грама протеина дневно, колена су ме толико болела да сам једва могао да
ходам.Тетиве  које  сам  покидао  на  куку  у  85.  години  вратиле  су  се  са  скоро
неподношљивим болом.Имао сам 220 лбс.Доктор ме је послао дијабетичару који ме је
послао код специјалисте за бубреге.Нисам више могао ни да свирам гитару.Престала сам
да бринем.

Урадио сам неко истраживање након што ми је Мајк на овом посту рекао да је неки тип по
имену Рик Симпсон излечио гомилу људи од рака уз помоћ уља.Мислио сам бсали сам
погледао у то.И открио сам да делује и на дијабетес типа 2 - оно што сам имао.

Пратио сам упутства Рика Симпсона која има на свом сајту о томе како да то направим и
колико да узмем итд.разболио сам се,  мислио сам да имам грип,  наставио сам то да
радим, и око 6. недеље ми је ниво шећера у крви пао, престао сам да узимам 8 таблета
дневно и шећер ми је остао на циљном нивоу.

Изгубио сам 30 фунти, леђа ме нису толико бољела.Отишао сам на тромесечни преглед и
мој  доктор  је  стајао  тамо  са  отвореном  вилицом.Сви  моји  витални  подаци  су  били
нормални.То је било пре 2 године, имам 173 фунте, мој шећер у крви је још увек нормалан
без таблета. Урадио сам још један 24-часовни тест урина да видим како ми бубрези раде.
бубрези  су  постали  много  бољи."  Немам  болове  у  колену  или  леђима  осим  ако  не
претерујем, али се после неколико дана врати у нормалу.Готово да више не пушим траву,
баш и не волим да је пушим.То је оно што је уље учинило за мене.” Петар

„Нисам  сигуран  да  ме  се  сећате,  узимам  1  г  дневно  за  тешку  идиопатску
неуропатију.Једног дана позвани у подне, Рик и Џенет су ми рекли да се побринем да вас
обавештавам...Прошло 3 месеца и вечерас сам био запањен...седећи на каучу, одједном
схватио да је мој пас испод мене, мазио сам је, немам појма колико дуго, задњим делом
листова.И  ОНА  СЕ  ОСЕЋАЛА  МЕКО!!!Имао  сам  ТРИ  хируршке  интервенције  испод
колена у последњих 10 година без анестезије, јер нисам могао да је осетим.Једна од тих
операција је  била СУРАЛНА БИОПСИЈА НЕРВА!То је шок и страхопоштовање људи!!”
Лаурие

„Уље РСО је било право чудо за мене, поново сам могао да једем, мој бол је за сада
подношљив, и нема наркотика, имам вишеструке проблеме, превише имена, наркотици
исцрпљују моје адхезије које су ми моја црева залепљена, доктори неће ништа ако немам
опструкцију, нисам могао ништа да једем осим течности до пре два дана, 4 дана на РСО,
јео сам сендвич са сиром на жару и јуче пола туњевине сендвич, доктори не могу ништа
за мене, па сам сам, имам 110 фунти и то ми није нормална нити здрава тежина, пао сам
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чак 98, са њиховим лековима, они јесу одгајајте ме храном за кашичицу, 24 сата дневно,
љупка, радије бих јела храну какву смо намеравали да...Ослободите биљку коју нам је Бог
дао...” Џојс

"Истина.Мој ниво шећера у крви је сада у нормалном опсегу и престао сам са 2000 мг
метформина дневно и сада једем скоро нулу глутена и пазим на исхрану.Нема срања без
масти, или дијететских срања, или смрзнутих оброка за праћење тежине.Да ли сте видели
садржај натријума у тим смрзнутим оброцима?Претерано!" Цхесхире

-- Да ли вам се допао укус тих намирница када сте их пробали на уљу?ЈБ

„Нисам  их  волео  раније,  али  од  уља  или  мојих  година,  постао  сам  осетљив  на
глутен.Имам више мигрена,  више фиброза,  акне,  грчеве у стомаку,  да споменем само
неке.Плус натријум ме тера да набрекнем као балон.Пошто сам постао углавном корисник
канабиса и са уљем, сада једем више конопље, воћа и поврћа, мање масти, мање биља у
храни.СВИЂА МИ СЕ!Међутимнамирнице повезане са глутеном, попут тестенина и хлеба,
ВОЛИМ без обзира да ли су на уљу или не.Резултат је да моје тело то не воли и добро
сам с тим.” Цхесхире

„Здраво, Грег, имам чисту бешику.Тако каже доктор захваљујући хемотерапији.Рекао је да
сам сада у потпуној ремисији.Али истина је била да сам узео укупно око 19 грама РСО
почевши од 13. октобра 2012. па до четвртка, 19. децембра 2012.Отишла сам на преглед
пениса  кроз  простату  и  у  бешику  и  сада  имам  потпуну  ремисију  рака  мокраћне
бешике.Све здраво розе и нема знакова рака.Мој доктор каже да изгледам као да никада
раније нисам имао рак.Био је задивљен колико добро изгледам.Још увек се борим против
ових наркотика и знам да РСО може да ми помогне да скинем ове пилуле пре него што ме
унесу.И даље се надам да ћу смањити своје цисте на сваком бубрегу, десно и лево.

Моји лекови за спавање су у великој мери смањени ових последњих неколико месеци, а
такође сам сада потпуно искључен са Цимбалте,  смањио сам и Бацлифин,  Лирица и
ОКСИЦОТИН  и  још  увек  покушавам  да  их  потпуно  избацим,  што  запрепашћује  моје
докторе  Колико  сам БРЗО смањујем  и  како  ће  ми ово  дати  шансу  да  имам донекле
НОРМАЛАН ЖИВОТ.

Признајем  пушење  медицинске  марихуане  што  ме  је  одржало  у  животу  кроз  овај
наркотички део мог живота.Лекари су ме одавно отписали.Овај РСО ми је омогућио да
почнем да добијам на тежини након што сам прошлог октобра достигао најнижи ниво од
135 на висини од 6 стопа и сада имам 149 -- то је ДОБИТАК од 14 фунти, баш док сам
узимао РСО.Моја укочена леђа су се повукла од болова, а такође сам имао више кретања
у последњих неколико месеци. ОПЕРАЦИЈА врата ми је такође стављена на чекање ове
јесени од када сам узео РСО.

И мој псоријатични артритис у мојим стопалима се такође смирио и молим се да више не
добијам  ињекције  стероида  у  стопала и  молим се  исто  за  моја  леђа,  моја  последња
епидурална ињекција стероида у мојој кичми је била прошле јесени и надам се да ме
боли нивои остају на нижем нивоу како би се спречило да се више дешава.

Мој доктор каже да моје тело не може више да поднесе (АКО ЖЕЛИМ ДА ЖИВИМ) да
мењам ињекције и пилуле за квалитет живота.СРЕЋЕ, КАЖЕМ.Узмите РСО да помогнете
код  свих  ваших  болести  и  да  смањите  лекове  против  болова  и  да  заувек  убијете
рак.Нисам узела много и не дуго ако може да уради ово за тако кратко време за мене,
само помислите да ли би цео свет могао да зна за ово.Божији лек!!!” Тони

„Мојом тати је дијагностикован рак панкреаса пре 6 месеци.Током хемотерапије проширио
се  на  бубреге  и  плућа.Свуда  су  му  се  појављивале  флеке  и  врло  брзо  је
пропадао.Прочитао сам о уљу и одлучио да нема шта да изгуби.Направили смо неке и он
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је на томе сваки дан већ три месеца.Резултати скенирања су стигли јуче.Доктор је био
задивљен.Рак панкреаса се смањио, а друге тачке су потпуно нестале.Мој тата је много
бољи.Нема  мучнине,  угојио  се,  не  спава  више  цео  дан  и  поново  је  напољу.Заиста
невероватно.Прешли смо месец." Лиса

--  Одлично,  Лиса,  али  без  скенирања,  само  уље.Заиста  вам  не  треба  канцерогено
скенирање да бисте видели да је добро.Као што кажете, нисте имали шта да изгубите,
зато немојте изгубити ову игру непотребним скенирањем које може лако да је погорша.

Ефекти зрачења се акумулирају у телу.Што мање скенирања пацијент са раком узима, то
боље.То је само здрав разум, ништа друго.Генерално, заиста је боље појести још 60г уља
када нисте сигурни да ли сте 100% здрави.

Такође, сви ови прегледи и посете лекарима обично веома унервозе пацијенте и доводе
их у велики стрес.Стрес и анксиозност је тешко избећи када се неко носи са болешћу, зато
избегавајте стрес и анксиозност колико год можете - а уље може помоћи код стреса и
анксиозности боље од било које друге супстанце за коју знам.ЈБ

„Годинама сам користио канабис за свој дијабетес.Увек сам се осећао као срање.У мојој
породици са мамине стране дијабетес је био тежак, губитак стопала, ногу, вида, а затим и
смрт.Моје тетке, стричеви, бака.И све мајке су прошле од дијабетеса.Моја мајка је имала
55 година.Моје  године данас.Моја  млада сестра овде има преко 570 поена дневно,  3
ињекције дневно, али што се мене тиче, немам дијабетес, дуги низ година.Прилично сам
здрав.

Добар пријатељ, у својим 70-им.Пре око седам месеци дошао је код мене.Његови поени
су били средином 500-их, био је стварно болестан.Па, након што је користио РСО, само
од тримовања,  његов се спустио на 180с.За само неколико месеци.Инфузирано уљем
конопље узима се две капсуле дневно.Сада се враћа у лов, пецање и сечу дрва.Има 76
година, а изгледа 15 година млађе.Знам да је канабис разлог зашто данас не пуцам.Још
увек  немам  дијабетес.Ја  сам  једини  у  својој  породици.Волео  бих  да  се  моја  сестра
образује, осећала би се много боље.Као узимање Гризлија сваког јутра.” Рон

„Могу вам рећи стварно, да је у мом случају комбинација уља канабиса и преласка на мед
као заслађивач спустио ниво шећера на прихватљив (читај  нормалан)  ниво.Морам да
користим само количину која је једнака величини пиринча дугог зрна.Патим од периферне
неуропатије, несанице, хроничног бола у врату и зглобовима, лоше јетре (то је очигледно
медицински термин), ниског броја тромбоцита, хроничног ЕБВ-а и слезине веће од кутије
за  хлеб.Не  могу  (није  да  бих)  да  будем  оперисан  без  велике  вероватноће  да  ћу
искрвавити.

Сада  НЕ  бих  препоручио  никоме  другоме  да  то  уради,  али  ја  сам  болестан  десет
година.Било је горе што су ми стављали више лекова и процедура.Коначно сам рекао
„ДОСТА“.Без  ОТЦ-а,  без  комерцијалних  лекова,  само  на  биљној  бази  или  на
храни.Користим свој НД да тражим тестове за мене, а онда то прегледам са њом и можда
тражим предложене модалитете.Али!Ја имам последњу реч.И боље ми је.” Хооди

„Шећер у крви ми је увек брзо порастао за дијабетес типа 1.Од када користим уља моји
шећери остају нормални.По први пут од када сам га добио са 20, мој а1ц тест је сада 6,8.”
Еугене

„Имам пријатеља,  више од једног,  али  његов  шећер је  био 20+.Пушили смо дуго  35+
година, па смо добили мало уља.Ништа што је доктор радио није функционисало.Његови
шећери су сада 10.Још увек висок, али воли Пепси.” Доналд

„Уље је потпуно убило мој бол од коштаних мамза и слабих плућа која су, чини се, сваким
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даном  све  јача!И  тек  сам  недавно  почео  да  користим  уље!Обоје  сам  задивљен  и
захвалан!” Евергреен

"Невероватно.То је чудотворна биљка.Чини се да покушава да нормализује ваш систем
без обзира шта није у реду." Зед

„Моја жена више нема неуропатију у стопалима.Пре неких два месеца смо остали без
нафте  и  током  тих  20  дана  неуропатија  је  почела  да  се  враћа  последњих  неколико
дана.Четири дана назад на уљу и нема више игала и игала.Она више нема висок крвни
притисак и изгубила је скоро 30 фунти, једноставним додавањем уља канабиса у своју
рутину.Такође  има  атријалну  фибрилацију.Нема  аритмије  од  почетка  употребе  уља."
Будди

„Моји шећери су отишли ван контроле.Био сам на максималним количинама инсулина и
оралним  лековима  без  успеха.Добио  сам  тону  на  тежини  од  ових  лекова  и  био  сам
јадан.Почео сам да користим уље, повећавајући се кап по кап, тестирајући крв 8 пута
дневно, да бих био сигуран да сам добро.Успело је!У малој дози, моји шећери су пали на
нормалу.Две године касније, жив сам, изгубио сам 67 фунти, без промене у исхрани и
помажем Рику.Ако се моји бројеви повећају (понекад сам лош), ја повећавам своју нафту.”
Јанет

„Здраво господине Симпсон, ја сам Арон, имам 17 година.Користио сам уље по вашем
рецепту  да  помогнем свом дијабетесу  типа  1.Требало  би  да  узимам четири ињекције
инсулина дневно у високим дозама, али пошто сам користио ваш рецепт за уље, треба ми
само  једна  увече  и  лично  бих  вам  се  захвалио.Нема  много  људи  попут  вас  на  овој
планети, а сада имате једновише присталица иза вас.С поштовањем, Арон”

„За потребе овог наратива,  моје име је Алексис.Ја сам дијабетичар од 1994.  године.У
јесен 2010. моје лево стопало је претрпело нешто што је изгледало као обичан покидани
лигамент, а медицински третман није уследио и оно мало лечења које сам примио било је
занемарљиво.Обавештен  сам  да  можда  имам  Цхарцотово  стопало  које  се  обично  не
препознаје,  посебно  у  акутној  фази,  све  док  се  не  појаве  тешке  компликације.Рано
препознавање и  дијагноза,  тренутна  имобилизација  и  програм  превентивне  неге  могу
минимизирати  морбидитет  повезан  са  овом  разорном  компликацијом  дијабетичке
неуропатије.Ако  се  њиме  неправилно  управља,  Цхарцот  стопало  може  имати
катастрофалне последице укључујући ампутацију.

До децембра сам имао улцерисану раницу на дну мог веома натеченог стопала.Након што
је  затражио  хитну  ортопедску  негу,  лекар  је  брзо  поставио  дијагнозу  као  „хронични
Цхарцот са остеомијелитисом“. Моје стопало је имало ваздушне џепове у себи и озбиљну
инфекцију  у  кости.Рекао  ми  је  да  је  једини  одрживи  третман  хитна  ампутација
стопала.Имао  сам  тешке  болове  физички,  емоционално  и  духовно.Доктор  ми  је  дао
недељу  дана  да  се  психички  изборим  са  тим.Добила  сам  инвалидска  колица  са
упутствима да потпуно не носим тежину на стопалу.

Сви знамо да Бог делује на мистериозне и чудесне начине.Довео ми је два своја људска
„анђела  исцељења“  са  лековима  које  је  дао  давно.Немајући  шта  да  изгубим,  осим
стопала,  узео  сам лек,  који  су  ми с  љубављу донели,  оба  сублингвално и  нанели га
директно на отворену рану.До краја недеље, ја и они који су се бринули о мени, могли смо
да видимо побољшање само са спољашњости ране.Када сам поново посетио доктора,
дао ми је још недељу дана са дугим низом препорука о томе на шта да пазим, које је
назвао  „ОМГ...“  моментом.Верно  сам  наставио  да  примењујем  предложену  дозу
лека.Почео сам да се осећам боље, и што је још важније, улцерисана раница је почела да
зараста.До  априла  ми  је  било  дозвољено  да  ходам  на  нози  10  минута  дневно.Мала
хируршка процедура је била потребна да би се уклонила оштећена коштана маса која се
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формирала.

Настављам са лековима, а мој доктор је опрезно оптимистичан, да бих могао да задржим
ногу.Инфекција у мојој кости је била веома озбиљна и биће потребно неко време да се
разјасни,  али  се  лечи.Тренутно  доктор  разматра  могућу  конструктивну  операцију  мог
стопала у року од годину дана ако настави да се побољшава. Алекис

„Ја сам један од пријатеља које „Алексис“ помиње.Послао сам јој везу до ове објаве и она
ће можда желети да се открије када га види, препустићу то њој.Дуго сам био заговорник
легализације марихуане у рекреативне сврхе и био сам свестан да она може ефикасно да
ублажи бол и анксиозност.Међутим, тек у протеклих 8 или 9 месеци сам заиста постао
свестан лековите моћи канабиса.Када сам разговарао са Алексис у фебруару и када ми је
рекла о предложеној ампутацији, гледао сам Рикову „Бежите од лека” видео, али је био
заиста скептичан.Мој партнер и ја смо разговарали о могућности да направимо уље од
конопље и да га испробамо као лек, а наш заједнички пријатељ Алексис се чинио главним
кандидатом.Она је  пристала и ми смо те ноћи направили серију  уља и почели да га
дајемо следећег дана.Почетни резултати су били обећавајући, али сам и даље био веома
скептичан.Али као што сам рекао Алексису, „Шта имаш да изгубиш?твоје стопало?доктор
већ жели да га узме!” Никада нисам био поноснији од дана када је ушла у моју дневну
собу.И мада је због операције поново неко време у инвалидским колицима.њен доктор јој
је рекао да је „главни приоритет“ да Алексис плеше на њеном венчању следећег маја.Ово
од човека који је хтео да јој одсече стопало пре четири месеца. Боотх

„Хвала Рик,  направио сам уље да помогнем људима који нису имали појма о његовој
способности  да  лечи.Први  случај  -  дијабетичар  на  дијализи,  5  дана  у  недељи,  по  6
сати.13% функције бубрега и јак бол.Бол је нестао првог дана.Три месеца третмана до 2
пута недељно на дијализи, 3 сата.И 54% функције бубрега се враћа.Пет месеци лечења
нема више дијализе и 98% функције  бубрега се враћа,  и уопште нема лекова против
болова на рецепт и враћа јој се живот после 25.године пакла.Ох да, уље се не наплаћује и
волим сваки минут што могу да јој помогнем.И остали које лечимо имају сличан успех, па
хвала што сте ми дозволили да будем део овога.” Дан

„Мој муж има дијабетес типа 2 и узимао је канабис и смањен је са 3 ињекције дневно,
осим 5 јединица ноћу, на 5 јединица ноћу, тако да помаже.Он га узима само месец и по
дана. Гладис

„Такође  сам излечио  5  људи.Моји  пријатељи.Дијабетес  типа  2.Рак  јајника.гојазност.Рак
коже.И лечи моју тешку јутарњу мучнину од ХГГ.Правим га сам.У мом дворишту.Ја учим
свог 4-годишњака.Разумем колико је то важно.” ХемпГирл

Варење и Кронова болест
„Уље помаже код Кронове болести.Зауставља упалу у вашим цревима.Имао сам тумор и
уклонио сам 1/3 јетре и жучне кесе пре него што сам сазнао за уље.Сада је уље излечило
све гадне последице хемотерапије  за  мој  хеп  Ц и  операције.Изгубио  сам 18 фунти и
осећам се одлично.” Мицхелле

„Дато ми је мала количина да испробам.Вау.Јео сам као да нисам јео годинама!Вратио ми
се апетит!Сада знам да није јефтино, али ради за све врсте проблема.Хвала вам!" Данни

„Нашао сам исту ствар!60 фунти мало више него пре годину дана од 205.Сада сам се
вратио на 180 и стабилан.Постајем апсолутно прождрљив, и то не само на жвакање.Сада
једем један пуни оброк дневно.Пре него што?2 залогаја и хтео сам да...Па, да не будемо
превише сликовити.” Хооди
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„И наравно,  промену исхране је  такође изазвао РЗС...Сада жудим за много здравијом
храном него икада...Имао сам проблем са чоколадом...сада ми је довољан 1 комад и то
ми већину времена и не треба!!!Желим да једем здраво, ЖИВИ здраво!!!” Лаурие

„На  форуму  о  Кроновој  болести  практично  сам  се  осећао  „малтретираним“  када  сам
сазнао шта је тај „РСО“.И само две кратке недеље након тога, спасио ми је живот, и то
сваки дан.Откривено 29.12.12.Спасен живот 1.11.13.“ Сарах

„Надам се да ниси затворен, управо сам те нашао!Лежао сам у кревету прошлог месеца
са сигурним осећајем смрти над телом, као што сам осећао и раније.Само 2 недеље пре
тога наишао сам на твоје име и радио на Кроновом форуму.Овај тип је поновио твоје име
толико пута да сам се замало осетио „малтретираним“ да бих уклонио твоје име.Мало
касније тражио сам твоје име и уље.Дошло је до много информација па сам почео са
интернет радио емисијом под називом „Ред Ице Радио” и снимком интервјуа са Риком на
тему нафте.Кад је било готово, плакала сам.Отишла сам кући и рекла свом мужу све о
томе.

ФФ до јануара.11 дана када сам требао умрети.Мој муж је управо купио оно што нам је
било потребно да направимо уље 10.  и планирао је да направи уље за дан или тако
нешто.11. ујутру ми је позлило...као и већину јутра.Болест ме обузе брзо и снажно.Легла
сам у  кревет да  умрем...  Знала  сам да је  лоше када нисам могла да се натерам да
позовем мужа на посао.Када је дошао кући, одмах је почео да пије уље.Појео сам лоптицу
величине овсене каше и осетио сам да ми се тело окреће у року од сат времена, тако да
сам  појео  још  једну  лопту  и  2  сата  након  тога  могао  сам  да  одем  сам  до
купатила.Следећег  јутра  једва  сам осетио  симптоме од претходног  дана  и  отишао на
посао!(посао викендом-споро и лако) 15. сам покрио и додатни дан и последњи тренутак
су замољени да покрију остатак недеље.РЕЋУ СВЕТУ ЗА РЗС!

Заборавио сам да напоменем да имам Кронову болест, колитис и биохемијске опекотине
(цурење слепог црева) од плућа доле.Моје слепо црево је цурило 5 1/2 месеци крајем
децембра.2008. до 19. маја 2009.Уклањање 1 галона инфективног отпада.

Узимао сам ово уље сваки дан већ 39 дана по куглици величине зрна овсеног брашна 3
пута дневно.Више ми не требају никакви лекови и једва да их пушим.Пијем и сок од алое
вере 95%.То чини да уље делује још боље.Записујем све.Никада више нећу узети другу
супстанцу коју је направио човек.” Сарах

„Пот је једини лек који је приморао моју тешку Кронову болест у ремисију.Канабис лечи.”
Алициа

„Када кажем да канабис лечи Кронову болест, мислим то.Живео сам 30 година са овом
мени  непознатом  болешћу,  а  сазнао  сам  тек  након  што  сам  престао  да  рекреативно
користим марихуану.Била је  то  дуга  пауза,  а  моја  Кронова болест се није  вратила на
нивое који се могу контролисати све док нисам наставио да користим канабис.Првобитно
сам само убијао своју мучнину, али сам онда открио да јој  помаже Кронова болест.Не
гледајући уназад!” Сеан

"Одличан посао!Када сам радио у амбуланти, имао сам срећу да упознам младића (18)
који је имао доста узнапредовалу Црохнову болест.У то време није користио РСО, само
неке  лекове  које  смо  носили.Отишао  је  на  експлораторну  операцију  и  није  могао  да
користи канабис.Поприлично се разболио у болници, грозница, инфекција, нагло губио на
тежини на већ сувише танком оквиру.Његов доктор је коначно пристао да му да дневну
пропусницу како би могао да дође код нас и узме лек.

Његов доктор је био више него запрепашћен када је следећег јутра отишао да га провери,
а он је седео у кревету светлих очију и чупавог репа, појео је леп оброк претходне ноћи и
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управо је  припремао доручак.Последњи пут  када сам разговарао са пацијентом,  он је
управо  чуо  за  РСО.Не сумњам да  ће  за  кратко  време бити  потпуно  излечен  од  свих
Кронових проблема. Јенн

„Имам Црохнову болест.Захваљујући Рику Симпсону, вратио сам свој живот! Катхлеен

„То  заиста  лечи  Кронову  болест,  знам  из  прве  руке.Морате  га  прогутати.Пушио  сам
годинама и  да  бих поново  проживео  бол...  Излечење није  дошло док  нисам прогутао
уље.Пробајте, немате шта да изгубите осим неподношљиве болести.” Сара

„Уље канабиса ми је помогло да излечим Црохн, тако да могу да се носим са тим!Сада
поново имам квалитет живота захваљујући уљу Рика Симпсона и уљу Шона Банда.НИКАД
не бих био у стању да урадим нешто овако у ово доба прошле године... Једва сам могао
да идем у куповину без страха да ћу морати да будем близу купатила.Морао сам стално
да се повлачим са уметничких изложби и живих сликарских свирки због тога колико је моја
Кронова болест била лоша.Срећом, упознао сам се са уљем канабиса и на крају  сам
нашао право уље за себе.Поново живим и волим живот...озбиљно прошле године у ово
време нисам могао ни да идем на пијацу...живот срање!КАНАБИС ЛЕЧИ!!!!

Читање Шоне Банде ~ Ливе Фрее ор Дие ми је дало снагу да устанем и имам храбрости
да ЖИВИМ СЛОБОДНО и да се излечим.Прочитајте књигу Рика Симпсона!То је  дивна
аутобиографија пуна информација које је вредно знати.Обе књиге помажу да пробудите
свој ум тако да више не морате да будете део овце.Научите истину.Гуглајте.“ Линзи

„Једно  од  највећих  осећања  које  нисам  осетио  дуго  времена  је  осећај  те  НЕВИСНЕ
топлине од једења јалапеноса са срирачом у фо...Без болова у стомаку!Хвала Богу за
УЉЕ КАНАБИС!Прије сам подносио бол само да бих могао да се почастим фо….мојим
омиљеним  јелом  икад…..Сада  га  могу  јести  и  НЕ  ОСЈЕЋАМ  БОЛ  јер  уље  канабиса
помаже у  лијечењу моје  Кронове  болести!!!О како  ми је  недостајао  укус  фоа и топла
опекотина од љутих зачина!Никада нећу престати да узимам своје уље.Ммм ммм нема
шансе!" Линзи

„Имам Кронову болест и чини чуда!!!Делује боље од било које пилуле коју су ми икада
дали.” Андрев

„Тренутно лечим свог цимера од колитиса са РСО.Када је разбио мотоцикл, био је тешко
разбијен и у болници месец дана.Док смо били у болници рекли су нам да има масу у
дебелом цреву и да је највероватније рак.Болује од колитиса од када јеИма 17 година,
сада има 29.

Након што сам био насмрт уплашен и не знајући шта се дешава, разговарао сам са својим
пријатељем о покушају РСО.Направио је уље Рика Симпсона за мог пријатеља и узима га
од октобра.Лекари кажу да се маса регулисала, вратила се нормална боја и да више не
верују да је рак.Од октобра смо ефективно зауставили крварење у његовим цревима, без
иједног избијања!Запаљење је минимално.НИКАДА нећемо престати да користимо РСО у
мојој породици!!!” Цхрис

„Користим уље за колитис.Да ради.Једини проблем је што немам одговарајући напор, па
ми се мало врти у глави.Али кога брига, добро се осећам у томе.” Игор

„Имам пријатеља са колитисом и помаже невероватном брзином.Имали су га на свим
генетским лековима тамо, мислим да је био веома близу клаузалној торби.Видео је више
доктора, веома је отворен за питање, детаље итд.Могао бих да покушам да добијем још
детаља.” Јустин

„Имам  колитис  од  третмана  зрачењем...наркотици  су  бескорисни.Канабис  је  ЈЕДИНА
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ствар која ми је донела олакшање од бола.” Лее

„За људе који гледају на сојеве који делују  са колитисом, чини се да много укрштања
Цхеесе и Цхемдогг делује најбоље за оне које знам који га користе. Цхрис

„Користио  сам  РСО  од  својих  раних  20-их  да  спречим  напредовање  улцерозног
колитиса.Имам потпуно нормалан дигестивни тракт са 41.Мој отац је више пута патио од
Кронове болести и по мом скромном мишљењу да је уље спречило и мене да доживим
исту судбину. Тодд

„Користим канабис када имам буктињу дивертикулитиса, то је једино што ми даје право
олакшање, помаже у великој мери код болова у стомаку и помаже мишићима у стомаку да
се опусте, боље од лекова против болова на рецепт који само маскирају бол за мало!"
Давиде

„Користим РСО и за своје Црохнс.За мене је то било чудо.” Бобби

Срце, крвни притисак
„Срце  је  витални  орган,  а  уље  подмлађује  виталне  органе.Када  пацијенти  почну  да
користе уље, обично смањују дозе својих лекова за срце, а већина престаје да их користи
чим осете да могу да престану да их користе.Уље је веома благотворно за срце,  али
мислим да би пацијент заиста требало да се консултује са лекаром када одустаје од ових
лекова који су му преписани.

Уље  може  веома  ефикасно  да  регулише  крвни  притисак  и  у  неким  случајевима
аритмију.Обично  снижава  крвни  притисак,  па  они  који  користе  лекове  за  снижавање
притиска треба да буду опрезни са употребом уља док се не навикну.Комбинација лекова
за  крвни  притисак  и  уља  може  да  снизи  притисак,  па  је  добра  идеја  пратити  крвни
притисак  помоћу  мерача  крвног  притиска.У  многим  случајевима  пацијенти  ће  такође
открити да уље такође благо повећава број откуцаја срца.

Ова област захтева много више истраживања,  тако да пацијенти треба да следе свој
здрав разум када почну да узимају уље, али такође треба да остану у контакту са својим
лекаром  јер  могу  имати  неке  проблеме  при  престанку  узимања  ових  лекова.Срчани
болесници  треба  да  провере  електричне  инсталације  у  свом  дому  или  на  радном
месту.Срце ради на електромагнетне импулсе и зато треба што више избегавати боравак
у електромагнетним пољима.

Јео бих уље и користио бих га у супозиторијама.Што се тиче локалне примене, никада не
шкоди, али не могу рећи колико је заиста корисна у овом тренутку.Као и увек, користио
бих  конопљуна  све  могуће  начине.Такође  бих  укључио  семе  конопље  и  уље  семена
конопље у своју исхрану, познато је да и семе и уље имају веома благотворно дејство на
многа срчана обољења.

Да сам лекар и да радим операцију срца или трансплантацију итд., покушао бих прво да
подмладим  орган  са  најмање  60  г  уља.Ако  60  г  не  би  довело  пацијента  у  довољно
здравствено стање, ја бих ипак наставио да им дајем уље.ЈБ”

„Смањио сам и престао да узимам таблете за крвни притисак јер ми је крвни притисак
постајао  пренизак.Када  сам престао  да  узимам  таблете  за  крвни  притисак,  мој  крвни
притисак  се  нормализовао.Откуцаји  срца  су  редовнији  и  не  толико  узнемирујући,  с
обзиром да имам неправилан рад срца од рођења. Георге

„Имао сам срчани удар дан након мог рођендана 2. априла 2012.Доктор је покушао да ми
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каже да је то све био артритис, а то је био само срчани удар.Не свиђа им се што користим
канабис, имао сам велики ударац овде доле између доктора који је само фармацеут и
гура таблете и фармацеута природњака, мој редовни доктор ме је такође убио, био сам
100% блокиран са једне стране и 80% на другој страни, мислио сам да ћу постати богаљ,
тражио сам твоју помоћ прошле недеље, а једина утеха коју сам имао је био канабис, још
увек тражим уље, имам артритис, за ову су рекли да је удовица Макер, имао сам среће,
отишао сам у хитну, рекли су ми да сам ставио стент и да чекам да видим шта да радим
са другим, хвала Рик, радиш сјајну ствар, и веома си цењен.Хеј, још сам ту, и још једна
напомена: мој муж не иде код доктора, не пије, нити пуши, само користи канабис свих
ових година.Има крвни притисак баш као тинејџер, здрав, Бог благословио тебе и све нас,
Барби још увек трпи (@ О@ ) због бола.” Барбие

„Мој пас који има конгестивну срчану инсуфицијенцију и даље траје, а и она је на уљу од
марта.Мир љубави и РЗС!!“ Јенна

„Мој крвни притисак је са 139/99 отишао на 114/80, никада није био овако низак.Хвала
Рик.” Јаисон

П.Здраво, имам питање.Занимало ме је да ли постоје сведочанства за уље које помаже
АРТЕРИЈАЛНОЈ ФИБРИЛАЦИЈИ?Неправилан тип откуцаја срца.Хвала вам!!!!" Мари

А.Драга Мери, да, наравно.Уверите се да се уље производи и користи у складу са нашим
упутствима и пазите да га комбинујете са лековима за срце.ЈБ

„Сада  ћу  са  свима  поделити  своју  причу  и  дугу  борбу  са  високим  крвним  притиском
(хипертензијом).Од 25. године увек сам имао изазов са високим крвним притиском, али
још 2008. године нисам на време платио премију на животно осигурање.Речено ми је да
ми је потребан преглед да бих био враћен на посао.Компанија ме је послала локалној
медицинској сестри која ми је измерила крвни притисак.Било је 180/120.Рекла ми је да
имам „шлог ходања“ и препоручила ми је да одем право у хитну помоћ.Па, ја не волим
посебно болнице, па сам отишао кући и отишао на дисциплину природних лекова - све то
није помогло.Често сам проверавао свој крвни притисак да видим шта ради, укључујући
вежбу.Још увек је био прилично висок и остао је тамо.

После годину дана и крвног притиска преко 180, пријатељ ми је рекао да је боље да одем
код доктора, што сам и урадио.Узео сам неке лекове од којих је било мало, али ми се
такође вртело у глави и магла.Одустао сам од дроге и пронашао МЛМ производ за који је
„гарантовано“ да очисти артерије за месец дана.Па, дао сам четири дозе и још увек сам
имао јак висок крвни притисак након 9 месеци.Прошлог октобра мој крвни притисак је
порастао на 235/135 (опасно висок)и осећао сам се као да ћу нестати, па сам коначно
попустио  и  отишао  у  хитну  помоћ  у  болници.Спојили  су  ме  и  пробали  два  лека  -
лизиноприл и дилтазем, који су снизили крвни притисак на 150/110.Узимао сам лекове док
ми није понестало за месец дана.Када сам се вратио код свог доктора на преглед за
месец дана и мој крвни притисак је и даље био око 160/110.Био сам веома фрустриран јер
сам још увек био „ходач“.

У  јануару  сам се  упознао  са Ааманном из  Колорада,  који  је  посебно  радио  са уљем
канабиса.Рекао ми је да је уље учинило чуда код пацијената са МС и болова, које има
моја жена.Такође ми је рекао да погледам филм -Бежите од лекакоји је посебно користио
уље канабиса, за лечење многих карцинома.

Моја супруга након што је продата и мало отворенијег ума и даље није била вољна да га
узме, па сам узео своју дозу да видим шта је то урадило за мој крвни притисак.Ааманн је
рекао да почнем са врло малом дозом и да напредујем до своје толеранције.Почео сам са
величином зрна пиринча, а мој крвни притисак ујутру без других лекова био је 138/90 –
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велико побољшање.Такође сам остао без старих лекова када сам почео.Наставио сам са
малом дозом, али су драматични ефекти престали да се дешавају, све док нисам повећао
дозу  на  два  зрна.Запањујуће,  БП се  одмах  вратио.Још увек  сам у  експерименталном
режиму на сопственом телу,  а последњих дана мој  крвни притисак је  био нормалан и
одржавао сам га узимајући око 3 зрна пре спавања и без лекова на рецепт.Ни ја нисам
приметио никакве нежељене ефекте, и намеравам да их држим испод прага „надувања“.

Када сам поднео захтев за медицинску карту, доктор је рекао да не постоји претходна
медицинска историја лека од уља канабиса за  крвни притисак.Још увек сам успео да
добијем одобрење због болова у зглобовима које имам годинама.Погоди шта?Постојао је
још један велики нежељени ефекат/корист - нема више болова у зглобовима.

Многи људи, укључујући и мене, не воле дим.„Главци“ који не могу да функционишу и који
злоупотребљавају ову диспензацију изазвали су црно око индустрије.Надам се да држава
неће избацити бебу са водом за купање на овом дивном леку.

П.Колико узимате за дневну контролу крвног притиска?Јое

А.Увек је најбоље узети третман од најмање 60 г према упутствима, а затим смањити дозу
одржавања.ЈБ

„У време када сам га узимао због рака, урадио сам комплетан тест крви...доктори су били
задивљени мојим холестеролом, нивоом шећера у крви и крвним притиском!Рекли су да је
као тинејџер.А ја имам 49 година!” Линдсеи

„Имао  сам  240  фунти  и  био  сам  преддијабетичар.Изгубљени  осећај  мириса  и  укуса,
запаљење и оток у потколеницама и стопалима, пецкање у врховима прстију.Такође имају
тешку ОА.Након отприлике 6 месеци узимања РСО 2 зрна пиринча дневно, сви симптоми
дијабетеса су нестали и нема хроничног бола од ОА.Изгубио преко 40 фунти.Сам сам
направио уље.” Рон

„Не знам за свој холестерол, али знам да сам после недељу дана јела мање од зрна
пиринча сваког дана почела да губим на тежини.До друге недеље мој стомак је нестао и
изгубила сам кожу.Трећа недеља се поново затеже опуштена кожа...” Данијел

„Холестерол ми је пао на нормалне вредности и прекинуо сам лекове од лекара.Раније су
ми рекли да ћу узимати лекове до краја живота.И мој шећер је нормалан, имао сам 126
година, сада 80-их 90-их.” Јосе

„Имао сам тест крви пре неколико месеци и доктор је говорио да не узимам лекове за
холестерол, а престао сам пре 10 месеци.Питао сам га како ми је ниво холестерола, а он
је тихим гласом одговорио да је у реду, али је кренуо за мном да је мој лош холестерол
већи од мог доброг, али тако је одувек било па мислим да је такво моје тело .На РСО сам
већ годину дана и изгубио сам 30 фунти и ниво шећера је пао тако да нисам превише
забринут и престао сам да узимам неколико других лекова, тако да ми се сигурно свиђа
уље.” Ал

„Био сам веома скептичан када сам читао изјаве на интернету.Али након што су га два
моја пријатеља редовно користила и раније сам знао за њихове здравствене проблеме и
видим  овоневероватно  побољшање  њиховог  живота  и  здравља,  заиста  бих  волео  да
марихуана  буде  скинута  са  листе  забрањених  супстанци.Свакоме треба  дозволити  да
расте своје.

Било  је  времена  у  прошлости  када  сам  био  веома  против  марихуане,  али  су  неки
пријатељи променили моје мишљење.Једна је дуго патила од високог крвног притиска -
била је на таблетама (и она је била јако дуго против тога) све док је неко није убедио да
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само проба недељу дана.Она јесте и ефекат ју је запањио, пошто је са уобичајених око
200 јединица пала на 140 јединица.

Неки  други  пријатељ  се  више  од  4  године  борио  са  боловима  у  грлу  и  стомаку  и
проблемима везаним за чир.После неколико недеља редовних доза марихуане као чаја,
дима и капи, изгледа много боље.Боље спава, више му не требају таблете.” Алек

Астма, дисање, плућа
„Скоро сам савршеног здравља, немам више астме, изгубио сам вишак килограма без
вежбања и осећам се одлично сваки дан.Наведите пилулу која то може учинити?" Едвард

„Хвала на уљу, помогло ми је да победим тешку упалу плућа.Уље је учинило оно што
НиКуил и антибиотици од доктора нису могли.И излечио сам се преко ноћи!!!Рик Симпсон
је додао олакшање и исцељење у мом животу и због тога ћу увек бити захвалан на раду
Рика Симпсона и његовом уљу.Наставите да лечите!” Јое

„Неко  би  очекивао  да  ће  испаравање  уља  бити  ефикасно  у  лечењу  астме  и  других
проблема са дисањем.Али изненађујуће, открили смо да су супозиторије уља од конопље
изузетно ефикасне у отварању дисајних путева.Обично, у року од 30 минута након што
пацијент узме супозиторију, они кажу да се осећају као да су им се плућа отворила и да
могу  много  лакше  да  дишу.Наравно,  као  и  код  сваке  друге  болести,  узимао  бих
стандардну дозу од 60 г током три месеца и остајао бих на једном граму дневно док се не
осећам  потпуно  здраво.Онда  бих,  наравно,  узимао  дозу  одржавања  до  краја
живота.Користио бих уље орално, локално на грлу и грудима иу облику супозиторија.ЈБ”

„Дијагностикован  ми  је  хронични  емфизем  2002.  године.Речено  ми  је  да  имам  плућа
болесног 90-годишњака.Престао сам да пушим дуван и управо сам увелико пушио добар
канабис.Функција плућа је данас добра.Управо сам почео да користим уље свакодневно и
за болове код оштећења кичме." Јохн

„Имам  астму  21  годину,  пушим  цигарете  и  ммј  од  14.Нисам  морао  да  користим  свој
инхалатор од када сам експериментисао са марихуаном 93.Још увек имам инхалатор за
спасавање,  али  НЕМА  потребе  за  њим.Такође  НЕМОЈТЕ  узимати  моје  релаксанте
мишића, 800 мг ибупрофена, антидепресиве или два друга за мигрене.Волим ММЈ.То ми
је спасило живот.” Кари

„Први пут са РСО узео сам таблету од 1,7 грама.Нисам могао да ходам право, осећао сам
се као да сам ментално ретардиран, али резултат тога је био да сам сутрадан излечен од
тешке упале плућа!!Урадио бих то поново, лол.” Јое

„Почео  сам  да  користим  уље  конопље  за  екцем  и  астму  и  све  је  нестало!Више  не
користим свој стероидни инхалатор или стероидне креме.Никада нисам мислио да ће то
икада нестати за милион година.КОНОПЉА ЗА ПОБЕДУ!Искрено, никада нисам мислио
да ћу пронаћи олакшање за своје проблеме док нисам сазнао да је биљка за коју су ми
увек говорили да не користим јер је лоша за мене, заправо добра за мене! Матт

„Уље делује на плућа!Испаравање такође помаже.У првих 5 дана од узимања уља ваша
плућа ће почети да избацују слуз и ако се борите против рака плућа, тумори би требало
да почну да се смањују док уље убија ћелије рака.60-80% тумора је испуњено Цандидом,
тако да антифунгална својства ТХЦ-а помажу овом процесу заједно са канабиноидима
који  покрећу  хемијски  процес  у  вашем  имунолошком  систему!Канабис  за  разлику  од
цигарета  отвара  ваша плућа и  шири вашабронхијалне  цеви  док  своје  тело  враћате  у
стање  хомеостазе.Многи  људи  са  плућним  тегобама,  као  и  многим  другим  тегобама,
требало би да уклоне пшеницу и шећер из своје исхране јер је пшеница данас 95% ГМО и
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људско тело не зна како да је преради, па ће се складиштити и може изазвати имуни
одговор.  упале или хистамина у било ком делу тела!Дајем динар за  то што мислиш!"
Маттхев

П.Здраво ЈБ, да ли сте имали прилике да лечите некога ко је патио од ХОБП, користећи
уље?Емфизем?астма?Шоне

А.Да, све ово.Један од мојих првих пацијената са ХОБП и ангином пекторис није могао да
се пење уз шест степеница (не шест степеница, једва је могао да хода јер није могао да
дише).За два месеца поново је играо бадминтон.Уље помаже код свих ових стања веома
ефикасно и безбедно.Јео бих уље, користио га у супозиторијама (одлично делују и на
плућна обољења), испарио бих уље неколико пута дневно (поспешиће кашаљ, а то је оно
што желите, морате да уклоните сву контаминацију са плућа, а то радите тако што ћете га
искашљати),  а  ја  бих  такође  користио  уље  локално  на  грлу,  грудима  и  леђима.Све
најбоље, ЈБ

„Имам  ХОБП,  био  сам  у  завршној  фази  и  размишљао  сам  о  томе  да  само  повучем
утикач.Узимам уље канабиса месец дана и сада сам на путу опоравка!“ Гордон

„Изгледа  да  мој  деда  није  једини  деда  који  је  могао  да  има  користи  од  саосећања!
Овај старац је излечио свој емфизем употребом уља канабиса.Мој деда је такође успео
да се скине са инхалатора за кисеоник и астму (иако је умирао од рака плућа у завршној
фази)  користећи  етерично  уље  из  биљке  канабиса.То  је  једини  лек  који  је  мој  деда
користио последњих 8 недеља свог живота...Некако је успео да излечи упалу плућа без
антибиотика, иако је имао ХОБП, емфизем и рак плућа.Мој деда је прошао са нивоом
кисеоника од 100%, и није им била потребна НИКАДА ПОМОЋ од апарата за дисање или
додатних лекова.” Линдзи

„Ја сам видео резултате код: леукемије код деце и одраслих ~ болести јетре ~ хроничног
бола  ~  дијабетеса  ~  гојазности  ~  астме  ~  хроничног  бронхитиса  ~  ИБС-а  ~  упале  ~
Применом локално на руке са артритисом - бол је нестао за отприлике минут.Нанесен на
опечене прсте и бол је нестао за пар минута...НЕСТАО. Мислио сам да се сва та кожа
скида и да је само једно место на средњем прсту изгубило кожу.Сада када су ти прсти
изашли из тог кипућег уља каноле, кожа је била бела као кувана пилетина!Ништа боље за
опекотине.Од сада ћу теглу држати у кухињи!Хвала ти канабис!” Дебра

-- Хвала, Дебра.Једно искуство о томе шта уље може да уради за опекотине је све што је
потребно да рационална особа пожели теглу у кухињи, слажем се.У близини сваке пећи,
отворене ватре, пећи и сл. треба да стоји тегла са уљем.За сваки случај.ЈБ

„Кадних 70-их и читавих 80-их, морао сам да идем код свог доктора (Хашмија) и узимам
таблете за нападе бронхитиса најмање два пута годишње (у јесен и у пролеће, када је
увек био ваздух).  влажна).Престао сам да пушим 1990. и почео да пушим много више
траве (тада сам почео да растем много више, и задржао бих око 5 фунти пупољака за
себе, сада користим много више због прављења уља и кувања са то.) АЛИ од 1990. нисам
се вратио  код  доктора  због  таблета  за  бронхитис.ТО ЈЕ 22 ГОДИНЕ БЕЗ ПОТРЕБНЕ
ПИЛУЛЕ ЗА БРОНХИТИС...НЕ ПОКУШАВАЈТЕ ДА МИ КАЖЕТЕ ДА ПУШЕЊЕ КАНАБИСА
НИЈЕ ДОБРО ЗА ВАША ПЛУЋА...ПИТАЈ МОЈУ МАЈКУ, ГАРАНТУЈЕМ ДА НЕЋЕ ЛАЖЕ ЗА
НИКОГА...” Флаута

„Грам дневно РСО је оно што узимам за моју ХОБП и делује као проклето вруће.Правим га
у капсуле и узимам 250 мг сваких шест сати.Пушио сам дуван 60 година.Апотекарски
инхалатори су само смеће које је заправо погоршавало ситуацију.Мој доктор је глуп јер ми
је рекао да нема лека и да ћу ићи на кисеоник када напухивачи више не раде.Горе му у
дупе  штапом  са  ексерима  ако  знаш  на  шта  мислим.Почео  сам  са  нафтом  у
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децембру.Невероватно је како се поново крећем као нормална особа уместо оронула и
патетичнастаро створење у које сам брзо постајао.Некако сам налетео на овај третман
након што сам користио РСО за свој неозрачени рак стомака који ми је дијагностикован у
новембру 2011.Целу ту сцену сам преживео само по ономе што је доказ „Среће Ираца“ на
делу.Мој адвокат је чуо за моју невољу.Сасвим исправно је закључио да ћу, препуштен
сам себи,  вероватно  напустити  овај  свет.Био  је  свестан РСО итд.Обавестио ме и  ево
ме.Мој адвокат је далеко образованији о овим стварима од мог крекача.У сваком случају,
још једном хвала Рику и свим људима који нам помажу.” Дале

„Користим РСО за моју ХОБП...Развио сам херпес од које алкохол и Х202 нису помогли 2
дана.Ставио сам тачку уља на то ујутро и касније у току дана и јутрос је нестало?Напипао
сам све своје мршаве старе усне и тамо није било ничега...Јесам ли полудео???Улазим у
купатило и обасипам то место светлом и на крају након истезања и повлачења ломим га
ОТВОРИМ тамо где је зарасло... Ставио сам још једну тачку на то и мислим да га никада
нисам свесно погледао опет...Најневероватнији лек РСО...” Дале

„Мама  има  рак  плућа.Рекла  је  да  не  идем  на  хемотерапију.Рекао  сам  шта  ћеш онда
користити?РСО.Рекла је Хух?Дала ми је везу и кренула је одатле.Изгубила је 60 фунти за
4 месеца.Не узима лекове у апотекама и сада добро изгледа и зуји по граду!Да ли сам
споменуо да има емфизем?Више јој не требају ни резервоари кисеоника.Хвала свима који
деле.Рицк -- мој Фкн херој без шале!ЈБ -- не заустављај брате.Ово ће се догодити.” Билл

„ЈБ, показала сам ПТ видео свом мужу и са њим делим хиљаде сведочења у последње 2
године.Он  се  у  суштини  слаже  са  свиме  што  уље  ради.Имали  смо  бурну  дискусију
прошлог викенда.Не знам ни како је дошло до теме пушења конопље...Не пушим га нити
желим да га пушим.Тврди (а немам појма где је  то чуо б/ц не чита ништа што би се
образовало!) да се амонијак ослобађа када се пуши и удише у плућима, стога тврди да је
токсичан у том тренутку... Ја сам никад чуо за ово и нисам имао повратак за њега.Мисли?"
Пам

--  Пушење  било  чега  није  најбоља  ствар  за  плућа.Пушење  конопље  свакако  има
здравствене предности које лако надмашују све штетне ефекте које може имати, али је
ипак  најбоље  уносити  уље.Ако  неко  жели  да  испари  уље  за  рекреацију  или  друге
медицинске сврхе, то би требало да буде на њему.Испаравање уља је део протокола за
лечење плућних стања укључујући рак, желите да пацијенти искашљају све што не би
требало да имају у плућима.Како ја на то гледам, ако пушење канабиса узрокује штету,
једење уља то може поправити, па где је тачно проблем? ЈБ

„Моја мама има плућну фиброзу плућа...  Може да има трансплантацију ако изгуби 70
фунти, али то је скоро немогуће ако не можете да дишете да бисте вежбали...Искрено
верујем из истраживања које сам урадио да је могу излечити, али не од стране лекара и
да нам понестаје времена...Очајнички тражим са неким да разговарам о овоме...Видео
сам видео људи са истим стањем који су користили РСО да би га победили...Урадићу све
да спасем своју маму...Лекари су јој дали говор „проведите време са својом породицом“,
али знам да има превише тога да пружи свету, има само 55 година и дивна дама пуног
срца.” Ангела

-- Анђела, дај јој уље, смршаће и уље ће вероватно поправити и то стање плућа.Нека то
поједе,  употреби  у  супозиторијама,  а  такође  нека  испари  уље неколико  пута  дневно,
желите да искашљава оно што јој не припада плућима.ЈБ

„Дијагностикована ми је идиопатска перитонеална фиброза 2009.  године.  Ушао сам на
интензивну негу у  завршној  фази.  Крвни притисак  223 преко 130,  отказивање бубрега
90%, цурење аорте, неправилно срце 140-40. Влакна су била збијена иза мог трбушног
зида притискајући све органе мог торза, узрокујући јак бол. Преживео сам. Следећих 12
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месеци неуспели низ хемолекова. Онда сам започео Рицк Симпсон Оил. Поклонио ми га
је јер нисам могао да га приуштим. Још 6 месеци полакоповлачење са хемотерапије током
узимања уља. Изненадно заустављање би срушило мој имуни систем. Чак и са уљем.
Премотајте унапред и изоставите много тога. Пре два месеца моји лекари су рекли; не
могу наћи трагове идиопатских влакана у мом телу. Још увек имам проблема са оним што
је хемиотерапија урадила мом стомаку и цревима, али и то се постепено решава. Лекари
то називају медицинским чудом. Иако су свесни и воде сјајне белешке, када говорим о
својој  употреби  уља  Рика  Симпсона.  И.  Такође  направите  и  узмите  биљну  тинктуру
глицерина.  Мој  лекар  примарне  здравствене  заштите  је  препоручио  канабис  у  првом
месецу од моје терминалне дијагнозе. Он је заправо рекао да је то једина нада за коју зна.
Превише је детаља да би се унели у овај одговор. Надам се да ово помаже." Енох

„Вед ми је спасио живот од напада астме.Годинама сам се смејао јер сам причао о томе –
како  пушење може да  помогне  астми,  рекли  би?Не знам како,  нисам научник,  али  је
успело и живим од тога.” Давиде

„Многи  људи  стоје  на  путу  овом  леку.Кад  би  само  знали  да  је  њима  и  њиховим
породицама потребно да се тако лако боре или спрече толике болести.Кад би само знали
шта ће им рећи чланови породице када сазнају праву истину о многим дивним ефектима
овог  лека.Кад  би  само  знали  колико  су  бола  и  патње  и  сами  прошли  у  недостатку
уља.Мислим да би деловали много брже и мислим да би коначно урадили нешто по том
питању, а не против тога.Само будала или неупућена особа може да се супротстави леку
са толиком употребом.ЈБ”

„Од краја 2011. године када ми је дијагностикован рак желуца, углавном сам био стабилан
на РСО и за моју ХОБП... Остале ствари о којима се побринуо су невероватне... Вид, слух
и  кожа  су  не  као  већина  75-годишњака...Проширене  вене  су  се  повукле  за  око  50%
најмање...Девојке би то волеле...Само се осећам здраво...” Дале

„Када више жена схвати да има својства против старења, они ће упасти у парламент.Лол."
Лупус
-- Сигурно хоће, Лупус, у то не сумњам.ЈБ

„Користио сам га и напустио сам све фармацеутске производе, као и победио ХОБП.Због
артритиса сам узимао толико лекова да сам дисао лоше.Био сам на кисеонику преко 5
година  и  након  што  сам  престао  да  узимам  све  лекове  против  болова,  дисање  је
одлично.Још увек имам артритис, али живот вреди живети сада.” Лаурел

„Убио је споро растући рак коже на леђима моје маме у року од две недеље колико је
имала  већи  део  свог  живота...Треба  ли  рећи  више!Помогао  је  многим  људима  које
познајемо са много различитих болести и сада гледамо како изузетно помаже код ХОБП!
Слава Богу за ову чудесну биљку!“ Бонни

-- Рак коже је нестао, хронична опструкција плућне болести је нестала.Па, све што знам је
да лекари обично имају великих проблема да лече и једно и друго.Није ни чудо што немају
прави  алат  за  свој  посао  када  не  могу  да  користе  канабис,  један  од  најстаријих
традиционалних  лекова  у  забележеној  историји.Они  би  требали  бити  први  који  то
траже.ЈБ

Хепатитис
„Хеп Ц, нестао, високи крвни притисак и проблеми са цревима, нестали. Јанет

„Дијагностикован Хеп Ц - 2006.Клиничко испитивање.1 од 1000 широм света.Албуферон +
Рибавирин - јул 2007 - децембар 2007.У року од недељу дана од почетка овог хемијског
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коктела,  имао сам јаке болове и на морфијуму,  почео сам да губим на тежини,  осип,
итд.До краја суђења, изгубио сам 47 фунти и имао јаке болове 24-7.Био сам приморан да
се пензионишем са 47 година и борио сам се са својом компанијом за инвалидитет две
године и против канадске владе четири године.Прошле године сам обавештен да је лек за
клиничко испитивање прекинут због смрти и нежељених ефеката.

Прошлог  лета  2012,  у  јуну,  почели  су  се  грчеви,  немогућност  гутања,  губитак
равнотеже.Укратко, завршио сам у инвалидским колицима.У овом тренутку су ме послали
на  све  скенирање,  рендгенске  снимке  и  тестове  и  неуролог  је  закључио  МС???МРИ
неупадљив...

Породични  доктор  је  рекао  да  сам  можда  имао  мале  мождане  ударе.Обојица  су  ме
послали кући да живим са тим јер више не раде тестове!Обојицу сам отпустио.Пријатељ
ме је тада претворио у г.Рик Симпсон у августу прошле године и ја смо почели да тражимо
пупољке индике.29. децембар је био дан када сам направио својих 60 грама, а такође и те
ноћи  када  сам  имао  последњи  напад  и  следећег  јутра  сам  почео  са  Хеави  Оил
Програмом.

Никада нисам тако добро спавао од хемотерапије, имао сам среће што сам добио 1-2
сата...Сада 7-8.Нестварно само по себи.Не узимам лекове на рецепт и узимао сам све
опијате, пилуле за спавање и антидепресиве, све са лошим нежељеним ефектима.Такође
је управљао мојим болом боље од било чега другог.

Сада сам завршио и тражим следећи сој за моју дозу одржавања током целог живота.Моје
дијагнозе  из  западних  докумената  које  сам  дао  су  следеће...Хеп  Ц,  фибромајалгија,
Раинаудс, ИБС, ЦФС, депресија, екстремна анксиозност, МС???Немам лекове на рецепт,
немам  нападе  и  управљам  својим  болом...Пробајте  то  са  пилулама!Останите  јаки  –
борите се даље.” Рои

„Био сам успешан у својој каријери и имао сам сјајан живот… леп дом, аутомобили, чамци
итд.Имам диплому менталног здравља и још увек дугујем 28.000,00 за то.Направио сам
огромне грешке...  ОГРОМНЕ!И ја сам сносио последице.Не проглашавам да сам изнад
било кога, нити испод.Сви имамо причу, путовање које је јединствено за нас.

Нисам изабрао да се разболим.Али ја јесам.Нисам изабрао да будем на ССД-у, али то је
била опција коју сам морао да искористим.Не стидим се, нити се поносим.Живим са само
980,00  месечно,  мање  од  многих,  више  од  неких.Трудим  се  да  се  не  жалим,  али
јесам.Добијам бонове за храну и Медицаре.Живим сам са својим штенетом.Понекад се
осећам безнадежно, безвредно и очајно.Губим интересовање за ствари које волим, дани
се спајају и често не желим да устанем из кревета.

Уз то, ја сам такође пун љубави, љубазан, саосећајан и заиста ми је стало до људи.Имам
јако мало тога да понудим осим љубави и подршке својим пријатељима, али ипак сам био
жртва многих који су ме украли и искористили у своју корист.Не кукам, то се једноставно
констатује.
Сваки дан патим од хроничног  бола  и  умора.Сваки дан морам да се присиљавам да
пронађем  разлог  да  устанем  и  устанем  из  кревета.Обично  је  то  моје  штене  које  то
чини.Али  моји  пријатељи  су  невероватни!А  вероватно  ни  не  знају  да  се  због  њих
будим.Да, ја сам депресиван.Бол, хронични бол ће вам то учинити.

Ја сам хипер, мало луд...али ја сам ја, БОГ није направио смеће.Ово ти кажем, да ти
кажем  ово…..Пробао  сам  алкохол,  пилуле,  лекове…..Преписали  су  ми:  Окицотин,
Вицодин,  Занак,  Неуронтин,  Серокуел,  Прозац,  бројни  антиинфламатори,  Целебрек,
Лирица, Трамадол, Провингил, Риталин и Бог зна колико других које сам заборавио.

ЈА САМ МЕДИЦИНСКИ ПАЦИЈЕНТ НА МАРИХУАНУ.Зашто?Па, не зато што желим да се
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надувам.
Радим са својим неговатељем на лековима који раде за мене.То је процес.Не желим да
будем каменован.Желим да  размишљам јасно  и  да  се  ослободим  бола.Не  желим  да
додатно оштетим своју јетру.Имам хепатитис Ц и имам га дуги низ година.Дакле, сви ти
рецепти...па, они само додатно штете.Узимам уље Рика Симпсона и користим медицинску
храну која ми је помогла да смањим упалу и да се опустим.Ретко спавам од болова.Али,
рад  са  мојим  неговатељем  омогућава  бољи  сан!Откривам  предности  канабиса  и
проналазим пут кроз бол уз помоћ људи који су саосећајни, пуни љубави и љубазни!Не
морам да будем жртва лекова који се издају на рецепт.

Дакле, они од вас који су затворени за неконвенционалну медицину треба да се образују
пре него што донесу пресуду.Знам да многи од вас виде само негативно.разумемто.А
можда, медицинска марихуана није за вас… и то је у реду.Али за оне од нас који не желе
да буду додатно оштећени конвенционалном медицином...па, молим вас...подржите нашу
одлуку и образујте се пре него што донесете пресуду.Ја нисам стонер, ја сам људско биће
у болу...и имам користи од многих употреба канабиса.

У ММ заједници сам искусио људе који су љубазни, љубазни и искрено пажљиви и био
сам тако благословен.Такође сам видео штету коју чине чланови заједнице који су ту за
новац...и  не  пружају  ништа  више  од  понашања  на  улици.То  није  савршен  свет.
ПС Био сам, плашим се да ово објавим.Али за добро наше заједнице... објављујем то
тамо.Мир.” Кети

„Уље помаже код Кронове болести.Зауставља упалу у вашим цревима.Имао сам тумор и
уклонио сам 1/3 јетре и жучне кесе пре него што сам сазнао за уље.Сада је уље излечило
све гадне последице хемотерапије  за  мој  хеп  Ц и  операције.Изгубио  сам 18 фунти и
осећам се одлично.” Мицхелле

„Имао  сам Хеп  Ц 35  година.Прошао сам кроз  ињекције  интерферона  и  друге  ужасне
третмане.Следеће  године  су  ми уклонили  хемангиом  и  1/3  јетре.И  имао сам болесну
жучну  кесу  коју  су  уклонили.Користим  уље  3  године.Још  увек  без  вируса,  јетра  се
регенерише и уље одржава мој шећер у крви нормалним.Такође сам изгубио око 45 фунти
од маја.Такође сам ставио уље на чиреве од дијабетеса и све су зарасле.Без ожиљака.”
Мицхелле

„Правим  сопствену  верзију,  све  најбоље,  више  ублажавања  болова  и  мало
психоактивнијег ТХЦ-а заједно са неким добрим ЦБД бројевима.Ублажавање болова 90
мг морфијума није могло да се заустави.Моје уље зауставља бол за 3 минута.Не 20 као
морфијум.И траје 4 сата а не 2 као морфијум.Али слажете се да ваша верзија додаје
друге  функције.Али  мени  ради  боље,  пробао  сам  и  РСО.Могу  мало  да  ставим  на
чачкалицу под језик и добијем преко 5 сати плеса без болова.Добар лек за све којима је
потребан, моја је мисао.” Јим

„То је спасило живот мом мужу.Лечење хепатитисом Ц га је убијало.Нисам могао да једем,
изгубио 70 фунти, 5 скрипти за мучнину, ниједан од њих није радио.Хвала Богу да живимо
у  Аризони  и  имао  сам  сјајне  брижне  људе  у  задрузи  који  су  нам  помогли  за  24
сата.Задржао је храну и успео је да заврши третман.Хеп Ц је слободан и користи капи за
апетит.Дрога је убила добре ствари.Исхрана је важна када се лечи.Ради и захвални смо
што смо имали толико корисних сјајних људи.Хвала богу за канабис и Аризону и добре
људе.” Јулие

„Добар дан, Рик, само желим да се захвалим.Имам цирозу јетре од хепа ц, и управо сам
направио уље од 6 оз хемдога, али сам користио 4 литра изопропил-алкохола.Тако је јак!
Имао сам комад величине зрна пиринча и мој Боже, лебдео сам на облаку...лол.Само
треба да прилагодим своје количине.У сваком случају, по први пут у више од 18 месеци
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ужасног бола у јетри, Не боли ме.То је било после 1. дана узимања уља.То је заиста дар
од Бога човеку...Благослови из Аустралије...:-))” Најџел

"Добре вести.Татини ензими јетре су нормални и он има ХЕП Ц више од 10 година.Узима
РСО 2,5 месеца, доктор није рекао да је ХЕП Ц нестао али су му ензими јетре нормални,
што је побољшање!А тата је био жестоки пијанац са Хеп Ц последње 1-2 деценије, јетра
му је погођена и сада је излечена!“ Рогер

„Чак и ако немате рак, размислите о превентивном одржавању свог тела.Уношењем РСО
у малим количинама које  се  користе свакодневно.Дозвољавате свом телу да  се бори
против  свих  врста  гадних  вируса  и  грешака.Нисам  видео  свог  „лекара  примарне
здравствене заштите“ 15 година због канабиса и свих његових лековитих својстава.Без
обзира шта пође по злу са мном.РСО је једна од првих ставки за којом посежем.Иначе, 3
пута  сам  сломио  леђа.Замењени  су  пршљенови  и  дискови  са  Л-4  на  С-2.Морао  сам
поново  да  причврстим  кичму  за  мојуобласт  карлице...морао  сам  да  уклоним  АЦ
зглоб.Бавио се раком јетре и хепатитисом Ц.Лечим се 100% канабисом.РСО је само алат
у мом арсеналу.” Рицк

„Знам да делује не само за рак. Имао сам хеп ц и био сам на уљу четири месеца.Нема
више хепа Ц, јетра је као нова, лекари су задивљени.Хвала на овом поклону, Рик, ти си
заиста спасилац живота.” Јасоне

„Хеп Ц и уље канабиса: Мој рођак има Хеп Ц, сазнао сам у мају '13.Уговорено из прљаве
болнице  током/после  операције.Избезумио  га  до  краја.Заиста  сјебан  са  својим
умом.Одмах је прешао на уље и од тада је био на њему са временским периодом током
којег је престао да узима уље!И био је прави подстрек због тога.Мислећи да ће урадити
интерферон  (погледајте  нежељене  ефекте  на  то!Ужасно!И  то  не  лечи!!!),  причајући  о
умирању и 'неће бити овде следеће године'.Ум је тако моћан.

Урадио је 5 тестова крви да види где су му бројеви јетре.Од маја '13, његови бројеви су
пали са високих 108 на тренутно 63 (нормални опсег је 0 - 41)!Ово је невероватна вест!Он
је над месецом и полако над касном јесени иу садашње време, његово расположење се
подигло.

Показаћу вам шта је то што је био на уљу почео да ради, онда је отишао са њега и онда
се вратио на њега са правим гуштом и пратећи правац.Ови бројеви су АЛТ (нормални
опсег 0-63) / и АСТ (нормални опсег 0-41).Ови тестови јетре за ове ензиме: мај '13: 99/93,
јул '13: 84/79 (брзо пада!Добре вести).Авг '13: 108/99!(Није добро.Можете видети 4 недеље
када је потпуно зауставио уље и био веома депресиван).Нов '13: 87/78!(108 га је уплашио!
хахахаа!назад на уље).Феб '14: 72/63!!!(Скоро кући!).

Ове бројке су феноменалне!Реците то свету, ако ви или неко кога волите имате Хеп Ц,
дајте им уље од канабиса што пре.Само реци НЕ интерферону!Апсолутно очекујем да ће
он бити у нормалном опсегу до маја 2014. (само годину дана од датума дијагнозе)!Затим
доза одржавања доживотно." Катхи

Деца
„Џејден је био сјајан, смањили смо га на 8 таблета са 22 таблете.А ми га смањујемо на 1
топамак дневно од 10.То је невероватно пре ЦБД-а, узели бисмо му 1 топамак и имао би
нападе по сат времена недељу дана.Он је веома срећан и много боље разуме правећи
различите звукове и много бољи контакт очима.Имао је 1 напад ове недеље и трајао је
само 1 минут и нисам морао да користим валијум.Хвала Богу.У наредних неколико дана
ћемо узети Џејдена са његове последње топамак пилуле, то ће бити први пут у 4 године
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без ње.Молимо вас да се молите Џејдену да чини добро након што га скинете са овог
ђубрета.Хвала вам."

„Сазнао сам за уље пре 3 месеца тражећи на интернету лек за акне и розацеу.То је одмах
разјаснило!У кокосово уље додајем изо уље и настављам да га користим на лицу и врату
једном  дневно.Мој  муж  каже  да  изгледам  15  година  млађе!Хвала  вам  пуно  што  сте
поделили ову информацију.Бог вас благословио све.Само тако настави." Тони

„Имам близанце који су рођени у 23,6 недеља трудноће и теже само нешто више од пола
килограма.Они су чуда и срећни што су живи!Сада имају 2 године и касне у развоју за око
1 годину упркос свим терапијама (радна, говорна, физичка, развојна недељна).Прочитао
сам да уље конопље лечи бројне болести, укључујући рак и повреде мозга...Моје питање
је – да ли уље конопље може помоћи развоју мојих чудесних беба?!?И ако јесте, колико
давати дневно?Хвала вам толико за вашу помоћ!" Јенна

-- Драга Џена, почните са малим дозама (0,005 - 0,01 г), три пута дневно.Деца су од првог
дана  требало  да  буду  на  уљу,  да  су  лекари  знали  шта  раде.Сигуран  сам  да  ћеш
видетиогромна побољшања врло брзо.Такође бих укључио семе конопље и уље семена
конопље  у  њихову  исхрану,  а  такође  бих  додао  и  кашичицу  мешавине  уља  семена
конопље  и  уља  конопље  у  њиховим  купатилима  -  одлично  ради  за  њихову  кожу  и
спречава екцеме и осип.ЈБ

„Здраво, питао сам се колико грама уља има у шприцу који сам добио за своју ћерку?“
Мари - грам је око 0,9 мл.ЈБ

„На крају сам контактирао Кешијеву маму и она ми је предложила да одем на зрачење, а
ја јесам јер уље још није прорадило и она је дахтала за ваздух.Тако је имала 4 третмана
зрачења и оно се смањило и коначно може поново да дише.Не заустављам уље, и даље
јој дајем грам дневно.Дакле, сада се надамо да ће почети да ради...Знам да кажете да
нема  радијације,  али  шта  сам  требао  да  радим?Да  није  радијације  била  би  мртва
сада...Зато што јој је тумор порастао сав у грлу…” Мари

--  Здраво  Марие,  урадила  си  оно  што  си  морала.120-180  г  уља  високог  квалитета  у
наредних шест месеци требало би да поништи штету.Радије бих дао пацијенту пет или
десет грама уља дневно, али то ионако не можемо да поништимо.Све најбоље, ЈБ

„Па она има само 7 месеци.10 грама дневно изгледа превише за бебу,  јер она тешко
подноси 1 грам дневно.Марие

-- Знам, Мари.Заиста је тешко пружити ово саветовање преко интернета, а да се не види
пацијент, не зна се квалитет уља итд.Урадио си оно што си морао, слажем се са тим.Све
што кажем је да се побрините да сада једе пуно уља да поништи штету која је учињена.ЈБ

„Здраво,  само се питам да ли бих могао да убризгам мало уља у тумор своје ћерке?
Пошто  поново  расте,  њен  тумор  је  на  њеној  доњој  усни  и  у  унутрашњости  оба
образа...Добра вест је да је коначно престала са хидроморфином, а чак и ако поново
почне да расте, нема болова...Па сам видео да су убризгали уље за пацијенте са раком
дојке и то ме је навело да се запитам да ли да урадим исто за Кејли?Ако је тако, колико да
јој убризгам и да ли јој још дајем мало са нг цевчицом?“Марие

--  Здраво  Мари,  користио  бих  га  локално,  требало  би  да  буде  довољно.Тинктура  ће
учинити добар посао, или директно на њу.Не бих превише убризгао подручје тумора осим
ако је заиста неопходно.Наравно, што више уља добијете и што је ближе тумору, то боље,
али у овом случају мислим да ће локална употреба бити довољна.Молимо вас да снимите
фотографије или видео записе и све најбоље.Јиндрицх
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„Мислим  да  уље  неће  радити  за  Каилие.Поново  постаје  велики...Ускоро  ће  бити  као
прошли пут, тумор ће јој блокирати дисање...Сада узима преко 2 грама дневно и још увек
нема промене...Није могла да толерише 5 до 10 грама дневно јер не може да толерише ни
2 грама дневно...и плус то нас кошта 200$ свака 2 дана, нема шансе да приуштимо 5
грама дневно, још увек имамо 2 друге ћерке које такође треба да обезбедимо ...Живимо
ноћну мору…“

-- Па, немате шта да изгубите, вратите дозу и онда почните да убризгавате.Брзо ће се
смањити,  тако  да  не  губите  време  ако  знате  шта  радите,  а  надам  се  да  знате.Све
најбоље, ЈБ

„Требало би ми више упутстава о томе како да убризгам, са чиме да мешам уље да бих то
урадио и сл.?...Волео бих да ми напишеш сва упутства ако можеш.”

-- Па, ја то никада нисам урадио да будем искрен - да ли још увек желиш моја упутства?ЈБ

"Да ...Сигурно познајете некога ко је то пробао?"

--  Не бих растворио уље,  убризгао бих га одмах поред тумора.Мораћете да загрејете
шприц да би уље постало текуће.Онда убризгај  колико можеш, можда пола грама,  ко
зна.Или почните са мање.Али опет - лекар би то требало да уради у идеалној ситуацији,то
обоје знамо.ЈБ

"У реду...Кејлини лекари не знају да је била на уљу...Овде имам игле које су ми сестре
дале да повучем лекове...Ако сам убризгао нешто поред њеног тумора, да ли и даље
морам да јој дам мало у њену нг цев?"

-- Пробајте, видите како ће она реаговати и комбинујте то двоје.Мислим да ће ињекција
једном дневно бити довољна, али је заиста тешко дати овај онлине савет.Што је више
уља у њој, то је већа шанса, неки пацијенти су узели целу епрувету и спавали три четири
дана,  али  су  им  се  тумори  у  међувремену  инкапсулирали,  стварно  не  знам  шта  да
кажем.ЈБ

„Може ли се дати Робунол док је на терапији уљем?Зато што јој је слуз јако лоша и ако не
бих дао Робунол, мислим да би се угушила својом слузом.Али бојим се да уље још не
смањује њен тумор због тога…”

-- Уље ће се побринути за њену слуз, па јој не бих дао Робунол.ЈБ

„Још  није,  онда  сигурно  нећу  добити  уље  добре  квалитете  јер  ништа  не  ради...“
-- И то је могуће.ЈБ

„Моја ћерка је преминула у петак у 4 сата ујутро.

-- Марие, урадила си најбоље што си могла.Јиндрицх

„4 ГОДИНЕ СА ТУМОРОМ МОЗГА.Ах, да, још једном, ово је ЗАШТО не ћутим о томе да
уље канабиса убија рак.Следи ажурирање од мајке четворогодишњег дечака са тумором
мозга у завршној фази који је омотан око кичмене мождине.Пре око 6 недеља Р.добио је 2
месеца живота.Парализован је од струка доле од тумора.У претходном извештају, мама је
рекла да је мало померао леву ногу.Следи ажурирање које сам управо добио.==

Хеј Цоррие, како си?Овде је све добро!!Р.изгледа да иде добро!Задржавајући своју тежину
на доброј храни и малом болу који је С.а ја и физиотерапеут мислимо да су му слаби
мишићи у  трупу!!Спава  удобно  и  може да седи у  инвалидским колицима по  неколико
сати.Веома сам позитиван да све иде у правом смеру!!

Седи по 3 сата и бол је веома мали!!Можда се пробуди ноћу и замоли нас да га котрљамо
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или му понекад масирамо стопала, али то је то.Не жали се на бол где је био тумор и не
видимо  ништа  испупчено!!!Он  одмахне  око  3  сата  након  што  му  дам  дозу  и  спава
отприлике 4 сата.Још увек радимо на томе да дођемо до 1 грама дневно, али смо прешли
половину  пута!!!Веома  смо  благословени  што  смо  вас  упознали  у  то  време!!Заиста
верујем  да  је  требало  да  буде!!Р.заказан  му  је  МР  22.  априла!!!Чувајте  веру
људи.КАНАБИС УБИЈА РАК.” Цоррие Иелланд

„Маме треба да једу уље, то би било боље и за њих као и за њихову децу.Пушење овог
лека није ни приближно тако ефикасно, 90% лековитих ефеката се појављује у диму.А ако
ме питате да ли деца треба да користе уље као лек, ја ћу рећи да, апсолутно, најбоље
сваки дан.Шта бисте још волели да дате детету као лек?ЈБ”

„Управо сам дао свом сину масажу леђа са уљем чајевца са уљем кане умешаним у
њега.Жалио се на болове у доњем делу.Тако је изашао лек.Успело је за два минута.Рекао
је да је  бол потпуно нестао.Вратио се напоље и ради грађевински пројекат са својим
тракторима.” Јосе

„Моја ћерка има епилепсију, имала је први напад са 13 година.Она сада има 31 годину и
тренутно узима 5 врста лекова које узима 3 пута дневно у огромним дозама.Такође има
ВНС имплант  (стимулатор  вагалног  нерва)  који  је  добила у  априлу  2000.  године.У то
време њени напади су били толико лоши да је била нефункционална особа која је морала
да буде везана у инвалидским колицима.Морам да признам ВНСмного је помогао у томе!
Али још увек има нападе и између њих и свих лекова не може да има живот.Имала је
више спајалица, шавова и сломљених костију него што би ико требало да има посла.

У сваком случају, надамо се да ћете добити слику.И мој син и брат користе марихуану за
биполарност  и  бол.Неколико  пута  су  ме  питали да  ли  сам икада  истражио било  које
студије које се тичу употребе за нападе.Коначно сам почео да га испитујем и тада сам
нашао фениксове сузе.Нисам сасвим сигуран да би јој уље деловало, али сам почео да га
узимам прошле недеље због болова у целом телу и  огромне несанице.Помогло ми је
више него што могу да кажем!

Али у свом истраживању наишао сам и на причу о Џејсону и Џејдену.Претпостављам да
сте упознати са тим, али за сваки случај, човек лечи нападе својих синова са високом ЦБД
тинктуром.И ја сам то почео да истражујем и одлучио да пробам за своју ћерку.Прву дозу
је добила у недељу 30. децембра 2012.Од данас јој дајем 1/2 капаљке 5 пута дневно.За
мање од недељу дана прешла је са неколико напада дневно на ниједан у последња два
дана!Све записујем и циљ ми је да је скинем са лекова и стриктно на тинктуру.Ако ће моја
документација на било који начин помоћи, радо ћу вам је послати.Изузетно сам захвалан
за посао који ви и Рик Симпсон радите!Хвала вам." Кејси

-- Здраво Кејси, хвала на вестима.Ово је прилично типично, људи немају много нападаја
када су на уљу.Било би најбоље да је правилно предузела третман пратећи упутства на
нашем сајту.Наравно, документација ће бити одлична, као и Иоутубе клипови или било
шта слично.Најбоље жеље, Јиндрих”

П.Има ли година када могу да започну ово?Мој син има 3 године и има лош екцем и
хладно је добар део године овде.” Роканне

-- Роканне, апсолутно је безбедно давати уље деци, чак и новорођенчади, посебно када
се  користи  локално  у  мешавини  са  уљем семена конопље или  ши  путером.Добра  је
стратегија мешати уље семена конопље са уљем (1% уља ће бити довољно, али би било
идеално 20-30%), а затим додати неколико капи у каду сваки дан.Оставиће танак филм на
целом телу и то је обично све што је потребно (или барем за одржавање).Снимите слике и
видео  записе,  побољшање  би  требало  да  почне  да  се  дешава  веома  брзо.Свраб  и
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иритација ће нестати за неколико секунди или минута, а екцем би једноставно требало да
нестане у року од недељу дана или више.Све најбоље, ЈБ

„РСО је била најбоља терапија за мог аутистичног сина који је био групно везан кући јер
сам  добијао  батине,  а  мој  дом  уништен.Пробао  сам  дијете,  хелационе  терапије,
хипербарични кисеоник, ињекције метил б 12 и многе фармацеутске лекове за убијање и
ништа није деловало боље од уља канабиса.

Тешко је добити здравствену књижицу за малолетника ако само назовете и питате да ли
ће дати картон малолетном аутистичном.За родитеље који имају тешкоће, позовите док је
ваше дете бесно како би могли да чују из прве руке колико је ситуација озбиљна.Одбијала
сам 3  пута  пре  него  што  сам одлучила да  позовем док  је  бушио  рупе  у  зидовима и
вриштао...онда су рекли да ће му дати карту.” Робин

„Хвала  уље  Рика  Симпсона...Нисам  могао  довољно  да  ти  захвалим!Дајете  мојој
седмогодишњој девојчици која пати од акутне лимфобластне леукемије снагу да настави
даље!Погоди шта још?!Отишла је у ремисију недељу дана након узимања уља у облику
капсула!!!(Она има ОММП картицу да легално користи канабис за своју леукемију коју јој
је препоручио њен лекар)

Хвала вам што сте нам дали прилику да не напунимо тело наше девојчице наркотицима
који  мењају  живот.Хвала вам што  сте јој  дали храну...када  се  нормалној  деци мука  у
стомаку!Хвала што сте јој измамили осмех на лице и што сте јој дозволили да не доживи
ниједну несрећу током дугог месеца лечења високим дозама стероида.

Једини пад коришћења уља Рика Симпсона за нас...је злобни биолошки отац који никада
раније  није  био  у  њеном  животу  не  пристаје  и  жели  да  преузме  старатељство  над
њом.Али верујем у исцелитељске моћи које поседујете и ја ћу стати за нас и медицинску
марихуану и борити се за чињеницу да је ово најважнији део лечења мојих девојчица.”
Ерин

„У понедељак је Браве Микаила провела своје лабораторије да види да ли су довољно
високе да би наставиле са хемотерапијом (она касни због ниског броја неутрофила од 4.
јуна)...на моју жалост и даље су биле веома ниске.

бринем за њу...њено тело...њено здравље...њена будућност...њено благостање.Желим јој
све најбоље и када видим њено тело у тако лошем стању ми слама срце.Сви видите
осмехе и енергичну, полуздраву срећну осмогодишњакињу (што је фантастично и не могу
бити  срећнији  због  тога),  али  у  стварности  ако  видите  њене  лабораторије...и  шта
хемотерапију чини њеном телу осетили бисте осећај који ја осећам.Сићушни комадићи
мог разбијеног срца се распадају док боја склизне са мог лица...формира ми се кнедла у
грлу...а очи ми се надимају од суза.Она је тако лепа...тако је срећна и здрава изгледа...она
нема рак...и она има најбољи природни лек за борбу против рака...Не могу да поднесем
ово и шта јој ово ради.Желим да се ово уради ускоро...али дан пре одласка на Хаваје
добили смо њен датум завршетка лечења 13. новембра 2014.Био сам веома захвалан што
се  завршава  8  месеци  раније  него  што  сам  мислио,  али  у  стварности...можете  ли
замислити  да  свакодневно  узимате  хемотерапију  више  од  1,5  године?!И  интензивна
недељна хемотерапија 10 месеци пре тога?!

Хемотерапија одржавања нам је објашњена као лакши период хемотерапије...и није било
нимало лако.Кажу да њихов број неутрофила може остати низак током дугог периода док
се боре против вируса...ипак треба да је  пошаљем у државну школу а да не добијем
вирус?!То ће бити немогуће...рекли су нам да вероватно има вирус *иако није показивала
симптоме...њена мала сестра је била веома болесна* и ево нас 20 дана касније и даље са
веома малим бројем.
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Молимо пријатеље да се моле за Храбру Микајлу да нађе снаге да превазиђе све што
узрокује овај продужени период ниског бројања.Молим те, Боже, излечи њено тело и дај
му енергију да издржи хемотерапију без нежељених ефеката или дугорочних нежељених
ефеката.Молим те бог је чува за мене...Никад не бих могао да замислим дан без њеног
лепог осмеха и топлог утешног загрљаја.Поново ћемо проверавати лабораторије у уторак
следеће недеље... и обавештаваћу вас о свему.пеацеловеЦУРЕ.” Храбра мама

-- Тешко је описати шта ми ово читање чини.И тешко је замислити шта све тај отров ради
Микајлу.Ни  због  чега  другог  осим  похлепе  и  корупције  на  највишим  нивоима  нашег
друштва.

Микајли  је  потребан  лек  који  ће  ојачати  њен  имуни  систем,  а  не  отров  који  ће
проузроковати непоправљиву дуготрајну штету.Да ли њени доктори то заиста не знају?
Коју  квалификацију  имају  да  дају  отров  без  разлога?Да  ли  и  они  гангстери  који
профитирају од давања отрова деци имају дозволу да убијају?Ко им је то дао?

Јуче смо причали о  укључивању жена у  акцију.Ево  вашег  разлога.Овако то  изгледа у
пракси  када  лекари  не  раде  свој  посао  како  би  требало.А  на  вама је  женама  да  то
промените.Ви  штитите  своју  децу  цео  живот,  па  урадите  оно  што  морате.Предузмите
акцију сада, не чекајте, сваки дан је битан.ЈБ

"Ти  знаш...Пре  неки  дан  смо  довели  Микајлу  докторима  и  они  су  водили  уобичајене
лабораторије...Њен хемоглобин је био на веома критично ниским 5,2 (што је  технички
једва довољно крви да ваше тело функционише...доктор нам је рекао да је просечно дете
скоро НЕОДГОВАРА на овако ниском нивоу) Микајла је одскакивала од зидова,  хипер,
упала у невоље што је скакала по кревету,  причљива, насмејана и срећна!!!Лекари се
питају  зашто...па докучи шта је  другачијеизмеђу Микаиле и ваше друге деце...она има
канабис!!!

Наравно, доктори НИКАД не приписују такве ствари канабису...али би требало.Доктори и
медицински истраживачи и фармација узрокују да наша раса трпи непотребну патњу и то
је разорно.Чак и ако неко не може да се излечи из неког разлога...њихов квалитет живота
може се знатно побољшати уз помоћ канабиса.Ваш деда је доказ да је његов рак био
веома узнапредовао и да се проширио по целом телу...али види шта му је канабис учинио!

Када је Микила била беба, њена бака је умрла од рака...веома брз и агресиван рак.Није
користила канабис.Сместили су је  у  болницу и напунили је  морфијумом...заправо нам
говорећи да  је  то  да  би  се  ослободила бола и да би се убрзао процес смрти.Ово је
окрутно...необично...и  злобно...и  дешава  се  да  је  СТАНДАРДНИ  МЕДИЦИНСКИ
ТРЕТМАН.Никада не бих желео да се заглавим на морфијуму да патим док не умрем.Ово
је окрутно...и молим се сваки дан да се ова корупција заврши.” Храбри Микајла

„Последња  два  моја  поста  су  изазвала  многа  питања  и  неколико  захтева  за
„доказом“...Желео бих да поделим са вама сву науку између канабиса и карцинома имуног
система (леукемија/лимфом).Ове информације су специфичне за ћелијске линије Јуркат
леукемије...што је ЦД4+ т-ћелијска акутна лимфобластна леукемија...ПОТПУНО иста лоза
као и Микајлина леукемија.

Специфичан тип рака Браве Микаиле има екстремну науку доказану иза канабиса као
ефикасног  лечења  јер  су  научници  открили  да  ћелије  имуног  система  имају
СПЕЦИФИЧАН цб2 рецептор на себи који изазива апоптозу (ћелијску смрт).

ТХЦ индукује  апоптозу  у  Јуркат  (т-ћелијска акутна  лимфобластна леукемија)  ћелијама
преко три различита механизма.(1)  ТХЦ се везује за  ЦБ1 и ЦБ2 и доводи до синтезе
церамида  помоћу  серин  палмитоилтрансферазе.(2)  Церамид  улази  у  митохондрије  и
доводи  до  цурења  цитохрома  ц  у  цитосол.(3)  Цитокром  ц  се  комбинује  са  Апаф-1,
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каспазом 9, и формира апоптозом.(4) Апоптосом претвара прокапазу 3 у активну каспазу
3, што доводи до апоптозе.ТХЦ такође активира спољашњи пут (капазе 8 и 10) и инхибира
Раф/Мек/Ерк  пут.Инхибиција  пута  преживљавања  ћелије  доводи  до  дефосфорилације
Бад-а и транслокације овог Бцл-2 протеина у митохондрије, а затим и до апоптозе. Храбри
Микајла

-- Што више уља унесе у себе, то боље, посебно с обзиром на непотребне медицинске
третмане  које  још  има  и  кроз  које  је  морала  да  прође.Најлепше  жеље  Хавајима,
Најхрабрија Микајла, лепо је видети да се твој сан остварио.Уз малу помоћ уља.ЈБ

„Тај дим НИЈЕ здрав за децу или маме... глупе маме и шта говорите својој деци?Уље или
нада!Посебно за децу!” Наиа

-- Не бих био тако радикалан, пушење или испаравање такође има благотворно дејство,
на пример против мучнине код трудница.Неће штетити детету.ЈБ

„Дим није тако сјајан...поготово ако имате тенденцију ка алергијама...само кажем.Не могу
да поднесем дим!Такође, деца нису у стању да знају када да престану...да ли је у питању
шећер, кофеин, храна итд.Морате бити њихов водич.Не мислим да је заговарање пушења
канабиса одлична идеја за тинејџере.Само кажем.Само моје мишљење из онога што сам
видео.Такође може одвратити пажњу од школског посла и важних питања.” Наиа

– И ја сам се одвлачио од школских задатака и важних ствари, а канабис нам уопште није
био доступан.Све што ми је било потребно је да негде у близини видим згодну девојку и то
је било то за школски рад и питања која су била важна другима, али не и мени.

Ако  контролишете колико чаја  ваша деца пију,  наравно,  само напред и контролишите
колико  канабисаони  ће  узети  или  прогутати.Сретно  са  тим.То  је  узалудан  напор,  али
сигуран сам да ће многе људе заокупити у наредних неколико година док не схвате колико
је канабис безбедан и да је заиста практично немогуће да се фатално предозирају њиме.

Па кога брига колико тога неко унесе?Ја не.Није ме ни брига колико шољица чаја или
кафе људи попију дневно, замислите то.Зашто бих?То се мене не тиче.И никог се не тиче
колико од овог спасоносног и превентивног лека неко унесе.

Што више уља имате у себи и што чешће то боље за ваше здравље.То је једино правило
које заиста важи.Људима свих узраста, укључујући децу и труднице.Ако вам се ова идеја
не  свиђа,  преболите  је,  научите  да  живите  са  њом,  то  је  најбоље  што  можете  да
урадите.Ниједна  регулација  канабиса  неће  функционисати,  једноставно  се  ионако  не
може регулисати.Осим тога, нема стварног разлога да се то регулише.ЈБ

„Пушила сам целу трудноћу до 4 недеље од порођаја.Мој доктор је такође радио тестове
на дроге при свакој посети лекара.Тако да је била свесна да сам пушио буд.Када се беба
родила, рођена је здрава, 10,6 фунти и била негативна на ТХЦ.Такође дојим и још увек
настављам да користим буд.И погодите шта, он је одличан на свакој миљи.То је сасвим
супротно  од  оштећења  мозга.Мозгу  су  потребни  канабиноиди  за  здрав  развој  грубе
моторике, зато престаните да мрзите. Несса

„Мој син је рођен 8 лбс 1 оз.5 дана ПРЕКО његовог термина.То су две највеће „бриге“ које
сам  икада  пронашла  у  вези  са  пушењем  траве  током  трудноће,  малом  порођајном
тежином  и  превременим  порођајем.Мој  син  има  скоро  9  месеци,  управо  је  урадио
бејлијеву  процену  да  процени  његов  когнитивни  развој,  као  и  моторичке  функције  и
језик.Постигао је висок просек и веома супериоран у свим категоријама.Зато узми своје
глупости и разнеси их.“ Асхлеи

„Влада је та која је овде криминалци...Ја имам мултиплу склерозу, као и мој син...мора да
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добије 26 ињекција у мозак, сваке недеље, да убије болове у нервима у мозгу...

Имам 3 унучади и нисам 'ДРОГЕР' НИТИ МОЈ СИН, КОЈИ је дипломирао НАЈВРХ У СВОМ
РАЗРЕДУ, и био је плаћен да буде наставник у разреду због своје интелигенције.Бубрези
су му се затворили, дебело црево није радило, а бол је био толико интензиван да је био
непокретан.Никада се није дрогирао или пио алкохолна пића, само повремено, у свом
животу, пре него што је добио МС.

Његов рођак је убацио лонац у колаче када га је послао на вечеру, њему непознато...и
погодите шта?Бубрези су му поново почели да раде, дрхтавица је попустила и могао је да
спава ноћу, када узима тинктуру.Смирује дрхтавицу и може да спава ноћу...Још увек мора
да убије 26 игала у мозак сваке недеље због болова у нерву у мозгу...

Ко си ти да судиш овом невероватном леку...?????и узгред, имао сам једно дете пре него
што сам добио вакцину против хепатитиса Б, и она је слободна од МС, али у року од
недељу дана од вакцине морао сам да добијем наочаре и онда у року од 2 недеље, био
сам потпуно слеп на лево око ...Имао сам 17 година и ослепео сам.Уплашен?Да...Да није
овог лека, још бих био у инвалидским колицима...

Никада  никоме  не  бих  пожелео  ову  болест...али  своју  пресуду  треба  донети  негде
другде...шта мислите зашто је БОГ ставио овај лек на планету?Или мислите да је Бог
направио грешку?

Надам се да ваша деца никада неће морати да пролазе кроз оно што моја породица
има...гледајући  како  ти  дете  умире  пред  очима...схватите,  господине...  Харпер  је
прогласио кривичним делом узгој једне биљке у свом дворишту...Претпостављам да ни
његова породица никада није прошла кроз МС или рак...или РЦМП.Време је да се закони
промене у корист људи уместо фармацеутских компанија." Лаурел

„Дакле, моја ћерка је ове недеље имала најдубље искуство емоционалног исцељења на
канабису.Рећи да има емоционални темперамент било би велико потцењивање.Рођена је
са урођеном маном која има екстремне изазове.Из поштовања према њеној приватности,
нећу говорити о појединостима, али рецимо да је екстремно.А живот са њом је изазов који
је често потресао мој свет.Један физички изазов који има су мигрене.Све што она заиста
може да уради када дођу је да легне, увуче се у покривач и оде да спава.То је једино што
заиста помаже.

Пре  неколико  месеци,  натерао  сам  је  да  коначно  проба  обланду  натопљену  уљем
канабиса и за 15 минута њене мигрене су нестале.Тако сам ове недеље ишао рано у
кревет једне ноћи, а она је мислила да би касније могла добити мигрену, јер осећа како
долазе...па сам јој дао малу посудицу у којој је било неколико обланди да је држи поред
њеног кревета, тако да ако осети да ми долази када сам спавао, могла је узети једну.Па,
узела је четири те ноћи.Били су заглављени заједно, а она их је све узела.И имала је
искуство.И по.

Спавала  је  већи  део  следећег  дана  и  ноћи  и  следећег  јутра.Знао  сам  да  има  неко
искуство... могао сам да видим њене мисли како лебде около и знао сам да пролази кроз
нешто.Оно за шта нисам био спреман је комплетних 180 које је моја ћерка доживела.Она
је срећна,  слатка,  пажљива и радо је бити ту.Додуше,  и ја  сам направио неке велике
промене око ситуације.Али ово је било следећег дана, тако да се не може порећи колико
је  невероватна  промена  од  канабиса.Нема  шансе  да  сам  је  икада  натерао  да  узме
толико.Она би  се  успротивила томе.И не бих ни помислио на то  да  будем искрен са
тобом.Желим само да се поклоним у знак захвалности.Када вам кажем да сам ходао по
ужету  са  њом,  не  шалим  се  ни  мало.Померање  и  отварање  до  којих  је  дошло  због
„несреће“ није случајност.Никада јој нисам дао флашицу било чега да узме лекове.Оно
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што сам урадио те ноћи је чудо.”

„Тако сам срећан што коначно могу да објавим да мој слатки дечак користи канабис да би
се борио против нежељених ефеката хемотерапије и радијације И како би осигурао да му
не нарасту нови тумори!Овај лек му је изузетно помогао.Пре него што је добио овај лек,
стално је повраћао, није хтео да једе, био је веома летаргичан и мрзовољан...сада једе,
смањује  храну,  добија  на  тежини  и  свако  ко  је  био  у  његовој  близини  зна  колико  је
апсолутно срећан.”

--  Па,  без  отрова  у  телу  дете  би  било  много  боље.Заиста  нема  смисла  користити
хемотерапију и зрачење заједно са уљем, то је као да пацијенту дате антидот док му
отров пумпа у вене.Уље само за најбоље резултате.Лекари би то требало да знају, није
тако тешко схватити да није добра идеја давати деци отров када то није неопходно.ЈБ

П.Ја сам самохрана мајка од 29 година.Мој син сада има 8 година и живи са умереним
аутизмом.Ја  свог  мини  ја  не  бих  мењао  ни  за  шта  на  овом  свету,  осим  да  му  мало
олакшам живот.Питао сам се да ли вам је још неки родитељ долазио да вас пита за уље?
Или неке успешне приче са аутизмом/Аспергером?Да сам одлучио да идем овим путем,
какву  бих  дозу  тражио?Ценим  све  информације!Хвала  вам.Од  фрустриране  маме  и
дечака.

А.„Уље је једина ствар која би могла да функционише“,  рекао је Рик када сам му ово
прочитао.Упутства  за  дозирање  и  друге  информације  о  производњи  и  употреби  уља
налазе  се  на  нашем  сајту  иу  књигама  које  су  тамо  доступне.Помогао  сам  доста
аутистичне деце у прошлости и овај лек чини чуда за њих.Деца воле да узимају овај лек,
немају предрасуде, не знају да „нешто раде погрешно“, а родитељи много уживају када
имају  времена  за  себе.За  најбоље резултате,  као  и  увек,  почео  бих  са  стандардним
третманом од 60 г, без пилула, а затим бих држао дете на дози одржавања у количини по
његовом избору до краја његовог дугог и мирног живота.И клинац са снимка би требало да
уради потпуно исто, ако уопштемогуће.Све најбоље, ЈБ

„Мери Џејн ми је много помогла док сам била трудна и никада није утицала на моје две
бебе. Самантха

„Здраво Рик, недавно смо открили да имам квржицу средњег до високог ризика на левој
дојци.Имам 34 године, а моја ћерка има само 1 1/2 године - био сам престрављен!Такође
сам патила од постнаталне депресије након рођења моје ћерке - тако да ми је све ово
било превише.Међутим, на срећу живим у Јужној Африци, где, иако још увек илегално,
канабис  (или  дагга,  како  га  овде  зовемо)  овде  расте  у  изобиљу  и  прилично  је  лако
набавити пристојну траву по разумној цени.

Одмах сам кренуо да правим уље - порота је још увек напољу у вези са квржицом у мојој
дојци, јер се враћам на следећу контролу тек за 2 месеца - али постнатална депресија је
скоро нестала након месец дана узимања уље.Осећам се снажно, мотивисано и способно
да постигнем свакодневне ствари – што је не тако давно био само сан!У Јужној Африци
углавном добијамо само Сатива сојеве или мешане сојеве сативе.Само сам желео да вас
обавестим о својој причи, пошто има толико људи који беспотребно пате од депресије,
узимају гадне фармацеутске лекове који негативно утичу на њих, док се у ствари чини да
уље поправља све што је потребно да се поправи без напора, без икаквих лоших страна
ефекти!Поново се осећам као стари и осећам се ОДЛИЧНО!Наставите са добрим радом и
наставићу да ширим реч са ове стране!Пуно љубави, Кели”

-- Хвала ти на овом сјајном сведочењу, Кели.Сигурна сам да може помоћи многим другим
мајкама.Како ја  то гледам,  мајке треба да уносе мале дозе уља током трудноће и да
наставе да га користе након рођења, ако заиста желе свом детету да дају најбоље.Можда
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изгледа контроверзно, али који други лек осим нечег природног попут уља бисте волели
да дате мајци и њеном детету?ЈБ

„Пушила  сам  и  јела  током  целе  трудноће,  а  мој  син  је  један  од  најпаметнијих  и
најздравијих дечака које сам икада упознала.Покушао сам да узимам таблете за јутарњу
мучнину и оне против главобоље и ништа није помогло.Ишијас ме је стално штипао и тело
би ме бољело (вероватно зато што је имао 10 фунти и 23 инча када сам се породила, па
за све скептике који кажу да успорава раст, погрешили сте.) Јео сам посластице или јео
нешто. мали напух добио бих скоро тренутно олакшање.Морао бих да се сложим да је то
најсигурнији доступан лек. Сарах

„Трудноћа  са  мојом  другом  је  била  мучење!Изгубио  сам  20  фунти  на  крају  првог
тромесечја,  повраћао  сам  сваки  дан,  уопште  нисам  имао  апетита.Без  сумње  сам  је
губио.Пробао сам да пушим и осетио сам кривицу!Међутим, то јој је спасило живот...Јео
сам и одмарао се боље него икад!Здрава је срећна и апсолутно лепа!Сада имам 9 година,
нема никаквих здравствених проблема.” Јеннифер

„Мајка не може да смањи храну.Какав ефекат то има на фетус у развоју?Веома је штетно
за фетус.Дакле, како натерати мајку да буде у стању да смањи храну?Користите лек за
који  је  најмања  вероватноћа  да  ће  изазвати  штету.канабис.Сви  други  лекови  против
мучнине које лекари могу да користе имају нежељене ефекте.Једини нежељени ефекат
канабиса је осећај благостања и сна.” Герсх

П.Моја жена има јаке болове у доњем делу леђа због трудноће у 7. месецу, она то описује
као нервозни трзај који је изузетно болан.Покушао сам да погледам около на вашем сајту
и овде.Хоће ли РСО драматично помоћи болу?Имате ли везу до претходне теме на ову
тему?Забринут сам ако јој дају кодеин то ће штетити беби

А.Нека  прогута  мале  дозе  уља и  наноси  уље локално  на  леђа.Направите  јој  масажу
мешавином уља и уља семена конопље.Да,  постоји велика шанса да кодеин нашкоди
беби.Уље не може и неће штетити беби на било који начин.ЈБ

„Мојем сину је у октобру дијагностикован синовијални сарком након уклањања тумора пре
биопсије.Речено му је да ће рак и даље бити ту и да се могао проширити на његаплућа
због  агресивног  типа  рака.У  најновијим  резултатима  теста,  они  не  могу  да  пронађу
никакав траг о томе на своју збуњеност.Уље канабиса је била једна од многих ствари које
сам га почео узимати скоро одмах након дијагнозе. Аманда

„Која  је  најмлађа  особа  за  коју  знате  да  се  лечи  код  РЗС?Да  ли  постоји  протокол
педијатријског лечења?Док смо до сада били неуспешни у пољуљању бакиног мишљења
и успели да излечимо деду.Имам двогодишњакињу са непознатим стомачним тегобама
(да, била је на „медицинском” лечењу више од годину дана и све пилуле, креме, лосиони
и  Биг  Пхарма  напитци  су  били  неуспешни.Они  сада  нагињу  ка  протеинском
синдрому.Очигледно је да дете од 25 фунти не може да поднесе исту дозу као мушкарац
од 175 фунти, па да ли га уопште препоручујете за педијатријске апликације? Сара

--  Труднице  треба  да  користе  уље,  а  затим да  повећају  дозу  када  се  порођају.Након
рођења, мајке треба да једу мале дозе уља како би биле сигурни да ће се дете оптимално
развијати.

Дакле, ако мене питате, мој најмлађи пацијент је имао минус осам месеци и још увек се
одлично сналази, он је најразвијеније дете у свом вртићу и почео је да говори раније од
већине осталих.Његова мајка је користила уље пре него што га је родила, а дете је такође
добило уље након вакцинације  хексавакцином како би се опасне хемикалије  што  пре
избациле из његовог тела.
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Уље канабиса је безбедан лек за људе свих узраста.Ако имате проблема да ово схватите,
погледајте шта уље ради за екцем или пеленски осип, а затим се вратите и реците ми да
свом детету никада не бисте дали канабис.Све што бисте чули од мене је да је родитељ
који не би дао канабис као лек свом детету или лоше информисан, или су психопатски
садисти који уживају да гледају како други пате.

Да ли знате колико је уље ефикасно против зубобоље?Да ли бисте детету дали уље за
борбу против болова повезаних са растом зуба?Ја бих.Без икаквог оклевања.

Дозирање за децу је у основи исто као и за одрасле, када лечите нешто озбиљно.Почните
са малом дозом три пута дневно, навикните пацијента на њу, повећавајте дозу на свака
четири дана или колико год је то згодно, и увек покушајте да унесете што више лека у
пацијента  што  је  пре  могуће,  истовремено  водећи  рачуна  да  остане  у  њиховој  зони
удобности.ЈБ

„Ако имате дете и одбијате да примите „препоручене“ вакцине, будите спремни да вам
дете  на  силу  одузме  држава  у  којој  живите.То  се  дешава  све  чешће,  алармантном
брзином.Гуглајте и погледајте „захтеве“ ваше државе. Социјални радници сваким даном
показују све више „комплекса Бога“ и верују да знају боље од било ког родитеља шта је
најбоље за  свако  дете.Будите  опрезни  чак  и  када  разговарате  са  својим  породичним
лекаром о овој теми.” Платипус

„Знам  две  особе  чија  деца  никада  нису  била  вакцинисана.Обојица  су
киропрактичари.Једно од деце иде у приватну школу.Мислим да ако идеш у школу није
важно.Нисам сигуран." Лоринда

„Виђам  малу  децу  и  бебе  са  раком,  пре  лечења  изгледају  добро,  после  операције  и
хемотерапије изгледају као да умиру, а често и умиру.Срце ми се слама како су људи
натерани да пате и умиру рано, када ово уље толико лечи.Недељу дана сам на уљу и
осећам се одлично, верујем да ми се смањује тумор на бубрегу, још немам доказа, али
ускоро хоћу. Ланнах

„Пријатељица медицинска сестра га је користила на стадијуму 3 пеленског осипа, нестала
преко ноћи!“ Алице

-- За оне који сматрају да деца не треба да користе канабис.Који би други лекжелите да
им дате  ако  не  овај  најстарији,  најсигурнији  природни  лек  који  се  користи  хиљадама
година?Или ћете гледати своју децу како патите од свих тих екцема и осипа без разлога?
То није лепа ствар, рекао бих.Поготово када постоји тако једноставно решење за све ове
проблеме коже.

Да ли је у реду гледати своју децу како вриште од бола када бисте могли једноставно да
им дате кап уља и они би били безболни?Хм?ЈБ

„Може ли администратор, молим вас, саветовати какву дозу да дате 8-годишњаку који је
послат кући да умре?“ Рицардо

-- Почните са малом дозом, видите како дете реагује, а затим повећајте дозу што је брже
могуће.Три пута на дан.Обично су пуне таблета када их пошаљу кући да умру, тако да
прво желите да их детоксикујете јер не знате шта ће интеракција учинити, обично није баш
лепо шта чини интеракција са тим смртоносним хемикалијама.Али то је  зато што уље
покушава да очисти сто да би могло да почне да ради.

Или, ако немате шта да изгубите, можете почети и са великом количином уља и на тај
начин довести пацијента у стање контролисане коме.То бих вероватно и урадио, али на
родитељима је који ће смер лечења изабрати.
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Све  што  знам  је  да  агресивне  болести  треба  агресивно  лечити.И  такође  знам  да,
генерално, што више уља успете да унесете у пацијента и што брже то урадите, веће су
шансе  за  успех  и  опстанак.Али  такође  знам  да  се  упутства  за  дозирање помињу  са
разлогом.

Да је  моје  дете,  напунио  бих  га  уљем,  знам то  сигурно,  клинац  би  пливао  у  њему и
највероватније не бих дозволио ни једном лекару да му приђе.Али то сам ја и знам шта да
радим.Све најбоље, ЈБ

„У реду, тренутно се одбацујем.Давеов доктор га је ставио на Лирица, да лечи болове од
шиндре.У последња два дана (и постало је још горе),  Дејв је халуцинирао.Као што је,
управо је рекао: „Момак са црвеном косом не би требало да испоручује овде. Када сам
рекао, "Шта?", Давеов одговор је био: "Ох, нема везе, сигуран сам да није овде." Управо
сам разговарао са њим и рекао је да је схватио да се нешто дешава јер, када погледа
угловима очију, може да види џунглу испред нашег прозора.ВТФ!!!Већ неко време узима
уље канабиса  и  никада  није  имао ништа слично.Мање од  недељу дана на  Лирици и
изгубио  је  скоро сву  контролу мотора и  сада халуцинира.Само сам ставио  мало уља
канабиса на лезије шиндре (са ДМСО) и бол је престао.Позвао сам доктора и доводим
Дејва  ПРВО  У  ПОНЕДЕЉАК.БТВ,  управо  сам  проверио  сајт  Лирица,  „ненормално
размишљање“ и „халуцинације“ су један од нежељених ефеката.“ Ким

„Спенсер је имао невероватну недељу за све!!Први пут је срео рођака и упознао свог ујака
и тетку из Грузије!!Заљубио се у своју тетку Сару, чак ју је изабрао преко мене или тате!!
Најлепше је било видети га како ДРЖИ БОЈИЦУ У РУЦИ И БОЈИ, док је у теткином крилу!
Чак  је  направио и трансфер,  из  десне у  леву руку!!Насликао је  дрвени аутомобил са
потпуном прецизношћу својим прстима!Ускоро ћу покушати да отпремим његов видео!Он
наставља да говори нове речи и буди потпуно шармантан!Успели смо да га натерамо да
издржи тежину на ногама уз велику подршку!Најбоље се забављао када су га вукли у свом
шетачу...Не могу да опишем радосни слом који сам осетио гледајући своју бебу како то
ради.Чиста радост на његовом лицу док може да се игра са великим момцима...сви су
возили  бицикле  и  скутере,  и  све  што  је  могао  да  уради  било  је  да  са  чежњом
гледа...Могао сам да видим жељу да се придружим на његовом лицу и неразумевање
зашто не може само да трчи и игра се са њима...А онда је његов рођак Џејсон, са златним
срцем, почео да га вуче за собом, говорећи осталим дечацима да је боље да јашу брже,
или  ће  их  полицајци  ухватити,  вукао  је  Спенсера  за  њима  у  свом  ходачу,  правећи
сиренузвуци док су остали јахали около и около.Да сте само могли да видите његово
лице...  коначно,  коначно,  он је  био један од дечака!Сломило ми је срце на милијарде
комада,  а  онда  га  поново  спојило  само  уз  трептај  његових  очију  и  кикот  у  његовом
гласу.Најбоља  недеља  за  дуго  времена.Спенсер  мора  да  буде  велики  дечак,  и  ја  то
обожавам!Чини ме да желим да се трудим јаче, да се борим јаче, да се молим дуже, за
ово мало чудо које зовемо Спенсер."

„А  његови  тумори  се  смањују  користећи  високо  ТХЦ  уље канабиса!!Онкологија  Лома
Линда  је  сматрала  Спенсера  терминалним.Али,  недавна  МРИ  је  показала  смањење
величине тумора!!Високо ТХЦ уље је његов једини лек!Висока тинктура ЦБД-а је оно што
се показало као оно што побољшава функцију његове руке, у суштини лечећи нерве који
су уништени током операције мозга и кичме. Сузетта

„Још не могу да верујем шта ми је уље урадило.Дијабетес, оштећење бубрега, артритис,
ишијас,  покидане  тетиве,  гојазност  су  нестали  и  нека  неурогенеза  се  дефинитивно
десила.Осим  тога,  да  сам  сада  дете,  рекли  би  ми  да  имам  АДХД.Био  сам  манијак
самодеструктивно  чудовиште.Провео  сам  више  времена  вандализирајући  школу  него
ишао  на  час.Провео  сам  своје  родитеље  кроз  пакао.Док  нисам  почео  да  пушим
траву.Прошао сам са просечних 30 у школи на преко 80, чак и 90 у неколико предмета.И
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нема више вандализма.Чудно што мисле да је лонац лош за децу.Морао бих да се не
сложим." Петар

„Лечимо  нашег  шестогодишњег  сина  са  АА3  тумором  на  мозгу  и  ретким  генетским
поремећајем.Доктори  не  могу  ништа  да  понуде,  и  рекли  су  да  има још само месеци
живота.За  сада  нема  нападаја,  а  следећа  магнетна  резонанца  ће  нам  рећи
више.Последњи преглед, осим тумора на мозгу, он је САВРШЕНОГ здравља.Није имао
хемотерапију, зрачење и операцију.САМО нафта!!!” Пенне

„ОМГ, седим овде са очима које ми цуре, покушавајући да упијем вести из телефонског
позива који сам управо примио.Пре нешто више од 2 недеље, разговарао сам са оцем на
истоку  чија  је  петогодишња  ћерка  управо  имала  рецидив.****  је  дијагностикован  са
стадијумом  4  високог  ризика  неуробластома  (дечји  рак)  -  лоша  прогноза  (МИЦН
Амплифиед).Речено  им  је  да  нема  наде  и  да  је  у  суштини  одведу  кући  и  уживају  у
последњим  данима  са  њом,  да  има  мало  времена.Тата  је,  разумљиво,  био  изузетно
узнемирен када ме је  назвао.Навели смо га у  правом смеру и они су кренули ****  на
мед.Управо су завршили састанак са онколозима у болници.**** анализа урина туморских
маркера  је  ПОТПУНО НОРМАЛНА!!!Отишла је  са  80,  затим се попела на 90 следеће
недеље и сада је пала на 8,7.(Између 2 и 9 је нормално).Тако је људи, НЕМА ЗНАКА
РАКА.За 2 недеље ово дете је  прешло од терминално/критично болесног  до потпуног
здравственог стања.Онколог је рекао да никада раније нису видели нешто слично. Цоррие

„Мој  11-годишњи син је  био на хемотерапији  последњих  10  месеци (а  такође  је  имао
зрачење 6 недеља за то време) и ми смо му давали уље последња 4 месеца и заиста је
помогло на много начина .” Ангела

„Уље ми је  спасило живот.Буквално.Имам тешку  срчану  инсуфицијенцију,  остеопорозу,
остеоартритис,  синдром  лабавог  лигамента  и  синдром  регионалног  бола.Не  узимам
никакве  друге  лекове  и  моје  здравље  се  стално  поправља.Мој  11-годишњи  син  с
аутизмом/епилептиком месецима није узимао лекове и добро функционише због Рицковог
образовања о нафти.Хвала вам што сте спасили наше животе.” Мариа

„Приметио сам да ради неколико ствари, за мог малишана када удари главом због бацања
камена или било чега другог и добије грудвицу, уље се распрши у року од једног дана!
Чини се да такође делује за затварање рупа на кожи које су оставиле акне или чиреви или
чак  цисте.Понекад  имам  чиреве  на  лицу  и  оне  се  исцеде  са  неким  мелемом  од
ихтамолума, али понекад остане рупа.Недавно сам почео да стављам уље од канабиса у
рупу и зар не знате да је запечатило велику рупу пречника око милиметра!А сада је ово
подручје у равни са мојом кожом!Једино што није урадио је да је избледео део моје коже
који је  мало тамнији,  али постоје  друге  ствари које могу да користим за то.Само сам
срећан што запечати кожу!“ Махндиса

„Моја најбоља пријатељица га је дала свом сину и он је престао да има нападе.Жао ми је
пријатељу што сам сумњао у тебе.Знали сте шта је најбоље за ваше дете и били сте у
праву.” Мари

„Знаш шта ми се увлачи под кожу?Ови родитељи су у реду са нежељеним ефектима као
што су отказивање бубрега, кома, кашњење у развоју и могућа смрт.Али када је могући
нежељени  ефекат  „висок“,  сви  се  одмах  избезумљују.Ето  колико  су  им  јако  испрани
мозгови.Смрт  је  некако  прихватљивија  нуспојава  од  високе.Често  су  то  и  образовани,
интелигентни људи.То је невероватно." Мисси

„Опет, деци је потребан и ТХЦ у својим лековима.Регулишите канабис на потпуно исти
начин као што регулишете кукуруз или чај.То је све што је потребно.Без додатних пореза,
без посебних дозвола, без ичега.То је  једини рационалан пут.Козметика са 30% ТХЦ-а
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најбоље функционише, само запамтите то када почнете да размишљате о томе како да
„регулишете канабис“. Губљење је времена и труда чак и покушати да се то „регулише“.
Рекао бих да смо већ довољно регулисани.”ЈБ

Супозиторије
„Супозиторије са уљем Рика Симпсона (РСО) су благослов за све жене са проблемима
везаним  за  ПМС,  као  и  за  све  који  имају  хемороиде,  Кронову  болест,  проблеме  са
цревима и  цревима итд.Такође  су  одлични за  дисање и  за  проблеме плућа,  а  да  не
спомињемо контролу грипа.Они производе веома пријатан дуготрајан осећај у телу.Нисам
видео  никога  коме  се  није  допало  да  их  узима  након  што  су  превазишли  почетна
оклевања.”ЈБ

„Здраво  ЈБ,  не  знам  да  ли  је  ово  некоме  корисно,  па  ћу  ти  дозволити  да  о  томе
процениш.Недавно сам патио од неке врсте проблема са опструкцијом црева, никада ми
није  у  потпуности  дијагностикован.Унутрашња,  веома  болна  отеклина  која  је  скоро
блокирала црева.У најгорем случају нисам могао да седим или чак да стојим од бола и
могао  сам  само  да  лежим  на  боку  ради  олакшања.Лекар  опште  праксе  је  очигледно
искључио рак  из  експресних  тестова  крви,  али  није  имао ништа да  ми помогне  осим
прегледа код консултанта за неколико недеља.Глупо сам пробао апотекарске третмане за
гомиле који су након кратког умиривања погоршали ствари.

Месец или нешто пре овога купио сам калуп за супозиторије на еБаиу па сам одлучио да
га испробам.Помешао сам кокосово уље (чврсто на собној температури) са РСО и додао
неколико капи уља чајевца.Умиривање је било тренутно и у року од 24 сата могао сам да
осетим побољшање, дефинитиван осећај зарастања и оток се смањио.У року од 7 дана
вратио сам се у нормалу и осећао сам се потпуно излеченим, престао сам да користим
супозиторије.Ово је било мало прерано и након још 7 дана оток се вратио.Одмах сам се
вратио коришћењу супозиторија и овај пут наставио 14 дана (колико је било могуће) након
што је оток нестао.Држим палчеве када ово кажем, али изгледа да је то успело и уље ме
је спасило од страшног, болног искуства у времену чекања да посетим специјалисте.Сада
се осећам веома рањиво када немам тубу уља у фрижидеру.

Због тога што сам ублажио бол и брзо се излечио, уштедећи драгоцено време лекара
специјалисте, ја сам очигледно прекршилац закона!Какав чудан свет!” М

Како направити супозиторије?
Отопити какао путер, додати уље, за почетак отприлике 1-2 г уља на 100 г отопљеног
какао путера.Затим повећавајте дозу свака четири дана све док пацијент не употреби око
0,33 г уља у свакој супозиторији.1г (укупне тежине) супозиторије за децу, 2г за одрасле, 3г
(лоптице)  за  вагиналне  проблеме.0,01-0,02  г  уља  ће  добро  радити  за  почетнике.Ако
некога започнете са 0,05 г у супо, ни он то вероватно неће много осетити, али боље је
почети са малом дозом (за оне који никада раније нису пробали конопљу итд.).Прави РСО
је веома моћан, а ви никадазнати тачно како ће пацијент реаговати (крвни притисак итд.),
али супозиторије би биле добар начин да се људи навикну на уље.

Занимљива  ствар  у  вези  са  супозиторијама  је  како  изгледа  да  отварају  плућа  и
олакшавају дисање у року од рецимо 20 минута - остварење сна за многе са ХОБП или
астмом  итд.Пацијенти  су  их  такође  користили  за  лечење  псоријазе,  високог  крвног
притиска, Кронове болести, ПМС грчева итд.

У супозиторије можете додати и друга природна уља, зависи за шта их желите и која је
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сврха.Једноставно идите на неке сајтове природне медицине и прочитајте шта различита
есенцијална уља раде и можете експериментисати колико год сматрате потребним.

Такође, супозиторије су одличан начин за лечење пацијената који не могу да једу уље или
га из неког разлога не могу задржати у стомаку.Што се мене тиче, судећи по ефектима,
узимање уља у  супозиторије  је  најбољи и  најпријатнији  начин  коришћења конопље.У
почетку звучи и изгледа смешно, признајем, али они који су покушали се слажу.Можда
отвара чакре одоздо према горе, ко зна, али је свакако одличан осећај.

Жене би волеле да узимају супозиторије - оне такође помажу код свих врста бактеријских
и вирусних инфекција, „партнерске размене микробиолошких информација“, алергија на
кондоме и мазива која се користе на њима, итд.Да ли сам споменуо колико ефикасно уље
води рачуна о (нивоу) хормонске неравнотеже?Све најбоље, ЈБ

„Супозиторије  са  РСО  се  такође  могу  користити  за  све  врсте  вагиналних  проблема,
укључујући али не ограничавајући се на гљивичне инфекције, ХПВ, кондиломе, херпес и
многе друге болести или инфекције од којих не морате нужно да патите.Поготово када се
о њима може тако лако бринути ако се користи уље.ЈБ”

„РСО  супозиторије  од  конопљиног  уља  одлично  делују  за  све  врсте  аналних  или
вагиналних  проблема,  хемороиде,  Кронове,  проблеме  са  цревима  или  цревима,
леукемију,  стања  плућа  укључујући  астму,  туморе  мозга,  крвни  притисак,  контролу
хормонске равнотеже итд.ЈБ”

„Можете ли ми дати савет да ли је уље конопље безбедно за употребу током трудноће?
Тамо нема пуно информација које могу пронаћи.Мојој пријатељици је управо речено да
има  пупчану  цисту  која  може  изазвати  крвне  угрушке  што  доводи  до  смрти  њене
бебе.Видела сам ефекте уља од конопље и добро које оно може да учини, само нисам
сигурна да ли је безбедно током трудноће.” Цхристине

-- Драга Кристине, наравно да је безбедна за употребу, конопља се вековима користила у
трудноћи и за порођајне болове.Препоручујем јој да направи супозиторије са 0,01-0,06г
уља у свакој (почните са 1-2г уља на 100г какао путера).Циста ће обично нестати у року
од неколико недеља.Три пута дневно, и без бриге, уље неће штетити беби.Све најбоље,
ЈБ

„Пате  од  мигрене?Узмите  количину  уља канабиса  величине  зрна  пиринча,  тзвРСО,  и
зграбите неколико намигивања.Ништа боље, да ти кажем!“ Сарах

--  Одличан  савет,  Сара.Заиста  ради.Могу  ли  да  предложим  да  га  испробате  у
супозиторијама, прилично близу тренутног олакшања и такође делује као превентива ако
га  узимате  религиозно  сваки  дан.Мигрене  могу  бити  тако  исцрпљујуће.(Јиндрих  ме  је
научио о супозиторијама и био је у праву по свим тачкама.)“ Трејси.

„Добио сам шта сам хтео, хвала.Хтео сам да признаш да је уље лековито без обзира на
снагу.Уље не мора да буде 95-98% да би имало лековиту вредност.То није једноставно
„срање“, ако не и највећи могући проценат.Мени се чини штетним што се толико људи
обраћа овде за  информацијама да би добили дезинформације  да канабис може бити
срање.То је света биљка и дефинитивно има вредност у било ком облику.

Мислим да би подмазани шприц (наравно без игле) са благо загрејаним уљем могао да се
убаци и примени директно у црева.Пуцај  право унутра.Чини се да разблаживање има
више смисла за локалне примене на великим површинама." Блаке

-- Ако је то оно што си желео, онда ти још увек недостаје поента, Блејк.45% ТХЦ уље је
срање у поређењу са најбољим изузетно снажним и седативом од 95-98% ТХЦ РСО и
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никада неће имати исте или упоредиве ефекте.Да ли сте то желели да чујете?

Сада слободно  намажите  уљем  свој  ректум  ако  желите  још боље да  докажете  своју
тврдњу,  на  тај  начин  ћете  добити  више  практичног  искуства  како  да  га  правилно
користите.Уље ће вам брзо показати зашто је боље користити у облику супозиторија и то
је боље послушати него добронамерни савет.Уље може да делује као лепак ако још увек
нисте схватили наговештај.Уживајте у експерименту, снимите видео о томе како други не
би морали да понављају ову почетничку грешку.Све најбоље, ЈБ

„Јетра добија највећи део снабдевања крвљу из дигестивног система тако да може даље
да обрађује протеине,  друге хранљиве материје и токсичне супстанце.Дакле, уношење
Симпсоновог уља обезбеђује сигурну и брзу испоруку у јетру, а затим у крвоток и остатак
тела.Поред тога,  део уља ће доћи директно до дебелог  црева како би допунио лек у
вашем крвотоку.Срећно!" Стеве

„Човјече,  супозиторија  уља  од  канабиса  је  КОНАЧНО  ублажила мој  интензиван  бол  у
стомаку!Ни ја се уопште нисам осећао каменовано!(Више волим да имам избор са тим)
Коначно  сам  могао  да  заспим  без  болова  и  пробудио  сам  се  осећајући  се  много
боље.Пријатељ ми је  дао  чланак  који  објашњава биорасположивост  уља канабиса  за
различите методе примене.Дугачак је и научни, али ја сам све прочитао.

Када се узимају орално, желудачне киселине смањују брзину апсорпције.Људи добијају
онај заиста „надуван“ или „надувани“ осећај када прогутају уље, а заузврат мисле да уље
мора да „стварно функционише“.Али са оралним путем, он се заправо не апсорбује већом
брзином, већ се само доживљава на психоактиван начин.

Узимам орално уље канабиса скоро 2 године и одлично сам се излечио.Дупе (намера
речи), након 2 дана испробавања супозиторија, уверен сам!Осећам се много боље!Мање
запаљења у зглобовима, не тако укочено, бол у нервима и грчеви мишића су много бољи
и нема болова у стомаку!Коначно!Болест и хронични бол су страшни.Сада се осећам још
позитивније у вези са овим уљем.Заиста ми је требала нека нада.Почео сам да мислим да
је урадио све што је могао, а сада се надам у вези са тим."

"Биорасположивост ректалног пута била је отприлике двоструко већа од оралног пута због
веће апсорпције и нижег метаболизма првог пролаза." Мицкеи

-- Претпостављамо да су одлични за толико услова.Учинио сам их популарним у ЦР-у и
хиљаде људи их користе са великим успехом.Па честитам, Мики.;) ЈБ

„Чини  се  да  човек  може да  узме  много  веће  дозе  супозиторија  и  да  нема  негативан
психоактивни одговор.Да ли постоји стопа засићења за апсорпцију ректалним путем?Што
значи,  да  ли  бих  могао  да  убрзам своје  зарастање правећи веће  дозе  супозиторија?
Мицкеи

--  Будите  једнако  пажљиви  са  дозом као  и  са  оралном употребом.До 5мг  по  супо  за
неискусне, око 10мг се обично добро толерише.Са већим дозама никада не знате како ће
пацијент  реаговати,  тако  да  је  најбоље  постепено  повећавати  дозу.Али  када  једном
изградите своју толеранцију, можете слободно експериментисати.Ја лично волим суппос
са 0,3-0,5 г уља -- али то би било превише за већину других, тако да не покушавајте осим
ако не знате шта радите и не смета вам дводневни сан или нешто слично.;) ЈБ

„Разумем зашто се она осећа мало уплашено због начина на који уље може учинити да се
осећате,поготово ако то никада раније нисте искусили.Моја мама је имала 62 године када
смо је почели на уљу, никада раније није пушила марихуану.Била је веома слаба и имала
је вртоглавицу и није могла да једе неко време АЛИ то је нуспојава уља.Сада радимо
супозиторије и разлика је невероватна.Сада може да узме свој пуни грам подељен на 3
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капсуле дневно.И даље осећа када се упали, али није тако тежак као када га је узимала
орално.Такође  мешамо  у  истом  односу  уље  семена  конопље  и  за  сада  добро
функционише.Надам се да сам имао неког смисла." Никкита

„Здраво ЈБ, моја мама има рак плућа (стадијум 3) и ја сам јој гурао уље, сада јој је 10. дан
и скоро смо на 1 грам дневно.Био си у праву, навикла се и зомби ефекти дању су бољи,
ноћу спава 10-12 сати.Па да ли да радим и супозиторије са мамом?Хвала вам." Рио Е

-- Да, Рио, зашто не.Она ће уживати да их узима, они заиста производе веома пријатан
осећај  у  телу.Исту  дозу  коју  је  навикла  да  узима  орално,  помешати  је  са  какао
путером.Она може да га узима између доза као додатак, ако може, или уместо оралне
дозе,  према њој.Ректално  или вагинално,  жене у  том погледу имају  благу  предност у
односу на мушкарце.

А када би жене знале колико супозиторија са уљем могу помоћи код предменструалних и
хормоналних проблема, све би их узимале, у то не сумњам.

Такође, супозиторије са 0,005-0,01г уља у себи су одличан начин да се започне третман
за почетнике, пацијенти се обично не надувају супозиторијама са малим дозама уља у
њима и чини се да много уживају у искуству.Али, како смо сазнали, узимање супозиторија
је често контроверзнија тема од употребе уља уопште.

Ипак, реалност је да ће вас хемороиди ухватити пре или касније, а када се то догоди,
биће  вам  драго  да  узмете  супозиторије  уља  канабиса  или  две,  то  вам  могу
гарантовати.Јер олакшање је тренутно и верујте ми да је само неколико људи довољно
чврстих  да  не  узму  супозиторије  у  таквим  ситуацијама.Толико  о  предрасудама  према
канабису, хемороиди их врло брзо могу средити.ЈБ

„Рекли сте хормонски проблеми...На Естрогелу сам јер немам хормонални узрок за моју
велику операцију.Да ли то помаже?" Елизабетх

„Свакако да...Имам 55 година и користим га свакодневно.” Цхристи

Епрувете за храњење
„Лечим своју мајку.Она има рак грла и узастопно га је давала кроз сонду за храњење.Мало
га загрејте и помешајте са кокосовим уљем!Никада није зачепила цев!” Стеве

„Дајем га свом сину кроз цев за храњење када не жели да га прогута - сипам веома топлу
воду на уље у шољи, онда се распрши, па додам хладније воде (не превише) да вода
буде не превише вруће, а затим га сипајте у цев.Радило је прилично добро, иако понекад
уље мало обложи цев, али никада није било блокирано.Тајна је да га сипате док је још
топло.” Ангела

„Да ли би неко имао идеју  како некоме дати уље од конопље кроз цев за  храњење?
Помешао сам га са маслиновим уљем да не буде тако густ, али се и даље плашим да не
запуши цев.Има ли каквих идеја?" Стевен

-- Стевен, увек је најбоље пронаћи начин да примените неразређено уље, то је најбољи
начин.Када  не  можете  да  нађете  начин,  можете  је  помешати  са  храном  пацијента  и
натерати  их  да  је  једу  на  тај  начин.Да,  може  зачепити  цев,  наиме  ако  је  уље  густе
конзистенције.Нека  уља  су  густа,  нека  су  текућа.Али  када  их  загрејете  до  телесне
температуре, требало би да буду довољно течни да не зачепе цев.

Други начин је да се пацијентима даје у супозиторијама са какао путером.Ипак, једење
уља је преферирани начин узимања овог лека, кад год је то могуће.Постоји много начина

- 138 -



давања уља и често су веома индивидуални, па покушајте да пронађете начин који ће
најбоље одговарати пацијенту.Све најбоље, ЈБ

„Знам да звучи ужасно,  али мало кока коле кроз цев да би се испрала након давања
вискозних ствари, или само за чишћење зачепљења уопште добро функционише.Стари
РН приправност.” Еллен

Хирургија, хемотерапија или уље?
„Никад ми не би узео сисе, кад могу да прогутам РСО!! Цхлое

„Сама идеја да је  рак дојке „процентни ризик“  је  потпуна лаж.У стварности,  сви имају
микро-туморе рака у свом телу, укључујући и мене.Рак није болест коју само „добијете“
као  да  вас  насумично  погоди  гром.То  је  нешто  чиме  морате  да  „управљате”  или
„спречавате”  из  дана  у  дан,  оброк  по  оброк,  кроз  избор  начина  живота  који  укључује
суплементацију  витамином  Д,  исхрану,  суперхрану,  сокове  од  поврћа  и  избегавање
хемикалија и зрачења које изазивају рак. Дакле, када доктор каже да имате „шансу“ да
добијете  рак,  оно што  он  имплицира је  да немате  контролу  над раком,  а  то  је  чиста
лаж.Другим речима, надрилекарство против рака.”

--  Када имате „шансу“ да добијете рак,  једноставно узмите уље.То је много здравија и
сигурнија опција.ЈБ

„Погледајте на рак или било коју другу тешку болест као да је пожар.Што је ватра већа,
потребно је више снаге да је угасите.Дакле, да ли бисте радије користили сто канти воде
(РСО) или чашу воде (друге врсте уља) ако је ваша сопствена кућа запаљена?Или бисте
волели да професионални ватрогасци дођу и помогну вам у томе?То је оно што бих ја
више волео, али садашњи ватрогасци, односно лекари, не смеју ни да користе воду за
гашење свих тих  пожара и  не знају  ни како да је  искористе  после свих  тих  деценија
индоктринације, испирања мозга и неупотребе канабиса у лек.

Има ли смисла да неко пошаље стручне ватрогасце на велики пожар у граду, а да им не
дозволи  да  користе  воду,  односно  најосновнији  и  најтрадиционалнији  облик  гашења
пожара?Мени није.Али ипак, управо су то они на власти урадили медицинском систему
који данас имамо.

Много пожара, нема воде, односно пуно додатног посла за ватрогасце/лекаре који не могу
да раде свој посао најбоље што могу.Тако не би требало да буде, мислим.Требало би да
имају најбољу опрему и најбоље алате за свој посао, зар не?То бих урадио да сам њихов
менаџер/влада.Има ли шта лошег у томе да се на то гледа на овај начин?Не мислим
тако.” ЈБ

„За сваку жену која ово чита, надам се да ће вам помоћи да знате да имате могућности“,
наставила  је  госпођа  Џоли.
-- Ако госпођа Џоли мисли да је двострука мастектомија најбољи начин да се спречи рак,
дозволите ми да кажем да се у потпуности не слажем са тим.А да сам на њеном месту,
сваки дан бих јео уље и трљао га по сумњивим местима, то је много сигурнија опција од
онога кроз шта је  она прошла.А смешно је то што ће она ионако појести уље, јер ће
морати.

На пример, колико је ЦТ скенирања морала да уради пре и после операције?Један ЦТ
снимак је или може бити једнак 200-500 рендгенских зрака плућа, а ефекти зрачења су
кумулативни.Дакле,  у  ствари,  „превентивна  хирургија“  ће  јој  највероватније  дати  рак
уместо да га спречи.Аха добро.
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То је оно што добијате када имате превише да потрошите и када урадите генски тест да
бисте предвидели своју будућност.Ти преваранти су јој рекли да ће добити рак дојке, па је
„одглумила“  и  сада  ће  живети  без  груди,  биће  депресивна  због  тога,  стално  ће
размишљати о  томе,  добиће многе  друге  болести  као  последица ово,  и  више је  него
вероватно да ће добитирак ионако негде другде, а највероватније хоће после онога што су
јој доктори урадили и после свих БС које су јој рекли.

Заиста је  боље седети код куће и  јести уље и не бринути ни о чему.Или бар ја  тако
мислим.Ако  дође,  доћи ће,  зашто да  бринете  о  нечему што би  се могло догодити  за
двадесет година и да вам се одсеку груди без разлога осим обичне корупције и крађе на
највишим нивоима.ЈБ

„Верујем да сте у праву за ЈБ!2005. године уклонила сам десну дојку, да сам знала за РСО
никада не бих имала ту операцију.Као што знате, сада имам рак плућа и верујем да је
РСО једини пут. Бони

„Тако истина ЈБ, имала сам превентивну хистеректомију након стадијума 1 рака дојке, због
чега сада жалим.Да сам знао за РСО тада не бих имао никакву операцију или зрачење!
Плус зрачење је било протоколарно!!!!!Имам толико ВЕРЕ у РЗС да сам отказала следећи
мамограф.Видећу  свог  консултанта  последњи  пут  да  му  кажем  да  сам  завршио  са
индустријом рака,  пошто верујем да знам лек,  написаћу РИЦК СИМПСОН ПХОЕНИКС
СУЗЕ на својим болничким белешкама.:) Не могу вам довољно захвалити на помоћи и
посвећености.Моје донације за рак сада иду у фениксове сузе.Благословен сам!!!МИР,
пријатељу.:)” Тина

„Тако  је  глупо  ризиковати  свој  живот  са  мастектомијом  да  не  бисте  ЕВЕНТУАЛНО
ризиковали  свој  живот  са  раком.И  онда  ризикујте  да  добијете  рак  са  свим  овим
скенирањима!Колико бисте се глупо осећали да добијете рак  на плућима после свега
овога од скенирања?Или сте умрли током компликација након операције?Мастектомија
након што ми је дијагностикован рак, ЗАЈЕДНО са уљем конопље и не бих осуђивао, али
то учинити без рака је једнако велики ризик као и добијање рака.Једноставна логика.”
Царла

„Нажалост, видим да жене то стално раде као „превенцију“. И плаше се овога јер сматрају
да им је то једина опција.Знамо боље, али богами колико још људи треба да пати од ове
срање??!!Наше владе су бескорисне.Да имамо канабис овде за слободно коришћење,
многи не би били у позицији у којој је госпођа изнад.Веома, веома тужно и заправо ме
љути.” Георгиа

„Дакле,  она  се  искасапила и  назвала то  превентивном мером?То је  лудо...Осим тога,
генетика  не  функционише  тако.Сви  ми  имамо  све  гене  за  практично  све...Наше
ОКРУЖЕЊЕ је оно које покреће активацију одређених гена.Када кажу „то се дешава у
породици“, то је заиста знак да се навике преносе са једне генерације на другу и изазивају
исте генетске окидаче.То није само случај  генетике.То је потпуно игнорантска ствар за
рећи...” Алистер

„Шта доктор може некога да убеди да уради...Слушајте људи, генетски скрининг је много
сложенији од „Ох, имате тај ген тако да имате 87% шансе да добијете рак.“ Ево још једне
чињенице за коју већина није свесна: свако има ћелије рака; Одржавање виталне физичке
форме и минимизирање токсина  из  животне  средине је  најбоља опклада за  очување
здравља...Ово  изгледа  тако  претерано.Озбиљна  злоупотреба  односа  лекар/пацијент."
Јацк

„Питам се да ли ће Бреду Питу сада одсећи јаја да спречи рак тестиса. Мике

„ЈБ, хтео сам да поделим ово са тобом и Риком.Уљна пилула о којој говори је РЗС.Мислио
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сам да  би  вас  ово  могло  занимати.Имам и слике  за  тебе.Ово је  послао  запослени и
корисник природних лекова.” Рицк

„У  реду,  ово  је  први  пут  да  ово  говорим  свету,  па  ми  извините  ако  мало  лутам.
Патим од тешког случаја ендометриозе.То је  болест када ткиво које нормално облаже
унутрашњост материце,  звано ендометријум,  почиње да расте изван материце.Обично
покрива  јајнике,  црева  и  друге  органе  и  ткива  у  слузокожи  карлице.Баш  као
штоендометријум  реагује  током  менструације,  па  тако  и  измештени  ендометријум  ван
материце.Згушњава се, разграђује и крвари са сваким циклусом менструације.Измештено
ткиво нема начина да изађе из тела и постаје заробљено.Што заузврат узрокује да околно
ткиво  постане  иритирано  и  упаљено,  на  крају  се  развија  у  ожиљно  ткиво  и  адхезије
(абнормално ткиво које повезује органе заједно).

Ово  изазива  ужасне  нежељене  ефекте.Бол  Кб  стална  дневна  мучнина.Дисменореја,
болне  менструације,  које  обично  могу  трајати  читав  циклус.Прекомерно  крварење,
неплодност,  умор,  мучнина,  затвор  итд.Сада  је  савремена  медицинска  нега  за
ендометризу  углавном  хормоне  и  тешке  лекове  против  болова.У  зависности  од  ваше
тежине и планова лечења, најпрепорученији и најефикаснији третман је хистеректомија.

Имам само 21 годину.Стално се носим са борбом свакодневног бола и наде у будућу
породицу и добро здравље.Ово утиче на свакодневни живот на тако негативан начин да
понекад једва устајем из кревета.Пробао сам хормоне и тоне лекова од којих сам веома
болестан.До  сада  ништа  није  успело...до  пре  око  месец  дана.Власник  и  креатор  или
МОТХ (лек од биљке) упознао ме је са овим дивним леком који се зове „уљна пилула“.
Заједно  са  променом  исхране,  видео  сам  огромна  побољшања  овог  прошлог
месеца.Спавао  сам  пуних  8  сати,  што  је  за  мене  табу!Видео  сам  огромно  значајно
смањење бола, мало или нимало.Моја мучнина је сада потпуно нестала и за разлику од
ефеката лекова против болова које сам добијао од својих лекара, сада могу да варим и
једем без проблема. Искрено могу да кажем да се нисам осећао тако сјајно од своје 15.
године!“

„Радије  бих  умро  природном  смрћу  него  да  ме  неко  исече  на  челичном  столу  у
болници.Хирурзи немају увек стопу успеха од 100%, моја пријатељица Марџи је умрла од
хистеректомије, искрварила је на операционом столу. ДеИоунг

„Побринуо сам се за камен у жучи моје сестре.Чим је почела да узима уље, престала је да
има страшне нападе.Никада није имала другу, и отказала је операцију!!!!Моје здравље је
такође на 180. Келли

„Пре 19 месеци након што су ми уклонили канцероген тумор на дебелом цреву, Клиника
за рак ме је позвала на дан отпуста.Хемотерапија и зрачење би требало да почну следеће
недеље - рекли су стандардни протокол.Срање сам рекао!!!Уље канабиса ће бити моја
верзија стандардног протокола.Једногодишњи преглед прошлог месеца.КРВ ЈЕ ЧИСТА -
Резултати ЦТ скенера које ми је диктирао мој хирург, Цитат, Герри-твоје дебело црево је
беспрекорно.” Герри

„Здраво ЈБ, имам питање за хитну медицинску помоћ.Мој тата је пао, ударио се у главу и
има крвни угрушак у спољашњој мембрани мозга, а не у мозгу.Отпуштен је из болнице и
престао је да узима лекове против болова јер не делују на главобоље.Лекари се надају да
ће  се  крвни  угрушак  временом  смањити,  иначе  ће  покушати  да  оперишу...Он  узима
Цоверсил 2.5мг  за  крвни притисак,  Фломацкстра  за  повећање простате,  а  такође има
стање у коме крв нема тромбоцита што узрокује гамофацију од одређеног значаја.Има 80
година и никада није покушао РСО.Имам нешто иако стоји у посуди у фрижидеру годину
дана...Да ли сте имали искуства са смањењем ове врсте крвног угрушка?Да ли би било
користи  од локалног  наношења на главу у  пределу бола или би  било најбоље да се
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прогута?Данас ћу дефинитивно купити вашу е-књигу, али би сваки конкретан ПРИВАТНИ
савет био веома цењен...Вероватно ћу мешати РСО са кокосовим уљем, или маслиновим
уљем  које  би  он  можда  више  волео  јер  је  Италијан,  за  гутање  и/или  локалну
примену.Претпостављам да је главна ствар коју желим да знам -- да ли постоји могућност
штетног утицаја на крвни угрушак од узимања РСО?Има пуно ствари о смањењу тумора
свуда али не могу да нађем ни једну ствар о крвним угрушцима у спољашњој мембрани
мозга???!!!Молим вас помозите.” Росс

-- Здраво Росс, ево е-књиге за тебе.Уље ће помоћи и код крвног угрушка, лако.Требало је
да има канабис у свом систему одмах након пада.А сада што пре га можете ухватити у
коштацвеће су шансе за успех.Преполовио бих лекове када му дате уље да бисте избегли
нежељене нуспојаве, а затим, као што кажете, интерно и локално.Супозиторије са уљем
би одлично функционисале - супо су одличне за обољења плућа и мозга. ЈБ

„Помешао  сам  отприлике  пола  унце  са  60  мл  маслиновог  уља  (не  знам  колико  је
квалитетно било које сам направио).Отишао је тамо, изгледао је као да се смрт загрејала
(само ми је дозволио да то топично нанесем на његову главу).Тестирао сам 0,5 мл у
пипети и  још увек  функционишем,  али сам лаган.Намазао сам му барем дупло то на
главу.После пола сата је закључио да је све ушло и обрисао главу пешкиром...Појели смо
димљеног лососа који сам донео, а онда сам изашао на хлеб и млеко и вратио се да га
чујем како цвркуће телефоном са својом другом децом, која су очигледно била срећна
што су га такође чула како је он уобичајен.Јадајада, хвала на труду момци!...Росс

„Ја сам 4к преживела од рака,  моја  последња дијагноза је  била агресивни инвазивни
стадијум 4 рака дојке, тако да сам прошла кроз двоструку мастектомију у фебруару 2014.
Овај пут сам се одрекла хемотерапије и зрачења и користила сам ТХЦ и ЦБС уља да се
излечим. У ремисији сам већ 2 године. Да душо, ради. Ако имате било каквих питања,
пошаљите  ми  ПМ  у  реду.  Мислим  да  ти  могу  помоћи.  Прошао  сам  кроз  зрачење  и
хемотерапије  3  пута  раније  и  овог  пута  сам то  одбио  и  користио  своје  алтернативне
методе. Овог пута сам имао најбољи квалитет живота. Не болесно и мучно све време. Мој
ниво  бола  се  контролише  помоћу  ТХЦ  и  ЦБД  уља  и  концентрата.  Овај  пут  не
фармацеутски производи. Нема опиоида. Хвала Богу." Тина

„Упознао  сам малопре  једног  господина,  рекао  ми је  да  је  био  директор  специјалних
пројеката, да је радио за владу раних седамдесетих.Рекао ми је да су тада проучавали
уље од медицинске конопље и испустили су га.ЗАШТО?Зато што је РАДИО!!Да, рекао је
да „моћници знају да нема новца у животу, само у умирању“. Као што сви знамо, у нашој
земљи иу САД политичари улажу у  хемо лабораторије  и  фармацеутске компаније.Па,
после  дуге  расправе,  такође  ми је  рекао  да  су  он  и  цео  његов  тим од  тада  на  уљу
медицинске конопље и да овај фини господин изгледа као да је у раним шездесетим, па,
заправо је у касним седамдесетим и изгледа одлично !!И остали чланови његовог тима су
још увек живи, сад о томе треба размишљати!!И хеј, да ли сте знали да најстарије живо
људско  биће  на  нашој  планети  има  131  годину,  целог  живота  је  на  уљу  медицинске
конопље и још увек свакодневно ради на својој фарми... Издају нас људи којима треба да
верујемо! !” Бриан

ПМС, менопауза
„Ово је једна ствар за коју су конопља и посебно уље од конопље најбоље што постоји,
али  ниједно.Једноставно  нећете  наћи  ништа  што  би  могло  или  би  помогло  боље  од
конопље.То ће помоћи у обнављању хормонске равнотеже и уклањању агресије, промена
расположења итд.Такође ће помоћи у ублажавању предменструалних болова и грчева,
нелагодности, анксиозности итд.
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Када бих видео да се жена почиње чудно понашати због хормонске неравнотеже у њеном
телу која је повезана са ПМС-ом, одмах бих јој дала конопљу на све доступне начине или
облике или облике.Не видим разлог зашто би неко требало да пати без потребе.Да не
помињемо да када неко пати, сви око њих пате последично, што може потврдити свако ко
је имао посла са женом пред менструацијом.Натерао бих је да поједе уље, користи га у
супозиторију и не бих занемарио локалну употребу на њеном стомаку и леђима.Свидеће
јој се јер ће отклонити бол и побољшати кожу на тим деловима.Попушио бих и уље са
њом да зна да „није сама“ и да је некоме стало.Са конопљом, менструација не мора да
буде фрустрирајуће и непријатно искуство за све укључене.ЈБ”

„Уље канабиса је мој лек за менопаузу и мој превентивни лек за рак јајника који је узела
моја  мајка 1985.Да сам само знао за  уље,  мама би ме виделаодрасти и  имати децу!
Излечио је моје симптоме менопаузе.Радило у року од 48 сати!Могу поново да живим!
Делим ове информације свуда где могу.Лек мора бити доступан свима!Хвала ти Рик што
си ширио вести и учинио људе здравим!“ Схелагх

„Изгубио сам 50 фунти због тога што ми је активирао хормоне – одмах то могу да осетим –
нема више таласа врућине који обично трају цео дан и ноћ.Када сам се разболела са 37
година,  такође сам била бачена у непосредну менопаузу и болест се меша са сваким
хормоном.Верујем  јер  сам  добио  100  фунти  откако  сам се  разболео  и  уз  само  мало
употребе изгубио 50.” Јоанн

„Пратим Рикову страницу већ дуже време и због информација које сам тамо стекао, моја
астма и ВЕОМА ЈАКО ноћно знојење и таласи врућине због веома тешке менопаузе, сада
не постоје.Само тако настави." Лизе

„Имам рак  и  апнеју  у  сну.Не  само да  одлично  спавам,  већ  се  и  не  будим од  таласа
врућине.То је благослов.” Степхание

„Да ли је још неко пријавио да је уље заиста добро за ублажавање симптома менопаузе?
Моји таласи и ноћно знојење су скоро потпуно нестали када сам узимао уље.” Гилл

П.Проклетство, ЈБ... ишло јој је одлично, ДО ињекција против естрогена.Од њих је смртно
болесна.
А.Изненађење,  изненађење,  Валери."Клони  се  доктора"  је  тренутно  правило  игре,
нажалост.Не  говоримо  то  из  задовољства,  то  је  реалност.Пацијенти  се  обично  добро
сналазе са уљем све док медицински стручњаци не интервенишу и не зезну то са неким
непотребним високо алтернативним и експерименталним хемијским лековима.Дакле, док
лекари не науче како да правилно користе овај лек, заиста је најбезбедније држати се
даље од њих (ако околности дозвољавају, наравно).Не требају јој ињекције, она мора да
унесе  што  више  уља  што  је  пре  могуће  да  би  поништила  штету  од  претходних
медицинских третмана и да би своје стање ставила под контролу.Ако уље не помогне,
мало је вероватно да ће нешто друго помоћи.ЈБ

Регулација телесне тежине
„Уље канабиса регулише телесну тежину и сигурно ће вас довести до здраве тежине!
Такође  вас  чини да не жудите  толико  за  нездравом храном.То  је  заиста  невероватан
лек.Ово је једини ПРАВИ лек за мршављење." Рицк

„И ја губим тежину --- морам да купим каиш.:) Стао сам на вагу и сада имам 139# -- ову
тежину нисам видео још од средње школе.Задивљен сам и настављам да ми људи говоре
колико је губитак тежине приметан да је осећај сјајан.Такође немам нимало апетита и
помало је чудно када осетим жељу да додам неке масне слаткише које иначе никада
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раније не бих пропустио.Чудан.Забринуо сам се на нано секунду да узимам превише уља
или тако нешто, али брзо сам схватио да се моје тело лечи... одбацујем оно што не би
требало да стигне и што више мењам исхрану у органску, то постаје здравије.Без дијета,
без претераног вежбања, само јахање, баштованство и мама.Мислим да је то природни
споредни ефекат РСО.:)” Хеатхер

„На  уљу  сам  2  месеца  и  примећујем  и  губитак  тежине...потпуно  без  лекова  на
рецепт...Укинуо  пилуле  за  крвни  притисак...управо  сам  измерио  крвни  притисак  (без
таблета за 2 месеца од узимања уља)...резултати 124/80 пулс при седењу 79...ОМБ...ово
је  једноставно  супер!!!Ускоро  ће  бити  обављена  крвна  слика  и  онда  ћу  пријавити
САВРШЕНЕ бројеве да их СВИ виде… Хвала ти РС, мој ЗЕЛЕНИ анђеле.” Сузанне

“Браво  Сузанне!!Једем  канабис  свакодневно  већ  више  од  годину  дана  и  одржавање
тежине у средњој школи никада није било тако лако током моје војне каријере када сам
држао лекове на рецепт!Волим колико је лакше и са канабисом!!!” Тамми

„Приметио сам да ми шећер у крви заиста брзо пада након што попушим мало уља.И
пушим више уља него пупољака и мало сам смршавио и мој пробавни систем се заиста
смирио.” Мицхелле

„Већ неко време сам на уљу.Заиста ради на одржавању шећера у крви нормалним, али
имам проблем.Мој нови доктор за ублажавање болова урадио је урин и показао позитиван
резултат.Рекао сам јој да га користим тако да не морам да идем на инсулин.Рекла је да ће
ми прекинути друге лекове против болова ако наставим да будем позитиван.Изгубио сам
40 фунти сада и мој шећер у крви је сада нормалан и осећам се одлично.Ако ми укину
лекове,  вратићу  се  на  тежину  јер  ми  се  леђа  и  колена  дегенеришу  и  не  могу  да
вежбам.Сада живим у Орегону где је уље лакше добити због амбуланти.Не знам шта да
кажем свом доктору.Био сам испред њих.ВА одбија моје лекове и не жели да има посла са
нама који имамо прави дегенеративни бол све време.Какав неред." Мицхелле

„Мој киропрактичар, сада ме слуша о РСО.Сада када сам изгубио 65 фунти за 5 месеци
без  вежбања,  престани  да  се  пуним  инсулином,  сада  узимам  моје  пилуле  на  1/2
количине.Ускоро ће и њих одбацити.Срце му се отворило када сам му испричала о Рику и
његовој причи.Питао је за друге своје пацијенте, драги човек какав је, подсетио сам га да
сам му поменуо РЗС, за њега!лол То му се допало, па ти ти ти, само тако настави, сви!”
Даве

„Јео сам уље канабиса са циљем губитка тежине, као и пазио сам на исхрану и редовно
вежбање.До сада сам за 8 недеља изгубио 8 фунти.да ли је то импресивно?Нисам још
сигуран, али јавићу вам.Предан сам да то радим сваки дан током 6 месеци.Приметио сам
да сам ретко гладан и немам никакву жељу (осим за добром чоколадом) за слаткишима, а
када  поједем  нешто  слатко,  могу  да  поједем  само  малу  количину.Хвала  што  сте  ово
објавили.Волео бих да видим да ли други имају користи од уља на овај начин?” Робин

„Поздрав ЈБ.Надамо се да ће вам ова порука бити добра.Само сам мислио да поделим
своје искуство са уљем канабиса као дневним додатком.Пре него што сам преко Рика
Симпсона и вас сазнао које су предности уља канабиса и шта оно може да уради за
људско тело, искусио сам неке надолазеће медицинске проблеме који су се слагали са
онима које већ имам.

Патим од хроничног бола од тешког ОА због несреће на дрвету која ми је уништила десно
колено.Због ове повреде више нисам могао да радим пуно радно време.Такође имам бол
од ОА у десном рамену, руци и шаци од брахијалног плексуса до десног рамена што је
изазвало парализу моје десне руке годину дана.Осећао сам пецкање у врховима прстију,
као и упалу и оток обе потколенице.Мој доктор ме је упозорио 6 месеци пре трнаца у

- 144 -



прстима да ако не променим начин живота, на путу сам да постанем дијабетичар.

У то време сам имао 260 фунти.Изгубио сам и чуло мириса и укуса.Све су то били знаци
да сте постали дијабетичар.Доктор је након тестирања шећера у крви рекао да сам од 1-
10 на добром путу @ 6,5.Почео сам да узимам уље пре око 6 месеци.Пиринчано зрно
ујутру  и  поново  пре  спавања.Сада  имам  203  лбс,  немам  трнце  у  врховима  прстију,
вратило  ми  се  чуло  мириса  и  поново  могу  да  пробам  ствари.Оток  и  упала  у
потколеницама и стопалима су нестали, као и бол од ОА.Хвала вам пуно што сте ширили
истину о овој лековитој биљци са остатком човечанства.Ти и Рик сте прави Божји дар
онима од нас којима је потребна.

Ох!Моја ћерка прави оно што је у нашем домаћинству познато као уљне куглице (доза
умотана у мали комад хлеба) понестало нам је уљаних куглица.Био сам превише лењ да
направим своје и глупо сам престао да узимам своју дозу око недељу дана.Вратио сам се
на 217 фунти.Када сам наставио да узимам уље, моја тежина се вратила на 203 лбс и
наставља да пада.Моја висина је 5'8” тако да ћу ускоро знати да ли ме то враћа на моју
пребрачну тежину од 175  фунти.Тако сам одушевљен.Лекција  научена.Никада немојте
престати да узимате уље.Живот је добар!Много хвала." Рон

„Мој син користи Симпсоново уље за своју Кронову болест, али чујем да може помоћи у
губитку  тежине.Ако  јесте  како?"  Кристал
--  Да,  може,  једи уље и смршаћеш ако имаш вишак килограма и удебљаш се кад си
гојазан.Не  питајте  ме  зашто,  не  питајте  ме  како  је  могуће,  не  знам  одговор.То  се
једноставно дешава.И сам сам изгубио 50 килограма на уљу и верујте ми дао сам све од
себе да демантујем Рика.Али нисам успео и уље ми је повратило и мишиће.Било је чудно
и тешко је поверовати, признајем.Али не смета ми што сам сву ту тежину смршала без
капи зноја и без вежбања.У ствари, било је прилично пријатно и није ми сметао добар сан
који је био једина приметна нуспојава употребе уља.ЈБ

„Хеј Рик, заиста сам желео да ти се захвалим што си ми спасио живот.Имам 17 година из
Делхија, Индија.Био сам стварно гојазан.А од прошлог маја када сам почео да конзумирам
РСО, изгубио сам 40 кг (88 фунти) за 10 месеци.Мој брат је такође изгубио 23 кг, а моја
мајка 15 кг  од тада и то зато што ја једем много више уља од њих јер се уопште не
надујем чак и ако поједем грам.

Дакле, што више и брже једете уље, то су бржи и бољи резултати.Заиста желим да сви
знају да може да излечи једну од највећих болести на целом свету, гојазност.

Хвала ЈБ што нам је пружио информације сваки пут када су биле потребне.Обоје сте моји
хероји и не могу да вам се довољно захвалим.” Шобхит и Шашанк

Анксиозност, параноја

„Пример како искрени, али погрешни савети могу да шкоде: Неко се пожалио на висок
ниво и речено му је  да узме ЦИТИЦОЛИНЕ. То је у реду,  осим што је ЦИТИЦОЛИНЕ
РАЗРЕДНИК КРВ и особа којој  је  дат савет била је  она која  није  могла да толерише
разређивач крви. Особа која је дала савет мислила је добро, али није успела да открије
ову виталну информацију. Знам да има много добронамерних људи који желе да помогну,
али МОЛИМ ВАС БУДИТЕ ПАЖЉИВИ са давањем информација које могу утицати и на
живот и на смрт. Успут, лак начин да смањите висок ниво је да ставите неколико зрна
бибера у уста... безбедно, јефтино и ефикасно.” Гари

„Дивно  је  знати  о  цитиколину  јер  узимам  и  варфарин.  Баш  као  куркума,  која  такође
разређује вашу крв.” Ранди
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„Цитохолин  изазива/помаже  метастатским  ћелијама  да  развију  сопствено  снабдевање
крвљу. Није тако добро за рак." Јим

„Јуче ми је жена почела да узима лек.Ово је њен извештај од првог дана.Једноставно
невероватно!Ево мог извештаја првог дана:

Пробудио сам се са екцемом на уснама јуче ујутру и ставио мало уља на њу.Пецкање је
престало  за  око  10  минута.Бол  је  нестао  за  30  минута.Оток  је  нестао  за  неколико
сати.Пликови на мојој  усни су данас скоро напола нестали – обично им је потребно 2
недеље да зарасту.Удишући паре уља на усну.Приметио сам да је бол који је био у мом
десном синусу неколико недеља престао.И нос ми је престао да цури.Кијао сам само
једном од јуче.Приметио сам да мој умор није тако дубок као обично.Приметио сам да сам
се осећао опуштено и да је нестала ивица анксиозности.

Приметио сам смањење бола у телу увече - нормално имам толико болова у телу до
вечери  да  не  могу  мирно  да  седим  (бол  у  нервима  скочног  зглоба  и  мишићима,
колену/рамену/лакту/ручним зглобовима/палцу значајно смањен).Такође,  добијам веома
лаган сјај са сваком дозом.Немам потешкоћа у раду или фокусирању и не бих оклевао да
возим.Врло  сам  чиста  иако  сам  јутрос  заборавила  да  узмем  Цитицолине.Стављам
еквивалент од око пола зрна уља на Цраисен и тако га узимам.”

„Уље  канабиса  сам  почео  у  децембру  2012.  као  општи  тоник.Патио  сам  од  типа
2дијабетеса у то време.Мој шећер у крви је био на 300, где је 100 нормално.Добио сам
метформин од којег ми је било мука сваки пут када сам га узео.Тражио сам да ме пребаце
на други лек за дијабетес и скинут сам метформин и стављен на Јанувију.Мој шећер у
крви само на лековима је пао разумно.Моји бројеви су већи део дана били у високим
100.Када  сам  додала  уље свом  режиму,  моји  бројеви  су  се  вратили  на  нешто  изнад
нормалног.Тада је откривено да Јанувиа изазива рак панкреаса.Желео сам да зауставим
овај лек и замолио сам свог доктора да се врати на метформин.Он се сложио.Наравно на
метформину, било ми је лоше сваки пут када сам га узимао.

Навикавање  на  уље  је  за  мене  било  прилично  искушење.Мрзео  сам  оно  што  ми  је
марихуана дала.Нисам користио марихуану више од 35 година пре употребе уља.Уље
сам почео са капљицом величине главе игле, а чак је и то било превише.Почео сам да
узимам Цитицолине да бих ублажио напитак од уља на предлог Цоррие Иелланд.То је
добро функционисало и био сам на том путу више од годину дана.У мају 2013. хитно сам
пребачен на хитну операцију због жучне кесе.Био сам у болници 5 дана без уља.Тада је
откривено да је  мој  магнезијум био низак.У болници су ми почели да узимам додатни
магнезијум.Када  сам  дошао  кући,  поново  сам  почео  да  користим  уље.На  моје
изненађење, након што сам недељу дана узимао суплементе магнезијума, осетио сам
веома пријатан  ефекат од уља.Ово је  наставило да  буде моје  искуство.Успео  сам да
престанем да користим Цитицолине да бих ублажио стање.Тада сам могао да повећам
дозу уља на 1 зрно дневно.Почео сам да имам много ниског шећера у крви.Уклонио сам
метформин из свог дневног режима.

Пошто  сам  повећао  дозу  уља  на  1  зрно  пиринча  дневно,  моји  шећери  су  потпуно
нормални.Мој  а1ц  је  пао  на  6.1  са  7.2  пре  годину  и  по  1/2.Мој  доктор  медицинеје
задивљен као и мој фармацеут.Не могу да поделим разлог мог успеха са њима јер живим
у држави у којој је нафта илегална.Занимљива споредна напомена ове приче је да сам,
када  сам  хитно  отишао  на  операцију,  тражио  да  приватно  разговарам  са
анестезиологом.Плашио  сам  се  да  ће  ме  уље  спречити  да  обавим  безбедну
процедуру.Анестезиолог  није  био  забринут  што  сам  на  уљу  и  рекао  је  да  ће  ми  то
олакшати операцију јер ће ми крвни судови бити проширени и дисање ће бити лакше док
сам  под.Кроз  све  ово  Ааманн  је  био  поред  мене.Он  нема  увек  одговоре  који  су  ми
потребни, али ме је упутио да питам и верујем свом телу и својој интуицији.Није ми лако,
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али коначно смо дошли до места великог успеха где се мој дијабетес типа 2 успешно лечи
само уљем.Сада је мај 2014.С поштовањем, Алиса”

„Доврага, чак се купам у уљу канабиса натопљеном другим уљима.Ко би помислио да
купка помаже код бола и анксиозности.Лол." Тониа

„Узео сам га већ 13 дана и моја депресија је нестала, нема више бола од штипања, развио
сам  нормалан  циклус  спавања  и  немам  осећања  беса,  депресије,  анксиозности  или
ефеката  ПТСП-а  из  Ирака.Сврха  је  због  рупа  у  плућима  од  испарења  фосфора  од
експлозије у Ираку и удисања токсичних честица, као и рака од осиромашеног уранијума
којем сам био изложен.Три године након Ирака почео сам да развијам карцином базалних
ћелија. Јеремија

"Хвала  вам!Направио  сам  неколико  серија  уља  са  пријатељима  и  предао  шприцеве  
другим пријатељима.Невероватно осећам разлику!Мој ПТСП је смањен, бол је смањен и
моји  зглобови  се  осећају  као  да  су  примили  ВД-40.Када  анксиозност  постане  јака,
попушим  мало  уља  и  нестане.Иначе  сам  дозирао  три  пута  дневно  око  три
недеље.Пешачио сам више за те три недеље него у протекле три године!Моја љубав и
дивљење  свима  вама  у  Пхоеник  Теарс!Вама,  господине  Симпсон,  хвала  до  краја
живота.Знам да сада могу да уживам у томе уместо да будем у болничком кревету.” Фред

„Бол  је  смањен  и  моји  зглобови  имају  осећај  као  да  су  примили  ВД-40?Дјевичанско
кокосово уље је сигурније” Хунтер

„Користим органско  дјевичанско  кокосово  уље да  исечем  РСО.Омогућава  бољу стопу
апсорпције, као и спречава да се уље лепи за све, укључујући и зубе.Такође га користим
да повучем токсине тако што 20 минута мућем кашичицу око уста и пљунем у смеће. Фред

„Био сам у тренутку свог живота када је моје здравље било ужасно и имао сам много
болова.Била сам самоубилачка јер је живот био тако депресиван.Онда сам наишао на
„Бежите од лека.” Од када се мој живот увелико побољшао применом информација које
сам научио.Моје здравље је сада одлично и много сам оптимистичнији јер знам да ће
канабис заштитити моје тело од штете.Од тада нисам имао мисли о самоубиству и живот
постаје све бољи и бољи како сазнајем више о различитим лековитим својствима уља
канабиса.” Петар

„Нестварно  како  се  контролише  моја  анксиозност...Био  сам  хроничан...  Осећај  се
нормално, ако је нормално срећно и много више живота... Хвала ти, Рик.” Будди

Депресија

„Имам посттрауматски стресни поремећај  и канабис ми помаже да се опустим,  једем,
спавам, фокусирам се,  концентришем.Више нисам клинички депресиван...итд...Пио сам
антидепресиве,  стабилизаторе  расположења,  појачиваче  расположења,  лекове  за
спавање...што  их  не куцам...Само ми се не свиђају  нежељени ефекти...и  више ми не
требају  због  канабиса...Заиста  се  молим  да  се  људи  едукују  о  Богом  датој  БИЉЦИ,
канабису... о бројним употребама и медицинским чудима које има...само рекавши...” Але

„Ово је заиста невероватан лек.Ставио сам своју дозу у капсулу да прогутам.Помаже код
мојих болова и симптома ПТСП-а.Знам доста пацијената који такође имају користи од
овога, за нападе, Црохнову, симптоме повлачења итд.Неке амбуланте то носе“. Надати се

„Не могу да говорим у име других, али за мене је то управљање симптомима биполарног
поремећаја, тардивне дискинезије, тардивне дистоније, велике депресије, хроничног бола,
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ПТСП-а, туге и анксиозности.Ја сам без отрова (фармацеутски) од септембра и лечим се
и осећам се одлично.Ово је чудесни лек.Мој пас је скоро без рака од уља и локалних
препарата.Ову  биљку  је  створио  Бог  да  сачува  животну  средину,  животе  и
привреду.Друштво треба да буде информисано.” Катхи

„Само желим да ти кажем хвала, Рик. Патио сам свих 50 година од депресије, на уљу сам
већ 8 дана и осећам се као да сам поново рођен. Хвала Вам много!" Суе

мултипла склероза (МС)
„Само брзо ажурирање, Јиндрих...Супруга [59] користи једну дозу зрна пиринча у пиринчу
дневно  за  помоћ  при  спавању  и  општем  здрављу,  и  изгубила  је  тежину  док  се  није
стабилизовала  на  30  фунти  ниже.Она  има  дивно  искуство  са  употребом  уља,  као  и
ја.Губици  математичких  вештина  и  теоријске  контемплације  код  МС-а  су  се  у  многим
случајевима преокренули, а ја поново радим велику математику у својој глави као кад сам
био млађи.Обојица смо тежили и постигли велике циљеве у животу у овој првој години
коришћења.Хвала Рику и теби, пријатељу.Ох, и Бети, златни ретривер је и даље боље
него икад, здрав, а ветеринари су још увек у потпуном порицању.” Марк

„Моја добра пријатељица, старији са МС, користи марихуану да ублажи своју МС.Она се
куне у то.” Рон

„Мој  старији  пријатељ на  послу  ми је  рекао  да  његова  жена  има  МС и  колико  је  то
лоше.Једва је могао да је додирне и увек је боловала.Рекао сам му за уље јер ништа
друго није деловало као што су они пробали.Пробали су и ради!Осећа се много боље и
можезаправо осети своја стопала (пре тога није могла) сада може да каже да ли је под
топао или не и  супер  су  загрејана.Хеј,  наставиће  да купује  нафту на црно док  се  не
легализује јер ради.Ништа друго не лечи МС,  скоро су одустали...Уље канабиса им је
дало нови  поглед на живот  и  пуно  наде  у  њихову  заједничку  будућност.Наставићу  да
ширим вест о овом медицинском чуду!Хвала Рик, никоме не бих дао ове информације да
није било Фениксових суза. (из Онтарија)

„Добро јутро Рик, пратио сам те на Фејсбуку.Толико сам тога сазнао од вас и ценим ваш
напоран  рад  и  преданост.Мој  разлог  за  размишљање  о  марихуани  за  медицинску
употребу био је само због мог стања, мултипле склерозе.Али са истраживањем које сам
пронашао о предностима за друге болести укључујући МС и рак, одлучио сам да ако не
радим свој део у информисању других, онда не радим свој део у потпуности.Надам се да
ћу бити од помоћи у убеђивању народа Арканзаса да гласају за медицинску марихуану на
следећим  изборима  2014.Ове  године  смо  се  тако  зближили.Хвала  још  једном.С
поштовањем, Ненси”

„Видели смо нашу верзију Симпсоновог уља и светих уља за локалну употребу који лече
све од МС пацијената, псоријазе коже, пацијената са раком, па чак и помажу пацијенту са
можданим ударом да почне да говори више речи и реченица које није од удар!Хвала вам
за све што сте урадили!” -- Хвала, Мајкл, али никад не волим да видим да неко прави
„своју верзију“ РСО.Молимо вас да пратите упутства колико год је то могуће.Као и увек,
нечији живот може бити у питању, а ви увек желите да пружите пацијентима најмоћнији
облик овог лека, кад год је то могуће.ЈБ

„Постоје  све  врсте  доказа  и  доказа,  истражите  их.Познајем  човека  са  МС,  он  га  има
годинама.Он  то  третира  уљем,  може да  хода  и  функционише као  и  ја.Онда познајем
другог друга са МС, он ради све што му доктори и савремена медицина кажу.И он је у
инвалидским колицима и његово тело се гаси.” Јефф
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„Имам  МС  и  престао  сам  да  узимам  својих  13  скрипти.108  таблета  недељно  и  3
ињекције...И сада користим само канабис.” Јохн

„Пре  пет  недеља  примила  сам  позив  од  жене  са  истока  која  има  МСУ  инвалидским
колицима  је  већ  15  година.Покушала  је  све  што  је  могла  да  смисли,  укључујући
контроверзну терапију  ЦЦСВИ,  али није  видела побољшања.Упутили смо је  у  правом
смеру и почела је да узима уље.Њен последњи телефонски позив мени је изгледао овако:
„Здраво Кори.Само желим да вас обавестим да су моја инвалидска колица у гаражи.”
(Тако  да  мислим  да  је  покварен,  јер  је  прошло  само  5  недеља).„Устао  сам и  ходам!
Очарана сам.Отарасио сам се својих Зависних и управо сам се вратио кући из дана у
куповини.Цоррие, нисам могао да идем у куповину 3 године.” У том тренутку је почела да
плаче и рекла: „Кори, вратила си ми живот. Цоррие

Пилуле, цигарете и детоксикација
„Користите  уље  Рика  Симпсона  ако  желите  да  престанете  да  пушите.Једноставно
преспавајте повлачење.Исти протокол и иста доза као и за било коју другу болест, само
пратите  упутства  на  нашем  сајту.Правилно  произведен  и  коришћен  РСО  такође
функционише  за  све  друге  врсте  додатака  супстанци,  на  пример  за  хероин,  кокаин,
алкохол, морфијум, јаке лекове који изазивају зависност, итд.ЈБ”

„Желим  да  се  лично  захвалим  вама  и  сваком  узгајивачу,  дистрибутеру  и  носиоцу
политичке  функције  што  сте  ово  чудесно  уље  изнели  јавности.Скратићу,  патим  од
страшних  грчева,  мучнине  и  дуго  сам  зависник  од  опијата  због  ових  и  других  лепих
симптома.Одлучио сам, после бруталне борбе са својим здрављем, да узвратим.Пилуле
нису нимало помагале против болова, требало је да ме спрече од повлачења.Лијек за
пушење је био ОК, али ништа није ни близу ономе што уље чини за мене.Веома ми је
тешко да ово напишем а да се не испуним таквом захвалношћуда не видим кроз сузе.

Узвратио сам тако што сам се потпуно детоксирао уљем!Морао сам то да радим неколико
пута раније и сваки пут је све горе, али овај пут нисам имао никаквих проблема.Без грчева
у телу, без свраба коже, без знојења...ништа од уобичајене ноћне море одвикавања од
опијата.Мислим да је уље чудо!То ми је спасило живот!

Откако  сам  напустио  опијате,  такође  сам  променио  исхрану  на  углавном  све  без
глутена.Пшеница је проблем, али неке друге житарице нису.Али велики део моје исхране
су моје пастиле са уљем.Са њима могу да се носим, могу да функционишем, размишљам,
радим све што желим да радим, са много више енергије и будности него што бих да сам
уместо тога пушио лек.

Рекао сам да ћу бити кратак, истина је да размишљам да напишем књигу у славу овог
чудесног уља и свега што је то учињено за мене.И зато се са дубоким поштовањем и
љубављу захваљујем Рику Симпсону.Махало, Лоис”

"С обзиром да сам алергичан на опијате... (најмање отрован???) Узећу канабис, молим."
Хеатхер

„Ако сте посебно на опијатима, морате да схватите да ће доћи до 'синергије', што у основи
значи 1+1=3, у смислу да ће уље које се узима са опијатом имати већи ефекат на вас него
да сте га само узели. или други, појачавају једни друге ефекте, тако да вам неће требати
толико  лекова  против  болова  као  иначе.Разговарајте  са  својим  доктором  о  томе  да
смањите  количину  лекова  које  узимате,  не  можете  само  да  се  охладите  са  већином
таблета, а да се не повредите.” Јим

„Мој  муж  и  ја  смо  почели  са  нафтом  почетком  године.Има  плућну  емболију  и
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дијагностикован му је дијабетес типа 2.Конзумирамо само једну кап два пута дневно, само
зато што је то све што имамо за сада.Иначе, упутства су се лако пратила и одлично су
функционисала.Ако  ја  то  могу,  свако  може.Нафта се  може купити  у  Хоме Хдв овде  у
Канади и означена је као разређивач боје без мириса.Затражите МСДС на њему.

Још увек нисам сигурна да ли помаже мом мужу или не, можда још увек лечи последице
два ЦТ скенирања?Код мене је то направило значајну разлику за врло кратко време.Моја
интолеранција на лактозу је излечена (ако одустанем од уља да ли ће се она вратити),
али  је  сада  дефинитивно  нестала.Такође  је  дошло  до  значајне  промене  у  мојим
алергијама на мирис.Имао сам хроничну инфекцију синуса откако се сећам, антибиотици
нису учинили ништа и одустао сам од њих пре много година.Са задовољством могу да
кажем да су ми се синуси прочистили и да могу да дишем!Још увек сам под утицајем
мириса, али ни близу онога што је био.

Хвала вам Рицк и ЈБ што су ове информације изнели у јавност и хвала свима који пишу и
деле своје приче.Волео бих да то могу да викнем са кровова,  али вероватно бих био
ухапшен ;-))  Постоји таква стигма око канабиса и људи (овде) једноставно не желе да
слушају.Штета, познајем толико много да би то могло помоћи.” Цлеммие

„Лиса, такође треба да те обавестим да су у многим сведочењима и документарцима које
сам гледао, неки од ових људи почели да узимају уље за једну одређену болест, а на крају
су добили бенефиције и излечили друге болести које нису ни били свесни пре употребе
уља.

На пример, рецимо да узмете уље за дијабетес, а затим откријете након употребе уља да
вам се ниво холестерола вратио на нормалу, да вам се осип на кожи или екцем нестане, а
да ваши хемороиди изненада нестану заједно са чудном квржицом коју сте имали или
синусна инфекција изненада нестаје.Видим доста тога у свом истраживању.

Такође, многи људи наводе да често губе на тежини ако имају вишак килограма или се
враћају на нормалну тежину, често без покушаја да се држе дијете.А ако цедите сок од
сировог канабиса, резултати у тежини и здрављу су још израженији.

Знам  да  Рик  Симпсон  такође  промовише  биљну  исхрану.Видим  да  у  многим  другим
студијама, осим употребе медицинског канабиса, прелазак на биљну исхрану има толико
здравствених  користи,  да  су  често  ови  људи  постали  посвећени  животу  и  хвале  и
промовишу да прелазак на биљну исхрану има буквално им је спасио животе." Донна

„Здраво Јиндрих, извини на сметњи, али Бред ме је данас исправио у једној ствари, коју
би можда желео да разјасниш.Његовим очитањима шећера у крви код дијабетеса требало
је 7-10 дана да се нормализују,  а не само следећег дана ...ипак је изванредно.Ово ми
такође даје прилику да проследим остатак његове е-поште, за коју мислим да ћете желети
да објавите и на ПТ:

„Имао сам 5 карцинома коже на левој руци, знам да су настали као резултат ослањања
руке на прозорску платформу током роњења током година.Држао сам их покривене уљем
24/7 и све осим великог је потпуно нестало.Велики је једва уочљив, али и даље осећам
благо подигнуто подручје, тако да свакодневно држим уље на њему.Мислим да ће нестати
до краја недеље јер је тако близу.Имајте на уму да сам их неколико пута замрзавао у
прошлости и увек су се враћали, овај пут сам уверен да неће, ако је тако, знам тачно шта
да радим.Све најбоље теби и Рику, Дале.

-- Хвала, Дале, лепо је знати да ви момци тачно знате шта треба да радите.ЈБ

„Узео сам уље да бих оставио лекове против болова и цигарете...И успео сам!Прошло је
више од месец дана без и једног!“ Ранди
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-- Честитам, Ранди.Уз употребу уља, на крају није било тако тешко, зар не?ЈБ

„Неки људи су само неупућени и уплашени.Због Рика Симпсона и ја сам могао значајно
да смањим лекове против болова, мислим да сам узимао 60мг ОкиЦонтин 3 ујутро и 3
пред спавање и узимао сам их више од 8 година...Срање!

Сада од почетка уља узимам само 1 ујутру и 1 увече!Причај о чуду, бар ја тако видим!
Доктори  су  ми  рекли  да  никада  нећу  моћи  да  се  спустим  или  да  престанем  да  их
узимам.Дечак је урадио "Рика Симпсона" и ја доказујем да су моји доктори погрешили,

Радим то и осећам се боље него што сам узимао те проклете отровне пилуле!Иако сам
био на тако великој  дози ОкиЦонтина,  и даље сам осећао бол,  из дана у дан,  нисам
спавао  и  нисам  јео...Данас  сам  без  болова,  спавам  нормално  и  једем  више!И  не
заустављам своју потрагу да скинем ове пилуле, надам се да ћу до тренутка када будем
био на уљу месец дана потпуно искључен!Пожелите ми срећу!” Нанци

„Помагао сам људима да се ослободе опијата, свих врста и брзо...са РЗС...плус таблете
за спавање и друго.Без повлачења, без грчева.Одлично.Један тип је рекао да је то као да
заспиш и устанеш чист, без потребе за било чим.Осећају се сјајно, као да се сваког јутра
хватају у коштац са гризлијем.Поново се осећају млади и здрави.Потребан нам је „Центар
за детоксикацију РСО“ да решимо све ове проблеме детоксикације.Мир свима.” Рон

„Здраво Јиндрих, уље је дефинитивно спасило пукао тестис мог комшије.Имао је крваву
мокраћу  недељу  и  по  дана  и  неподношљиве  болове.Доктор  је  рекао  да  не  може  да
препише ништа што би помогло код те врсте бола и дао му је три дана пре него што су
уклонили тестис ако не престане да крвари.РСО је деловао у року од неколико сати на
бол и за 3-4 дана је потпуно престао да мокри крв.Прошле су две недеље и добро је.Још
увек радим на томе да уради сведочанство, али он се мало плаши да то уради (његове
речи… „Доћи ће и одвести ме ако направим видео“) и он не зна много о истини моћ РСО,
па је мало скептичан да му је уље спасло мушкост, лол.Из онога што сам видео да је уље
дефинитивно урадило свој трик, али то није 100% документовано, све што знам је да је
требало да га уклоне када сам га први пут видео и неколико дана му је било боље након
што је појео уље, користећи га локално, и као асупозиторијаноћна капа, лол, али он то
неће признати.И даље му сваки дан говорим: „Човече, сачувао сам ти јаја!“ лол У сваком
случају, само сам желео да те обавестим како је прошло и ако га могу натерати да да
изјаву, обавестићу те.” Стеве

„Успели смо да одвикнемо Кешија од метадона, фентанила, Клонапина, Верседа, Ативана
и Оксикодона за мање од две недеље са уљем!Без знакова/симптома повлачења.Ради
фантастично!” Калли

„У августу 2012, мој син „Пнут“ је почео да доживљава нападе, катаплексију, прекомерно
слињење, свакодневно упијање течности и општи умор.Његове менталне способности су
брзо опадале пред нашим очима.Само годину раније играо је фудбал и био извиђач.Све у
свему, био је нормалан дечак до августа 2012. године.

Прескочите на март 2013. и коначно му је дијагностикован Ниеманн Пицк тип Ц.НПЦ је
терминална  болест  која  у  најосновнијем  смислу  представља  проблем  лизозомалног
складиштења.Гледам на то као на трајно оштећење мозга.Лекари су нам дали све лекове
за  нападе  којих  се  можете  сетити,  клоназепам,  тегретол,  Дилантин,  ламицтал,  кепра,
Диастат гел за хитне кластере, итд. И НИШТА није деловало.(Све што се чинило је да
погорша ствари дајући нам лажну наду.Сваки пут када није деловало, доктор би повећао
дозу.Не кривим их јер то је све што знају.) Лежао би на каучу, можда би ти измамио осмех
из њега, можда не.Само би лежао и слинио.Није могао да се помери.Прешао је од веома
активног малог момка до зомбија.Морали смо да му набавимо инвалидска колица, пса за
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помоћ при епилепсији и стављен је на болничко лечење.

У јануару 2014. године, истински странац који је постао прави пријатељ „Ујка С” је ускочио
и понудио нам помоћ у облику Рицк Симпсон Оил-а.Разговарали смо телефоном сат и по
и он је био толико страствен према целој биљној медицини и заиста је веровао у оно што
је Риково уље учинило својим делима у помагању другима, да се осећао принуђеним да
нам помогне.Кроз љубазност његовог срца пронашао је начин да набавимо лек који нам је
очајнички био потребан.

Дана 31. јануара, наш син је имао чак 15 нападаја док је био будан, и све то чак и на
клоназепаму и дијастату.Имао је неке дане боље од других, неки дани су били испуњени
нападима и  страхом.Осим ако  нисте  родитељ/вољена особа  која  је  прошла кроз  ово,
нећете разумети мрачно место у ком осећате да се налазите.

Прву дозу Риковог уља примио је 1. фебруара.Тог дана је имао само 3 напада.Сео је у
кревет први пут после неколико месеци и изговорио целу реченицу.Случајност, помислио
сам у себи.Али ипак сам био пресрећан.Четвртог дана назвао је моју жену „мама“ први пут
после неколико месеци.Разговарајте о радости и сузама тог дана.Већ следећег дана, 5.
дана, уопште није имао нападе.Од овог поста, прошли смо 58 дана са само 2 напада и
они се могу приписати спољним факторима.

Данас наш син више прича, активан је, може да именује неколико председника по лицима,
може сам да вози свој специјализовани бицикл.Оно што се догодило пред нашим очима
није ништа друго до чудо.Нисам најрелигиознији човек, али верујем у Бога.Заиста верујем
да нам је послао тог „ујка С“.Верујем да је он показао Рику како да то уради и да је водио
тебе ЈБ у изношењу речи.

За све ово,  за  помоћ да се врати наш син мени,  нама.Зато што сам вратио жену из
најдубље депресије  и  што  сам помогао својој  породици.Рицк  Симпсон,  ЈБ и  "Ујка  С",
заувек сам ти дужан.Хвала вам!!!" Кевин

Зависности
„Врло недавно сам приметио да је смртно болесна оболела од карцинома зависног од
морфијума  престала  да  узима  морфијум  „ХЛАДНА  ТУРКА“.Када  је  престала  са
морфијумом, огладнела је; више није имао затвор; спавала је веома чврсто и њен бол је
био  много  боље контролисан.Такође  је  поново  постала  кохерентна.НЕВЕРОВАТНО.Да
сам нисам видео ову промену од 180  степени,  НИКАД не бих веровао.Никада раније
нисам био за марихуану, али ово лично запажање ме је учинило верником.” Џенис

„Једна  ствар  коју  сам приметио  сада  када  узимам РСО већ  3  месеца  је  да  се  скоро
ослободио моје жеље за алкохолом.Некада сам пио пиће или 2 свако вече,  али сада
ретко желим пиће,  а  када то  желим,  не пијем толико,  такође  сам приметио да су  ми
панталоне биле много опуштеније.Изгубио сам 10 фунти.Једина ствар коју мање радим је
да пијем алкохол.

Још увек једем исто и још увек грицкам помешане орашасте плодове, колачиће итд. ноћу
када се заједем,  а можда чак  и  једем више него пре уља.Да,  уље вас може учинити
гладним.

Дакле, или недостатак алкохола или уља довели су до тога да изгубим 10 фунти за 3
месеца.И нисам баш имао вишак килограма, 5' 10” и око 198 фунти.Када сам био млађи,
увек сам имао око 186 фунти и био сам у форми.Сада сам пао на 187 фунти последњи
пут сам проверио.Било како било,  уље или недостатак алкохола довели су до губитка
тежине.Само срећан споредни ефекат." Сцотт
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„Опијати изазивају затвор, мучнину, тешко је добити праву дозу за ефикасно олакшање.Од
њих  се  „омамљујем“,  небезбедно  је  да  возим  и  тако  даље.Марихуана  не.Довољно  је
рекао." Фред

„15-годишња зависност од опијата излечена уљем.Не бих пробао да није било Рика.Тако
да  морам да  кажем да  му  заиста  дугујем  живот,  тако  да  сам сада  један  од  његових
највећих присталица.Одувек сам пушио, али то никада није помогло код болова који сам
добијао од пилула.Само сам толико пута желео да умрем јер више нисам био задужен за
свој живот.Могу рећи због РЗС.НИСАМ на морфијуму, окси, перц, виц, или субоконе...то ме
је дигло од свега!!!!!И опет имам 40 и осећам се 20.Мој артритис који сам осећао свако
јутро сада је НЕСТАО.Узео сам уље интерно 10 пута и мој  живот је  поново почео.Не
постоје  речи  којима  бих  изразио  колико  сам  захвалан.Ако  сте  на  пилулама,  почните
узимањем уља ноћу, осим ако немате недељу дана за само спавање, ја бих ишао тим
путем.” Ребека

„Канабис ме је ослободио од Бенза након више од 30 година зависности пре више од 15
година, без њега, да наставим као што сам био, сада бих био мртав…” Фил

„Знам некога ко користи канабис да им помогне да се ослободе субокса. Канабис јој много
помаже.Она каже да помаже код бола.Али мислим да је део дела таблета који за многе
ствара зависност „горњи“ део… у коме канабис није баш „горњи“… али по мом мишљењу,
ако  се  држите  тога  пре  почетка  и  градите  толеранција,  осећај  претераног  умора  ће
нестати.ТОЛЕРАНЦИЈА је кључ.” Ерин

„Прекинуо сам све лекове против болова и сада сам у стању да функционишем – волео
бих да више људи може да верује снази природе!“ Суе

„Имам кичмени нерв који је сломљен 2000. године, и годинама сам прихватао идеју да ћу
на крају бити осакаћен због тога и заглавио сам се на Окицонтину скоро деценију, све док
нисам  одлучио  да  пробам  канабис.Сада,  када  упоређују  моје  магнетне  резонанце,
доктори се питају како је мијелин на нерву почео да зацељује и оставља ожиљно ткиво.У
последње две године, моје држање је почело да се побољшава, мој опсег покрета, као и
смањење напада.” Анн

П.Шта  је  са  метадоном?Да  ли  РСО  помаже  да  се  напусти  метадон?То  је  апсолутно
најтежа дрога коју је икада могао да се скине.Покушао сам неколико пута са неколико
различитих ствари!Повлачења трају толико дуго да је сувише страшно да се носи тако
дуго!Чак је и Брадфорд Рехаб у Алабами рекао да је од њега најтеже детоксиковати!Арон

--  Ароне,  зависност од метадона је права ствар за уље, посебно када се производи и
користи према нашим упутствима.Замислите наше пацијенте са стадијумом 4 рака – они
су обично  на коктелу најгорих  ствари које  можете  замислити,  а  опет,  обично  могу  да
престану да узимају било штаузимали су недељу или две.Дакле, опет, када се упореди са
тим  добротама,  метадон  је  парче  колача  за  уље.Већ  годинама  причам  о  томе
стручњацима за болести зависности, они не желе да верују и никада се нису појавили да
бих им то једноставно показао.ЈБ

„Користио сам канабис за зависност мог брата од хероина.Убијен је на послу, али смо
видели одличне резултате са канабисом до његове смрти. Лаура

-- Правилно употребљен РСО може да се користи да победи све зависности од супстанци
познатих  човеку.Обично  је  потребно  недељу  или  две  да  пацијент  престане  да  узима
лекове/пилуле које изазивају зависност, а обично нема значајних симптома устезања.Што
је лепо, наиме за пацијенте и оне који се брину о њима.ЈБ

„Како ја гледам на то, сви пилоти треба да поједу уље када слете за тај дан.Тако ће се
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добро одморити и добро наспавати и сутрадан ће поново моћи да раде добро.Такође,
како ће другачије да се заштите од радијационе болести и свих десетина здравствених
проблема које пилоти имају?

Слажем се са тестирањем ТХЦ-а, то је добар начин да се утврди да ли је особа одговорна
или неодговорна према свом здрављу.Здравље на првом месту.За мене они који немају
ТХЦ у  свом систему једноставно се играју  са  својим животима.Или пате од загађења
животне средине, Фукушиме и Цхемтраилс синдрома порицања.Добро је знати да и уље
може помоћи у томе.ЈБ”

„Ја сам зависник од хероина који се опоравља.Видим људе једног дана, а следећег мртве,
сваке недеље у мом саветовалишту, не од канабиса, БХО или марихуане, већ од ксанакса
и  бензодиазипена  као  што  су  валијум  и  други  лекови  на  рецепт.То  је  углавном  све
купљено на црно!Канабис у целој историји никога није повредио нити убио.Када политичке
странке рекламирају теорију капије и теорију шизофреније.Оно што не разумете је да они
отворено лажу!Пушачи канабиса који имају шизофренију имали су шизофренију пре него
што су покупили џоинт.И највероватније су га користили за лечење недијагностикованог
проблема.А капија је глупост.НЕМА НИШТА У МАРИХУАНИ, ШТО ВАС ЧУДЕ ЗА ЈАШИМ
ДРОГАМА!Прави „капија“ су илегални дилери који нуде неку другу дрогу тврдећи: „Ако
волите траву,  свидеће вам се ово“  јер знају  да трава неће некога навући да потроши
стотине долара сваког дана или сата.Али хероин или кокаин ће вас натерати да му куцате
на врата 7 пута дневно.Време је да одрастемо.Отворите нам очи и схватите да смо влади
потребнији много више него нама њима и њиховим лажима.” Цхе

„Пре више од 30 година сам научио да ако изађем да пијем и плашим се да ће ми се
кревет  завртети  (запамтите  их)  од  превише  пића,  попио  бих  лонац  непосредно  пре
спавања, и заиста мислим да ми је то помогло од тога да сам се разболео и или учинио да
мој мамурлук није тако лош као што би био да нисам имао тај ударац.” Сцотт

„ТХЦ пролази крвно-мождану баријеру и исправља амигдалу зависности од алкохола и
других дрога...То обично доводи до тога да особа оштећена због злоупотребе алкохола и
опијата поврати сопствену когнитивну способност и  сама заустави своје  злоупотребе.”
Роберт

„Приметио сам ово.Не пијем више уопште.Или имате било какву жељу. Бриттнеи

"Веома истинито.Доживео сам ово.Уопште немам жељу да пијем тај отровни отров који ми
је  уништио  јетру.Читава  култура  постаје  све  бизарнија  што  се  дуже  држим  даље  од
ње.Људи који стоје около и сипају отровну мокраћу низ грло.То ми је бизарно.:) Ипак је
толики благослов користити биље.Осећај је невероватан, БЕЗ мамурлука!!!” Цамуцхе

„Како  знате  ко  или  које  животиње  имају  ендоканабиноидни  систем?А  шта  значи
ендоканабиноид?" Трисха

„Све  животиње  имају  ендоканабиноидни  систем,  са  изузетком
инсеката.Канабиноидрецептори  се  налазе  у  нашој  кожи,  мозгу,  имунолошком  систему,
цревима, јетри, кичми, ребрима, белим крвним зрнцима и коштаној сржи (матичне ћелије)
итд.Без ендоканабиноидног система старог 600 милиона и више година, „матичне ћелије
би  се  понашале  као  аутомобил  без  возача“.  Др  Гуи,  извршни  председник  ГВ
Пхармацеутицалс,  Лондон,  УК.Регулише  сваку  функцију  у  нашем  телу.Омега  масне
киселине (3,  6,  9)  стварају  ендоканабиноиде због  чега  су  важне за нас.Уље канабиса
(РСО) у основи појачава систем ендоканабиноида, због чега може да излечи или лечи
било који здравствени проблем. Рицк
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Квалитет живота
„Када сазнате да уље канабиса има стотине лековитих својстава, заљубићете се у цвет.У
ствари, никада нисам срео некога ко је веровао да је уље канабиса оволико моћно и да се
још није заљубио.” Петар

„Пре уља једва сам могао да се спустим низ предња 3 степеника, сада могу да возим
бицикл од 4 сата.Само ће бити боље.” Петар

"Хвала за ове информације!Лечио сам сопствене нападе панике од ПТСП-а са РСО и
нашао исте резултате.Лајмска болест је такође још једна која опонаша маларију на много
начина за које многи људи не схватају да их је икада угризао заражени крпељ.Хајде да
ове  постове  погледају  МИЛИОНИ!!!Хајде  да  већ  једном  добро  искористимо  овај
Фејсбук!!!!” Линнеа

„Мој брат је имао зуб који је био лош и повређен.Па сам рекао да га утрљајте уљем, а он
је то рекао две недеље касније и још увек не боли и не изгледа да је сада заражено.Само
схватите, РСО поново у помоћ!!!!!” Стеве

„Хеј, не знам да ли сте ово икада чули, али открио сам да је уље ТАКОЂЕ ЗАЛЕЧИЛО или
боље речено почело да зацељује огромну шупљину коју имам на моја два предња зуба.
Случајно сам добио мало уља и рупа је била пуна уља и приметио сам неколико дана
касније да се шупљина смањила и сада је упола мања!Да ли је неко ово рекао раније?
РСО паста за зубе звучи као ЗАИСТА добра идеја!Каријес је тешко излечити и сигуран сам
да би сви радије да их излече него да им ваде зубе!Срећна несрећа са уљем, драго ми је
да кажем. Ким

„Шта НЕ чини уље канабиса?Ово је сјајна вест за чути о зубима.Шона Банда је имала
некрозу у устима од инфицираног апсцеса где је извучен мртав зуб.Није имала новца да
оде код лекара или зубара да би отклонила некрозу.Уместо тога, увек је стављала РСО на
то  и  никада  није  морала  да  иде  код  зубара,  никада  није  требала  антибиотике  или
антиинфламаторне лекове и није морала да користи никакве посебне производе да би га
одржала чистим.Захваљујући Рицк Симпсон Оил-у, некроза је престала и она сада поново
има ружичасте десни!

Такође сам приметио да нисам имао КАРИЈЕС откако сам почео да користим уље од
канабиса.Некада су ми уста била толико кисела и пуна каријеса да ми је било чудно да
немам каријес / каријес.Шон је о овоме причао и пре неки дан.

ВОЛИМ  да  слушам  сведочења  о  уљу!ШТА  НЕ  МОЖЕ  ПОПРАВИТИ?Хвала  Јиндрицх
Баиер-у што је поделио сведочење ове особе о њиховом зубу, свиђа ми се када људи
деле своја искуства у лечењу уобичајених болести или одржавању хомеостазе.” ЛинЗи

„Отарасио сам се пред-канцерогених полипа узимајући дозу сваки дан. Донна

„Коју улогу може да игра канабис у животном циклусу жене?Кад је мама срећна, сви су
срећни“, то је све што знам.А уље може усрећити жену без обзира у којој фази циклуса се
налази.ЈБ”

„У којим случајевима уље није могло да помогне?Постоји ли образац у њима, или је више
тестирањапотребно да се разумеју разлози?" Данни

-- Уље има проблема да поправи оно што су доктори прво зезнули, то је једини образац
који ми пада на памет.ЈБ

„Моја  девојка  је  веома  алергична  на  уједе  комараца  и  синоћ  је  имала  један  на
слепоочници...  било је огромно,  у сваком случају  предложио сам да узмем фластер и
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ставим  РСО  који  смо  направили  од  листова  канабиса  на  убод.Јутрос  када  смо  се
пробудили, кврга је потпуно нестала."

-- Хвала ти, Јимми.Сигуран сам да ће ова информација помоћи многима.Сезона комараца
је  стигла.А  уље  такође  делује  као  репелент,  покушајте.Увек  је  боље  спречити  појаву
проблема иако их је тако лако решити уљем.Уље се може користити локално на свему
што сврби,  пече или боли.Што пре примените уље, пре ће проблеми нестати.Запамти
то.ЈБ

„РСО је потпуно зауставио моје гранд мал нападе.Никада нећу користити другу вештачку
дрогу коју бих волела да сам знала за то пре него што је мој муж преминуо.Прешао је од
Хоџкиновог лимфома.Можда би и даље био овде.Тада су нам рекли да има 70% стопе
излечења.Отишао је за мање од две године.“ Кели

„Фармацеут ми је рекао да је ово гомила срања!!Изгубио сам тату због рака овог маја,
имао је два најбоља доктора у Кливленд клиници и болници Геауга!!Мој тата је имао само
62 године, он је још увек био беба у мојој књизи!!Докажи ми да се мој рођак отац сада
бори са раком.Управо сам сазнао након што сам изгубио оца и ове моје свекрве.” Тамми

„Очигледно ће вам фармацеут рећи да је то срање јер је остао без посла ако свет сазна
да уље канабиса лечи рак. Мони

„Задивљен сам твојом одлучношћу ЈБ.Ако би неко од мене „захтевао“ доказ, рекао бих му
где да иду,  али то  не би  био  Иоутубе!У исто време,  међутим,  ако  неко  ово  није  сам
истраживао и навучен на мејнстрим медије, не би знао чињенице и можда би сматрао ову
глупост,  претпостављам.Војник  на  ЈБ  и  Рицку!ПСРеци  свом фармацеуту  да  је  његова
"индустрија" гомила срања!!" Горд

„Користио  сам  га  за  бол,  сан,  хроничне  проблеме  са  варењем,  мучнину,
анксиозност/депресију.Успешно  сам  се  отарасио  лекова  против  болова,  релаксатора
мишића,  антиеметика,  таблета за спавање и средстава за смирење.ММЈ ми је спасио
живот.Вратио сам живот због ММЈ, на ужас мог доктора.” Мерци

„Када сам стално узимао уље, мој пријатељ није имао мигрене 4 месеца, вратиле су се
када смо се смањили и он није могао да узима толико уља дневно, али је са 2-4 месечно
прешао на НУЛУ свих б/ц РЗС, у то време је такође прекинуо Норцо, Бацлофен, прозац
због хроничног умора, чак је прекинуо и лекове за штитну жлезду иако се нивои још нису
кориговали после неколико месеци, не одустаје и пошто се осећа довољно добро ја сам
не подстичући левотироксин, веома сам радознао да ли ће се његова штитна жлезда на
крају нормализовати уз доследну употребу РСО, само нам је потребан доследан извор
материјала!Ја лично не користим лекове против болова и релаксаторе мишића користећи
РСО.” Вхитнеи

„Мрзим да звучим грубо, ако су они били 2 најбоља доктора у Кливленду, шта је онда
пошло  по  злу?Традиционални  третман  рака  НЕ  функционише!Хемотерапија,  НЕ  ради,
зрачење, НЕ делује...и ваш фармацеут, шта би друго рекао?Питајте га поново када буде
легално  издавао  РСО.Нека  Ваш  отац  почива  у  миру,  саучешће  Вама  и  Вашој
породици.Молим вас,  немојте чекати још једну смрт да бисте извршили неко критичко
истраживање...благослови.” Лаурие

„Не бих га пушио, али ако бих могао да се отарасим ужасних мигрена које имам од 1990.
године, пробао бих уље или нешто друго.” Ребека

-- Што пре добијеш уље, пре ћеш се решити мигрене, Ребека.То је тако једноставно.ЈБ

„Па, дао сам уље једном 63-годишњем мушкарцу са проблемима са простатом.Уље му је
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помогло за неколико дана, могао је да пишки без проблема...пре уља било је потребно
свакодневно полагати катетер, болан и ужасан поступак.Мир.” Јуерген

„По природи  сам  скептик,  али  сам  потпуно  ПРОДАН након  што  сам видео  шта  је  то
урадило  за  Џениферин  живот  за  тако  кратко  време.Она  има  30  година.стар,  али  се
понашао као депресиван 70-годишњак.Једини савет лекара била је операција коју би она
радо  урадила  за  било  какву  врсту  олакшања,  али  нема  здравствено
осигурање.Прихватила је чињеницу да ће једноставно морати да живи на овај начин.

Као њена мајка, моје срце се сламало гледајући је како пати.И њена деца су патила јер
њихова мама није имала толеранцију, а камоли енергију да одржи корак са њима.Моја
друга ћерка је лиценцирани терапеут за масажу и марљиво је радила како би ублажила
неке од њених болова.Масаже су помогле, али само на кратко.

Ово уље је било божји дар!!Џени се сада смеје (то нисмо видели дуго времена). Питам је
како се осећа, а она каже: „Мама, не могу да се сетим да сам се овако добро осећала.“

Планирам да добијам више материјала што чешће могу и да складиштим што више овог
уља (кажу да ће трајати заувек).Мој муж и ја ћемо почети да га користимо увече након што
обавимо  свакодневне  обавезе  како  бисмо  могли  спречити  многе  болести  нашег
узраста.ПРОДАТ САМ...ХВАЛА РИЦК СИМПСОН.!!!“ Тонда

„Свеже дијагностикован пацијент са простатом, око 60 година, тип ловца.Дао сам му грам
уља, отворено признајем.Звао је данас и рекао да жели још нафте.Да се осећа одлично,
нема проблема да узима уље, да му иде боље итд.Такође је рекао да осећа „опипљиве
резултате“ од првог дана.Праснула сам од смеха и среће када је то рекао.И радо ћу му
дати још - много уживам у таквим причама.ЈБ”

„Сазнао сам да су моји проблеми са простатом једноставно НЕСТАЛИ након 2 недеље
конзумирања  уља...Сам  правим  уље.Сада  сам  сигуран  да  ниво  ТХЦ-а  мора  да  се
подигне...Имам неколико сојева.Сви раде и комбинујем их.Мој  уролог  је  био у  шоку  и
расположењу, гледајући резултате рендгенског и ултразвучног теста...Охрабрујем свакога
да купи шатор за узгој, направи своју биљку, у њој ће бити део ваше личности...На крају
ћете  добити  прилику  да  упознате  себе...И  излечити  беспрекорно.А  не  од  тресања  и
сличног.Само  БУДС.Уверите  се  да  су  убране  правилно  и  у  право  време...Ово  уље је
једноставно небески лек.Заиста...Сада то знам.” Гаги

„Патим од мигрене од своје 16. године.Сада имам 56 година.Једини третман који делује за
мене  и  моје  кластер  мигрене  је  лек.Узимам  1/4  зрна  величине  пиринча  ноћу  пре
спавања.Лек  буквално  елиминише  све  кластер  и  не-кластер  мигрене.Кад  понестане
мигрене се враћају.Пробао сам све лекове против мигрене и ниједан од њих не делује
тако добро као лек.Не морам да патим са мозгом кодеина или било каквим нежељеним
ефектима.Ово је Бог послао за мене."

„Од  почетка  мојих  мигрена,  излечених  30-45  минута  након  што  узмем  мало  уља.Без
бола.Нема мучнине/повраћања.Нема осетљивости на светло/звук.Отишла!РСО је прави
пут.Једна љубав." Аллен

„Помаже мом лупусу, фибромилагији, мигренама, анксиозности.Не бих могао да живим
без тога.Осећао сам се лошије  на свим пилулама.Овај  лек  ме свакодневно спашава.”
Јессица

„Такође чисти мој лупус на кожи!Моји доктори ми никада нису рекли, само су понудили
рецепт  за  стероиде.Али  то  је  смирило  ударце  и  они  су  прошли  без  штетних
ефекатаефекти.” Холли
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„Користим  уље  у  бази  кокосовог  уља  на  бази  моје  лобање,  слепоочнице  и  чела  за
мигрене...ради у року од неколико секунди.” Схирлеи

„Ја заправо имам шизофренију и користим медицински канабис за нуспојаве повезане са
мојим стањем, као што су анксиозност и несаница.Лек делује, од када сам почео чешће да
узимам лекове, могао сам да спавам, што раније нисам могао.Многи моји симптоми се
јављају када ми недостаје сан.Никада нисам искусио гласове док сам на канабису, осећам
да ме заправо штити од њих...” Хосе

--  Слажем се,  Хозе,  недостатак сна је узрок многих менталних стања.Сасвим логично,
када  се  неко  није  довољно  наспавао,  не  осећа  се  добро  као  после  десет  сати
освежавајућег сна након једења уља.ЈБ

„Лечим Лајм уљем канабиса.Углавном Бартонелла тренутно.Нисам могао да спавам без
њега, нисам могао да једем без њега и стално се знојим без њега.Сигуран сам да има
много других непријатних ствари, али не желим да одем од тога да сазнам!И да додам,
хватао сам се првих недељу дана, али онда је било глатко одатле!!!” Маггие

„РСО И АЛЕРГИЈА НА МЕД.Отишао сам да видим свог пријатеља.Има прехладу у грлу и
управо се вратила од свог доктора са гомилом антибиотика.Па сам јој јуче дао кап уља,
она је мало утрљала врат и грло и отишла у кревет.Обично много прича, понекад се питам
да ли уопште дише када почне да прича, овога пута је била најтиша коју сам икада видео.

Ујутро сам јој скувао чај и рекао јој да узме белу шољу јер сам у другу ставио мед.Она је
алергична  на  мед,  његова  кап  може  изазвати  огромну  алергијску  реакцију  која  би
захтевала хитну медицинску помоћ.Пола сата касније, проверио сам како је у својој соби и
сасвим сигурно видео белу шољу на судопери и другу са три кашике меда поред њеног
кревета.Срећом, није осећала ништа лоше у свом телу, није било гребања у грлу (што је
обично знак почетка алергијске реакције).Па сам јој дао још једну велику кап уља.Она је
још увек у кревету, гледа филм, весело се цери и каже да јој је ово најбоље „боловање“ у
животу.

За мене је то само још једна потврда колико је правилно произведен РСО ефикасан на
алергије свих врста.И такође сам срећан што могу да седим овде и објављујем ово уместо
да седим негде у болници и питам се да ли ће преживети шољу чаја са медом или не.ЈБ”

„Средио сам апсцес на зубу за 2 дана, отишао!“ Сусанна

„Љутим  се  само  читајући  ове  истине  јер  знам  да  су  истине.Патим  од  биполарног
поремећаја у комбинацији са анксиозношћу и тешком мучнином, иако имам здравствену
књижицу преко државе.Не могу да пушим јер већина послова данас тестира дрогу и ради
насумице.Канабис опушта мој ум и омогућава ми да се осећам као да могу поново да
дишем.

Апсолутно презирем владу због свега што има или покушава да нам одузме и а да се
нисам  правилно  лечио  због  овог  беса  и  анксиозности.Плашим  се  за  своје  психичко
стање.Ја сам у потпуном шкрипцу и само ћу ја патити од овога, а не влада.”

-- Веома добро разумем овај осећај, Аманда.Конопљу треба регулисати отприлике колико
и чај.ЈБ

„Осећао сам се боље и спавао боље него икада у животу.Имам редак облик епилепсије,
фибромиалгију,  дегенеративну  болест  диска  фазе  2  у  доњем  делу  леђа  и  гомилу
проблема са варењем.Једном када будем могао да приуштим да стално будем на томе,
надам се да ћу престати са свим лековима који само смањују моје тренутне симптоме.
Ангел
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"Мој тата је умро, када је могао да се излечи, моје срце је сломљено скоро 2 године, волео
бих да сам знао за ово." Анн

„Исто, али је била моја мама.Знајте како се осећате.” Роберт

„Од особе коју је спасило ово уље док сам прошао кроз рак, људи морају да се пробуде!!
Пио  сам 52  таблете  дневно!Радим  третмане  који  су  ме  умало  убили!Мој  пријатељ је
набавио уље и донео ми га!Био сам 100% против тога!!Мислио сам да нема шансе и да ћу
бити бачен у затвор!!Оставио га је са упутствима Гуглу Рику Симпсону.

Прошло је неколико дана, био сам у тоталном болу и покушавао сам да не размишљам о
нуспојавама које су ови третмани изазивали, па сам на свом лап топ-у!!Следеће што знам
било је 11 сати касније!!!Вов!!Престао сам са третманима, полако сам узимао све мање и
мање  лекова  да  бих  уклонио  скоро  све  ове  лекове  и  почео  сам  да  узимам  уље!!
Проклетство, нисам се осећао тако добро годину дана!Позвао сам свог пријатеља и он се
мучио,  али је успео да ми донесе још уља!Ја сам живи доказ да ово функционише!!И
даље бих био на томе да могу, али то је финансијска ствар!Ох и још увек имам рак, али не
тако лоше и нисам урадио ништа скенирање само уживо!Имам БРЦА ген па ћу увек имати
рак, али због овог уља сам жив!Хвала вам." Целииа

„Теза Реја Пита до које је у потпуности дошао после дугогодишњег истраживања је да унос
шећера,  скроба,  соли треба да буде релативно висок за потребе желудачне киселине,
протеина треба да буде висок, али у односу отприлике 4:1 у односу на угљени хидрати,
незасићене масти нису неопходне и осим тога оштећују митохондрије, кофеин зауставља
циклус ћелијског стреса канибализације протеина или масти и употребе ароматазе да се
те  незасићене  масти  претворе  у  естроген.Прогестерон  је  главни  заштитни  хормон
правилног  ћелијског  метаболизма и витамин Е може спречити оксидацију  незасићених
масти  већ  у  телу.Заједнички  рад  Реја  Пита  и  Рика  Симпсона  би  апсолутно  уништио
највећу понзи шему беде осмишљену у познатој историји.” Андрев

„Помаже мом ИБС-у и делује као природни антиспазмотик за бол у дебелом цреву који
имам.Боље од таблета које је др желео да ми да, на етикети на рецепту пише да овај лек,
уз употребу, током времена може да спречи природну варење и да можда зависим од
њега за варење?Зависни од тога?Али доктор је утврдио да користи надмашују ризике?
смх!?Не хвала!" Марие

„Ево употребе и успеха које сам лично имао користећи само 1,5 величину зрна пиринча
дневно - ништа близу грама колико је потребно за лечење рака.

1 - снизио је мој крвни притисак са 189/99 на 145/84 што је одлично.

2  -  излечена  инфекција  код  опекотина  3.  степена  која  се  користи  локално  у  само  2
употребе!

3 - требало је 3 дана да се отечени лимфни чвор врати у нормалу након што је био отечен
више од месец дана

4 - изузетно помаже мом псу који има 14 година и има рак на носу, прскам јој микро маглу
рсо и маслиновог уља у нос - такође јој помаже код енергије, контроле бува и артритиса

5 - Нисам почео да губим превише на тежини, али можда 4-5 фунти током месец дана без
промена, али се надам да ће се повећати

6 - нема више употребе помагала за спавање, с лакоћом утоните дубоко у сан

7 - помогла је да се излечи укљештени нерв мировањем, али је дотакла бол тамо где
никакви  лекови  за  отц  не  могу.
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Волим ово уље...заиста спасилац живота.” Опстанак

„Рик Симпсон је заувек променио мој живот.Све што сам мислио да знам о канабису била
је  лаж.У  РЗС  сам  од  октобра  2012.  године  и  нисам  се  боље  осећао  у  животу.Мој
метаболизам иманормализован.Испрао сам таблете за висок крвни притисак.Мој стомак
први  пут  од  средње  школе  функционише  нормално.Све  захваљујући  Рику
Симпсону.Изгубио  сам  30  фунти  без  покушаја  и  не  бих  могао  да  га  вратим  да  сам
покушао.Ја  конзумирам  1-2  грама  дневно  орално.Купујем  уље  и  делим  га  бесплатно
болеснима на начин Рика Симпсона и наставићу то да радим у част мог покојног оца
Соломона Марсдена.РСО је права медицина и сваки доктор који то не препозна треба да
се врати у школу.” Вилхелм

„Уклонио ме са свих лекова за биполарну анксиозност и проблеме са спавањем!!! Доза је
важна и потребно је мало покушаја да се исправи!!” Кара

„Био сам приморан да узимам лекове који изазивају Паркинсонову болест – али мој прави
бог  дат  лек  ми  је  помогао  да  превазиђем  убијајуће  ефекте  дијабетеса.РСО  је  лек
сигурно.Хвала Рик!” Давиде

„Имам  Паркинсонову  болест...  и  прошао  сам  кроз  стадијум  4  колоректалног
карцинома.ИЗЛЕЧИО  ЈЕ  са  уљем  Рика  Симпсона.Укупни  трошкови  испод
2000,00.Типичан пацијент са раком даће медицинској установи близу 200.000,00.Постоји
разлог зашто не желе да се ово извуче и то је разлог зашто је болница у власништву и под
управом фармацеутских компанија.КАНАБИСОВО УЉЕ РАДИ!!!Моји доктори су одбили да
говоре о томе јер се плаше фармацеутских компанија!“ Лее

"Да.Помаже код Паркинсонове болести.Постоји снимак човека који га користи и можете
видети  промену  на  боље.Моја  пра  тетка  има  Паркинсонову  болест  и  управо  јој  је
дијагностикован тумор на мозгу.Она се сели из Охаја у Пенсилванију да живи са мојим
дедом и баком, а ми ћемо је покренути на нафту што је пре могуће. Дарлене

Спавање, несаница
„О да, несаница. Било ми је лоше, сада спавам као камен.” Лаура

„Спавам најлепше.Користим РСО већ око две недеље и моји бројеви су добри, осећам се
здраво и сан је невероватан.Скенирање кућних љубимаца за 3 недеље да се провери
величина вишеструких тумора...Имам поверења.” Лаура

„Арин: Мислим да сам појео превелики комад...али није лоша ствар!Можда је време за
спавање.

-- Како си спавао, Аарине?ЈБ

Арин:  Одлично!Још  се  одмарам!Откривам  да  већ  помаже  код  моје  депресије  и
анксиозности.Уље ме засмејава, лол.

Имао сам још једног пацијента коме сам показивао како се прави уље и он такође има
анксиозност.И он се смејао.Било је сјајно.

У последња 2 дана једем количину величине пиринча 4 пута дневно, а лек сам морао да
удишем ређе, а бол имам минимално.”

-- Тако би требало да изгледа лечење озбиљне болести, зар не?Пацијент спава, буди се
освежен,  много  се  смеје  себи  и  глупости  целе  ситуације,  не  доживљава  стрес,
анксиозност или нежељене ефекте хемијских лекова итд.Ја бих ово лично сигурно много
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волео.ЈБ

„Пимам уље од конопље у неколико стања и никада нисам тако добро спавао нити се
осећао тако добро....Хвала Рицк Симпсон & ЈБ што су објавили поруку да ова биљка чини
чуда за све што се може замислити!!Само урадите то људи и уверите се сами!!То је једини
начин на који ћешпостани прави верник, веруј ми!“Вал

-- Хвала, Вал.Истина је да ништа није боље од личног искуства са оним што уље може да
уради.Једном када пробате, на пример на опекотину или убод комарца, и свраб и бол ће
нестати за неколико секунди, свако може да вам каже шта жели, али уље ће и даље бити
најбољи лек  који постоји.И пожелећете да имате канту тога код куће,  за случај  да се
нешто деси.

Не морате да верујете ниједној речи коју кажемо, само направите уље, пронађите некога
са  опекотинама,  раком  коже,  дијабетичким  чиром,  а  затим  га  примените  локално  и
гледајте шта се дешава.Затим запамтите да ће се исто десити у вашем телу када унесете
уље, и то је отприлике све што заиста треба да знате.ЈБ

За оне који мисле да није рађено истраживање о медицинском канабису.Постоји више
него довољно информација да се канабис данас учини легалним, једноставно је лаж да
нема  медицинску  вредност  и  да  његови  ефекти  нису  научно  доказани.Канабис  се  не
користи у медицини јер је неефикасан, њен главни проблем је што је толико ефикасан (и
јефтин).ЈБ

„Тренутно  сам  у  расправи  о  томе  да  ли  канабис  може  или  изазива
психозу/шизофренију.Зато  што  они,  цитирају,  „знају  превише  одраслих  који  су  пушили
пуно траве и сада имају разне проблеме са менталним здрављем. Шта бисте и ви рекли
некоме ко вам је то рекао?Дебату је покренуо тако што сам кликнуо на дугме за свиђање
на слици из цртаног филма родитеља који говоре свом детету о предностима канабиса!“

-- Кети, рекао бих им да прочитају Рикову књигу.Уље лечи психозу/шизофренију када се
једе, а када је лечи, сасвим логично да је не изазива.Све што треба да урадите је да
пронађете прави сој или сојеве и уље или уља или њихове комбинације за ово стање.То је
све о томе, заиста.ЈБ

„Што више седатива, то боље.Користим га увече пре него што одем у кревет и ради.Сада
спавам 8 сати директно.Одмор је био најбоља ствар за мене.Снага од 80% и више треба
вам неко време да се навикнете на то, али ћете стићи.Почните са 0,01 мл према упутству
и наставите одатле.Покушао сам са 0,025 да почнем...следећи пут сам узео само 0,01
мл.0,025 мл ме је ставио на кауч 10 сати.Будите опрезни, али запамтите да га узмете.Као
што сам рекао, Ноћ је право време за мене.Може да функционише током дана и ОДМАХ
ноћу.” Јохн

„Имам МС и стално патим од болова, свуда укључујући изузетно јаке главобоље.Имам
дрхтање ногу и тако даље.Чини се да још увек не могу да добијем ништа што би помогло
са  болом.Нећу  дозволити  да  ме  ставе  на  било  шта  јако  јер  не  желим  да  постанем
зависник од дроге.Па ја патим!!Можда ћу ово покушати, заборавио сам како је спавати,
стално горе.” Донна

-- Дона, пробај уље, сигурно ће те пустити да заспиш.ЈБ

„Пимам уље од конопље због неколико стања и никада нисам тако добро спавао нити се
осећао тако добро....хвала Рицк Симпсон & ЈБ што су објавили поруку да ова биљка чини
чуда за све што се може замислити!!Само урадите то људи и уверите се сами!!То је једини
начин да постанеш прави верник, веруј ми!“ Вал
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„Дајем уље свом веренику, а он није узео много и то га чини тако уморним.Већи део дана
спава.Скинућу га са њега на дан-два само да видим какве ће промене донети...онда му
можда дамо мало, као 1/2 зрна пиринча (барем смо тако прочитали) можда смо му то брзо
налетели.” Глиобластома Фигхтер

--  Џејсоне,  осећај  поспаности  је  у  реду  и  желите  да  пацијент  спава  што  је  више
могуће.Седативни ефекат ће нестати за неколико недеља, али није ништа непожељно,
напротив.Све најбоље, ЈБ

П: Данас правим нешто за човека за кога су бели мантили рекли да има две недеље
живота и не могу више ништа да учине за њега.Надам се да ћу ускоро имати добре вести
за све.Такође покушава да га наведе да престане да пуши и да промени своју исхрану и
још више да би свом имунолошком систему дао шансу за борбу.Хвала вам Рицк и ЈБ на
вашем знању и да сте нам дали прави лек.

О: Даве, пусти га да пуши, нема разлике да ли једе уље.Такође, он ће много спавати, тако
да ионако неће толико пушити.Што се тиче промене исхране сада, добро, требало би да
је промени разумно али не драстично, нека једе како му се свиђа.Не нужно кобасица, већ
нешто  разумно.Повећајте  пХ  његовог  тела,  нека  сваки  дан  једе  семенке  две
јабуке.Најважније  је  да  у  њега  што  пре  унесете  што  више  уља.Још  увек  постоји
шанса.Комбинујте  конзумирање уља,  супозиторија,  испаравање и локалну употребу за
најбоље резултате.Чак и ако не успе, до краја ће живети максимално квалитетно, а и то је
веома важно.Сигуран сам да ће бити више од две недеље, али видећемо.Доктори нису
увек у праву са својим предвиђањима када уље дође у игру.Све најбоље, ЈБ

„Спавам веома чврсто и дуже него иначе.Када устанем, осећам се веома одморно, а не
исцрпљено као када пушим.” Терри

„Спавам добро и сањам, али се будим ошамућена.Требају сати да се појави, а онда траје
дуго, дуго.Користим га сваке ноћи.Уклања ми болове од артритиса и пушта ме да спавам.”
Катарина

„Имам рак  и  апнеју  у  сну.Не  само да  одлично  спавам,  већ  се  и  не  будим од  таласа
врућине.То је благослов.” Степхание

„Осећам се као срећно мртав!“ Мал

„Мој ум без тога је као њујоршка саобраћајна гужва.Са њим - олакшава га у стање зен
баште док и даље функционише на нормалном нивоу." Андрис

„Имам поремећај спавања већ 20 година, уље РСО ми је помогло да заспим по први пут и
немам болова након буђења!То, бре!" Бони

„Имам хернију диска који ми притиска ишијасични нерв и изазива јак бол који пуца од
доњег дела леђа низ леву ногу до прстију.Узимао сам 3 ибупрофена свака четири сата
само да бих могао да устанем из кревета и да ходам.Почео сам да узимам уље пре скоро
две недеље због болова и упале.Сада ми не треба ибупрофен, спавам боље него икада,
моји сарадници су коментарисали моје боље расположење и општу срећу.ОСЕЋАМ СЕ
ДОБРО!” Јеннифер

„Свом 14-годишњем Питу дајем уље већ 4 недеље због рака.Понекад се мало 'трза'  и
напије када јој дам превише, али када ужурбаност престане, спава као штене.Одбила је
да узима ветеринарске лекове па смо уместо тога добили мало уља.Још увек рано, али
бележим њен напредак.Требало јој је око недељу дана да се навикне на уље и поново
развије апетит.Љубоморна сам, јер у овој фази можемо да приуштимо само уље за њену
Воли свачије лепе приче!“
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„Имам  социјалну  фобију  (боље  назвати  социјални  анксиозни  поремећај),  депресију  и
несаницу.Никада нисам узимао уље, јер не могу да га нађем овде где живим, не могу ни
сам да га узгајам и вадим...али сам пушио десетак пута, оно што сам осећао је да сам
после првог пута сада могао да спавам кад год сам се осећао уморно, имао сам „цео
живот-без-депресивни месец“, никада се нисам осећао тако срећно (без депресије) и са
свом том виталношћу, чак и када сам узимао најмоћније лекове (који ме доводе до других
здравствених проблема) за то, и моја социјална анксиозност (фобија) се много смањила и
нисам морао да будем „надуван“ да бих то осетио, ако Пушио сам 1 или чак 2 дана раније
и морао сам да изађем и разговарам са другим људима, да останем на јавном месту (оно
што овај поремећај онемогућава), САДА САМ ТО МОГАО, поново се осећао живим као
„нормалан човек“, ниједан лек то није учинио.Проблем је, због закона, предности биљке,
плус друштвене предрасуде и незнања о биљци, јане могу више ни да пушим, не желим
да  се  „надувам“,  само  желим  поново  да  живим  без  тих  проблема  који  ограничавају
живот.Има много  анонимних  људи који  живе  као  ја  са  неком врстом фобије  и  других
поремећаја и мислим да би уље могло бити решење.” Пабло

„Можете питати Рицка и или ЈБ-а, открили смо да је употреба производа који садржи 20-
30%  сатива  једна  од  најбољих  комбинација  за  проблеме  повезане  са  анксиозношћу.
Бревстер

--  Волимо да радимо са индица доминантним укрштањима сатива са 20% ТХЦ-а или
више, управо из ових разлога.Ефекти најбољих уља су изузетно моћни и седативни, али
еуфорични и још бољи афродизијак.Када пацијенту дате лек са таквим ефектима, можете
бити готово сигурни да ће уживати у узимању.ко не би?Добро спавате, будите се одморни,
еуфорични и пуни жеље да некога усрећите.Коме се то не би свидело?ЈБ

„Честитам, то су тако добре вести!Веома је ефикасан за многе ствари...Мој ујак је имао
тумор  на  плућима  величине  грејпфрута.Дали  су  му  6  месеци  живота...Углавном  га  је
трљао по грудима и леђима, јер када би га јео, превише је спавао...лол.Овај третман га је
смањио  на  величину  ораха...  скоро  га  више  није  било...а  прошло  је  годину  и  по
дана...доктор је био зачуђен, али је ипак наредио хемотерапију...Исте ноћи мој ујак је имао
срчани удар... завршио је са неколико срчаних удара и умро је од њих, а не од рака...
хемотерапија је сувише оштра...Држите се природних лекова и биће вам добро!“ Доуг

„ИНДИЦА је седатив на добар начин!Ако пијете пуно чисте воде без флуора (ја додам
цедило  лимуна)  због  сушења  очију  и  грла  током  спавања.Требало  ми  је  два  месеца
максималног  дозирања  да  коначно  исправим,  тако  да  спавам  целу  ноћ  и  будим  се
освежен!Нема више болести!Ја сам срећан верник који прави своје!” Линнеа

„Седативе као у успављивању седатив.Без болова, без болова, само пријатна вожња до
здравља.” Јохн

„Ценим да сваки дан учим о РСО и шта је урадио за људе/животиње.Ако ово уље ради
оно што кажу, треба га викати са највише планине - а не стишавати.Нисам имао лично
искуство са тим, али сигурно бих ако би ја или било ко до кога ми је стало открио да нам је
потребан.
У  међувремену  сам  прочитао  што  више  постова.Још нисам  прочитао  пост  који  каже:
„Хвала Рику Симпсону – тотално сам се надувао, било је супер, друже.“ Деббие

-- Хвала вам на подршци, Деббие, сигуран сам да ћете врло брзо написати пост који ће
управо то рећи.Осећај у телу када неко прогута праву дозу правог РСО за њих може се
описати само као „веома кул“. Или изузетно кул.Или можда невероватно кул.То је једно од
најпријатнијих  осећања  које  човек  може  да  доживи,  веома  је  природно,  умирујуће  и
умирујуће.
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Као што кажемо, најбоља уља имају веома седативно, али еуфорично дејство када се
прогутају.Па добро спаваш и онда се пробудиш кикоћи се као дете.А када добро спавате и
будите се кикотећи, већа је вероватноћа да ћете се осећати добро и одморно него када не
спавате добро и не будите се кикотећи.А када се осећате добро и одморно, ваше тело ће
се  логично  залечити  и  боље  радити.Без  ракетне  науке,  као  и  увек  са  лековима  од
канабиса.ЈБ

„Спавање??Био сам недељу дана на уљу и спавао сам већину.Читао сам да Рик каже да
тело тако лечи, па да ли је то нормално?Да ли доказује да је уље које користим добра
ствар?" Схарон

„Уопште нема проблема... :) Заправо се добро спавам од тога.Стављала сам га у комад
танког тоалет папира и мотала у куглу и искакала је као таблету или уваљала у хлеб.Онда
је  неко  рекао  да  је  то  опасно  па  сам  желео  да  знам  шта  сви  други  раде.;)  Хвала
момци.@јб Дорастао сам, немам никаквих проблема, осим за добар сан и мало успорено
кад се пробудим.” Цхристина

„Као војни ветеран са ПТСП-ом, поремећајем спавања, болом у доњем делу леђа (због
несреће  падобраном),  анксиозношћу  и  болешћу  бубрега,  РСО  је  једна  од  јединих
метода/облика које могу да узимам канабис.Коначно спавам ноћу, изгубио сам 20+ фунти,
због квалитетног сна, а од јуче су ми се побољшале лабораторије за бубреге које се врше
сваке две године.Моје лабораторије су се толико побољшале да сада морам да смањим
дозу  лекова  јер  ми  је  крвни  притисак  пренизак.Сви  позитивни  знаци  колико  добро
узимање РСО ноћу побољшава мој квалитет живота.” Цорвин

„Мој  брат  пати  од  озбиљних  проблема  са  бесом  и  дијагностикован  му  је  гранични
поремећај личности.Он може да се снађе за пар новчића, што се каже кроз дневни режим
цветова канабиса, као и екстраката, на тај начин може да уравнотежи своје расположење
и да живи нормалан срећан живот и слободан од свих осим повремених епизода, ничије
савршено, али лично могу рећи да без канабиса мој брат би вероватно био на сасвим
другом месту.

...Верујем да особе које пате од параноје због конзумације канабиса пате од ње због своје
неспособности  да  се  изборе  са  њеним  природним  способностима  отварања  ума  и
осећајем  свести  ваше  подсвести.Сматрам  да  је  велики  део  параноје  повезане  са
употребом  канабиса  стриктно  плацебо  и  потиче  из  ране  ере  забране  канабиса,
пропаганде Реефер Маднесса. Цореи

"Помешан...Некима помаже,  али другима се чинило да је  погоршало.Помаже код моје
анксиозности  сигурно!Имао  сам  веома  стресан  посао  који  је  изазивао  трзање,  моји
мишићи...Све је нестало након узимања уља.То ме је довољно опустило да схватим да ми
тај усрани посао више није потребан и дао сам отказ.” Хеатхер

„Ја сам биполаран и кад год узмем мало РСО уља, једноставно речено, осећам се као да
више нисам биполаран, добар је осећај.” Јосепх

„Ја сам ветеран са ПТСП-ом и анксиозношћу.Више не морам да узимам канак да бих
контролисао  нападе.И  даље  узимам  ссри  који  то  угушава,  али  ако  осетим  да  нешто
долази на мало уља, одвуците лулу или вапе и добро сам.” ЈР

„Да, много делује као стабилизатор расположења за ПТСП и благо манично понашање и
панични поремећај ако се правилно узме. Јеннифер

„Да,  веома,  веома.И  код  Фабријеве  болести  и  код  неурофиброматозе,  постоји  велика
оштећења нерава која такође изазивају  анксиозност.Имам потпуно другачији поглед на
живот.Марихуана је преокренула мој живот и показала ми колико је лепо бити жив.” Џејмс
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„Никада у животу нисам био психички бољи.Користим РСО већ две године и прекинуо сам
све лекове и треба ми само уље с времена на време.Узећу неколико тачака и осећам се
као  да  уопште  нисам  биполаран...и  патио  сам  с  тим  тако  дуго...Верујем  да  ми  је  то
спасило живот и помогло код многих других болести...Осећам се благословеним што имам
знање и способност да растем и направим свој ПРАВИ лек.

Почео сам пре две године овог јуна и узимао сам само 65 мг дневно.Користио сам сој
плавог сира који је индикативно доминантан и са високим садржајем ЦБД-а и нижим у
ТХЦ-у.Пробао сам и са сатива мрљу која је била прејака и која ме је мало узнемирила, па
сам се вратила на индица мрљу и учинила је чуда...Узимао сам га сваки дан 30 дана и
сада  морам  да  га  узимам  само  када  почнем  да  се  осећам  мало...Такође  је  одлично
функционисало код дијабетеса мог мужа и татиних напада и рака мог пријатеља су у
ремисији...Заиста је учинио велике ствари у мом животу.Срећно и надам се да ћете наћи
сој који вам добро одговара.” Сара

„Апсолутно.То је једина ствар која ми је помогла код анксиозности и ПТСП-а.Одвикао сам
се од 4 антидепресива која се издају на рецепт (после десет година експериментисања са
сваким доступним антидепресивима и нисам успела да га пронађем без ослабљујућих
нуспојава)  и више се не самолечим алкохолом.Патио сам од анксиозности годинама и
ПТСП-а након тешке саобраћајне несреће 2007.Никада нисам возио 4  године.Сада се
вратите на посао возећи за Агенцију за кућну негупоново дугујем свој живот овој биљци.”
Донна

„Изузетно  помаже  код  депресије  која  прати  хроничне  болести.Нисам  могао  да  се
концентришем  да  останем  у  средњој  школи,  али  користећи  канабис  сам  успео  да
'надоградим' на колеџу од Гр.9-12 за 6 месеци.Немам појма зашто немам ПТСП од година
насилног физичког злостављања, осим што сам редовно користио канабис, па можда то
има неке везе са тим.Да ли се ове ствари рачунају?" Лаурие

"Да.Патио сам од АДХД-а, ПТСП-а, депресије.Сада не узимам лекове због уља.” Јерисса

„Анксиозност,  напади панике и депресија.Цвеће више од уља.Пушење цветова Индике
има тенденцију да погорша анксиозност ако сам усред доброг напада.Међутим, лекови
натопљени уљем то никада нису урадили.Без обзира из којег соја је уље добијено." Сарах

„Мој тата је ветеринар и пати од ПТСП-а.Уље и пупољци му много помажу!“ Јенни

„Помаже код напада анксиозности моје ћерке.Смањује учесталост и интензитет.” Сузанне

„Имам биполарни поремећај,  ПТСП (борба у Кувајту 1991.) и патим од анксиозности и
несанице.Канабис  је  помогао  код  свих  ових  симптома  и  иако  ми  доктори  кажу  да
погоршава симптоме (бул-хокеј),  знам поуздано да ми је помогао да задржим контролу
над собом и спречио многе повреде других у веома тешким временима .Кунем се у то.”
Адриан

„Дефинитивно помаже у стабилизацији биполарног, лекови које добијете од лекара ће вас
или убити или нашкодити вашем сексуалном животу. Андрев

„Користим индику  за  бол и сативу за  ПТСП и проблеме са анксиозношћу.Сматрам да
мешавина ова  два  соја  балансира  моје  проблеме и  успорава  моју  хиперактивност  до
нивоа који ме спречава да будем опасан за себе." Стјуарт

„У  овом  тренутку,  полако  радимо  на  смањењу  његових  психотропних  лекова  за
биполарно.Његови доктори су одлучни против тога.Видим да му преписани лекови праве
„кашу“ у уму.Већ смо имали невероватан успех са РЗС-ом, тако да сада гледамо на ово.

Мој  муж  је  биполаран  са  јаким  нагласком  на  манију.Дуги  низ  година  се  самолечио
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алкохолом,  али  када  се  отрезнио  пре  4  године,  од  тада  се  борио  са  манијом.Само
узнемирујућа разноликост лекова држи манију на одстојању.Али то такође чини да изгледа
да има Алцхајмерову болест.Самолечење алкохолом је помагало дуги низ година,  али
алкохолизам је проблем са којим се такође треба позабавити.Сада смо се само заситили
лекова.Дакле, још једном ћу узети ствари у своје руке.

На  лековима његов  квалитет  живота  је  некако  лош.Само  смањење једне  од  његових
бројних таблета дневно чини разлику (управо је  почео да смањује,  тако да мора бити
постепено због страха од маничног напада).У РЗС-у је око 2,5 месеца за друга питања са
најневероватнијим резултатима.Тако да се сада осећам безбедно да полако смањујем
његове  лекове.Ово  је  помогло  да  се  сада  нападне  овај  други  здравствени  проблем!“
Деборах

„Користио сам га 12 месеци пошто сам био зависан од хемијских супстанци.Не само да ми
је помогло да заспим, већ је помогло и код симптома повлачења из „уџбеника“ које сам
доживљавао  као  што  су  ПТСП,  депресија,  анксиозност  и  бројни  други  проблеми
менталног здравља.Непотребно је рећи да сам покушао да поделим чињеницу да су ТХЦ
и лекови у великој мери одржали мој разум и ментално здравље заједно док сам био на
лечењу. Цхантелле

„Питања  о  алкохолизму/злоупотреби  супстанци  морају  се  сматрати  „квалификованим
условима“  у  државама  са  таквим  медицинским  законима.Медицинска  марихуана  је
спасила животе многих алкохоличара.” Јим

„Зрно  пиринча  које  вреди  један  дан  око  пет  месеци  апсолутно  је  излечило  моју
анксиозност и депресију... Прошло је скоро 2 године од узимања уља и нема повратка
симптома.” Даниел

„Прекинуо сам антидепресиве против анксиозности и опијате у року од недељу дана од
узимања уља.Мислим да сам био у озбиљној опасности да изгубим своје кликере.Хвала
богу за фениксове сузе.” Едие

„Помаже мојој депресији, а пошто сам озбиљно инвалид, патим од доста депресије због
недостатка активности и бола. Рицк

„Имала  сам  лош  менструацију  након  рођења  мог  сина,  депресију  након  растанка  и
изгубила сам оба родитеља.Канабис је Бог послао!!” Лорен

„То  је  помогло  мом  стресу  и  анксиозности  без  краја  у  последњих  неколико  година,  у
ствари, буквално нестаје на добар временски период.Ниједан лек није деловао на исти
начин...” Стјуарт

„Помаже против губитка сна због анксиозности и напада панике ноћу ако се узима 1 сат
пре одласка у кревет.То је олакшање, свако ко пролази кроз недостатак сна месецима зна
колико је то исцрпљујуће.Такође вас одржава у добром смиреном расположењу добар део
дана.” Кат

„Помогао  ми  је  код  мигренских  главобоља,  опсесивно  компулзивног  поремећаја,
анксиозности,  несигурности,  комплекса  инфериорности,  сумирај  све,  и  излечио  је
депресивно биће за 3 недеље. Риддхи

„Проблеми  са  хроничним  стресом  који  стварају  високе  бп.Мој  ниво  стреса  се  одмах
смирује помоћу канабиса.Вапинг помаже у лошим тренуцима.Прелазим само на јестиву
храну, а недостатак те методе је да чекам да мој систем упије.Имао сам довољно вежбе
да могу стрпљиво да сачекам пола сата и ако је тренутак посебно стресан, враћам се
свом испаривачу.” Андие
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„Имам сломљена леђа и оштећење нерава, а канабис је једини лек који ми помаже да
заспим и да се носим са даном!“ Леслие

„Помаже ми да се онесвестим ноћу, тако да могу да се пробудим веома рано на посао.
Матт

Ретке или не тако честе болести и болести
„Уље  Рика  Симпсона  чини  вас  узбуђеним  да  се  пробудите  и  видите  шта  је  још
излечило.Некако сам опседнут тиме.” Наталија

П.Здраво Рицк/ЈБ, да ли сте икада чули за ретку болест Порфирија?Ако јесте, да ли сте
некога лечили РСО и какви су били резултати?

А.Не, нисам.Али, судећи по ономе што сам прочитао о томе, не видим разлог зашто уље
не би помогло да се излечи или стави под контролу.Дефинитивно ће помоћи код симптома
овог ретког и свакако веома непријатног стања.

Пратио бих протокол на нашем сајту, јео бих уље и користио га у супозиторијама (тако ће
ићи право у крвоток).Користио бих уље локално у тинктури или мелему за кожна обољења
(уклониће сав свраб и друге непријатности).

Појео  бих  најмање  60г  током  два-три  месеца,  не  бих  користио  никакве  хемикалије,
једноставно бих следио упутства Рика Симпсона.Ако 60г неће излечити или ставити под
контролу, појео бих још 120г.А ако то не би донело задовољавајуће резултате, онда бих
једноставно почео да лупам уље у себи, једно два три грама дневно или чак и више ако
бих  могао  да  га  узмем,  и  једноставно  бих  појео  колико  сам  могао  што  је  пре
могуће. .Зашто?Јер када вам уље не помаже, мало је вероватно да ћете наћи нешто друго
што ће помоћи.Такође, агресивне болести треба третирати агресивно.Све најбоље, ЈБ

„Ово  би  могло  бити  одвратно,  али  свеједно  морам  то  да  кажем  и  нисам  баш  за
дискрецију.Дакле, још увек немам све што ми треба за уље, али ће доћи до корака за
бебе.Међутим, имао сам хемороиде који се увек враћају.Имао сам троје деце старости
5,3,1 и моја прва беба без хемороида моја друга беба само један хемороид, трећа па је
био један хемороид и пролази и враћа се одлази и враћа се.Све сам купио под сунцем
ништа  није  успело.Па  сам  рекао  шта  дођавола.Узео  сам  око  1/8  кашичице  киеф  1/4
кашичице кокосовог уља, прстохват сушене лаванде и прстохват сушене камилице и два
листа нане.Све сам то самљео.Нанео сам га једном јуче у року од неколико секунди.
Нисам  више  осећао  бол  од  јутрос,  осећао  сам  се  као  испухан  балон.Поново  сам  га
применио и сигуран сам да ће у наредних дан или два потпуно нестати.У сваком случају,
моја поента је да сам уштедео новац тако што сам га код куће третирао оним што сам
имао  брже  и  здравије  од  владине  верзије  и  његов  доказ  да  канабис  има  луде
исцелитељске моћи и замислите да ако користим уље, то би већ нестало.Још један мој
трогодишњак је испао из камиона. Нисам имао никакву маст, ни пероксид, ништа на себи
док смо путовали.Па сам извадио своју измишљотину и ударио јој мало по колену и до
јутра је изгледало као да је краста од пре месец дана.Реци збогом Неоспорину и сачувај
моје паре!Мирна љубав и канабис.” Мони

"Поштовани господине.Рицк  Симпсон,  дозволите  ми да  прво  кажем да  моја  породица
мисли да сте невероватни, и волели бисмо да смо вам ближе да вам можемо помоћи у
вашем невероватном раду.Користим медицински канабис 14 година за хроничне болове
због синдрома политеистичког јајника и артритиса.Због 10 година тровања у апотекама,
био сам више болестан, добио сам 90 фунти и био сам ужасно зависан од фентинола који
ми је преписао др.Почео сам са уљем пре 7 недеља, и све што могу да кажем је да се
чуда дешавају!За шест недеља, мој шећер у крви је сада контролисан до те мере да ми
нису потребне таблете, изгубио сам 28 фунти без напора.Почео сам да паничим да сам
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све болеснији, иако сам се осећао боље него икад!Након многих тестова због којих су се
доктори чешали и говорили да је ово чудо!Сада не само да нема нових миома, тумора
или маса, већ су и раније присутни фиброиди итд. НЕСТАЛИ!Нема знакова да је болест
икада била присутна!Још увек имам тестове да видим да ли је нестало и из бубрега, али
знам у свом срцу да ће и они нестати.Хвала Рику Симпсону, радиш Господње дело, Бог те
благословио као и мене, тако што си нашао своју страницу.” Анние

„Тако добре вести ЈБ & РИЦК!!!Данас сам отишао код доктора по резултате тестова!Моја
штитна жлезда која је била недовољно активна и лечена 22 године сада је преактивна!Ја
сам само месец дана узимао РСО пуно радно време, такође трљам тинктуру право у грло
и такође испарим РСО!Тако сам пресрећна због овога!Он је заиста кул доктор који је био
ту и подржао ме кроз све ово и добро зна, ЈА ЗАПРАВО КОРИСТИМ РСО ОИЛ!Будући да
је доктор какав јесте, он и даље жели да уради ултразвук на мојој  штитној жлезди да
провери да ли постоје чворови!Шта мислите о ултразвуку?Увек ћу са поносом узимати ово
уље до краја мојих дана, чини ми се да је у реду, у томе је цела поента!Лекови на рецепт
су  ЗЛО!Имам и  многе  друге здравствене  проблеме које  тренутно  лечим овим дивним
уљем!

Цхиари Малформација типа 1 можданог стабла такође имам тежак карпални тунел и још
много тога!Данас имам 45 година, не осећам се пребијено и повређено као некада!Да ли
сам споменуо да сам такође имао операцију мозга пре 7 месеци и нисам користио никакве
наркотике од операције због отказивања јетре због лекова!Ја сам заиста доказ да је ово
уље од БОГА!Ово је све што би требало да уносимо као лек!Хвала вам ЈБ и Рицк за све
што радите од срца!Нема више лекова за штитну жлезду, УРА!!!!!!!!” Маргене

--  Честитам,  Маргене.Што  се  тиче  ултразвука,  мислим  да  знате  одговор.Што  мање
скенирања, то је боље, то је све што могу да кажем.Ја лично не бих пришао никоме ко ми
не би причао о нафти 22 године, али ако мислите да ти људи још имају шта да вам кажу,
слободно разговарајте  са њима,  односно ако вас заиста занима шта имају  да кажу о
медицини.Али то је све што бих им дозволио, само причајући, на тај начин не могу да ти
науде  колико  би,  да  су  успели  да  те  убеде  да  прогуташ  неке  таблете  по  њиховом
избору.Најбољижеље и клони се оних који су ти 22 године давали погрешне савете.Будите
срећни што сте преживјели њихове „третмане“, други нису били те среће.ЈБ

„Имам и хипотиреозу (Грејвсова болест).Открили смо то пре 17 година када смо били
трудни  и  родили  моју  ћерку  15  недеља  премиум  због  тога  (била  сам  на  укупно  14
фармацеутских  препарата  укључујући  3  наркотична  лека  против  болова  за  тешко
узнапредовалу дегенеративну болест диска у доњем делу леђа и сколиозу у горњем делу
кичме / хипертиреозу (Грејвсова болест) / Дијабетес (тип ИИ) / Плава склера / Псоријаза и
екцем / Хипертензија / Проблеми са бубрезима / Синдром немирних ногу (ово сам добио
као  нежељени  ефекат  другог  лека)  /  Висок  ниво  холестерола  /  прекомерна  тежина
(изгубио сам преко 100 фунти откако сам напустио коктел лекова ~ прошлог лета) **НЕ
ДРЖИМ ДИЈЕТЕ** и увек сам јео здраво укључујући без црвеног меса ~ органско поврће
итд...дневно соковање итд...16 година непрекидних фармацеутских производа који сада
износе НУЛА пилула дневно!!!!

Узимам отприлике  једну  четвртину  до  нешто  мање од  пола  грама  дневно  сопственог
домаћег уља Рицк Симпсон у складу са Рицковим специфичним упутствима ~ **МОРАМ
ДА КОМЕНТАРИМ...НЕМОЈТЕ, ПОНАВЉАМ НЕМОЈТЕ, ЈЕФТИНИТИ КВАЛИТЕТ ВАШИХ
ПОЧЕТНИХ МАТЕРИЈАЛА > ВАШЕ УЉЕ КОЈЕ ГУНЕТЕ МОРА ДА БУДЕ ПРОЗИРНО И
ЋИЛИТАРНЕ БОЈЕ >> ИНАЧЕ НИЈЕ ЉЕКОВИТО ЈЕСТИВО **” Мицхеле

„Може ли се уље канабиса користити за лечење беснила?“ Аами

-- Аами, да, али ће вероватно захтевати стављање пацијента у кому на неко време, са
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веома високим дозама уља, посебно у узнапредовалим случајевима.ЈБ

„Јуче  сам  дао  мало  уља свом  пријатељу  који  је  добио  водене  богиње  од  одласка  у
болницу.Предложио сам овој особи да загреје мало маслиновог уља, умеша га у РСО, а
затим у крему коју ова особа користи.Ова особа ми је управо послала поруку да каже:
„Петер, не могу ти рећи колико сам захвална за то невероватно уље!СРАЊЕ.Без речи о
лажи:  најзлобнији  „шап“  који  имам,  „нулта тачка“  која  се  прва  појавила  која  је  остала
највећа и најодвратнија све време док сам био болестан – само се осушио и краста се
откинула ЧИСТ у року од око два сата од наношења уља.Ја сам преобраћеник!Свети
пакао!Користила сам га по целом скалпу и најгорим местима на телу - коса ми изгледа
помало  масна,  али  се  већ  осећам  тако  много  боље.Заиста  је  невероватно.ВОВ!Није
потребно много да би некога убедио у истину.” Петар

--  Хвала  Петре,  браво.Уље  семена  конопље  и  РСО  такође  одлично  раде.Много
маслиновог уља на тржишту се не производи од маслина, у свету нема довољно маслина
за сво „маслиново уље“ које се производи и продаје широм света, тако да су ваше шансе
да будете преварени мање када купите уље семена конопље. .Осим тога, продире у кожу
и иде око центиметар и по дубоко у ткиво, што је такође одлично за зарастање.И није тако
мастан као маслиново уље.ЈБ

„Ако дислексија није на листи, можда би требало да буде.Приметио сам способност да
спелујем 100 пута боље него икада пре него што сам се излечио од других ствари.Ужасан
нежељени ефекат излечења дијабетеса типа 2: нема више артритиса, ишијаса, гојазности
или дислексије.Хахаха!!“ Петар

„То није лек против рака или нешто слично, али желео сам да обавестим Рика да шепам
на десну пету већ скоро годину дана.Нисам сигуран шта није у реду са тим и знам да ће
ми доктор дати лекове које не осећам пријатно да узимам, па сам се само суочио са
болом.Недавно смо се упознали са РСО преко пријатеља Чарлса и почели смо да га
правимо.У последња два  дана,  гутао  сам уље неколико  пута  дневно  и  јутрос  сам се
пробудио и нисам шепао.Мој муж је то одмах приметио.Приметио је да уље мора да ради
своју магију!Хвала Рицк Симпсон![:)] Осећам се одлично!" Х

-- Драги Х, хвала на добрим вестима, увек волимо да чујемо о њима.Помешао бих уље са
уљем семена конопље или маслиновим уљем и направио тинктуру и користио уље и
локално.Наравно, једење уља је кључ правог излечења и сва упутства о употреби уља
налазе се на нашем сајту.Све најбоље, ЈБ

„Пре шест дана сам помогао двојици мушкараца са раком јетре и дијабетесом.Једном
пријатељу, хемотерапију, изгорела су уста, усне.Имао је 225 фунти, сада 139, нисам могао
да једем, спавао, веома уморан.Па, много ме је питао о РЗС-у.Увек га образујем.На њему
сам већ 6 месеци.Али након што су његова два рођака умрла пре 6 месеци, оба од рака, 1
мозак јетре.И рак штитне жлезде.Разговарам са обе породице, хтели су да суде РЗС, али
су  се  плашили  да  ће  им  Влада  узети  куће  или  га  бацити  у  затвор.Обојица  су
преминули.ПОЧИВАЈ У МИРУБраћа.

Али ови људи су већ 6  дана на РЗС-у,  отишао сам да га  проверим,  као што сам му
обећао.Био је зачуђен што поново може да једе и рекао је да не може да престане да
једе.То је  добра ствар.Јер када је покренуо уље био је кости.Изгледао је болесно.Али
само после 6 дана...болна уста су нестала.Рекао је:  „Био си у праву, осећам се много
боље. Поново има енергију, доста је.Изгледао је тако добро, и пуно боја.РСО.Хвала још
једном, Рицк Симпсон.Још неколико срећних пацијената са раком.Живети и осећати се
фантастично.Мир, љубав и канабис лече” Рон

„Моја неговатељица има пацијенткињу којој је дијагностикован лупус и тровање живом по
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целом телу.Након отприлике годину дана коришћења њеног домаћег уља, тровање живом
је потпуно нестало и лупус је проклето скоро нестао.Фоликули длаке су узимани сваке 2
недеље да би се видело тачно шта и колико отрова има у њеном телу за ажурирање
њеног успеха.Заиста је невероватно шта се може излечити природним путем.Мало кошта,
али је ипак здравији и вредан живота!” Јессе

„Дијагнозирана ми је примарна мијелоидна фиброза, узимао сам лекове који су помогли,
али  нисам био  задовољан због  појачаних  болова  и  недостатка  апетита  и  пада  крвне
слике, повећане величине слезине, несанице.Након што сам узимао овај лек годину дана
и нисам осетио никакву суштинску промену, одлучио сам да пробам РСО, само месец
дана на уљу, бол ме нема, апетит се вратио, крвна слика је у порасту, спавам као камен.”
Агуае

„Користим га за лечење своје медицинске аномалије… Неколико болница у мом крају
каже да то не би требало да буде могуће… али РСО је невероватан… Одбијам ВП шант у
свом телу, имам болест везивног ткива и неколико других ретких проблеми… 4 операције
на мозгу за 36 дана и одбио сам да напуним наркотике……само медицинска марихуана,
РСО и дисање… Никада у животу нисам тако брзо излечио… Чак и док моје лабораторије
показују да је моје тело тако зезнуто мој бол је заправо није тако лоше...” Кејти

„Уље канабиса лечи мој ПЦОС (синдром полицистичних јајника).Већина мојих симптома је
контролисана.Одустао  сам  од  свих  7  лекова  које  сам  узимао  због  тога.Периферна
неуропатија коју сам имао је нестала и осећај се вратио у моја стопала.Мој метаболички
синдром је контролисан.Изгубио сам до 130 фунти.

Многи  симптоми  ПЦОС-а  и  метаболичког  синдрома  су  нестали:  Хормони  су
избалансирани  (тестостерон  превисок  на  180,  сада  пао  на  40).Моја  инсулинска
резистенција (шећер у крви) је под контролом.Отпорност на лептин (хормон који говори
када сте сити) је контролисан.Добија месечну менструацију након 15 година аменореје
(недостатак  менструације)  и  ановулације  (недостатак  овулације).Бол  код  дијабетичког
нерва је нестао.

Мој апетит је контролисан.Уље је помогло да се превазиђе зависност од шећера.Изгубили
120 фунти за  годину дана (10 фунти месечно)  -  симптоми ПЦОС-а укључују  гојазност,
гојазност горњег дела тела и потешкоће при губитку тежине.Цисте испод мојих руку и на
зглобу су нестале.Артритис ретко боли, а ако га боли значи да је време за још уља.

Хидраденитис  Суппуратива  (деформисани  фоликули,  цистичне  акне,  митесери)  се
контролишу/смањују.Ацантхосис  нигрицанс  (тамне  мрље  коже,  груба  кожа,  ознаке  на
кожи) су нестале.Висцерална маст је одмах изгубљена (опасна маст око органа-срца и
јетре).Мање акни, циста и ураслих длачица.Бољи тен (мање поре, нестали тамни кругови
око  очију.)  Хирзутизам  (нежељене  длачице  на  лицу,  врату,  грудима,  леђима  и
стомаку.)смањен, али не и нестао.Боље спавајте дубље и током ноћи.Више нема болова
од  потпетица  и  плантарног  фасциитиса.Нема  више  главобоља.  Интракранијална
хипертензија се ублажава, бол у мишићима и нервима,  притисак у раменима,  врату и
потиљку  драматично  се  смањује.Симптоми  сталне  вртоглавице  и  вртоглавице  су
нестали.Промене расположења су контролисане.Нема више хемороида.

Хронична упала грла (понављајућа упала грла због рефлукса киселине) је зацељена и
нестала.(међутим,  рефлукс  киселине  остаје,  пошто  храна  утиче  на  њега
свакодневно).Нестале су сезонске алергије (цурење/запушен нос,  вишак слузи ујутру и
свраб очију).Алергије  на храну су се смањиле (случајно јео  шкампе,  реакција  је  била
спорија  него  обично,  али  је  ипак  морао  да  узимам  бенадрил).Ублажавање  болова  у
леђима.Нема  прста  на  окидачу.Симптоми  синдрома  иритабилног  црева  ИБС  су  под
контролом.Крвни притисак снижен.Ожиљак од када сам имао операцију карпалног тунела
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је потпуно зацелио.

Излечио сам пар опекотина комбинацијом уља канабиса и кокосовог уља.Мој дечко је јако
опекао  руку  и  дан након употребе  уља није  било  ни трага.Мој  холестерол је  и  даље
висок.Прошао сам кроз период детоксикације/херксовања где сам морао да одустанем од
уља или бих се још горе издерао.Враћам се на исту дозу.У мојој породици раде слабе
јетре,  а ПЦОС је повезан са цандидом албицанс и многи људи морају да се суоче са
херксајмеровом  реакцијом  ако  се  квасац  прекомерно  обрађује  кроз  јетру.Такође  сам
прешао на органску храну и престао сам да једем рафинисани шећер, тако да би и то
могао бити део детоксикације.Чини се да уље не утиче на мој холестерол, али што више
истражујем, све више видим да холестерол није тако лош као што људи мисле, и докле
год  постоји  упала,  постојаће  и  холестерол.То  је  одбрамбени  механизам  тела  против
њега.Тако да ме то не брине.” преко Ааманна

„Мој син има ретку болест бубрега звану ФСГС и користи лек последње 2 године.Његов
крвни тест је увек показивао низак албумин (протеин се излива у урину што снижава нивое
албумина у крви).Откако је почео са узимањем лека (1/4 зрна пиринча у ПМ) његова крвна
слика се толико побољшала да је његов нефролог задивљен.Последњи резултати који су
се вратили показали су нивое албумина код 'нормалне'  особе.Нефролог је  рекао:  „Не
знам шта радиш, али настави тако. Са овом врстом болести бубрега, пацијент обично
може  очекивати  трансплантацију  у  року  од  8  година  од  дијагнозе.Мом  сину  је
дијагностицирана са 2 године и сада има скоро 25 година.Још увек има оба бубрега и оба
функционишу  као  „здрава“  особа  која  нема  болест  бубрега.Нефролог  се  чеше  по
глави.Такође идемо код натуропата и то смо радили последњих 17 година.Он је такође
био  од  огромне  помоћи,  али  ЗНАМ  да  је  лек  оно  што  је  исправило  излучивање
албумина.Постоје многе болести које се овим могу излечити и ја заиста верујем и знам да
је овај лек помогао и мени и мом сину.Хвала вам!!"

„Наш  син  има  Ниеманн  Пицк  тип  Ц  и  користимо  Рикову  методу  уља  од  1.
фебруара.Прешли смо са 15+ просечних напада дневно док смо били будни и небројених
док је спавао на само 2 гранд мал у последњих 56 дана.Сада почињемо да доживљавамо
мале жаришне нападе.Да  ли  бисте  предложили да  направите  ново уље и  промените
сојеве?" Кевин

-- Да, Кевине.

„Држати се другог соја високог ТХЦ-а или је у реду мешати сој са високим садржајем ЦБД-
а као што је Харлекуин са другим сојем са високим ТХЦ-ом као што је Цанди Кусх?“

-- Направио бих два одвојена уља, не бих желео да разблажујем свој РСО са ЦБД-ом.Што
је снажнији и седатив, то ће боље деловати као лек.ЈБ

„Пошто то радите неко време, да ли бисте предложили да се држите уља са вишим ТХЦ-
ом,  а  не  са вишим ЦБД уљима?Не желим да  идем путем Цхарлотте'с  Веб-а  јер  смо
видели  одличне  резултате  у  соју  вишег  ТХЦ-а  који  смо  користили.Али  ме  занима
Харлекин.Или јестето превише слично ЦВ?"

-- Опет, Кевине, направио бих РСО од најснажнијег и седативног индица доминантног соја
који сам могао да добијем.Онда бих можда посебно направио високо ЦБД уље и онда бих
допустио  пацијенту  да  одабере  оно  што  му  најбоље  одговара.У  идеалном  случају
пацијенти би могли да бирају између стотина врста уља.Као у винотеци - свако воли оно
што воли и не постоји начин да се каже које ће вино највише волети.
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Враћање вида
„Управо сам направио 'уље од конопље' пре неколико ноћи и серију путера.Пацијенткињи
са тумором на мозгу давао сам уље, пре узимања уља била је скоро слепа, после месец
дана узимања уља, вид јој се скоро потпуно вратио.Не бисте добили исте резултате од
путера.Добијате медицинске резултате од путера, међутим, уље је много концентрисанији
облик лекова и делује за скоро све, ствари су једноставно невероватне.” Дион

„Узето орално, враћа мојој мајци вид.Законски је слепа на лево око.Повреда је оставила
без сочива, а након неколико операција добила је глауком.На РЗС-у је већ годину и по
дана - свакодневно га користи.Никада није приметила колико се вид враћа све док није
ставила мало шминке за очи.На то око је слепа већ 40 година, па се сама обучила како да
се шминка затворених очију.То је био једини начин на који је могла да га примени на своје
добро око био је да затвори своје добро око остављајући је потпуно слепом.Па, последњи
пут када је затворила своје добро око, почела је да види и да се фокусира ван слепог
ока.Шминка се само повремено, тако да није баш сигурна колико је прошло пре него што
јој се вид вратио, али након што је била на уљу више од годину дана, сада може да види
слике, боје, па чак и да чита одређене ствари са њено лоше око!Држао сам кесу Лаис
чипса, а са друге стране стола је могла да чита лаике.Мисли да би јој се вид потпуно
вратио да има ново сочиво.Да би добила ново сочиво мора да буде стављена на листу
донора органа- Нисам сигуран да ће њено осигурање покрити тако нешто па за сада- Ово
уље јој је дало чудо- чудо вида где је некада био само мрак !Зато бих рекао да НИ КАПИ
ПОТРЕБНЕ - Само стална залиха!Сада, пређите на постављање свог лека!О да, она нема
НИ ДОКАЗА ГЛАУКОМА!“ Линдзи

„Користим путер од кане за глауком и почиње да делује за 10 минута.Осећај утрнулог
јајета у мом оку нестаје и разбистри мој замагљени двоструки вид.Никада нисам имао
болове у телу, тако да не знам да ли делује против болова, али сам сигуран да би.Имам
47 година и немам болова, можда је то зато што већ користим путер од кане.Више ми не
треба Веллбутрин или Аддералл, канабис је излечио моју депресију и АДД/АДХД.Такође
помаже мојој анксиозности, доктор је хтео да ме стави на Клонопин.Хахахаха вау.” Ребека

„Данас је мој отац који пати од макуларне дегенерације и скоро потпуно слеп на оба ока
поново  отишао  код  доктора  након  што  ми  је  узимао  Фениксове  сузе  последњих  6
месеци.Данас су лекари били изненађени јер је његов вид који није учинио ништа осим
погоршања почео да се побољшава.Нервни завршеци су поново почели да се повезују и
он  је  данас  тестирао  са  20/20  у  свом  ДЕСНОМ  ОКУ.КАНАБИС  ЛЕЧИ.Дао  сам  му
Фениксове  сузе  које  сам научио  да  направим од  Рика  Симпсона.Ово је  веома  добар
дан.То доказује моћ канабиса.” Грегг

„У реду, мислим да се већина наших читалаца навикла на чињеницу да уље конопље лечи
рак, посебно када се производи и користи правилно и када пацијент следи упутства Рика
Симпсона.Онда сте ме видели да говорим о дијабетесу, артритису, Кроновој, МС и свим
врстама других болести.Неки су то већ преболели и знају да је уље вероватно заиста лек
за  све  или  бар  тако  изгледа,  неки  нису.Затим  смо  дошли  до  лечења  опекотина  и
уклањања старих ожиљака - лако је доказати, многи су то урадили.Онда смо рекли да
уље враћа косу на ћелаве тачке - и торади.Затим смо споменули еректилне дисфункције и
многи су мислили да је то претерано.Али сачекајте да прочитате ово сведочење:

„Имам 2 родитеља којима је потребно да њихова сведочења буду снимљена!Моја мама
враћа свој сајт слепим оком, (након што је била на уљу) она заправо може да види боје и
облике  сада  чак  и  са  добрим оком затвореним,  а  мој  тата је  излечио  свој  дијабетес.
Линдзи
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-- Хвала, Линдзи Бун Роџерс, овај нам је улепшао дан.Могу само да кажем да ће јој вид
вероватно  бити  још  бољи,  а  такође  бих  препоручио  да  користи  уље  и  у
супозиторијама.Супозиторије за очне болести?Наравно.ЈБ”

„Узео сам РСО више од годину дана због рака... не само да ми смањује туморе, већ ми се
вид побољшао са -650 на -400.Мој очни лекар није могао да верује колико се мој вид
побољшао.Морао сам два пута да заменим наочаре.” Дебби

Животиње - Изјаве
„Излечио нашег мастифа.Добио је 4 месеца живота пре скоро 11 месеци након што му је
дијагностикован хемангиосарком!Тако ми је драго што смо пронашли Рика Симпсона и
уље канабиса!“ Аманда

„Нисам имао појма о медицинском канабису.Наш пас од 14 година је супер послушан и
можете ставити одрезак на под, изаћи из собе, а она га неће дирати ако не кажете ок.Па,
било је мало натопљеног путера који је омекшао поред ватре неколико минута, а Дусти
Дог је сигурно знала да је добар, јер је појела пуно!Било је то око 30 јаких људских доза у
једном даху.Осећао сам се прилично лоше, посебно када су јој ноге попустиле и када је
пала у полукому.Остао сам са њом и убризгавао јој  шећерну воду у уста следећа два
дана, а онда се пробудила, повратила зелену повраћку, направила велико зелено срање,
протресла се и од тада је као нови пас.Била је као штене.У почетку сам ово приписао
томе да сам срећан што сам жив,  али било је више од тога.Као да јој  је неко урадио
фабричка  подешавања.То  нас  је  натерало  да  погледамо  лековита  својства  и  открили
причу о Рику Симпсону. Адам

„Кацином ЦЛЦТ-1 Т ћелија неког дечјег лимфома је НЕСТАО!

Ићи ћемо код ветеринара само на тестове сваке три недеље за ЦБЦ за мерење нивоа
калцијума и ФНА за праћење црвено-беле крвне слике за т-ћелије  рака.Више јој  нису
потребни преписани лекови, али ћемо је држати на уљу Рика Симпсона које је лечило рак
сваки дан до краја живота.Ми смо захвална породица.” Соме Кид

„Мој пас има остеосарком (рак костију).Пре недељу дана сам му ампутирао ногу,  а за
недељу дана треба да почне хемотерапију.Са његовим раком, обично се шири на плућа,
95% паса умире од рака плућа у року од годину дана.Да је то био ваш пас, да ли бисте
сада почели са уљем и још увек радили хемотерапију, или без хемотерапије и директног
уља?За људе почињете са зрном пиринча, са псом од 70 фунти, да ли бисте почели са
трећином тога два пута дневно?Хвала вам што сте ово прочитали и нестрпљиво чекам
ваш одговор.” Еда

„Еда, уље је спасило нашег драгоценог пса Софи.Умирала је.Дајте свом псу уље што
пре ...Хемотерапија ће је убити.Молитве са вама...” Брустер

„Лијечио сам тумор свог пса на уху са РСО...Било је ОГРОМНО, а сада је НЕСТАЛО!!!!”
Андреа

„Мој  пас  је  имао  тумор  који  ветеринар  није  хтео  да  оперише!!Стално  се  отвара  и
зарази.Користио  сам своје  РСО уље помешано са  кокосовим уљем и наносио сам га
свакодневно све док тумор није нестао.Нема раста изнутра или изван мог дечака!!” Борис

„Имамо три крзнене бебе, старости 10, 9 и 8 година, које свакодневно лечим РСО као
превентиву.Такође  сам  са  великим  успехом  лечио  њихове  разне  ране  и  локалне
флеке.Хвала ти Рик!” Вирџинија

„Управо сам добио неке заиста сјајне вести о псу мојих пријатеља које сам управо морао
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да  поделим!Пре  неколико  месеци,  њен  питбул  Максимус  имао  је  тумор  на  једној  од
задњих ногу који је растао ван контроле.Ветеринар је рекао мом пријатељу да мора да
плати преко 3 хиљаде да би му ампутирала ногу, иначе ће се раширити и он ће умрети у
року од годину дана.Ово је било пре око 4 месеца.Тада, када сам видео њен статус о
његовој планираној операцији, послао сам јој поруку и предложио да га уместо тога храни
уљем канабиса.Мислила је да ће покушати са природним третманом пре него што уради
било шта драстично и неповратно попут ампутације.Срећом по њу (и Максимуса), већ је
имала картицу за канабис пошто живи у Калифорнији.Дакле, отишла је у амбуланту за
канабис и узела нешто.Хранила га је 1 кап уља величине зрна грашка, два пута дневно уз
оброке.Одмах  је  рекла  да  је  приметила  да  има  мање  болова  и  да  се  осећа  много
пријатније.Осим тога, његове навике у исхрани су се вратиле у нормалу.После неколико
недеља могао је  чак  и  да  трчи  без  шепања,  тако  да  је  отказала  његову  операцију  и
задржала  се  на  природном  третману.Управо  је  данас  стигла  кући  са  ветеринарског
прегледа и открила да је његов тумор ПОТПУНО НЕСТАО.Од тумора није остао никакав
траг.Ветеринарка је била заиста шокирана када му је рекла како га је излечила.

ФИИ: Ово је трећи пас за којег знам да је спашен уљем канабиса.Такође познајем много
људи који су такође спасени.Ако И даље мислите да канабис не лечи рак, онда нисте
обраћали пажњу.Знам истину већ годинама и никада нисам пронашао никога, животињу
или човека, кога уље канабиса није успело да спасе.” Лара

„Имам комшију који је успешно уклонио туморе код свог пса у року од месец дана дајући
јој  лек.Наставите и да,  веома мале дозе,  јер је  Рик изјавио да је  њихов метаболизам
веома висок, тако да постају бољи много брже од нас. Цовеи

„Да, помоћи ће вашем псу.Мој пас је имао нападе, али ни један након што сам га дао на
уље!” Схелагх

„Користимо га за лечење глаукома наших вољених басета.Она има 12 година и њен очни
притисак је био између 60 и 70 и рекли су да ће можда морати да уклоне око ако дође до
80, тако да смо почели да користимо уље у последњих неколико месеци и њен најновији
тест очног притиска је измерио САМО 8! !!То је испод нормалног нивоа очног притиска и
очни доктор се слаже да је добро документован у лечењу глаукома.Дајемо јој само врло
малу количину игле на глави дневно, а све што је веће, она се стварно упали, али само
добро спава и можете видети побољшање ока када се пробуди.Уље ми је такође помогло
да напустим лекове за разређивање крви Варфарин које сам толико мрзео и да га узимам
свакодневно и никада се нисам осећао боље и комбинујем са исхраном без ГМО где је то
могуће и општом добром исхраном и мало вежбања и заиста сам нова особа.Снага за ово
НЕВЕРОВАТНО  уље  и  захвалност  Рику  и  свима  који  промовишу  ову  невероватну
лековиту биљку.” Деан

„БОГ  БЛАГОСЛОВИО  ЈБ  и  Рика  Симпсона  за  вашу  оданост  људима  којима  сте
најпотребнији.Направићу своје кад будем могао да помогнем људима које познајем којима
је  то  очајнички  потребно.Моја  ћерка  је  направила  мало  од  трима  за  тумор  на  свом
псу.Четири дана употребе рекла је  да је  изгледало као да ће отпасти.Још увек  чекам
коначне резултате.БОГ пред ХЕМИЈОМ!” Грег

„Невероватна прича!Правим и узимам РСО за одржавање здравља јер је моја породица
имала много рака.Почео сам да га дајем својим псима, јер обојица имају мале туморе, а
мој  шетландски овчар има дискоидни лупус,  облик псећег лупуса.То је  невероватно!За
неколико недеља један од тумора пса се смањио за 70%, а другом псу са лупусом иде
невероватно!Први пут у годинама њен црвени, натечени и болни нос зацељује!Пробао сам
рецепте, стероиде, дијету и ништа није помогло.РСО лечи лупус мог пса, знам да може
помоћи и људима!♥♥♥ “Ешли

„Благослови СВОГ ко лечи животиње!!Излечио сам ОБА своја пса од рака.Рак материце
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на једном.Рак коже са друге стране.ОБА су потпуно излечена.И са РСО такође лечим
масивне опекотине 3. степена на левој руци.БЛЕСС УП РС & ЈБ!!!!!!” Гоблин

„Одвео сам свог пса ветеринару јер је  шепао.Доктор је  направио рендгенске снимке и
показао  ми  их  (видео  сам  масу  у  његовом  рамену)  и  рекао  ми  да  има  око  две
недеље.Дали су му много лекова против болова и од тога му је било јако лоше и мислим
да је видео и чуо ствари.

У сваком случају, један мој пријатељ прави бомбоне са ТХЦ уљем, тако да сам престао да
узимам лекове против болова и давао му 1/4 сиса свака 4 сата и био је сјајан, чак је
поново почео да једе.Укратко,  вратили су га 2 недеље касније и поново су направили
рендгенске  снимке  и  нестало  је,  доктор  је  рекао  да  никада  раније  није  видео  ништа
слично...Поставићу слику...УЉЕ ЗАИСТА РАДИ...НО БУЛЛСХ___” Тамми

„Без  вас  и  вашег  знања не бих  могао  да  помогнем пријатељима и другим људима у
очајничкој  потреби.Тако  је  добар  осећај  изнутра  када  видите  како  сте  им
помогли.Наставите  да  ширите  информације,  ја  ћу.Чак  помаже  и  код  артритиса  мог
пса.Престао је да шепа за 2 дана.” Цхристал

„Уклонио  сам  канцероген  тумор  на  лицу  мог  пса  Ели.Она  је  случајно  мој  најбољи
пријатељ.Три речи за опис Рика...несебични прогресивни вођа.”

„Као  што  Рик  зна,  користили  смо  РСО  на  нашим  псима  и  коњима  заједно  са  нама
самима.Чини нам се да животиње много више одговарају од људи.Ово приписујемо не
само колико рецептора имају, они су заиста недужни пацијент. Бревстер

„Почео  сам  свог  пса  на  око  пола  величине  зрна  пиринча  дневно  увече  док  се  није
навикла.Имајте на уму да ће пса учинити поспаним и може га учинити поспаним, али као
што је ЈБ рекао, они брзо реагују на то.Лечио сам је од тумора директно на самом тумору,
као и давао јој га орално 2 пута дневно и деловало је за мање од месец дана, тумор је
нестао.Срећно!" Пхоеник

„Најбољи начин је да га обришете на језик - неки пси воле укус -  може их умирити,  а
можда чак и изазвати уринарну инконтиненцију, тако да не брините да су добро.За псе је
исхрана са сировим месом и костима такође идеална и помоћи ће против рака.Нађите и
хомеопатског ветеринара." Вхитнеи

„Оба моја пса свакодневно добијају уље (одржавање).Да је опасно за псе онда би пас који
једе око 1,5 грама уља без претходног искуства сигурно имао неке озбиљне нуспојаве
осим спавања и мокрења у кревет.Од 5 паса које сам третирао уљем, сваки од њих је
имао више енергије и позитивно је реаговао на третман.Били су у доби од 4 месеца до 10
година  и  лечили  су  било  шта,  од  посекотина  до  рака.То  је  једини  лек  који  моји  пси
добијају, ја користим холистичког ветеринара и она је иза мене и лечи их њиме.

Започео сам сваког пса (20 лбс до 80 лбс) са око 1/4 зрна пиринча по дози.Као и људи,
сви имају различите толеранције, али нисам видео потребу да почнем са нижом дозом од
тога.Најгоре што ће се десити је да ће се надути, ако им се чини да им је непријатно, само
легните са њима, опустиће се јер сте ви опуштени и они ће заспати.Онда када се пробуде,
биће пуни енергије, то је било у складу са сваким псом.Дозе се могу повећати прилично
брзо, сваких неколико дана.

Ако се псима није допало оно што су искусили од овога, онда не би узимали посластице
или храну  коју  сам  ја  ставио.Чини се да  немају  проблема да  једу око  свог  екстракта
семенки грожђа, остављајући га у својим чинијама, али комад хране са уљем никада не
остаје иза. Јаи

„Пре неколико година почео сам да виђам све више референци на „Уље Рика Симпсона“
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и као дугогодишњи корисник канабиса, био сам више него заинтересован.За то време,
изгубили смо нашег златног ретривера од рака рођеног од крви званог хемангиосарком за
који се зна да злати добију.Убио ју је 3 недеље након дијагнозе нашег ветеринара.Гадни
брзи рак у најбољем случају.

За то време, моја жена и ја смо почели да правимо и користимо РСО, као средство за
контролу и моје мултипле склерозе и њеног оштећења кичменог нерва.Златни ретривер
једног  од  наших  пријатељаизненада  се  прилично  разболео,  дијагностикован  ми  је
хемангиосарком, а ветеринар му је дао максимално 2 недеље живота.Консултовао сам се
са власницима и почели смо да псу, Бети, дозирамо РСО отприлике једну дозу величине
зрна пиринча дневно са храном.

За 3 до 5 дана, она не само да је УПОРАБЛА, већ је поново трчала и играла се.Она по цео
дан јури своје  мајсторе планинског  бицикла по локалним земљаним стазама и  делује
здравије него што је икада била.Приликом њене узвратне посете ветеринару, у почетку је
био збуњен због своје претходне дијагнозе и очекивао је да ће она брзо угинути, као и све
друге животиње које је исправно дијагностиковао.Затим се одмах осврнуо и изјавио да је
ОЧИгледно  погрешно  дијагностиковао  њено  стање,  али  када  му  је  речено  о  њеном
лечењу у  РЗС-у,  одбацио је  ту  идеју  и  рекао да  нема медицинских  доказа  о  његовој
ефикасности.Његово  одбијање  да  верује  у  стварно  „чудо  медицине“  је  доказ  његовог
чланства у Друштву тврдоглавих неверника [лекара].

РСО је имао драматичан ефекат на моју МСкао што је доказано текућим тестирањем које
радим да бих пратио напредак болести [компјутерске игре, иста игра, иста верзија, друга
година, заправо радим брже и прецизније].Изгубио сам тежину и здравији сам него икад,
након што сам потпуно престао да узимам све фармацеутске лекове које су ме лекари
користили већ 15 година.И, можда није директан резултат ОФ, али сам ипак добио снагу
употребом РСО, ПОСЛЕ 50 ГОДИНА пушења дувана коначно сам успео, пре 60 дана, да
угасим последњу цигарету, и избацим све пепељаре.ЈАКО сам ПОНОСАН на ту чињеницу
и  захвалан  на  снази  коју  ми  је  РСО  дао  да  се  борим  против  својих  свакодневних
демона.Свет,  међутим,  сада  више  смрди!!!!!Такође,  отприлике  250  долара  месечно
потрошених  на  дуван,  сада  се  може  искористити  за  квалитетније  намирнице  и  бољи
животни век.Хвала вам Рицк и ЈБ.Променили сте живот моје породице на боље!!!!!Волела
сам вашу књигу!!!” Марк

„Моја  мачка  је  добијала  1/4  -1/3  зрна  пиринча  величине  2-3  пута  дневно  за  лечење
хроничне инфламаторне УТИ када вишеструке рунде течности, антибиотика и лекова нису
могле, такође су га ставиле на сирову исхрану и није имао понавља се.Наравно, за рак
бисте користили већу дозу.Углавном покушавам да пронађем дозу која не делује превише
драстично  на  њих  -  неће  им  шкодити  никада,  али  би  власник  приметио  поспаност,
инконтиненцију,  можда  и  мало  пијанства.Наравно,  код  рака  вас  није  брига  -  само  их
повећајте што је брже могуће до већих доза прогресивно.

Ово је за „одржавање“ – на пример, мој пас коме је око уклоњено од глаукома (и ради
ОДЛИЧНО) има ризик да јој друго око добије глауком, па сам јој дозирао уље најмање два
пута дневно и нашао сам добар доза која не изазива инконтиненцију итд. али она и даље
добија своје уље.Натерао сам је да узме још пре него што око осети бол.Заиста се осећам
као  да  јој  је  уље  помогло  више  од  конвенционалних  лекова  против  болова  после
операције  -  1.  или  2  дана  је  имала  1-2  дозе  лекова  против  болова  које  ми  је  дао
ветеринар, онда сам отишла само у РЗО, дан после операције она је већ желела је поново
да игра лопту и била је срећна девојка.Клои ће ми заправо лизати РСО са прста - за
разлику од моје мачке која то мрзи.ЛОЛ (…)

Не сматрам да РСО изазива анксиозност код животиња - осетљивост на светлост се може
приметити са већим дозама.
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Чак сам користио РСО на свом твору - био је веома стар и пробудио се једног дана веома
слаб, можда је имао мождани удар.Давао сам му мале дозе РСО током дана да га само
задржим да спава - те вечери се чинило да се буди - одмахујући главом и понашајући се
као моји пси када једу канабис, само сам га оставио да спава, претпостављајући шта год
да му тело иде уради барем да га не боли или пати -  имао сам пола идеје да ће се
пробудити - нажалост, преминуо је, али његов квалитет живота до тог последњег дана је
био сјајан, тако да осећам да му је РЗС пружио најбоље последњег дана могуће.Знам да
није боловао и да је спавао веома мирно и знам да није био превише РСО јер је био
дозиран ујутру и рано поподне онда ништа и проверио сам га веома касно те вечери, само
је спавао - могао је да се пробуди, али је само желео да спава.” Вхитнеи

--  Најбољи  квалитет  живота  до  краја,  то  је  такође  веома  важно  када  је  у  питању
нафта.Хвала ти, ЈБ

„Сигуран  сам  да  сте  већ  одговорили  на  ово  питање.Која  је  препоручена  доза  за  пса
енглеског  мастифа  који  тежи  око  135  фунти?Има  веома  велики  раст  у  пределу
препона.Искрено, изгледа као врећа за трећу лопту.Има око 12 година и волео бих да
видим да ли ће РСО третман издржати овај раст.Хвала!"

-- Џенет, у суштини је увек исто, почињеш са малим дозама (пола зрна пиринча или мање,
1-2-5 мг) три пута дневно, видиш како пацијент реагује и онда повећаваш дозу на свака
четири дана или сваки пут када псу/пацијенту дате уље.Затим их држите на грам дневно
док не буду 100% излечени и онда се побрините да наставе да једу дозе одржавања.ЈБ

„Јуче Клои, мојој 8-годишњој стерилисаној женки хеелер фок теријера, дијагностикован је
глауком на једном оку.Притисак је био веома висок у њеном 1 оку и можда је трајно слепа
у њему.Урадили смо хитан третман са ИВ течностима и манитолом и она је на неколико
лекова.Притисак је мало пао, али не много, и она тренутно не ужива у прилагођавању на
живот полуслепа.Желим да је лечим са РСО јер је то било невероватно за мој брачни друг
и мој сопствени бол и заиста верујем у уље и приче које људи причају су невероватне.Не
желим да Клои на крају добије глауком на другом оку и желим да излечим све што могу на
захваћеном оку.Разумем да је многим кућним љубимцима помогло уље и била бих тако
срећна када би Клои могла да поврати вид или чак неки вид у захваћеном оку...Хвала на
било каквој помоћи или савету!” Вхитнеи

-- Вхитнеи, једноставно је дај на уље.Нека уља су боља за глауком од других.Најлакши
начин да сазнате колико би то могло бити ефикасно је да узмете дозу и ујутру пазите на
њене очи.Ако су чисти,  потражите другу врсту или комбинацију сојева.Ако имате пуно
ствари за чишћење на њима, то је највероватније добар сој за снижавање интраокуларног
притиска.Све најбоље, ЈБ

„Хвала ЈБ!Јуче сам мислио да постижемо невероватан напредак, око је било чисто (цео
дан сам извлачио масу из њих) и зеница није била у потпуности проширена и иако се није
поклапала са зеницом другог ока, мислио сам да реагује на светлост, али јутрос је опет
све облачно.Можда ће на јаком светлу као јуче изгледати боље...Колико и колико често
препоручујете да је дозирам?До сада сам узимао веома малу дозу величине грашка, она
има само 30# и изгледа да то утиче на њу, ови пси су увек волели да једу стабљике и
лишће или жохаре, да пуше итд. тако да могу да кажем када је погођена уље такође и
чини се да делује на њу помало слично као да је јела стабљике, то ме ипак не брине,
некако се осећам као да то значи да „ради““. Вхитнеи

-- Витни, дао бих јој га уз нешто добро два или три пута дневно.Што више уђете у њу и
што брже,  то боље.Чак  и ако мора да спава дан-два,  кога брига.Мало коме изазване
конопљом не може да шкоди.ЈБ

"Звучи ми добро!Урадићу то  данас.И она је  јуче била прилично напета.Хвала на тако
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брзом одговору ЈБ!” Вхитнеи

„1/2 вук 1/2 хаски мојих пријатеља је волео да једе хашиш и када би имао саксију у својој
дневној соби, псић би је чувао.Морали су да га подмите посластицама да би га удаљили
од тога.Имам осећај да је много више дивљих животиња јело канабис него што мислимо.
Петар

„Мој бостонски теријер/мопс краде мој ако то не кријем!!ЛОЛ...изгледа као љупка глава
када јој се извуче.” Сарах

„И моја јама воли траву!Ја подрезујем, она је ту и моли за лишће...” Мелоди

„Мој хаски ми краде колаче од уља у свакој прилици...Прилично сам сигуран да она зна
какав је ефекатима и на њу...Можда зато што сам јој дао све своје залихе да их жваће док
је била штене.” Бриан

„Животиње знају шта им треба и користиће оно што им треба – паметне!“ Схери

„Ипак, почните са малим дозама, превише и оне ће изгубити контролу над мишићима. Зац

„Мој пас је јуче појео део биљке јер је знао да ће то помоћи његовом стомаку након што је
унео остатке сало од пилеће вечере и појео гомилу тога, она је много корачала, касније је
повратила и онда се удобно одморила.Погоди шта је било у њеној  повраћки --  лишће
лонца.Паметан пас.” Донна

„Замислите  да  је  још  70-их  година  ФДА  први  пут  пријавила  да  канабис  убија  ћелије
рака...Све што знам је да је рак стомака моје мачке изгледа нестао, она сада добро једе,
угоји се и трчи уоколо као ново маче...” Тони

„Својој  19-годишњој  мачки  дајем  млевени  декарбоксилизовани  канабис  од  децембра
2011.Била је веома летаргична, цурила је измет, знаци мачје сенилности...познаница која
је  радила  код  ветеринара  предложила  ми  је  да  јој  дам  1/4  аспирина,  1/4  т
метамуцила...радио је то неколико дана, а затим одлучио да пробам канабис...Ја посипам
малу количину у њену мокру храну сваких пар дана...она је још увек са нама!!!” Лори

„Да, излечио сам своју мачку од рака у јуну, када је ветеринар рекао да га спусти.Само га
нахранио Уљем и у року од 10 дана фатални тумор је нестао!Ветеринар је рекао да је то
чудо! Цхарлие

„Имао сам клијента који је лечио тумор њене мачке и иста ствар се десила -  само је
искочио, остављајући за собом ништа осим нове сјајне коже. Сита

„Нахраните уљем мачку, на исти начин на који би човек ...>ПОЈЕО!Излечио сам своју 14-
годишњу  мачку  од  тумора  у  устима  тако  што  сам  га  недељу  и  по  хранио  уљем
канабиса...онда ПООФ!...>ГОНЕ!Мој ветеринар је рекао: "Чуда се дешавају."

-- Био је у праву, Чарли, чуда се често дешавају неочекивано у присуству уља.Хвала вам и
најбоље жеље вама и вашој мачки.ЈБ

„Моја 12-годишња лабораторија имала је исти проблем са растом квржица и артритисом,
узимала је Симпсоново уље више од 6 месеци и изгубила је скоро 20 фунти (била је
гојазна) и осећа се много боље и лакше се сналази.И њени тумори су нестали!Нисам
сигуран колико она сада узима, али то је више од 3 зрна пиринча.” Андреа

„ЈБ, направили смо јој неколико серија јер јој правимо нову серију свака 2 месеца, пошто
узима 1цц дневно.Користили смо 2 различита соја.Она тренутно користи исту серију која
је излечила рак моје мачке. Цхарлие

„Рик, морам да ти захвалим.Мојој вољеној мачки од 14 година дијагностикован је 1. јуна
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карцином сквамозних ћелија.Излечио сам га РЗС-ом за ЈЕДНУ НЕДЕЉУ!Ветеринар каже
да је то чудо.Вратио сам му га 8. јуна и он ме је питао да ли је то иста мачка, јер му је
тумор у устима скоро нестао и очекивао је да сам се вратио да га спусти.Сада се скоро
потпуно опоравио.Много га волим и морам да вам се захвалим што сте поделили како да
правилно направите лек БЕСПЛАТНО!

„Мојој  мачки  је  прошлог  јуна  дијагностикован  „брзо  растући,  агресивни,  неизлечиви,
неоперабилни“ облик рака, карцином сквамозних ћелија у његовом септуму, што је колико
год ружно звучало.Добио је највише 1-3 месеца, а мој ветеринар је нежно предложио да га
'пустим сада'.Плакала сам, размишљала о томе и одлучила да једноставно не могу да га
гледам  како  умире.Отишао  сам  на  интернет  и  открио  да  постоји  много  лекова  за
рак.Почео сам да му дајем бројне суплементе итд.Било му је добро, али рак је и даље
растао и утицао на његово дисање.Тумор је коначно почео да расте на другој страни носа,
а у децембру је кренуо низбрдо.Мислио сам, ок, сада је време.

Тада сам открио канабис и како може да убије рак.Укратко, Тед води РСО од децембра.У
почетку је била мала ситуација да добијем тачну малу дозу, јер он је мачка.И много мањи
од човека.МНОГО боље спава, боље дише када спава, апетит му се вратио, али не на оно
што је био.Ово је све путовање у току и не знам како ће се завршити.

Међутим, изгледа да се тумор спљошти, иако веома споро.Мислим да ово није био тако
гадан рак, вероватно би био излечен пре неколико месеци.Мој ветеринар је одушевљен и
импресиониран како му иде.Тако да га само узимам из дана у дан и срећан сам што
већина тих дана изгледа да су добри дани.Његов максимални рок трајања је био прошлог
септембра, тако да је добро.” Анне-Марие

"То,  бре!!!!И  ја  имам  мачку  од  канабиса.Висококвалитетно  уље  од  канабиса  ме  је
уштедело да морам да дам 4800 долара ветеринарима за касапљење...мислим ух...уради
операцију  на  уху  моје  мачке  да  уклони тумор.Ура  за  Цаннабис  Киттиес  н  Цаннинес!”
ЛинЗи

„Супстанца која  је  иста као РСО спасила је  живот пса од 40 лб --  уље екстраховано
етилом  иначе  идентично  РСО  коришћено  да  спасе  мог  пса  који  је  попио  'комшијин
антифриз.Ветеринар је преко телефона рекао да је завршила, прекасно, и да вероватно
неће преживети 40-минутну вожњу да буде еутаназирана, и саветовали су ми да јој буде
удобно.

Мој одани сапутник је пенио на устима, имао је честе нападе, био је јако прегрејан, а грло
је било толико отечено да је једва дисала, падала је и губила свест. Дефинитивно умире,
нема сумње.Покушавајући да јој олакшам одлазак са овог света, загрејао сам 1/2 грама
уља у кашичицу путера и буквално јој га прстом набио у грло, гурајући отвор у њеном
натеченом грлу.У року од десет минута више се није пенила на уста, температура јој је
пала, дисала је нормално, сви грчеви и напади су престали.

Нестрпљиво је пила воду,  затим је легла да спава 12 сати и пробудила се у наизглед
савршеном стању, трчећи и играјући се неколико минута након буђења.Рекао сам свом
ветеринару и замолио је да објави догађај у студији случаја, а она је одбила, тврдећи да је
канабис токсичан за псе! Алане

„Имам  пса  коме  се  десило  исто.Имала  је  тумор  величине  софтбалла  на  грудима  са
упаљеном кожом на грудима.3 ветеринара су јој дала 6 недеља ако га пустим да живи у
боловима.Једном је говно увучено у иглу спремно да је убије.Довео сам је кући и 3 дана
након почетка лечења је искочила.Два дана касније вратила се себи и срећна.” Богат

„Користимо га на нашој чивави од 14 година која има нападе.Пре неколико месеци смо
мислили да неће дуго издржати, па сам помислио зашто не пробати уље?У року од једног
дана била је као потпуно нови пас!Боље је јела и осећала се жустро и желела је да се
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игра!Ове ствари заиста раде за многе ствари!” Минди

„Добили смо штене које је згазио веома велики човек.Она је играчка чивава, имала је рану
четири са четири инча која јој је покривала целу доњу половину.Постала је јако лоша и
почела је да се хлади, па сам одлучио да покушај суза не може превише да јој науди.

Када сам јој први пут дао дозу, једва је могла да помери главу.Међутим, веома сам срећан
што могу да вам кажем да је после недељу дана суза три пута дневно она срећна, здрава
и весела мала гузица.Хвала Рику и ЈБ што су нас открили истини.Моја жена и ја верујемо
да су је сузе спасиле.

Не заборавимо да сам дозирао играчку чиваву која је била мања од фунте са грамом
РСО, 3 пута дневно.То је 3 грама дневно за штене које је било мање од једне фунте и
било је на прагу смрти јер га је згазио дечак који има преко 300 фунти.Да је канабис
заиста токсичан, каимана не би и даље била са нама, лудила и скакала у потрази за
димом траве.” Јосхуа

„Користим га на својим псима.Али доста мање него што бисмо користили на себи.Имам
дете  од  12  годинакоја  је  прегажена  и  морала  је  да  јој  се  одстрани  кук,  а  не
замењен...уклоњено!4 недеље у...Без ожиљка од операције, ходања, и даље шепам, али
се добро сналази и користио сам уље уместо лекова против болова... радило је одлично!”
Долли

„Дао сам га нашој тада 13-годишњакињи да јој помогне са артритисом на задњим ногама и
куковима...изненађење, такође смо добили не само пролећног пса већ и 4 штенета.Нема
шансе да је још могла да има литар, а сви су здрави и раде одлично!Волите РСО!” Јулие

„Мој пас је имао проблем са кожом (осип због којег је поцепао крзно) и поновну инфекцију
уха.Нисам имао РСО, али сам му дао тинктуру коју је направио мој пријатељ.Крзно му је
поново израсло и инфекција уха је нестала.Да је тинктура овако добро деловала, мислим
да бих са РЗС-ом могао да га потпуно излечим.Тако да бих рекао да да, РСО би деловао
на рак пса као и на људе.Благословен био Рик и ти такође, ЈБ.”

--  Хвала,  Бетте.Ваше  размишљање  је  логично  и  исправно.Животиње  имају  бржи
метаболизам, па их уље лечи много брже него што лечи људе.Задовољство је лечити
животиње уљем, воле да га узимају.ЈБ

„И  ја  волим  своје  насилнике.Смокеи  је  још  увек  са  нама  за  оне  од  вас  који  се
питају.Масовна ћелија 4. фазе не може зауставити насилника.Поготово када је на уљу.За
живот сада.Велико поштовање.” Боцај

„Користим га на својим псима.Само мало мање него што бисмо ми.Имам 12-годишњакињу
коју  су  прегазили  и  морали  су  јој  уклонити  кук.Није  замењено...уклоњено!4  недеље
у...Нема ожиљка од операције, хода, још увек храмље, али се добро сналази и користио
сам уље уместо лекова против болова...Одлично је функционисало!(...) Имам 9-годишњег
Роттија који има срчане глисте, страшне алергије, врло слабу енергију и губи длаку на
репу.Почевши од њега данас...Управо сам спасио 10-годишњу чиваву која има 3 тумора и
знам да ће је ово поправити!!!” Долли

„Наш пас је дошао са огромном сузом на носу.Живимо на фарми па нисам сигуран како се
то  догодило.Очишћена  рана  и  напуњена  рез  са  РСО.Отишла  је  на  спавање.Рана  је
потпуно зарасла.И да, пио пуно воде.Још један за Рика!!” Бее

„РСО ОИЛ псећи кексићи и са локалном мастом на канцерогеним ранама на њеној нози
био је ½ величине новчанице долара.Почела је да плаче устајући и тресао се јако.Знао
сам да ће РСО радити...Већ следећег дана је устала без плакања и тресе и неколико дана
касније  трчала  је  по  дворишту  са  својим  малим  другаром  Нагетом,  пацовским
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теријером.То је било пре 6 месеци.Она је сада као пас од 6 година, а не 12 година.То је
једна од толико прича којима сам био сведок у последње 2 године.

Моја прича је много дужа...РСО ми је спасио живот.Нема више опијата.И врло мало бола
већину пута.Хвала Рик Симпсон...Мир с тобом." Рон

„Лечио сам још једног мог пријатеља, он је Џек Расел теријер са великим тумором на
леђима. 'Др Џеј је рекао да је ово видео хиљаду пута и да није добро за мушког пса када
га  једном  примети.Па  сам  почео  да  му  дајем  капи  РСО  и  ставио  сам  РСО  на
тумор.Мислио сам да ће нестати за неколико дана.Као што сам раније видео исти тумор
на псу пријатеља.Преминуо је неколико дана касније.

Па, Нуггет иде одлично, тумор је раван на кожи и нема боје.Изгледало је стварно гадно
црно, љубичасто црвено и крварило.У року од једног дана пукотина на тумору је била
упола мања, два дана касније, потпуно је нестала и престало крварење је прекривено
крастама.То је било пре две недеље.Он је на 1/2 га дневно и добро га подноси.Пуно је
спавао првих неколико дана, сада долази, лиже га и добро је.Нема климавих ногу, Нуггет
се одлично сналази.Верујем да сам на време ухватио Рака.Тумор се брзо смањује и он је
нови пас.Опет веома разигран.Хвала још једном Рицк С.” Рон

„Мислим да је главним људима испран мозак, а фармацеутским компанијамавећина људи
једе из руку, похлепни људи.Они највероватније никада неће користити канабис у болници
или преко било ког лекара западне медицине.Ако се не може патентирати, неће зарадити
новац  за  фармацеутске  компаније.Срећом,  живим  у  Калифорнији  где  је  то  постало
прихваћено и прихваћено.

Направио сам своју прву серију РСО прошлог месеца.Давао сам га оба своја пса јер оба
имају мале туморе, као и мој шетландски овчар има облик псећег лупуса.Не само да се
један од тумора смањио за 50% за неколико недеља, већ изгледа да обојица имају више
енергије  током  дана  и  да  спавају  заиста  добро  ноћу.И  чак  се  чини  да  помаже  мом
шетландском  овчару  са  њеним  лупусом.Дајем  им  мало  зрно  РСО  величине  пиринча
користећи посластицу.Такође сам ставио РСО директно на њен нос јер га лупус изједа.За
недељу дана њен нос изгледа најбоље што је имао у најмање 4 године!

Недавно сам направио и крему за лице са неким РСО, сећам се да је Рик говорио о томе у
својој књизи.Свиђа ми се!Чини се да ми је кожа глаткија и глаткија сваки дан.Чак га и сам
узимам орално као превентиву.

Недавно сам изрезао бенигни тумор џиновских ћелија из тетиве тетиве.Био је величине
наранџе и био је омотан око мог ишијаса.Мој доктор је рекао да је то веома редак тумор и
нисам сигуран зашто се појавио.Узимао сам уље око  три  недеље до операције.Једва
чекам да добијем коначан извештај о патологији са мерењем тумора.Заиста мислим да се
устезао од РЗС!

Хвала ти Рицк што си посветио свој живот овом циљу, знам да заједно можемо направити
разлику.Људи  који  се  „лече“  морају  да  прикупе  сву  своју  медицинску  документацију  и
прошире  вест.Мислим  да,  ако  постоји  довољно  доказа  са  добром  документацијом,
можемо имати шансе да једног дана докажемо и убедимо главни ток у корист РСО за
убијање рака.

Још једном хвала Рик.Људи попут тебе ми дају веру у човечанство.Задржите своју веру и
одлучност  и  знајте  да  је  ваша  страст  излечила  многе  и  од  многих  људи  направила
вернике.Прелепи сте." Ешли

„Још једна прича коју треба додати у књигу!Каран ми се оклизнуо и пао (могу само да
претпоставим, нисам видео шта се десило)  и поцепао му обе скочне зглобове.Скочни
зглоб на коњу није најлакша ствар за умотавање и одржавање чистоће, у ствари, то је
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узалудно!Можете купити најскупље облоге и они и даље клизе и лепе се за рану.Након
отприлике  4  дана  превијања  његових  скочних  зглобова,  одустала  сам.Није  било  од
помоћи када сам морао да скинем завоје са његових рана док сам га намакао цревом за
воду да бих га омекшао.Није био срећан, нисам био ни ја, јадник!!Окренуо сам се јединој
ствари  за  коју  знам  да  излечи  све...РСО!Имамо  теглу  'остатка'  РСО-а  коју  користимо
локално или у нашој лули да нам помогне да заспимо.Зграбио сам ту теглу и кренуо ка
скочним зглобовима!!Премазао сам му ране на скочним зглобовима уљем.Замотао их и
надао се најбољем.Дошло је јутро, омоти су били на поду тезге (нема изненађења) и моја
прва помисао је била, па, то је губитак РСО!Али након даље инспекције, РСО је још увек
био залепљен за ране на скочним зглобовима и стврднуо се у супстанцу налик катрану,
стварајући  баријеру  за  муве  и  заптивање  чирева.Сам  га  оставио.Нисам  покушао  да
премотам или тако нешто.Следећег дана... иста ствар.

Прошло је најмање 4 дана пре него што сам морао да понављам било шта на његовим
скочним зглобовима јер је уље било тако одличан фластер!

Данас је око 3. недеље његове повреде, испирао сам му скочне зглобове и требало ми је
добрих  1/2  сата  да  скинем  стари  РСО  са  скочних  зглобова,  откривајући  тек
зараслу/дебридовану  кожу  испод.Поново  сам  пријавио  РСО  и  видећемо  шта  ће  нам
донети још 4 дана.Обавезно ћу поставити слике и поделити их.

Хвала Рик -- Да ли сте мислили да ће се,  када сте направили своју прву РСО серију,
прелити чак иу свет коња?Ви сте невероватни!!” Хеатхер

--  Хвала,  Хеатхер.Уље  чини  чуда  за  коње,  баш  као  што  чини  чуда  за  све  друге
животиње.Сваки власник коња треба да има при руци канту уља за своје коње.Знаш како
је са њима - никад не знаш чиме ће те изненадити.ЈБ

„Мој пас је имао рак костију.Одбио сам све третмане које ми је ветеринар рекао, чак сам
му уклонио раме и ногу.Речено ми је да има 2 недеље и да је добио много лекова против
болова.Толико му је позлило и гледао је срања.

Позвао  сам пријатеља и  добио  сам сисаљке од  уља.Давао  сам му  га  због  болова  и
одлично је функционисало.Раније није могао да хода.

Па, месец дана касније доктор није могао да верује да је још увек ту и урадио је још
рендгенских снимака и РАК ЈЕ НЕСТАО...Ако желите, отићи ћу по рендгенске снимке пре и
после и поставити их за вас.Права је КОНОПЉА УБИЈА РАК...” Тамми

„ЈБ, прошле године су ми рекли да мом коњу треба још 3 месеца живота, канабис ју је
одржао у животу,  али ја сам хранио само њено лишће док сам пиле да бих направио
РСО.Хтео  сам то  да  урадим,  а  онда  ме  је  Џини  Херер,  која  је  моја  другарица од  8.
разреда, натерала да обећам да то НЕћу учинити док неко не буде овде са мном јер сам
пустињак и тако ми се свиђа.У сваком случају, само лишће је довело до нестанка свих
тумора осим једног и никада не бисте сазнали да она има меланом.Требало је да умре
прошлог јула 2011.Здрава је и срећна, али се љути ако немам траву да је нахраним свако
јутро.Хвала добром господару знам неке неговатеље у мом крају који донирају производ
за њу!Мало ћу се похвалити и рећи да ми се Џек Херер захвалио у својој  последњој
ревидираној књизи што сам борац за слободу, вичем о добробити канабиса већ више од
40 година!Победићемо у борби, мислим да се назире!Надам се нади!” ЈоАнн

-- Одлицно, ЈоАнн.Немојте је љутити и правити јој РСО, није тако тешко ни опасно као што
изгледа и можете покушати да то учините са рецимо унцем или две и тако изградите своје
самопоуздање.Све најбоље, ЈБ

„Исти исход за моју мачку!!!Али тумор сам ипак одстранио хируршким путем.То је било
пре 3-4 године.Нема поновног избијања тумора!Има 16тхрођендан следећег месеца!Знао
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сам да има више за „траву“ од забаве!“ Риан

„Излечио сам рак у оку моје 16 година. Дан

П.Драги пријатељи, надамо се да ће вам ово бити добро.Дајем свом 8-годишњем псу од
40 фунти РСО због тумора који расту на десној страни његовог тела.Данас му је први дан
лечења, нокаутиран је и спава.Дао сам му отприлике онолико зрна пиринча.Да ли је ово
превише?Колико дуго и колико често бисте препоручили да му дајем уље?И ја сам на
уљу.Како  време  пролази,  све  се  више  навикавам  на  „високо“.  Морам  на  операцију
следећег месеца и планирам да користим РСО за бол и опоравак.Ако могу да радим,
радићу на томе до краја живота.Благослови и велико хвала

А.Кетрин, одложио бих операцију ако је икако могуће док не поједете рецимо 180 г уља на
грам  дневно  (или  више)  у  три  дозе.Дајте  псу  половину  тога  ако  мислите  да  му  није
пријатно ово што је сада добио.Спавање је део процеса лечења, нема разлога за бригу и
то је знак да је уље седатив, што желите.Што је снажнији и седатив, то боље.Све најбоље,
ЈБ

„Здраво Јиндрих!Разговарао сам са вама 9. јула о кућном љубимцу пацова мог сина (1,5
година) који је имао избочени тумор који јој расте иза десне предње ноге (око 1 инч у
пречнику).Почео сам да јој дајем РСО 3 пута дневно и недељу дана касније тумор је био
једва видљив.2 недеље касније нестало је!Наставио сам да јој дајем дозу 3 пута дневно, а
њена сестра такође добија дозу одржавања.Обојица су веома срећни и у име њих и моје
породице желео бих да се захвалим Рику и вама самима што сте пружили најважније
информације које постоје!Канабис лечи рак!”

„Шаљем вам ажурирање да је мом псу дијагностикован рак костију.1. јуна прошло је седам
месеци, последњи рендгенски снимци не показују ширење на плућа.Нашли су нетакнуту
пукотину близу места тумора на нози, не знају шта да ураде од тога.Обично ове псе који
имају  паузу морате да их  спустите.Закључили су  да га месечне инфузије  лека званог
Зомета одржавају нетакнутом, тако да ће је наставити у испитивању, док ће она примати
месечне инфузије Зомета.Али нема ширења рака и не могу да покупе тумор који је био
тамо пре 7 месеци.Само сам мислио да би волео да знаш.Овај агресивни рак обично
одузима  живот  псу  у  року  од  4-6  месеци  од  дијагнозе.Ево  је,  7  месеци,  рак  се  НЕ
шири.Нетакнут прелом, али ходање као да ништа није у реду." Линда

„После 9 недеља рак коже на мом псу је ПОТПУНО нестао!!Доза одржавања сада до краја
живота.Што осећам да ће му сада бити не само удобније, већ и дужи живот.БЛАГОСЛОВИ
РС & ЈБ!!>;-)” Зелено

„Мој пас се добро снашао у почетку са величином игле за почетак, а затим је повећавао
док није узимала 1-2 комада величине пиринча.Тешка је 80 фунти.Нажалост,  уље које
могу да добијем није у довољном проценту (82%), па иако је побољшало њен апетит,
помогло њеном артритису, побољшало длаку и кожу, није помогло њеном шмркавом носу
што је  вероватно рак  носа.Ако је  неко овде у  Вашингтону и  има 90+% уља,  радо  ћу
донирати за то.” Опстанак

-- Покушајте да нанесете уље локално и на њен нос, и можда покушајте да јој увучете
мало у нос помоћу К-тип или нечег сличног, ако вас због тога не угризе.Такође можете
покушати да ставите уље у рерну загрејану на 130°Ц око сат времена и покушајте да га на
тај начин учините концентрисанијим/потентнијим.Или имајте стрпљења и дајте уљу више
времена.” ЈБ

„Мој  пас  је  имао  3  недеље  живота.Тумори  масовних  ћелија  по  целом  његовом
чистокрвном  телу  питбула...После  3  недеље  тумори  се  смањују  на  ИСО/РСО.Кунем
се.Попишкио се неколико пута и понашао се пијан, али знао сам да је то на боље.Он је
још увек на томе.Чак и када нестану, ипак ћу га учинити његовим леком.Волим те, ЈБ и
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Рицк.” Боцај

„Свом 14-годишњем Питу дајем уље већ 4 недеље због рака.Понекад се мало 'трза'  и
напије када јој дам превише, али када ефекти нестану, она спава као штене.Одбила је да
узима ветеринарске лекове па смо уместо тога добили мало уља.Још увек  рано,  али
бележим њен напредак.Требало јој је око недељу дана да се навикне на уље и поново
развије  апетит.Љубоморна  сам,  јер  у  овој  фази  можемо  да  приуштимо  само  уље  за
њу.Волите свачије лепе приче!” Јанине

„Да ли је ваш пас имао нежељене ефекте?Желим и мог пса на њему.Он је бигл.” Марие

„Нема нежељених ефеката.Учинила је, као што пси раде када жваћу траву или било шта
да би помогли код повраћања, да би се очистили.Нико (укључујући кућне љубимце) не
лечи ништа што има негативне нуспојаве.Једноставно нисмо створени да радимо на тај
начин.” Тиелман

„Спасила сам живот свом псу од аутоимуне болести на коју  су стероиди престали да
делују.Нема нежељених ефеката! ” Јохн

„Из прве руке сам видео ефекте пса који је узимао РСО...Првих неколико дана Руби (пас
од 12 година) је још увек била болесна и мало се тресла, забрињавајући симптоми ако сте
скептични у вези са овом темом, али могу да вас уверим да је третман прошао месец
дана, а пас скаче около пун живота трчање уз степенице скакање по кревету и столице
пуне енергије све време опет веома разигран.Очи су некада биле сузне и имале су сиву
превлаку,  сада  су  се  потпуно  вратиле  у  нормалу.Руби  је  имала  прилично  велику
израслину на унутрашњој страни ноге која је била ту годинама и сада након што је појела
уље скоро је отпала!!!Захваљујући Рику Симпсону ккк, благослови ово уље, стварно ради,
зашто НЕМА сведочења да каже да не ради...?" Бретт

„Данас је трећи дан за третман мог пса са РСО (Рицк Симпсон Оил) који је концентрат
канабиса за медицински третман за многе озбиљне болести.Она има 13 година и око 7
годинапре месеци, добила је нешто што је изазвало њену екстремну шмркање, велику
слуз и неколико дана је била летаргична.Потражио сам то на интернету, рекао „кашаљ у
одгајивачници  или  псећа  прехлада“,  па  сам  добио  антибиотике  и  почео  је  са
курсом.Уопште није помогло, па смо је одвели код ветеринара.

Наравно, хтели су да ураде крвне слике, рендгенске снимке и скрининг слузи.Отприлике
500 на рачунима за ветеринаре, одбио сам па смо јој  дали широки антибиотик који га
такође  није  додирнуо  месец  дана.Вратио  сам  је  и  добио  још  два  јача  антибиотика,
религиозно их узимао месец дана.Нисам ни дирао!

Онда је ветеринар пробао фунгицидни лек...ЈОШ ЈЕ НИЈЕ ДИРАО ЊЕНУ БОЛЕСТ!!Тешко
је одредити шта је оправдано трошити на пса од 13 година...Тако да сам прекинуо све
лекове пре отприлике месец дана да бих дозволио њеном телу да се опорави и дао сам је
на РСО пре само 3 дана, укупно 6 доза и она је потпуно нов пас!

Без  шмрцова,  без  кашљања,  она  је  гризла  и  генерално  смо  видели  ИЗНЕНАДНО
побољшање.Заиста  невероватно.Из  свог  личног  искуства  могу  да  потврдим да  је  ово
сјајан надреални лек.Хвала од свег срца!" Опстанак

„Мој  боксер  ме  тражи  да  попушим.Ухваћена  је  како  стоји  изнад  нашег  тамјана
покушавајући да ухвати и зујање...она учи да није сваки дим пријатељски настројен.Надам
се да ће ваш кучић ускоро искусити уље!!” августа

„Имам  13-годишњу  златну  Невфие  стару  14  година  (50%  златни  ретривер  50%  нови
Финдланд) и она је тако јако плакала јер су је бокови толико бољели јер је очигледно
имала артритис (стари пас + подови од тврдог дрвета) и мој отац и брат су одбили да је
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воде ветеринарима, па бих ја свом псу купио торбу за 40$ и када би почела да се боли,
мало  бих  је  попушио  и  понашала  се  као  штене.Без  кукања,  цвилења,  није  имала
проблема да шета около или ради ствари и мирно би спавала.

Такође  је  имала  тумор  у  то  време.Коначно  сам  убедио  свог  оца  да  је  одведе  код
ветеринара  (рекао  сам  ако  буде  требало  да  буде  спуштена,  онда  ћемо,  али  желим
мишљење ВЕТС-а пре него што закажемо термин) долазимо тамо и она прегледа мог
пса.На  крају  термина  рекла  је  да  је  најздравији  пас  којег  је  икада  видела  у  њеним
годинама!

Она има МАЊИ артритис и рекла је да нема појма како није много горе и њен тумор је био
величине  бејзбол  лопте?Да,  сад  је  био  величине  куглице!Рекла  је  да  би  лек  против
артритиса који је узимала требало да помогне у одржавању њеног садржаја, јер је био 150
долара за 30-дневни рецепт и био је СРЕТАН.Чак сам престао да је пушим да видим да
ли је  лек  вредан тога.Јок.Борила се да их  узме,  направила је  затвор,  а све време је
боловала!

Са травом, долазила би право код мене, седела би тамо и знала шта добија и волела је
то!Помогао је њеном тумору да нестане, побринуо се да њен артритис буде скоро ништа
до те мере да једва да морам да је попушим јер јој то не смета ни приближно ни упола
мање него пре него што сам је попушио.Марихуана је чудотворна биљка и учинила је
живот мојих паса дужим и здравијим!Све бих урадио за своју девојчицу!Она је мој понос и
дика!” Бетхани

„Мој  пас је  белгијски овчар стар 13 година.Пре неколико година на његовој  страни се
појавила мала квржица.Одједном је почео да расте алармантном брзином пре неколико
месеци.Нажалост, дијагностикован му је рак...а не само једну грудву.Након прегледа имао
је много.Имао је и других проблема...Углавном артритис и дисфазија кука.Операција није
била опција јер је било сумњиво да ће преживети анестезију.Нисам могао да поднесем да
га гледам како пати...једва је ходао и престао је да једе.Одлучио сам да му дам уље од
канабиса као последњи покушај да му помогнем.Мој партнер Пат и ја смо му дали малу
количину (величине зрна пиринча) на колачићу.Заиста га је погодило...био је несигуран на
ногама и спавао је сатима.

У  наредних  неколико  дана  смо  подесили  дозу  и  приметили  да  му  се  апетит  одмах
поправио.Такође  је  почео  да  се  креће  много  лакше  и  његов  став  је  био  много
светлији.Како су дани одмицали, полако смо повећавали његову дозу.Прошло је 3 недеље
и једва да га препознајем као истог пса.Он је срећан!Махање репом, разиграно, једење, а
најбоље од свега тумор је  упола мањи него што је  био  пре него  што смо почели са
уљем!!!!Наставићу  са  његовим  лечењем  (имамо  среће  да  можемо  да  снабдевамо
сопствено уље) и обавештаваћу вас.Очекујем да ови тумори потпуно нестану!!!!!!!!” Јосие

„Почео  сам свог  малог  померанца на уље јер  има колапс  душника  и  урођену  срчану
инсуфицијенцију.Од лета не узима редовне лекове и први пут од лета није скоро уопште
кашљао (константно је кашљао и газио чак и на лекове које му је дао лекар).Има више
енергије и ради боље него док је био на лековима.” Карен

„Мој пас такође има квржице и дао сам му уља, али мислим да је мало превише, био је
веома дрхтав поспан, изгледао је као да је пијан, он је ротвајлер 135 лбс, тако да морам
да прилагодим количину коју му дајем .Али верујем да ће му то помоћи.” Петар

П.Здраво, само се питам да ли би локални РСО био прикладан за жабу којој је управо
сломљена једна задња нога и која је сада свеже ампутирана?Можда би мала мрља на
откривеној  кости  помогла  овом  малом  момку?Или  можда  превише  јак  за  тако  мало
створење?Хвала и Бог благословио што сте објавили поруку!

А.Иако морам да признам да жабу никада нисам третирао уљем, начин на који гледам је
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што више уља и што брже, то боље.Такође бих јој ставио мало у храну.Најгори сценарио
је да ће јадна жаба бити каменована.Врло важно.Све најбоље, ЈБ

„Имао сам пријатеља чији пас је имао глауком и урадио је „експеримент“ и дао је свом псу
канабис недељу дана и проверио јој очни притисак...ветеринар је рекао да никада није
видео тако брзо смањење притиска...онда није Нисам јој давао ништа на недељу дана и
одвео је... ветеринар је питао шта ради јер је притисак био толико висок да јој је заправо
оштетио  вид...када  је  одговорио  ветеринару  у  вези  са  својим  „експериментом“,  његов
ветеринар га је охрабрио да настави са третманима канабиса!!!!!“ Гарретт

„Много  пута  сам  дао  канабис  свом  старом  псу.То  је  изузетно  помогло  код  болова  и
олакшало њене последње дане.Оног дана када сам је спустио, дао сам јој бифтек, пустио
је да упије сунце уз пар посластица за псе од канабиса.Уживала је у свом последњем
времену са мном и била је у миру када је дошло време. Самантха

„Моје  животиње  и  ја  смо  се  борили  са  неким  непознатим  бубом,  страшним  ранама,
канабисом у помоћ.Иако су моји љубимци каменовани као камена статуа, они постају све
бољи као и ја.Шта год да је  ово је  ужасно,  ветеринари или доктори то нису могли да
схвате.” -- Боље је бити каменован као камена статуа него хладан и мртав.То је све што
знам, ЈоАнн.лол, ЈБ

„Никада нисам придавао велику пажњу уљима.Онда сам пробао тинктуру ... свети јебени
мољ ...Дајем то свом псу који има 12 година и заиста јој помаже да једе, игра се и она је
као стара.Пробала глукозамин, али не дотиче ни њен бол...Никада нисам размишљао о
томе да га дам свом псу док нисам видео да су то урадили други овде ...али да, уље је
јебено добро ... хвала свима ако би мој пас могао да вам захвали, сигуран сам да би ...
мир ... .” Кари

„Излечио сам нашег твора од инсулинома који је створио рак панкреаса.Покрени се, вири,
потребна си твоја 'крзнена породица'.Ево Фловер за време њеног лечења, она је овде
мало окорела и спремна за миран сан...“ Хемпи

„Један од моја два пса више нема епилепсију због уља канабиса. Цхарлес

„Имам ротвајлера и на Божић ми је речено да има рак желуца и да нема ничегамогли би и
он  има  2  месеца  живота  максимално.Па  сам  га  пробао  на  уљу  које  сам  сам
направио.Скенирао сам га пре 2 недеље.Рак је нестао." Иан

„Дајем  га  својој  13-годишњој  лабораторији.Онда  јури  лопту  као  да  има  2  године.”
Степхание

„Излечио сам свој питбулов меланом.” Брандон

„Управо  сам  покупио  свог  ротвајлера  од  ветеринара  после  њене  друге  операције  да
„излечи остатак рака који нисмо могли да добијемо први пут.“ Дајем јој РСО месец дана,
као и трљање балзама од канабиса на место реза.Погоди шта?Хирург је видео „НЕМА
ВИДЉИВОГ РАКА“.Мораћу да сачекам лабораторијске резултате да бих се уверио, али
рекао бих да имам своје чудо од 100 фунти. Јони

„Мачка мог рођака имала је мачји облик Паркинсонове болести.Веед је била једина ствар
која га је умирила и зауставила његове грчеве и дефинитивно продужила и побољшала
његов живот.Далеко од тога да је то узрок његове смрти или да је отровно за њега!Узгред,
моја рођака га је користила у то време да држи своју епилепсију под контролом!Ефикасан
лек за људе и животиње!“ Еннио

„Почните са врло малом количином сира или меса на чему год да једу!Мој роти је 100
фунти и пола зрна пиринча је довољно!Цело зрно величине пиринча оставља га да седи и
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слини 4-6 сати.” Грег

„Мој пас је појео космичке колаче за месец дана без штетних ефеката, осим веома дугог
сна. Нед

"Тако истинито.Једна од наших вољених четвороножних чланова породице имала је тумор
коже добрих пет година одмах испод лакта.Која је сваке године постајала све већа.Када је
напунила 11 год. стара је почела да показује знаке диплације кука.Уместо да је пумпа пуну
лекова  против  болова  који  би  јој  могли  уништити  јетру  и  бубреге.Почели  смо  да  јој
посипамо пупољке ре-вапе у храну или као посластицу.Волела је укус лагано прженог
цвећа.Тада је почела да буде активнија.Након неколико година религиозног третмана са
ре-вапеним канабисом, њен тумор на лакту је почео да се смањује на само опуштену
кожу.Доживела  је  14  година.Никада  није  пропустила  да  нас  погледа  очима  пуне
љубави.Све док више није могла да буде пас који може да трчи и скаче.Зато смо донели
најтежу  одлуку  да  прекинемо  њену  патњу  преко  љубазног  и  љубазног  породичног
ветеринара  са  којим  смо радили више  од  једне  деценије.Неколико  дана  пре  Божића,
ветеринар и његова жена су дошли у нашу кућу на путу кући да нам помогну у њеном
преласку.*сузе*  Све  у  свему,  канабис  је  лек  за  многе  патње.Остарила  је  до  дубоке
старости због наше љубави и наше љубави према истинском сакраменту.... КАНАБИС.

„Да, знам то, мој пас је умро крајем априла, а последње што смо радили заједно сам
пушила траву с њим и коначно је био без болова.Отишао је мирно да спава.” Морганна

"Добро  је  знати.Мислите  да  би  то  функционисало  и  за  људске  љубимце,  на  кичми?"
Бренда

"Имате ли људског љубимца?" Цолин

„Где могу да набавим једног од ових људских љубимаца?Звуче интригантно.Желим да
обучим своје  да се баве баштованством.Да ли су  они довољно паметни да то  ураде,
мислите ли?" Сасха

„Да, делује и на људским љубимцима.Хвала за ово - насмејало ме је.” ЈБ

„Користио сам пупољке (мале количине) на свом зецу са израслином преко њеног једног
ока.Раст је нестао и она је задржала визију.Само месец дана лечења и све је било јасно.
(Ветеринар  надгледа).Сада  имам  великог  Данца  који  има  проблема  са  мозгом  и
нападе.Пушим због свог лупуса (без др скрипти, само марихуана и др зна) и дога спава на
каучу поред мене.Са њеним лековима за нападе и што је у мом дому (усвојио сам је пре 6
недеља) поред мене, када то радим, она није имала напад у 5 1/2 недеља и добија на
тежини,  хода  боље  и  само  опуштеније  .Такође  сам  додала  кокосово  уље,  2  кашике
дневно,  у  њену  рутину  и  она  показује  изузетан  напредак  у  својој  покретљивости  и
болести.” магловит

„Моја  9-годишња  боксерица  имала  је  тумор  на  леђима  отприлике  величине  мермера
„стрелца“...не баш толико као лоптица за пинг понг.Почео сам је на оралном РСО 3 пута
дневно.Добро је подносила дозу и тумор је на крају изашао из коже остављајући у основи
рупу.Наставак режима РСО и антибиотика док се потпуно не затвори.Она је као нова, без
тумора и нежељених ефеката.Међутим, мој доберман не толерише добро РСО и мора да
узима знатно мање дозе.Али и он је имао исцељење од тога.” Карен

„Лијековао сам свог старог пса тако што сам му пушио дим у уво.Волео је то и понашао се
као штене, а не као пас од 21 године (људских година) са лошим куковима и артритисом.
Гина

„Уље конопље је спасило мог немачког овчара када јој је дијагностикован рак слезине,
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сада има 9 година и у ремисији је и добро је. Павле

„Мој шестогодишњи мушкарац развио је озбиљан артритис.Требале су му 3 недеље да се
поново покрене.Своја 3 пса дајем превентивну дозу два пута недељно...Никада немам
рачуне ветеринара...Видим их на врхунцу сваког дана...Уље канабиса је неопходан део
наше исхране што се мене тиче...Дивим се тој биљци...све време...” Спарки

Закључак 

«Јиндрих Бајер: НЕ МОЖЕТЕ РАЦИОНАЛНО ВОДИТИ ПРИВРЕДУ БЕЗ КОНОПЉЕ.

Рик Симпсон: Тако је!

ЈБ:То се једноставно не може учинити.

Једноставан пример... Ако се држимо медицине.Чешка троши око милијарду долара само
на дијабетичаре.Има их 800.000!

[Сада се ЈБ обраћа ЈАКИ—музичару, активисти за канабис, ДИЈАБЕТИЧАРУ—који седи
лево од Рика и њега…]

И сами знате шта уље ради за дијабетес.ДА МОЖЕТЕ ДА ЈЕДЕТЕ 4 ГРАМА ДНЕВНО,
ИНСУЛИН УОПШТЕ НЕ БИ БИО ТРЕБАН.

А ми сваке године трошимо милијарду долара...а  новац оде из Чешке и оде негде...И
никад се не враћа!

[Цхикоће се у неверици...]

И  то  је  само  дијабетес!Затим  долијте  гориво,  као  што  је  Рицк  рекао...  Ок  [дајем
ти...можда...],  не сви аутомобили, не све… Али ако 50%… Кад би [само] сви трактори
радили на то [ГОРИВО ОД КОНОПЉЕ]… Зашто не???

Онда, логично, цена хране пада...Јер када не морате да платите 1, 2, 3 евра за литар
бензина  за  гориво  камиона/трактора...  Онда,  логично,  храна  може  да  буде  јефтинија.
А људи немају пара...

Држава треба да се побрине да народ једе и преживи.Није да изумиру...

РС:И не само то, пољопривредници имају право да узгајају ову културу како би помогли у
одржавању  свог  постојања.Кроз  историју  је  била  позната  чињеница  да  се  ова  биљка
користила као дивна храна за стоку, а након што из семена изваде уље конопље, овим
колачима се хране животиње.То је једна од најбоље хране за животиње на планети!Дакле,
ово би им не само обезбедило лекове за лечење своје стоке, већ би им обезбедило и
извор хране за њихову стоку.

И  као  што  је  Јиндрих  рекао...За  било  коју  земљу,  да  покуша  да  води  привреду  без
употребе конопље...  Или да било који пољопривредник заиста покуша да се бави том
професијом, а да му није дозвољено да узгаја конопљу,била би само вежба узалудно'!
Пољопривредницима је потребно право да узгајају ову биљку.И сви треба да имају исто
право да испуне своје потребе.Сви ми треба да имамо ту слободу...

ЈБ:Да ли бисте радије јели месо животиња које су храњене нездравом храном и које су им
давале антибиотике, или бисте радије јели месо животиња које су храњене конопљом и
којима уопште нису били потребни антибиотици?

Да ли бисте радије јели пилетину која је храњена семеном конопље и која је здрава – која
не пати од свих тих лоших услова – или бисте радије јели индустријски производ?Да ли
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бисте радије јели шарана или рибу – која ће бити богата омега-3, 6, 9 јер ће се хранити
семеном конопље – или бисте радије  јели рибу која  се  храни млевеним лишћем или
мртвим животињама?То је тако једноставно… ЕКОНОМИЈА… Плаћате превише, а новац
одлази  из  земље.Желиш  новац  овде.А  ШТА  ЈЕ  НАЈБОЉЕ  -  КАДА  НЕ  МОРАШ  ДА
ПОТРОШИШ  НОВАЦ...[онда]  НЕ  МОРАТЕ  ДА  ЗАРАЂУЈЕТЕ  НОВАЦ...”  (одМанифест
канабисадокументарни филм,доступно на Иоутубе-у)

„Дозволите ми да сумирам већину онога што се дешава око Рицк Симпсон Оил-а.Упутства
говоре људима А, Б, Ц и Д.Људи их читају и питају – ако не урадим А, да ли ће Б, Ц и Д и
даље радити?Ако не урадим Б, да ли ће А, Ц и Д и даље радити?Ако не урадим Ц, да ли
ће А, Б и Д радити?Шта ако не урадим Д, да ли ће А, Б и Ц и даље радити?А шта ако
урадим А, Б, Ц и Д, другачије, да ли ће и даље произвести праву ствар?

Општи одговор је: не, неће.Ако желите да направите РСО, пратите упутствау леку за рак:
протокол  Рика  Симпсонае-књига  до  слова.Ако  желите  да  произведете  нешто  друго,
следите  друга  упутства.Али немојте  нас  сматрати  одговорним када  производите  другу
врсту уља, а третман не успе и заврши непотребном смрћу пацијента.

Ако радите А, Б, Ц и Д, уље ће радити на најбољи могући начин, зато су упутства ту.Ако
не,  можда неће радити.То је  тако једноставно,  зар не?Шта бисте ви лично желели да
добијете ако вам затреба лек?Нешто што се показало да тако добро функционише, или
нешто друго што има непознате медицинске квалитете, само да би онај ко је направио
уље могао доказати или оповргнути његову хипотезу или 'методу'?" ЈБ
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